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Bütün hüquqlar qorunur.

Jindřich Bayer, 1988 -ci il Müəllif Hüquqları, Dizaynlar və
Patentlər Qanununa uyğun olaraq müəllif kimi tanınmaq 
hüququnu təsdiq etdi. Bütün hüquqlar qorunur. Müəllif 
Jindřich Bayerin əvvəlcədən yazılı icazəsi olmadan bu nəşrin 
heç bir hissəsi təkrar sistemdə saxlanıla və ya axtarış 
sisteminə daxil edilə bilməz və ya hər hansı bir formada və ya 
hər hansı bir vasitə ilə (elektron, mexaniki, fotokopi, qeyd və
ya başqa şəkildə) ötürülə bilməz.

Bu kitaba töhfə verdiklərimi anamın və atamın xatirəsinə həsr 
etmək istərdim ki, indi bildiklərimi bilsəydim, bu gün də çox 
güman ki, yanımızda olardılar. Ümid edirəm ki, bu 
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yaşamalarını əngəlləyər.

Bu kitabı çapa hazırlamağa kömək etdiyim üçün aşağıdakı 
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başqaları. Lumír Hanuš və Raphael Mechoulam'a, sirr və
anandamid araşdırması sahəsində göstərdikləri dəstəyə və
gördükləri böyük işlərə görə dərin təşəkkürümü bildirirəm.

Bacım Dita Podhajskáya, əri Miroslav Podhajskiyə, bütün 
Podhajský və Bayer ailəsinə çox təşəkkür edirəm.
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E -poçtlardan və Facebook söhbətlərindən bu mətnləri, 
fikirləri və fikirləri toplamaqda məqsəd, sirr 
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yağlarının/ekstraktlarının tibbdə istifadəsi ilə bağlı mövcud 
vəziyyətin kvosunu təqdim etməkdir. Bütün məlumatlar 
yalnız təhsil məqsədləri üçün verilir və heç bir şəkildə
təhlükəli asılılıq yaradan dərmanların istifadəsini təşviq 
etmək məqsədi ilə təqdim edilmir. Bu kitabda yer alan 
məlumatların sui -istifadə edilməsinə görə məsuliyyət 
daşımırıq. Bu kitabda tapılan yağın istifadəsi və ya 
məlumatlarla əlaqədar olaraq baş verə biləcək və ya baş verə
biləcək heç bir şeyə görə heç bir məsuliyyət daşımırıq. 
Müalicə nəticələri fərqli ola bilər.

Jindřich Bayer, tərəfindən tərtib edilmişdir

Kitab sənəti Vlasta Samohrdová və Jan Pospíšil
Çap düzeni Marek Piňos
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"İnsanları yarım dənə ölçüsündə quru qısa dənəli düyü ilə kiçik dozalarla başlayın. 
Yağ zərərsiz olsa da, müalicəyə başlayanlara nisbətən daha azdır. Başlanğıcda hər 
səkkiz saatda bu inanılmaz maddənin kiçik bir hissəsini götürün, sonra dozanı hər 
dörd gündə bir müntəzəm olaraq artırın və tezliklə tolerantlığınız artacaq. Şəxs bunun 
təsirini hiss etmədiyini və ya yalnız bir qədər hiss etdiyini söyləsə, bunu yeni 
başlayanlar üçün yaxşı bir doz hesab edərdim. Sadəcə bir az dərmanı onların 
sisteminə daxil etmək istəyirsən ki, buna alışmağa başlaya bilsinlər.

Şəxsin necə cavab verəcəyini dəqiq bilmirsiniz, buna görə yavaş -yavaş davam edin 
və xəstə hər 24 saatda cəmi bir qram qəbul etməyincə dozanı hər dörd gündə bir 
artırın. Bunu həyata keçirməyin ən yaxşı yolu, istifadəsinə öyrəşdikdən sonra hər 
səkkiz saatda bir qramın üçdə birinə bərabər olan dozalar almalarıdır. Yenə də çətinlik 
çəkənlərə, dozalarının daha yavaş artırıla biləcəyini xatırlatmaq istərdim, amma ən 
yaxşı nəticələr üçün mümkün qədər tez qəbul edilməlidir.

Xəstə tolerantlığını kifayət qədər tez qura bilsə, Rickin tövsiyə etdiyi dozaj 
təlimatlarıdır. Bu protokola riayət olunarsa, bir çox xəstə üç həftədə hər 8 saatda bir 
qramın üçdə birini yeyə biləcək qədər işləyə bilər. Ancaq orta hesabla xəstələrin çoxu 
doza başına bu miqdarı içə bilmədən dörd -beş həftə çəkir, bundan sonra sağalana və
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ya vəziyyəti nəzarət altına alınana qədər gündə bir qram qəbul etməyə davam edə
bilərlər.

Rick bu dərmanı iynələri olmayan plastik şprislərdə verməyi sevir, bunun əvəzinə
yağın sıxıla biləcəyi kiçik bir açılış var. Yağın bu şəkildə verilməsinin xəstənin 
dozasını ölçməsini asanlaşdırdığını və xarici maddələrin dərmanı çirkləndirməsinin 
qarşısını aldığını söyləyir.

Əksəriyyətinin içməli olduqları miqdarı anlamalarının ən asan yolu, qısa dənəli quru 
düyü ilə müqayisə etməkdir. Bir başlanğıc dozası, bu düyü taxıllarından birinin 
təxminən yarısı və ya bir düym uzunluğunun səkkizdə biri qədər olmalıdır, bu miqdar 
təxminən dörddə bir damla bərabərdir. Bəzi hallarda, tolerantlığı çox aşağı olanlar, bu 
işin əvvəldən rahatlıqla idarə etmələri üçün çox çətin ola biləcəyini düşünə bilər, buna 
görə də ehtiyac olarsa, daha azından başlaya bilərlər.

Bu ölçülü dozalar gündə üç dəfə, səhər tezdən, günortanın ortasında və xəstə
yatmazdan təxminən bir saat əvvəl qəbul edilməlidir. Bir başlanğıcın etməsi lazım 
olan şey, plastik şprisdən bir yarım dənə quru düyü sıxmaqdır və bu onların dozasıdır. 
Çox az bir miqdardan bəhs etsək də və xəstəyə heç bir zərər verməsə də, potensialına 
görə bu maddə hörmətlə istifadə edilməlidir.

Bu dozadan dörd gün sonra, bir düyü taxılının ölçüsünə bərabər olan dozalara və ya 
şprisdən sıxıldıqda təxminən bir düym uzunluğunda olan dozalara iki qat artırılır. 
Sonra, dörd gün sonra, doza yenidən iki dəfə artırılır və xəstə hər dozada on altı dənə
bərabər olan düyü qəbul edənə qədər hər dörd gündə bir davam edir. Bu miqdar, doza 
təxminən səkkizdən doqquz damla yağa bərabərdir ki, bu da təxminən bir qramın üçdə
bir hissəsidir.

Bir ml çəki bir qramdan bir az çoxdur, buna görə xəstələr istəsələr, bu ölçüdən istifadə
edərək dozalarını təyin edə bilərlər. Bu nöqtədə, xəstələr sağlamlıq vəziyyətləri ilə
istənilən effekti əldə edənə qədər ümumiyyətlə bu dozada davam edirlər. Dozajını bu 
qədər sürətlə artıra bilməyəcək xəstələr olacaq, ancaq Rick onları mümkün qədər tez 
qəbul etməyə çağırır, buna görə də yağ əziyyətlərini yüngülləşdirə bilər. Bundan əlavə, 
bu dərmanı daha tez qəbul edə bilənlər olacaq və Rikin bununla heç bir problemi 
yoxdur, çünki xəstə daha sürətli qəbul etməkdə rahatdır, bu, onların daha tez 
sağalacaqları deməkdir.

Əslində, Rick, bu dərmanın istifadəsi ilə əlaqədar olaraq xəstələrin öz rahatlıq 
zonalarında qalmaları lazım olduğunu düşünür. Ancaq yenə də düşünür ki, ciddi bir 
xəstəliyi olan hər kəs bu maddə ilə oyun oynamamalıdır, çünki düzgün qəbul 
edilmədikdə müalicə üçün nəzərdə tutulan vəziyyəti dəf edə bilməyəcək.

Bu dərmanı istifadə etmək çox təhlükəsiz olduğundan, biz ümumiyyətlə dozaları 
dəqiq ölçmürük, ancaq dəqiq ölçmələri və kifayət qədər dəqiqlik tərəzisini sevənlər 
üçün ilk olaraq gündə 0,01 g (10 mq) və ya daha az ilə başlayın. dörd gün. Daha 
sonra, bacarsanız, dörd gün ərzində 0.02 q (20 mq), sonra dörd gün ərzində 0.04 q (40 
mq), dörd gün üçün 0.08 q (80 mq), dörd gün üçün 0.16 q (160 mq) artırın. və sonra 
0.32 qram (320 mq). Bu maddəni tez qəbul edə bilənlər üçün ideal dozaj cədvəli 
olardı. 1-5 mq dozaların ümumiyyətlə simptomlar olmadan tolere edildiyini bilmək də
yaxşıdır.

Indica budunun yüksək dərəcəli suşları ilə işləyə bildiyiniz zaman istehsal olunan yağ 
son dərəcə sakitləşdirici olacaq. Əsl "Rick Simpson Oil" istehsal etmisinizsə və bu 
barədə narahat olmayacaqsınızsa, neftin təsiri olacaq. Xəstələr sadəcə yuxuya gedirlər 
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və nəticədə oyanacaqlar. Bəziləri əvvəlcə bir az daşqalaq hiss edə bilər, ancaq zərər 
görməyəcəklər və ümumiyyətlə ayağa qalxdıqdan bir saat sonra bu yuxu hissi yox 
olur. Əgər yağ sativa çətənə növlərindən istehsal olunursa, problem və yüksək enerjili 
sativa ehtiva edir. Xərçəng kimi ciddi xəstəlikləri olan insanların bu təsirlərlə yağ 
almağa çalışmasını istəmirsiniz və xəstənin yaxşı bir göstərici təmin edə biləcəyi 
dərman faydaları almayacaqsınız. Hər kəs yüksək olmağı sevmir və bu maddənin 
üzərinə həddindən artıq daş vurulmasının dərman baxımından əhəmiyyəti yoxdur.

Məsələ dərmanı gündə üç dəfə xəstəyə daxil etməkdir. Xəstə sadəcə barmağına qoyub 
dişlərinin üstündən silə bilər. Sonra soyuq su və ya çay içmək kifayət qədər asan 
olacaq. Bəzi suşlar xoş bir dadı olmayan bir ekstrakt istehsal edir, lakin bununla 
məşğul olmaq asandır. Sadəcə xəstələrin dozasını kiçik bir çörək parçasına qoyun və
bükün, sonra ağzına atın və onlara su verin. Eyni şey banan və ya digər meyvə növləri 
ilə də edilə bilər. Fikir, xəstəyə yağı mümkün qədər tez daxil etməkdir, amma Rick 
hələ də rahatlıq zonalarında qaldıqlarını görməkdən xoşlanır.

Hər kəs fərqlidir və bu dərmana olan tolerantlığımız insandan insana dəyişəcək, buna 
görə də xəstənin qəbul etdikləri miqdarla rahat olduğundan əmin olun. Bir çox ciddi 
şərtlərdə, xəstələrin bu dərmanı tez qəbul etməsi vacibdir, buna görə sağ qalmaq üçün 
daha yaxşı bir şansa sahib ola bilərlər. Artıq qeyd etdiyim kimi, yağ zərərsiz olsa da, 
çox qəbul edilərsə, çox vaxt xəstələr təcrübəni bəyənmirlər. Yavaş -yavaş dozalarını 
artırın; bu şəkildə istifadəsi ilə rahat olacaqlar.

Yenə də dediyimiz kimi, aqressiv xəstəliklər təcavüzkar şəkildə müalicə edilməlidir, 
buna görə də həyatı üçün təhlükə yaradan bir şeyim olsaydı, mümkün olan ən qısa 
müddətdə içə biləcəyim qədər çıxarış içərdim. Düşünürəm ki, hazırlaşmağın xeyri var, 
buna görə də mümkün olan ən qısa müddətdə yağın təsirinə alışmağa başlamalı, çünki 
daha böyük dozalar almalı olsalar, nə gözləyəcəklərini biləcəklər.

Vücudunuzu sağlam bir vəziyyətə qaytarmaq üçün standart müalicə, üç aylıq 
müddətdə alınan 60 qram yüksək keyfiyyətli yağdır. Kimya və radiasiya qəbul edənlər 
üçün 120-180 qram yağı ən qısa müddətdə qəbul etmək yaxşı bir fikirdir. 
Ümumiyyətlə, 60 q ciddi bir xərçəngi müalicə edə bilər, ancaq tibbi sistem tərəfindən 
zədələnənlər üçün, xərçəngin geri dönməməsi və bu müalicələrin geridə qoyduğu 
zərərin aradan qaldırılması üçün daha çox tələb olunur.

Xəstə yenidən sağlam olduqdan sonra, dozanı ayda bir və ya iki qrama və ya xəstənin 
içmək istədiyi qədər azalda bilərsiniz; bizim nöqteyi -nəzərimizdən, nə qədər çox olsa, 
bir o qədər yaxşıdır. Sağlamlığı qorumaq üçün əhəmiyyətli olduğu üçün saxlama 
dozalarını atlamayın. Axşam işdən bir ay sonra və ya bir gün sonra bir qram çox 
səslənmir, ancaq Rickə görə bədəninizin sağlam qalması üçün kifayət etməlidir.

Əlavə olaraq, xəstələrin yağ müalicəsi ilə birlikdə alma toxumu və buğda otu kimi 
digər təbii şeylərdən istifadə etməsini sevir. Təcrübəmə əsasən, xəstələrin çətənə
toxumu yeməsini də istərdim, çünki tərkibində olan yağ bu qədər qidalı və bədən üçün 
faydalıdır.

Rick, xəstələrin qarpız və ya limon suyu kimi şeyləri içərək bədənlərinin pH -nı 
mümkün qədər tez yüksəltməyə çalışmaları lazım olduğuna inanır.

Xəstələr daha çox çiy meyvə və tərəvəz yeməyə başlamalı və daha az ət yeməli, 
xüsusən daha çox toksin ehtiva edən işlənmiş növlər yeməlidirlər. Rick şirəçəkən 
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maşınların istifadəsinə güclü inanır və C vitamininin böyük dozalarının da böyük 
fayda verə biləcəyini düşünür.

Bu Rick Simpson protokoludur və adının sonsuza qədər tanınmasının səbəbi budur. 
Bu, yəqin ki, bütün zamanların ən vacib kəşfidir və bu adamın bizə verdiklərinin 
faydalı təsirini qiymətləndirmək olmaz. Müasir tibb və texnologiya işləmədikdə nə
xeyri var? Nəticələri görmək istəyirsinizsə, Rickin şəfa üsulunu sınayın.

Bu yağın hamısının müalicəsi adlandırdığımız üçün tənqid olunduq, ancaq bu qədər 
tibbi problemin müalicəsində uğurla istifadə edilə bilən bir maddəni başqa nə
adlandıra bilərsiniz? Bəziləri, hər şeyin müalicəsi sözlərinin bu yağın əbədi həyatı 
təmin edəcəyini ifadə etdiyini düşünür, amma bu Rikin niyyəti deyildi. Əlbəttə ki, bu 
dərman ömrünüzü uzada bilər və istifadəsi ilə daha çox yaşaya bilərsiniz, buna şübhə
yoxdur. Yenə də bu, əbədi həyatı təmin edəcək demək deyil.

Bu yağ hələ də qanuni olaraq əksəriyyət üçün mövcud deyil və buna görə əlavə neçə il 
verə biləcəyini müəyyən etmək çox uzun müddət çəkəcək. Hələ ki, bu dərmana 
ölümsüzlük iksiri kimi baxmırıq və qəti şəkildə inanırıq ki, sizi güllə keçirməz. Yenə
də Rickin dediyi kimi, ölümsüzlüyün açarını tapsaq, çətənənin əsas tərkib hissəsi 
olacağına əmindir.

Zəhmət olmasa istifadə edərkən virusa yoluxa bilməyəcəyinizi düşünməyin. Hələ də
qrip kimi şeylərə tutula bilərsiniz, amma təsirləri xeyli azalda bilər və daha tez 
sağalacaqsınız. Bir pandemiya və ya belə bir şey olacağı təqdirdə, bu bitkinin verə
biləcəyi möhtəşəm yağı qəbul etsəniz və ya artıq içsəniz, sağ qalma şansınız mütləq 
artacaq. " Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Dozaj məlumatları

Müalicə üçün protokol varmı?

"Bir protokol var və müalicənin təsirli olmasını təmin etmək üçün ona əməl 
olunmalıdır. Az miqdarda yağ dəri xərçəngini və digər xəstəlikləri topikal olaraq 
müalicə etmək üçün istifadə edilə bilər və ya ağciyər xəstəliklərinin müalicəsinə
kömək etmək üçün buxarlanaraq inhalyasiya edilə bilər. Yağ, süpozituar şəklində
istifadə edildikdə və ya təbii olaraq birbaşa ağızdan yeyilə bilərsə bədənə də daxil ola 
bilər. Daxili xərçəngləri müalicə etmək üçün xəstə yağı ən qısa müddətdə qəbul 
etməlidir. Ümumiyyətlə, həmişə bu dərmanı problemə səbəb olan bölgəyə ən həssas 
şəkildə çatdırmaq istəyirsiniz. Məsələn, bağırsaq xərçəngini müalicə edirsinizsə, ən 
təsirli müalicə vasitəsi, ehtimal ki, yağı süpozituar şəklində qəbul etmək olardı.

Ortalama bir xəstə təxminən 90 gün ərzində tam 60 qram xərçəng müalicəsi qəbul edə
bilər. Radiasiya və kemoterapi zədələrinə dözən insanlar və ya MS və digər ciddi 
xəstəliklərdən illərlə əziyyət çəkən xəstələr, bəzi hallarda tibbi problemlərinin 
sağalması üçün uzun müddət lazım olduğunu görəcəklər.

Tibbi sistemdən ciddi ziyan görmüş və müalicəyə yeni başlayanlar bu təbii yağın 
dərhal müalicə etmədiyini anlamalıdırlar. Çox vaxt bu cür xəstələrə daha çox yağ 
lazımdır və daha uzun müddət qəbul edilməlidir. Bu cür xəstələr, bütün kimyəvi 
maddələrin və radiasiyanın geridə qoyduğu zərərləri aradan qaldırmaq və digər 
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uzunmüddətli xəstəliklər və onları müalicə etmək üçün istifadə edilən zərərləri aradan 
qaldırmaq üçün altı ay ərzində 120 ilə 180 qram udmağa çalışmalıdırlar. Xəstə
sağaldıqdan və bütün ziyanlar aradan qaldırıldıqdan və ya vəziyyət nəzarət altına 
alındıqdan sonra, sağlamlıqlarını qorumaq üçün ayda 1-2 qram yağ qəbul etməyi 
davam etdirməyi məsləhət görürəm. Bir yetkin üçün bu, gündə təxminən bir damla 
bərabərdir və istifadəsinə öyrəşdikdə, təsirini belə hiss etmirlər, bu səbəbdən bunun 
sağlamlıq üçün ödəmək üçün çox baha olduğunu təsəvvür edə bilmirəm. " Rick 
Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Baxım dozaları niyə bu qədər vacibdir?

"Hər kəs bədənini detoksifikasiya etmək və sağlamlıq vəziyyətində saxlamaq üçün 
saxlama dozaları almalıdır. Lazım olan hər şey ayda 1-2 qram yağdır, yalnız yatmadan 
təxminən bir saat əvvəl gecə bir damla içmək. Bu, sizə yaxşı bir yuxu verəcək və hətta 
Yaponiya və digər yerlərdən yayılan radiasiyaya qarşı bir qədər qorunma təmin 
edəcək.

Yağ sağlamlığınızı qorumaq və müxtəlif sağlamlıq problemlərindən qorumaq üçün 
bədəninizlə birlikdə işləyir. Bill Gates kimi insanların boğazımızı itələməyə çalışdığı 
bu dəhşətli peyvəndləri və atışları bir uşağımın belə almasına icazə verməzdim. 
Övladlarımı qrip kimi şeylərdən qorumaq istəsəm, təsirli olduğunu və zərər 
verməyəcəyini bildiyim üçün düzgün şəkildə istehsal edilən çətənə yağına 
güvənəcəyəm.

Xəstələrə gündə üç dozadan başlayaraq yarım dənə quru qısa dənəli düyü ilə
başlamağı təklif edirəm. Gördüyünüz kimi, əksər hallarda yeni başlayanlar çox kiçik 
dozalarla başlamalıdırlar.

Xəstələrə daha böyük dozalarla başlamalarını tövsiyə edəcəyim yeganə vaxt, asılılıq 
yaradan və təhlükəli ağrı dərmanlarından tez bir zamanda qurtarmaq və ya ölümün 
qapısında olsalar idi. Bu cür dərmanlardan istifadə edən insanlar yağ müalicəsinə
başladıqda, ümumiyyətlə ağrı kəsicilərini yarıya endirirlər. Məqsəd, ağrının 
öhdəsindən gəlmək üçün kifayət qədər yağ qəbul etmək və xəstənin bu təhlükəli 
asılılıq dərman preparatlarının istifadəsindən qurtulmasına kömək etməkdir. Yağın 
alınması xəstənin bu vəzifəni yerinə yetirməsini xeyli asanlaşdırır və daha az çəkilmə
problemi yaşayacaq, çünki yağ asılılıqları aradan qaldırmaq üçün möhtəşəm işləyir.

Bu vəziyyətdə olanlar üçün düşünürəm ki, onların ilk dozası orta hesabla yeni 
başlayanın yeyə biləcəyindən iki dəfə çox olmalıdır. Ağrıları idarə etmək üçün başqa 
dərmanlara ehtiyac duyulmayana qədər dozalarını mümkün qədər tez artırmalıdırlar. 
İnsanları morfin kimi şeylərdən çıxararkən bəzi problemlərlə qarşılaşa bilərsiniz. 
Bəzən yağ və morfini qarışdırdığınız zaman morfinin təsirini daha da aydınlaşdıra 
bilər və xəstə halüsinasiyaya başlaya bilər.

Bu, yalnız qısa müddətli bir çatışmazlıqdır, çünki xəstənin morfin qəbulu azaldıqca, 
halüsinasiyalar artıq baş verməyənə qədər azalacaq. Əksər hallarda xəstələri bu 
maddələrdən uzaqlaşdırmaq az problem yaradır, buna görə də çox narahatlıq 
gözləməyin. Dozlarını artırmağa davam etdikcə xəstə daha yüksək tolerantlıq inkişaf 
etdirəcək və tezliklə artıq yağın təsirini belə hiss etməyəcəklər. Bu baş verdikdən 
sonra, sağalana qədər çox lazım olan yağı çox tez qəbul edə bilərlər.
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Bir başlanğıc dozası aldıqdan dörd gün sonra, insanların çoxu qəbul etdikləri 
miqdarını artıra bilirlər. Təklif edirəm ki, bu hər dörd gündə bir həyata keçirilsin, 
çünki bu, xəstənin bu maddəyə qarşı dözümlülüyünü artırmasına imkan verir. 
Ortalama bir insanın gündə bir qram içə biləcəyi nöqtəyə çatması dörd -beş həftə
çəkir. Bu, xəstənin hər səkkiz saatda 8-9 damcı yüksək keyfiyyətli yağ qəbul etməsi 
deməkdir. Bu dozaya çatdıqdan sonra xəstə vəziyyət yox olana və ya nəzarət altına 
alınana qədər bu sürətlə davam edə bilər.

Bir çox xəstə bu dərmana qarşı tolerantlığı çox tez inkişaf etdirir və yağı daha sürətli 
qəbul edə bilir. Əgər bu insanlardan biri olsanız, zəhmət olmasa bu maddəni 
istədiyiniz qədər tez qəbul edin, çünki nəticədə daha sürətli sağalacaqsınız. Həmişə bu 
dərmanı istifadə edərək xəstələri öz rahatlıq zonalarında qalmaları üçün xəbərdarlıq 
edirəm, ancaq yağ daha tez alınarsa, xəstəyə sağ qalmaq üçün daha yaxşı bir şans 
verir.

Bu üsul bədənin yavaş -yavaş tolerantlığını artırmasına imkan verir və 4-5 həftədən 
sonra insanların əksəriyyətinin gündə bir qram və ya daha çox yemək problemi 
yoxdur. Hər dörd gündə bir dozasını artıran ortalama bir adam üçün ümumiyyətlə bir 
neçə problemlə qarşılaşılır. Əslində, yağı qəbul edən insanlardan, müalicə zamanı heç 
yüksəlmədiklərini bildirən xəbərlərim var. Hamımızın hər hansı bir dərmana qarşı 
fərqli tolerantlıqları var, buna görə də hesab edirəm ki, xəstəyə bu maddənin hansı 
miqdarını qəbul etməkdə rahat olduqlarını təyin etməyə icazə vermək daha yaxşıdır.

Ölçünüzün və bədən çəkinizin çətənə yağına olan tolerantlığınızla heç bir əlaqəsi 
yoxdur. Yeni başlayanlar gördüm ki, çox iri adamlar bu yağdan bir damcı götürürlər 
və bir saat ərzində hətta chesterfielddən düşə bilmirlər. Kiçik olan arvadları eyni 
dozanı qəbul edə və heç nə hiss edə bilməzlər. Gördüyünüz kimi, xəstənin nə qədər 
götürə biləcəyini təyin etmək üçün ölçü vacib bir faktor deyil, həqiqətən xəstənin 
özləri ilə bağlıdır.

Bu dərmanla müalicəyə başlayanda qan təzyiqinizi aşağı salacağını bilin. Hal -hazırda 
qan təzyiqi dərmanı içirsinizsə, təzyiqinizi tez -tez yoxlayın, çünki çox qısa müddətdə
təzyiqinizi idarə etmək üçün artıq yağdan başqa bir şeyə ehtiyacınız olmayacaq. 
Bundan əlavə, xəstə şəkər xəstəsidirsə, qan şəkərini izləməlidir. Əksər hallarda 
insulinə olan ehtiyacı azalacaq və bəziləri artıq bu maddəyə ehtiyac duymayacaq.

İnsanlar yağı içərkən, onların rahatlıq zonasında qalmalarını görmək istərdim, amma 
həqiqət nə qədər tez götürə bilsələr, sağ qalma şansı da o qədər yüksəkdir.

Son dərəcə aşağı tolerantlığa malik bir adamım var idi ki, 60 qramlıq müalicəni yeddi 
ay çəksin. Terminal lenfomasını müalicə etdi, amma bütün müalicəni daha tez alsaydı 
çox üstünlük verərdim.

Xoşbəxtlikdən, nadir hallarda müalicəni qəbul etmək üçün bu qədər uzun çəkən 
xəstələrlə rastlaşıram, amma olur. Hətta bir ay ərzində bütün müalicəni alan və
terminal xərçənglərini müalicə edə bilən xəstələr gördüm. Bu səbəbdən, yağın qəbul 
edilmə tezliyi xəstələrin özlərindən və tolerantlıqlarını nə qədər tez qura 
biləcəklərindən asılıdır.

Müalicəsinin sonunda insanların çoxu yağ almağa davam edir, lakin çox aşağı 
nisbətdə. Daha əvvəl də qeyd etdiyim kimi, hər gecə yatmazdan əvvəl təxminən bir 
damla yağa bərabər olan ayda bir -iki qram yaxşı bir saxlama dozası olardı.

İnsanların yağı həddindən artıq dozasını görməyi sevmirəm, amma həddindən artıq 
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dozanın heç bir ziyanı yoxdur, buna görə də bu baş verərsə panikaya düşməyin. Bu 
dərmanın əsas yan təsiri şəfa prosesində əhəmiyyətli rol oynayan yuxu və istirahətdir. 
Ümumiyyətlə, bir doza qəbul etdikdən bir saat sonra yağ sizə yatıb istirahət etməyinizi 
söyləyir. Yuxu hissi ilə mübarizə aparmayın, özünüzü rahatlaşdırın və yağın sizə
lazım olan istirahətini verməsinə icazə verin. Əksər hallarda, bir ay ərzində, bu 
müalicə ilə əlaqədar gündüz yorğunluğu yox olur, ancaq xəstə gecə çox yaxşı yatmağa 
davam edir.

Xərçəngdən ölən xəstələrə deyirəm ki, yağ iki işdən birini edəcək: ya xərçəngini 
sağaldır, ya da yaşamağa davam edəcəklər, ya da müalicəyə təsir etmək üçün çox gec 
olduğu hallarda yağ yüngülləşəcək. Çıxış yolu və ən az əziyyət çəkmədən öləcək və
ləyaqətini qoruya biləcəklər.

Çətənə yağı xərçəng müalicəsində çox yüksək müvəffəqiyyətə malikdir və əksəriyyəti 
sağ qalmağa meyllidir. Təəssüf ki, yanıma gələn bir çox insan kimyəvi və şüalanma 
vasitələri ilə tibb sistemindən ciddi şəkildə zədələnmişdir. Ümidsiz olmayın, çünki 
çox zədələnmiş olsanız belə bu yağın 70-80% müvəffəqiyyət dərəcəsi var.

Düzgün istehsal edilərsə və istifadə edilərsə, çətənə dərmanı bu planetin ən böyük 
təbii şəfalıdır. Bir insanın nə əziyyət çəkməsindən asılı olmayaraq, yağı sınamalı və
ona kömək etmək üçün nələr edə biləcəyini görməlidir. Həqiqətən əziyyət çəkməkdən 
yoruldunuzsa, özünüzə bir ara verin və həqiqətən işləyən bir şeyi sınayın. Bu 
dərmanın nə edə biləcəyini yaşadıqdan sonra, tarixin də, mən də çətənə dərmanını hər 
şeyin müalicəsi adlandırdığımızı anlayacaqsınız. Rick Simpson, Çətənə: Ən 
Müalicəvi Bitki

Kömək edə biləcəyiniz digər təbii şeylər

"Xəstələr xərçəngini müalicə etmək üçün yanıma yağ gəldikdə, onlara ilk dediyim şey 
diyetlərini dəyişdirməkdir. Mümkün olduğunca heyvan zülallarından uzaq durmağa 
çalışın, çünki bu cür protein xərçəngin inkişafına kömək edir. Bir meyvə şirəsi aparatı 
alın və mümkün qədər çox çiy meyvə və tərəvəz yeməyə başlayın, çünki bitki zülalı 
xərçəngin böyüməsi ilə mübarizə aparır. Şəkər istifadəsini dayandırın və istifadəsini 
çiy bal kimi təbii tatlandırıcılarla əvəz edin.

Qarpız və limon suyu kimi şeyləri yeyərək xəstənin pH'sını mümkün qədər tez artırın. 
Xərçəng asidik bir mühitdən xoşlanır və bədənin pH səviyyəsini qaldırdığınız zaman 
xərçəng hüceyrələrinin sağ qalmasını çətinləşdirir.

Onilliklər əvvəl, tədqiqatçılar, xəstələrin qan axışına, həkimlərin kimyaya inyeksiya 
etdiyi kimi, xəstənin ölümünə səbəb ola biləcək dağıdıcı yan təsirləri olmayan C 
vitamininin mega dozaları ilə xərçəngin müalicəsində böyük nəticələr əldə etmişdilər. 
Bu səbəbdən, böyük dozada vitaminlərin xərçəng kimi ciddi xəstəliklərdən əziyyət 
çəkən xəstələr üçün böyük fayda verə biləcəyini düşünürəm.

Həm də xəstəyə hər gün iki alma toxumunu yeməyə başlayın, bu da onlara laetrile 
olaraq da bilinən yaxşı bir B17 dozası verəcəkdir. İllər əvvəl bu müalicənin təhlükəsiz 
olmadığı barədə bir çox təbliğat aparılsa da, bu iddiaların yalan olduğu ortaya çıxdı. 
Əslində, B17 öz -özünə xərçəng müalicəsində olduqca yaxşı bir təcrübəyə malikdir. 
Faydalı ola biləcəyiniz buğda otu və mavi yaşıl yosunlar kimi digər təbii şeylər də var. 
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Bir neçə il əvvəl İtaliyada bir həkim çörək soda istifadə edərək hətta bəzi xərçəng 
növlərini müalicə edirdi, buna görə də ağlımızı bütün imkanlara açıq saxlamalıyıq.

Xərçəng müalicəsində yağdan istifadə edən bir çox insan heç nəyi dəyişmədi, amma 
yağ yenə də öz sehrini qorudu və sağaldılar. Yenə də xərçəng kimi ciddi bir 
xəstəliyiniz varsa, yağın xərçəngi yox etməsinə kömək edəcək və sağ qalmaq üçün 
daha yaxşı bir şans verə biləcək digər təbii şeylər götürməyin yaxşı bir fikirdir.

Hər şeydən önəmlisi, insanların tibb sisteminin təmin etdiyi şeylərin xeyirdən daha 
çox zərər verdiyini anlamalıdır. Mənimlə əlaqə quran insanlara sağ qalmaq istədikləri 
üçün tibb sistemindən mümkün qədər uzaq durmağın daha yaxşı olduğunu 
söyləməyimin səbəbi budur.

Bugünkü tibb sisteminin içindəki kədərli vəziyyət budur və bu sistemdə çalışan 
insanlar nəhayət kimyəvi maddələrin və zəhərin sağalmadığını dərk etməyincə
dəyişməyəcək. Mənə gəldikdə, bu gün həkimlərin əksəriyyətinin tətbiq etdikləri 
dərman hesab edilə bilməz. Əsl adı dəlilik adlandırmaq daha doğru olardı.

Məncə, xərçəng xəstəsi olan hər kəs sağ qalma şansını optimallaşdırmaq üçün əlindən 
gələni etməlidir. Beləliklə, xərçənginizi müalicə etmək üçün hər halda çətənə yağı 
alın, amma düşünürəm ki, digər təbii faydalı müalicələri də daxil etmək daha yaxşıdır. 
" Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Ağciyər xərçəngi xəstələri üçün əlavə məsləhətlər

Q. Bu bir müddət yağda idi və hələ də ağrı kəsicilərdən istifadə etmək 
məcburiyyətində qaldı, buna görə də xəstəyə necə kömək etməli olduğumuzun daha 
çox yollarını axtarırdıq. 

A.1) Başqa bir dəstə yağ hazırlayın və onu özünüzlə qarışdırmağa çalışın, mümkün 
olan ən sakitləşdirici yağı axtarın, xəstəyə enerji vermək istəmirsiniz. 

2) Bir anda birdən çox yağdan yağ çıxarmağa çalışın, mümkünsə, ümumiyyətlə bu 
şəkildə daha yaxşı bir xalça təsirinə malikdir. Yenə də başlanğıc materialın və yağın 
ən qəddar və sakitləşdirici gücünü axtarın.

3) Yağı kapsullarda istifadə etməyi dayandırsa daha yaxşı olar. Əlavə dilaltı udma 
üçün ağzından bir hissəsini istəyirsən (bu şəkildə daha yaxşı ağrıkəsici təsir göstərir)

4) 0.3-0.5 qram kakao yağı ilə süpozituar hazırlayın və gündə ən az iki dəfə istifadə
etməsini təmin edin, həm anal həm də digər şəkildə istifadə edə bilər. 

5) Gündə bir neçə dəfə yağı buxarlayın - öskürək istənir, ağciyərinə aid olmayan hər 
şeyi, o şişləri də daxil olmaqla öskürməlidir (onlar sadəcə kiçiləcək və sonra dağılacaq 
və öskürəcək). 

6) Alkoqol ilə yağ tincture edin (nə qədər yağınız olduğuna görə 20-30-50%; 4ml 
96-99% spirtdə 1-2 ml yağ) və əməliyyat olunduğu yerə tətbiq edin. damcı və ya 
damcı ilə - ümumiyyətlə bir və ya iki damcı edəcək və bu şəkildə çoxlu yağ saxlaya 
bilərsiniz. Əlbəttə ki, bir az yağ tətbiq edə bilərsiniz və sarğı ilə örtün və hər üç gündə
bir və ya sarğı düşəndə təkrarlayın.

7) Şi yağı ilə bir şorba hazırlayın və ya isti çətənə toxumu yağı və ya yüksək 
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keyfiyyətli əlavə sızma zeytun yağında bir az yağ həll edin və gündə bir neçə dəfə
bölgəyə sürtün. Bu, qabırğalarındakı ağrıları aradan qaldırmağa kömək etməlidir və
onu yataq yaraları və dərisindəki hər hansı bir şey üçün də istifadə edə bilərsiniz.

8) Diyetinə çətənə toxumu, çətənə ürəkləri və çətənə toxumu yağı daxil edin - ən azı 
bir ovuc toxum/ürək və ya 1-3 xörək qaşığı çətənə toxumu yağı. 

9) Qarpız və limon suyu ilə bədəninin pH səviyyəsini artırın, hər gün iki alma 
toxumunu yeyin (B17). 

10) Ağrı kəsiciləri və yamaları ən qısa müddətdə yağla əvəz etməyə çalışın. Yağı 
topikal olaraq tətbiq etməyə başlasanız, çox kömək edər. Süpozituarlar ağciyər 
xəstəlikləri üçün də möcüzələr yaradır. Nə qədər çox yağ yeyərsə və nə qədər tez 
edərsə, bir o qədər yaxşıdır. Xəstəliyə qalib gələnə qədər gündə bir qram və ya daha 
çox qalmalı və sonra ayda 1-2 q saxlama dozasında qalmalıdır. Saytımızdakı bütün 
digər təlimatları oxuyun və onlara əməl edin. Ən xoş arzular, JB və RS

İdarəetmə yolları

Yağın hansı yollarla idarə olunmasını məsləhət görürsünüz və onların hansı 
üstünlükləri var?

"Həmişə xəstələrə daxili şərtlər üçün yağı ağızdan qəbul etmələrini və ya sadəcə
bədənlərini sağlam bir vəziyyətə gətirmələrini təklif edirəm. Gündəlik həyatımızda bir 
neçə onillik toksinlərə məruz qaldıqdan sonra, özünü sağlam hesab edənlər belə, bu 
maddələrin sağlamlıqlarında problem yaratmadan əvvəl bədənlərini detoksifikasiya 
etmək üçün tam 60 qramlıq bir müalicə qəbul etməyi düşünməlidirlər.

Hemoroid və ya bağırsaq xərçəngi kimi bir çox xəstəliyi müalicə etmək üçün yağı 
süpozituar şəklində istifadə etmək yaxşı olar. Əksər insanlar bunun fərqinə varmırlar, 
ancaq bu şəkildə bədəninizə yağ çəkmək vəzifəni yerinə yetirməyin ən təsirli 
yollarından biridir.

Düşünürəm ki, yağın bir şişə və ya müalicə olunan hər hansı bir şeyə mümkün qədər 
yaxın şəkildə tətbiq olunmasının xəstəyə faydası var. Bağırsaq probleminiz varsa, 
süpozituarlarınız çox güman ki, daha yaxşı işləyəcək, ancaq boğaz xərçəngi kimi bir 
şeyiniz varsa, yağı ağızdan qəbul edərdim.

İllərdir həkimlər və tədqiqatçılar laboratoriya heyvanlarına THC ilə şiş vurur və yaxşı 
nəticələr əldə edirlər. Yenə də, təəssüf ki, ölməkdə olan bir xərçəng xəstəsi ilə eyni 
şeyi etməyəcəklər, buna görə də bu, tibb sistemimizin xəstə üçün doğru olanı edə
bilməməsini bir daha vurğulayır. Həkimlər bu heyrətamiz dərmanı yalnız nə olduğu 
üçün tanıyıb bu maddə ilə düzgün işləməyə başlasalar, indi ölməkdə olanların çoxu 
xilas ola bilər.

Çox vaxt xəstələr ağciyər xərçəngi və digər ağciyər xəstəlikləri ilə yanıma gəlirlər. Bu 
cür insanlar üçün yağı içməklə yanaşı buxarlandırıcıdan da istifadə etməyi məsləhət 
görürəm. Bu dərmanı qəbul etməklə birlikdə buxarlandırmaq ağciyər xərçəngindən və
ya digər ağciyər xəstəliklərindən əziyyət çəkənlər üçün çox faydalı təsir göstərə bilər. 
Bir xəstənin etməsi lazım olan hər şey normal dozasını qəbul etmək və sonra 
buxarlandırıcıyı qızdırmaq və buxarlanmış kannabinoidləri ağ ciyərlərinə çəkməkdir. 
Bu, müntəzəm dozalarını qəbul edərkən hər səkkiz saatda edilə bilər və xəstənin 
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buxarlanmış kannabinoidləri hər vəziyyətdə bir neçə dəfə nəfəs almasını tələb edər. 
Bu üsulu istifadə edərək ağciyər xərçənginə hər iki tərəfdən hücum edilir və bu, 
müalicənin effektivliyini çox artıra bilər.

Əksər hallarda, şişlər sadəcə yox olur, amma eşitmişəm ki, bəzi xəstələr əslində
əziyyət çəkdikləri şişlərin ölü hissələrini öskürmüşlər. Əminəm ki, bu, kiminsə zövq 
alacağı bir təcrübə deyil, ancaq ağciyərlərimizin orada olmaması lazım olan şeylərdən 
qurtulmasının təbii yoludur.

Bundan əlavə, bağırsaq hərəkətləri zamanı şiş keçən xəstələri tanıyıram, amma təbii 
ki, bu da təbiidir. Bəzi hallarda, bu ölü kapsüllü şişlər, təbii yollarla keçə bilməyəcək 
qədər böyükdürsə, cərrahiyyə yolu ilə çıxarılmalı ola bilər, buna görə də belə bir 
vəziyyətdə həkimə müraciət etmək lazımdır.

Yağı müxtəlif xərçəng növlərindən əziyyət çəkənlərə verdiyimə görə, bu yağın 
müalicəsi üçün təsirli olmayacaq heç bir xərçəng növünü bilmirəm. Mənə görə, 
xərçəngin bütün formaları bədəninizdə özünü harada göstərməyi seçsə də müalicə
oluna bilər. Xəstənin tibb sistemindən nə qədər az zərər görsə, sağalma şansı o qədər 
yüksəkdir, buna görə də xərçəngini müalicə etmək istəyənlər bu sübut edilmiş təbii 
üsuldan istifadə etməlidirlər. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Topikal İstifadə

"Yerli istifadə üçün, yağ dəri kremləri, günəş losyonları və s. İlə qarışdırıla bilər. 
Ancaq ciddi dəri xəstəlikləri üçün yalnız saf formada olan yağın istifadə edilməsini 
məsləhət görürəm. Yağı hər hansı bir şeylə qarışdırmaq bu dərmanın gücünü 
azaldacaq. Yenə də çətənə dərmanının bu zəifləmiş formalarının bir çoxu dəri 
problemlərini müalicə etmək üçün olduqca təsirli ola bilər.

Çox vaxt bədəninin geniş sahələrinə yayılmış çox pis dəri xəstəlikləri olan insanlar 
üçün sirr tincture məsləhət görürəm. Bir tincture sadəcə spirt və ya belə bir daşıyıcı ilə
qarışdırılmış yağdır. Bir dəri vəziyyətinə tincture tətbiq etmək üçün damcı istifadə
edərkən, spirt bir damlasının olduqca geniş bir sahəyə yayılmasına səbəb olur. Alkol 
bir neçə saniyə ərzində buxarlanır və ərazi nazik bir yağ təbəqəsi ilə örtülür.

Tinctures, yağı geniş ərazilərə tətbiq etməyin iqtisadi cəhətdən təsirli bir yoludur və
xəstələr özləri belə bir tincture gücünü ehtiyaclarına uyğun olaraq tənzimləyə bilərlər. 
Tincture daha güclü olmasını istəyirsə, daha çox yağ əlavə edin; zəiflətmək 
istəyirlərsə, daha çox spirt əlavə edin.

Çətənə tentürlerinin çətənə yağı kimi güclü ola biləcəyini düşünürsünüzmü?

Həcmcə çətənə tentürünün saf yağ qədər güclü olması qeyri -mümkün olardı. Bir 
xəstə spirtlə qarışdırılmış dozalarını yeyə bilərdi, amma bu dərmanı spirtlə içməyin nə
faydası var? Yağ dərmandır və onu spirtlə və ya digər daşıyıcılarla qarışdırmağın 
məncə daxili istifadə üçün heç bir faydası yoxdur.

Hal -hazırda, ağrının aradan qaldırılması üçün dilin altına püskürən Sativex adlı çox 
bahalı sirr əsaslı tincture satan bir dərman şirkəti var. Bu maddəni istifadə edən 
xəstələrə yağ verdim və yağın təsirini yaşadıqdan sonra Sativex satın almalıyıq, çünki 
verdiyim yağı daha təsirli hesab etdilər. Topikal şərtlər üçün, yağın daha da irəliləməsi 
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üçün bir tincture istifadə edilə bilər, ancaq ciddi bir dəri xəstəliyi və ya infeksiyası 
üçün təmiz yağın müalicəsində istifadə edilməsini istərdim.

Topikal tətbiqin əsas məqsədləri nələrdir və yağa allergik reaksiyaların şahidi 
oldunuzmu?

Tincturesın bir çox dəri xəstəliklərinin müalicəsində təsirli olduğunu gördüm və yağı 
bu şəkildə istifadə etmək daha az israfçı ola bilər. Üz dərisindən narahat olan insanlar 
üçün, sadəcə sevdiyi üz kremi ilə yağı qarışdırıb özünə gözəl bir üz vermək dramatik 
nəticələr verə bilər.

Herpes, dəri xərçəngi, siğillər, mollar və digər dəri xəstəlikləri, bildiyim heç bir 
allergik reaksiyası olmayan təmiz yağla müalicə edilə bilər. Əslində, yağ topikal 
olaraq istifadə edildiyində şahidi olduğum yeganə reaksiya, onu örtmək üçün istifadə
olunan sarğılardan qaynaqlandı. Uzun müddət bir bandaj istifadə etdiyiniz zaman, 
bandajın yapışqan hissəsi ilə örtülmüş sahənin qıcıqlanmasına səbəb ola bilər. Yalnız 
bir -iki gün bandaj istifadə etməyi dayandırmaq lazımdır və vəziyyət yox olacaq.

Qeyd etməli olduğum başqa bir şey, yağın sarğıların sağalan yaraya və ya infeksiyaya 
yapışmasına icazə verməməsidir. Bu çox vacib görünməsə də, əgər yaraya yapışmış 
bir sarğı çıxarmaq əziyyətini yaşamısınızsa, nə demək istədiyimi başa düşəcəksiniz.

Kanadada olanda tez -tez müxtəlif növ yağları qarışdırırdım, çünki onlar tibbi 
keyfiyyətlərinə görə çox fərqli ola bilər. Bunu etməklə, bu qarışıq yağların bir çox 
şəraitdə daha yaxşı bir müalicəvi təsiri olduğunu gördüm, buna görə də daha geniş 
miqyasda neft istehsal etməyi planlaşdırırsınızsa, eyni şeyi etməyi düşünə bilərsiniz. " 
Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Müxtəlif yağ idarəetmə növlərini birləşdirə
bilərsinizmi?

"Yağın idarə edilməsinin bütün fərqli yolları heç bir zərərli yan təsir göstərmədən 
birləşdirilə bilər və bunu etmək bəzi hallarda böyük fayda verə bilər. Məsələn, ağciyər 
xərçəngi olsaydı, süpozituarların istifadəsi ilə yağı qəbul etməyi birləşdirə bilərdim və
yağı da buxarlandırardım ki, birbaşa ciyərlərimə tökülsün. Həm ağızdan qəbul, həm 
də süpozituar ağciyər xərçəngini müalicə etmək üçün yaxşı işləyir və yağın 
buxarlanması da bu xəstəlikdən əziyyət çəkənlər üçün faydalı ola bilər.

Elmi ədəbiyyatda deyilir ki, heyvan yağında həll olunmadıqca bədən THC -ni emal 
edə bilməz. Yağı bu şəkildə istifadə etmək daha səmərəli olmazmı?

Elmi ədəbiyyatın söylədikləri ilə bağlı çox narahat deyiləm və heyvan yağının xərçəng 
kimi xəstəliklərdən əziyyət çəkən xəstələr üçün yaxşı olduğunu düşünmürəm. 
Təcrübəmə görə, təsirli olması üçün yağı heç bir şeylə qarışdırmaq lazım deyil. 
Dəfələrlə yeməksiz içdiyimə və hələ də təsirini hiss etdiyimə görə, bizə
söylədiklərinin səhv olması üçün yaxşı bir şans olduğunu düşünürəm. Bədən heyvan 
yağı ilə qarışdırılmadan THC -ni emal edə bilmirsə, niyə yağın təsirini hələ də hiss 
edə bilərdim? Bundan əlavə, sirr çəkildikdə, oynaqda heç bir heyvan yağı yoxdur, 
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buna görə insanlar necə yüksəlir?

THC -ni heyvan yağı, kərə yağı, donuz yağı və s. Şəfa verən yağdır, kərə yağı və ya 
heyvan yağı deyil, buna görə də düşünürəm ki, bu dərmanın maksimum effektivliyə
nail olmaq üçün ən təmiz formada istifadə edilməsi lazımdır. İki dəri xərçəngi olan bir 
insanı götürsəm və birini təmiz yağla, digərini isə yağlı heyvan yağı qarışığı ilə
müalicə etsəm, təmiz yağla müalicə olunan xərçəngin daha sürətli və daha təsirli 
şəkildə sağalacağına şübhəm yoxdur. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Siqaret çəkən sirr

Siqaret çəkməyin və çətənə yeməyin tibbi əhəmiyyətini müqayisə edə bilərsinizmi?

"Bir adam birgə siqaret çəkəndə bitki materialının müalicəvi xüsusiyyətlərinin 90% -
dən çoxu tüstüyə qalxdı. Bulantılarını azaltmaq üçün çətənə içən kemoterapi alan 
xəstələri görmək mənim üçün ironikdir, çünki düzgün qəbul edildikdə onları müalicə
edə biləcək maddəni içirlər.

Mənə görə, sirr siqaret çəkməklə bu bitkinin efir yağını qəbul etmək arasında heç bir 
müqayisə yoxdur və ya heç bir xəstəlik yoxdur. Vəziyyətinizdən bir az rahatlaşmaq 
istəyirsinizsə, siqaret çəkməyin bir xeyri ola bilər. Ancaq vəziyyəti düzgün müalicə
etmək istəyirsinizsə, yağı içmək bunu həyata keçirməyin ən yaxşı yoludur. Hətta 
siqaret çəkməyin də bəzi müalicəvi faydaları olduğuna heç bir şübhə yoxdur, ancaq bu 
şəkildə ciddi bir vəziyyəti müalicə etməyi gözləməyin.

Tibbi baxımdan hisə verilmiş marixuana nə üçün yaxşıdır?

Tibbi nöqteyi -nəzərdən, siqaret çəkən kenevir çətənə yağının alınması ilə müqayisədə
məhdud tibbi əhəmiyyətə malikdir. Siqaret çəkmə potası şəkərli diabet xəstələrində
qan şəkərinin səviyyəsinə təsir edə bilər və qlaukoma xəstələri üçün göz təzyiqini 
azaltmağa kömək edə bilər. Çətənənin ürəkbulanma və siqaret çəkmə qabiliyyətini 
bilirik, bu maddə tez -tez bir çox tibbi vəziyyətlə əlaqəli ağrı ilə mübarizə aparmağa 
kömək edəcək.

Hətta sadəcə yaxşı bir Indica suşu çəkmək insanı rahatlaşdırmağa meyllidir, bu da 
özlüyündə olduqca faydalı ola bilər. Siqaret çəkmə, MS kimi bir çox xəstəliyin 
simptomlarını azaltmağa kömək edə bilər və spazmodik xəstəlikləri olanlar üçün çox 
faydalıdır. Hətta siqaret çəkən çətənənin də dünyada saysız-hesabsız insanın rifahına 
kömək edə biləcəyini açıq şəkildə göstərən heç bir sübut yoxdur. Ancaq, mənim 
fikrimcə, əgər dərman yağ şəklində düzgün qəbul edilərsə, problemin müalicəsi və ya 
problemi daha yaxşı həll etmək mümkün olarsa, niyə yalnız simptomları azaldır?

Siqaret çəkən çətənə ilə çətənə yağı içmək arasında çox az müqayisə var. Siqaret 
çətənə dərmanı olaraq istifadə etmək üçün ən az təsirli üsuldur. Çətənə bitkisinin 
konsentratlı efir yağı istehsal edildikdə çətənənin müalicəvi gücü dəfələrlə artır. Bu 
bitkinin əsl dərman sehrini görmək istəyirsinizsə, yüksək dərəcəli çətənə yağı qəbul 
etməyə başlayın. Kimsə çiy, yanmamış THC və onunla əlaqəli kannabinoidləri qəbul 
etməyə başladıqda, tibbi möcüzələr çox vaxt bunun nəticəsidir. " Rick Simpson, 
Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

17



Tədqiqat nəyə diqqət yetirməlidir?

"Yaxın gələcəkdə, ediləcək ən yaxşı şey mümkün olan ən yaxşı dərman növlərini 
yetişdirməkdir, buna görə də onların əsl tibbi keyfiyyətlərini təyin edə bilərik. Bu 
dərman zərərsiz olduğu üçün insanları sağaldarkən hər cür araşdırma edə bilərik.

Bəzi çətənə növləri fərqli tibbi vəziyyətlərdə digərlərindən daha təsirli olur. Qısa 
müddətdə, hər hansı bir vəziyyəti müalicə etmək üçün ən yaxşı suşları təyin etməliyik 
və bu, bu xəstəliklərin daha təsirli bir şəkildə müalicə edilməsinə imkan verəcəkdir. 
Əlavə olaraq, mümkün qədər tez bir şəkildə keyfiyyətə nəzarət etməliyik və
tədarükçülərin riayət etməli olduğu standartları hazırlamalıyıq. Hazırda xəstələr 
digərlərindən aldıqları yağların keyfiyyəti və effektivliyi haqqında heç bir təsəvvürə
malik deyillər. Həqiqətən də, bu bitkinin müalicəvi keyfiyyətləri ilə bağlı hələ çox 
araşdırma aparılmamalıdır, amma bunu düzgün şəkildə araşdırsaq, qısa müddət 
ərzində çox şey öyrənə biləcəyimizi düşünürəm. " Rick Simpson, Çətənə: Ən 
Müalicəvi Bitki

"28 yaşlı köhnə dostum, bu gün döş xərçəngindən əməliyyat olundu, xərçəngin aradan 
qaldırıldığını söylədilər, amma yenə də ona kimya etmək istəyirlər. Daha əvvəl 
danışmışıq və ona dedim ki, kimyadan imtina edin və RSO qəbul edin. Bu mövzuda 
düz deyirəmmi? Phoenix Tears -da oxuduqlarımdan bunun doğru olduğunu 
düşünərdim, amma bu suala cavab verməkdə köməkliyinizi istərdim. Təşəkkürlər. ”
Justin

- Əla, Justin. Kimya və ya tarama yoxdur. Əməliyyat lazımsız idi. Önümüzdəki altı ay 
ərzində 120-180 qr yağ yeməsini və saytımızdakı təlimatları izləməsini istəyin. JB

“İnsanlara şalvar geyinməyi öyrətməyə çalışdığınızı düşünün ... Asan görünür. Bəs 
insanlar hər gün sənə şalvarını necə geyinməyini xahiş etsəydilər? (ağırlaşdırıcı) Bu 
yer donuz gününə bənzəyir! Əgər şalvarımı geyinirəmsə və bu düzgün aparılırsa, 
başqasına göstərəcəyim yol budur. Şalvarını arxaya əymək istəyənlərə gülə bilərəm: 
“Hey, əlbəttə ki, yaxşı uyğunlaşırlar, amma geridə olduqlarını dəyişmir! (Xris Kross 
üçün işləyirdi).

JB sadəcə bizə nəyin işlədiyini izah edir və başqa yolla izah etməyəcək, çünki başqa 
yollara ehtiyac yoxdur. İstiqamətləri izləyin və ya şalvarınızı arxaya doğru gəzin, 
ancaq bunun sizə doğru yolu göstərdiyini anladığınızda JB -ə əsəbləşməyin! Bir 
kitabdakı mətni dəyişdirməyə çalışmırıq, sadəcə başqa kitabları araşdırmağa gedirik! ” 
Çad

- Təşəkkürlər, Çad, bu əla bir izah idi və bəli, haqlısan. RSO tibbinin bütün məsələsi o 
qədər təhqiramiz dərəcədə sadədir ki, əslində onu daha da çətinləşdirir. İnsanların 
buna inanması çox sadədir, yəni dərmanı özləri sınaya bilmədikləri və yalnız bu 
barədə oxumalı olduqları zaman.

Və hər şey insanların həyatının təhlükədə olmasıdır. Onlarla şəxsən danışıram, 
üzlərindəki ağrıları görürəm, bu illərdən sonra mənə nə etdiyini soruşma. Mənim üçün 
burada improvizasiya üçün çox yer yoxdur, uzun bebop soloları və ya pulsuz caz üçün 
vaxt yoxdur. Bu bərk köhnə zamanlı on iki çubuqlu bluesdir və on iki çubuq 
uzunluğundadır. Rick bizi izləmək üçün göstəriş verdi, amma hər kəs bəzi ego 
problemləri və ya nə olduğu üçün təkəri yenidən kəşf etmək istəyir.

Bu barədə söylədiyim tək şey budur: “Əvvəlcə bir düyü ocağı və bir fan hazırlayın. 
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Əvvəlcə RSO, sonra bütün digər (daha az təsirli) sirr dərmanı formaları. Çünki gücün 
əhəmiyyəti var. Nə qədər güclü və sakitləşdirici yağ xəstə üçün bir o qədər yaxşıdır. 
Daxili şərtlər üzərində test etməyinizə ehtiyac yoxdur, əvvəlcə dəri şəraitində sınayın 
və 95-98% THC ilə həqiqi çox güclü və sakitləşdirici RSO ilə və ya başqa bir şeylə
daha tez sağaldığını izləyin, bu sizin üçün cavab verməlidir. Sonra bilin ki, bu 
dərmanı qəbul edərkən dərinizdə baş verən eyni şey bədəninizdə də baş verir.

Bunu etdikdən sonra, əsasən daha az sirr dərmanına olan marağınızı itirəcəksiniz. 
Bəzi hallarda kömək edə bilmədikləri üçün deyil, eyni pulla birinci sinifə uçub 
həyatınızı eyni zamanda daha sürətli və etibarlı şəkildə xilas edə bildiyiniz halda niyə
ikinci və ya üçüncü sinifə uçmalısınız?

RSO premium tibbdir və mənim baxdığım kimi qalan hər şey mükafat dərmanı deyil. 
Mən mükafat dərmanı istəyirəm, niyə əsl şey əvəzinə seyreltilmiş dərman istəyim? Nə
qədər vəhşicəsinə sakitləşdirici və güclü yağ, dərman kimi bir o qədər yaxşı işləyir -
və bu heç dəyişməyəcək. "JB

"Ən yaxşı RSO 95-98% THC və son dərəcə güclü və sakitləşdiricidir. Bundan başqa 
hər şey (çiy sirr, meyvə şirələri, yeməklər, yüksək CBD yağları, dekarboksil 
edilməmiş BHO, tinctures, salves, compoctions, macerates, buna ad verirsiniz) sirr 
dərmanının daha az təsirli bir formasıdır. Hər növ sirr dərmanı, əlbəttə ki, bir qədər 
faydalıdır, amma daha az təsirli sirr dərmanlarına həyatınızı bahis etməyin. ” JB

Çətənə yağı istehsalının Rick Simpson prosesi

"Ümumiyyətlə çox güclü yüksək keyfiyyətli indica və ya indica dominant sativa 
xaçlarından bir kilo və ya daha çox qönçə ilə işləyirəm. Bir unsiya yaxşı qönçədən 
ümumiyyətlə 3 ilə 4 qram yüksək keyfiyyətli yağ çıxarılacaq və istehsal olunan yağın 
miqdarı gərginlikdən süzgəcə görə dəyişəcək. İşlədiyiniz materialı emal etməyincə nə
qədər yağ alacağınıza heç vaxt əmin ola bilməzsiniz. Orta hesabla bir kilo yaxşı 
qönçədən təxminən 60 qram yüksək keyfiyyətli yağ çıxarılır və bəzən hətta bəzi 
növlərdən xeyli çox şey əldə edə bilərsiniz.

Çoxları yağın kəhrəba olması lazım olduğunu və içindən görə biləcəyinizi düşünür. 
Çox vaxt istehsal etdiyim yağlar bu xüsusiyyətlərə malik idi, amma həmişə yox. 
İstehsal etdiyiniz yağın rəngi və toxuması, yağı istehsal etmək üçün istifadə etdiyiniz 
suşdan, metoddan və həlledicidən çox asılıdır. İstehsal etdiyiniz yağın daha qaranlıq 
olması narahat olmayın, bu belə bir yağın güclü bir dərman olmadığı anlamına gəlmir. 
Həqiqətən də indiyə qədər istehsal etdiyim ən güclü yağlardan bəziləri tünd rəngdə idi, 
lakin yenə də istənilən müalicəvi təsirə malik idi.

Düşünürəm ki, bu təlimatlar hər kəs üçün bu yağın istehsalını olduqca 
asanlaşdırmalıdır, amma başlamazdan əvvəl bunu düzgün etmək üçün lazım olan hər 
şeyə sahib olduğunuzdan əmin olun. Başlanğıc materialı, həlledici, ağac uzunluğu, iki 
plastik kovası, huni və qəhvə süzgəcləri olan bir neçə kiçik qab, elektrikli düyü ocağı, 
fanat, paslanmayan poladdan ölçmə qabı, qəhvə qızdırıcısı və şprislər tələb olunur.

Təsvir etmək istədiyim proses, bitkinin materialından mövcud olan qatranı çıxarmaq 
üçün başlanğıc materialını təmiz yüngül alifatik nafta və ya 99% izopropil spirti kimi 
yaxşı bir həlledici ilə iki dəfə yumaqdan ibarətdir. Yüngül nafta, yağı istehsal etmək 
üçün çox yaxşı bir həlledici olduğunu sübut etdi, digər həlledicilərin qiymətinə
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nisbətən satın alınması da olduqca ucuzdur. Fərqli formalarda və fərqli adlarla gəlir, 
amma istifadə etdiyim həllediciyə Kanadada yüngül nafta deyilir, Avropada isə tez -
tez benzin (e) deyilir. Bir çox ad altında satılır, ancaq bir yanacaq tədarükçüsünə
müraciət etsəniz, qaynar nöqtəsi olan hidrofizikli yüngül alifatik solvent nafta/neft 
eteri/benzin/karbohidrogen həlledicisi istəsəniz, bəzi yerləri izləməkdə çox çətinlik 
çəkməyəcəksiniz. 100 ° C (140-212 ° F), CAS nömrəsi 64742-49-0.

Yüngül naftanın bir çox sənaye istifadəsi var və tez -tez mühərrik hissələrini və ya 
nazik boyaları yağdan təmizləmək üçün istifadə olunur, buna görə ehtiyacınız olanı 
tapmaqda çox çətinlik çəkməyinizə əminəm. Yalnız bir çox istifadəsi haqqında bir 
fikir vermək üçün, Coleman lampaları və sobalarını yandırmaq üçün istifadə olunan 
eyni maddədir. Ancaq təəssüf ki, Coleman yanacağına pas inhibitorları əlavə olunur, 
buna görə də bu yanacağın yağ istehsal etmək üçün istifadə edilməsini məsləhət 
görmürəm. Dünyanın bir çox ölkəsində tibbi dərəcəli nafta (heksan) da var, lakin bir 
az daha bahalıdır və əldə etmək daha çətindir və təmiz yüngül nafta ilə onun tibbi 
dərəcəli versiyası arasında heç bir ciddi fərq görmədim. .

Butan yağ istehsal edə bilər, amma bu dərmanı istehsal etmək üçün həlledici kimi 
istifadə etməyi məsləhət görmürəm, çünki çox uçucu və təhlükəni neytrallaşdırmaq 
üçün bahalı avadanlıqların istifadəsini tələb edir. Bundan əlavə, yağ istehsal etmək 
üçün butandan istifadə etməklə hazır məhsul dekarboksilatlanmır, buna görə də bu 
qaydada istehsal olunan yağlar, onları düzgün dekarboksilləşdirmək üçün əlavə vaxt 
alınmadığı təqdirdə, dərman istifadəsi üçün daha az təsirli olar.

İndiyə qədər bildiyim yeganə həlledicilər efir, yüngül alifatik nafta və 99% izopropil 
spirtdir. Eter mənim şəxsi favoritimdir və çox təsirli bir həlledicidir, amma bahalıdır 
və əldə etmək olduqca çətin ola bilər. Düşünürəm ki, efir istifadəsi qapalı distillə
cihazları üçün daha uyğundur, çünki çox uçucu və tüstü ilə işləməyi təhlükəli edir.

Həm efir, həm də yüngül nafta təbiətdə daha çox seçici həlledicilərdir, yəni spirt bir 
həlledici qədər təsirli deyil, amma yenə də yaxşı işləyir. Alkol, başlanğıc materialdan 
daha çox xlorofili həll edəcək və buna görə də spirtlə istehsal olunan yağlar 
ümumiyyətlə daha nəzərəçarpacaq dərəcədə tünd rəngdə olacaq.

Bir həlledicinin təsirli olması üçün 100% saf olmalı və 100% təmiz spirt bahalıdır və
tapmaq olduqca çətin ola bilər. Digər tərəfdən yüngül nafta əldə etmək olduqca 
ucuzdur və adətən tapmaq çox çətin deyil. Eterin istifadəsinin yanında, təmiz yüngül 
alifatik nafta mənim seçim həlledicimdir.

Alkoqol da daxil olmaqla bütün bu həlledicilər təbiətdə zəhərlidir, lakin bu təlimatlara 
əməl etsəniz, bitmiş yağda solvent qalığı narahatlıq doğurmur. Bitmiş məhsul otaq 
istiliyinə qədər soyuduqdan sonra, yağdan çox qalın yağ kimi bir maddədir və əldə edə
biləcəyiniz qədər zəhər əleyhinədir. Solvent qalıqlarından kiçik bir iz qalsa belə, yağ 
özü hər hansı bir zərərli zəhərli təsiri təsirsiz hala gətirmək üçün hərəkət edərdi. 
Əslində, etdiyiniz hər şey qönçəli materialdan dərman qatranlarını yuymaqdır. Sonra, 
həlledici yağ qarışığı süzüldükdən və həlledicidən qaynadıldıqdan sonra, ən dərman 
formasındakı qatranlar qalır.

Ən yaxşı nəticələr üçün başlanğıc material mümkün qədər quru olmalıdır. İşlədiyiniz 
yerin yaxşı havalandırıldığından və ərazidə qığılcım, açıq alov və ya qızdırıcı element 
olmadığından əmin olun.

Yuyucu proses zamanı yağ solvent qarışığının tökülməməsi üçün başlanğıc materialını 
yaxşı dərinliyə malik bir qaba qoyun. Sonra qönçəni istifadə olunan həlledici ilə
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nəmləndirin və qönçənin materialı 2 × 2 bir parça kimi uzunluqlu bir ağac istifadə
edərək əzilir.

Əzildikdən sonra, material tamamilə həllediciyə batırılana qədər daha çox solvent 
əlavə edin. Qönçənin materialını əzmək üçün istifadə etdiyiniz ağacın uzunluğu ilə
təxminən üç dəqiqə işləyin. Sonra yavaş -yavaş solvent yağ qarışığını başqa bir təmiz 
qaba tökün, başlanğıc materialı orijinal qabda buraxın, beləliklə ikinci dəfə yuyula 
bilər.

Yenidən solventə batırılana qədər başlanğıc materialına təzə solvent əlavə edin və
sonra istifadə etdiyiniz ağacın uzunluğu ilə üç dəqiqə daha işləyin. Sonra, solvent yağ 
qarışığını ilk etdiyiniz yumaqdan solvent yağ qarışığını tutan konteynerə tökün.

Bitki materialına üçüncü dəfə yuyulmağa çalışmaq çox az yağ çıxarır və dərman kimi 
heç bir faydası olmayacaq. İlk yuma, mövcud qatranın 70-80% -ni başlanğıc 
materialdan həll edir; ikinci yuyulma daha sonra fayda verən hər hansı bir qatranı 
çıxarır.

İlk yuyulmadan hazırlanan yağlar dərman baxımından ən güclüdür, lakin yüksək 
keyfiyyətli başlanğıc materialdan istifadə edildikdə, ikinci yuyulmanın yağının da 
faydaları vardır. Nədənsə, lazım olduğu qədər güclü olmayan bir materialla işləmək 
məcburiyyətindəsinizsə, ilk yuyulduqdan sonra yağı yalnız daxili istifadə üçün istifadə
etməli və sonra böyüməyə başlamalı və ya başlanğıc materialı axtarmalısınız. daha 
keyfiyyətli. Unutmayın, keyfiyyət kəmiyyətdən daha vacibdir və başlanğıc materialı nə
qədər yaxşı olarsa, dərman da bir o qədər yaxşıdır.

Yuxarıda kiçik bir ağzı olan təmiz su qabları kimi bir şey istifadə edin və boşluqlara 
huniler daxil edin, sonra hunilərə böyük qəhvə filtrləri qoyun. Qəhvə filtrlərinə birinci 
və ikinci yuyuculardan solvent yağ qarışığını tökün və lazımsız bitki materialını 
çıxarmaq üçün həlledici yağ qarışığının filtrlərdən axmasına icazə verin. Nə qədər çox 
hunilər və qablar istifadə etsəniz, o qədər sürətli süzülür. Solvent yağ qarışığı 
süzüldükdən sonra, həlledicinin qaynadılmasına hazırdır.

Hələ sahibi deyilsinizsə, solventi yağdan qaynatmaq üçün həm yüksək, həm də aşağı 
istilik parametrləri olan açıq üstü olan daha ucuz bir düyü ocağı ala bilərsiniz. Pirinç 
ocağının yaxşı havalandırılan bir ərazidə qurulduğundan əmin olun və həlledici 
qaynadıqca dumanı uçurmaq üçün yaxınlıqda bir fan qoyun. Bu, buxarların 
yoğuşmasını və təhlükə yaratmasının qarşısını alacaq. Pirinç ocaqları düyü bişirərkən 
yandırmamaq üçün hazırlanmışdır. Daxil olan temperatur sensörleri, ocağın içindəki 
temperatur çox yüksək olmağa başlasa avtomatik olaraq ocağı aşağı istilik rejiminə
qaytaracaq.

Yağ istehsal edərkən, temperatur 148 ° C -dən bir qədər yüksək olarsa, 
kannabinoidləri yağdan buxarlanmağa başlayacaq və əlbəttə ki, bunun baş verməsini 
istəmirsiniz. Bir düyü ocağı düzgün işləyirsə, dekarboksilləşmənin meydana gəldiyi 
temperaturun üstündəki və hələ də THC və digərlərindən çox aşağı olan təxminən 230 
° F (110 ° C) yüksək istilik parametrindən avtomatik olaraq çıxacaq. kannabinoidlər 
buxarlanacaq. Bu səbəbdən, əvvəllər heç vaxt yağ istehsal etməyənlərə düyü 
ocağından istifadə etməyi şiddətlə tövsiyə edirəm, çünki sözügedən yağa zərər vurma 
təhlükəsini ortadan qaldırır. Bundan əlavə, yaranan yağ dekarboksillidir, bu da 
vacibdir, buna görə də tam müalicəvi effekt əldə edə bilər.

Təklif edirəm ki, insanlar neft istehsal etmək üçün çömçə və buna bənzər cihazlardan 
istifadə etməsinlər. İlk dəfə neft istehsal etməyə çalışdığımda bir qabdan istifadə
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etdim və bu cihazların nə qədər istilik istehsal edə biləcəyini bilmədiyim üçün yağ 
həddindən artıq qızdı və xarab oldu. Düşünürəm ki, bir başlanğıcın bir düyü ocağı 
istifadə edərək başlamalı və təlimatlarımıza diqqətlə əməl etməsi yalnız mənalıdır. 
Bunu etmək onları çox kədərdən xilas edə bilər.

Bu dərmanı istehsal etmək və istifadə olunan həlledicini geri qaytarmaq üçün bir 
damıtma cihazı da istifadə edilə bilər. Bu üsul bir düyü ocağı istifadə etməkdən daha 
çox məna kəsb edir, lakin həllediciləri etibarlı şəkildə qaynatmaq üçün hazırlanmış 
fotoşəkillər bahalıdır və insanların çoxu bu cihazlardan birini necə düzgün idarə
edəcəyini bilmir. Biri varsa, mən özüm bir şəkil çəkmədən istifadə etməyi üstün 
tuturam, amma bəzi ölkələrdə bir fotoşəkilə sahib olmaq qanuna ziddir. Ciddi və çox 
miqdarda yağ istehsal etmək istəyirsinizsə, distillə etməyi araşdırın və özünüzü bu 
avadanlıqdan düzgün istifadə etməyi öyrənin.

Pirinç ocağını doldurarkən və ya həlledicini qaynadarkən ərazidə heç bir qığılcım, 
açıq alov və ya qızmar element olmadığından əmin olun, çünki həlledicilərdən çıxan 
dumanlar çox alovlu və zəhərlidir. Mən eyni prosesi minlərlə dəfə istifadə etmişəm və
heç vaxt bədbəxtlik yaşamamışam, ancaq öz təhlükəsizliyiniz üçün təlimatları izləyin 
və ərazinin yaxşı havalandırıldığından əmin olun. Yaxınlıqdakı hər kəsə xoşagəlməz 
təsir göstərə biləcəyi üçün, həlledicilərin buraxdığı buxarlardan nəfəs almamaq üçün 
sizi də xəbərdar edirəm.

Fanın işlədiyinə və dumanı çıxarmaq üçün kifayət qədər hava axını istehsal etdiyinə
əmin olun, sonra düyü ocağını dörddə üçə qədər doldurun. Bu, solvent yağ qarışığının 
tökülmədən qaynadılmasına imkan verir. Pirinç ocağını yüksək istilik rejiminə qoyun 
və solventin qaynadılmasına başlayın. Bunu heç vaxt fan istifadə etmədən etməyə
çalışmayın, çünki buxarlar sıxlaşa bilər və qızdırıcı ilə təmasda olarsa yanğına səbəb 
ola bilər.

Pirinç ocağının səviyyəsi aşağı düşdükcə, heç bir şey qalmayana qədər qalan solvent 
yağ qarışığını diqqətlə əlavə etməyə davam edin. Pirinç ocağının səviyyəsi son dəfə
enəndə və təxminən iki düym solvent yağ qarışığına qədər azaldıqda, qalan solvent 
yağ qarışığına təxminən 10-12 damcı su əlavə edin. Bu az miqdarda su, qalan 
həlledicinin sobada qalan yağı daha asan qaynadılmasına imkan verir.

Ocaqda çox az şey qalanda, ümumiyyətlə bir cüt əlcək taxıram, sonra ocağı götürüb 
içindəkiləri fırlatmağa başlayıram. Bu fandan gələn hava axını hələ də tüstüləri 
götürdükdə edilir və bitirmə prosesini bir qədər sürətləndirə bilər. Qısa müddətdə
ocak avtomatik olaraq yüksək istilik rejimini işə salır və sonra aşağı istiyə keçir. 
Solventin sonuncusu qaynadılırkən, ocaqda qalan yağdan bir çırpma səsi eşidəcəksiniz 
və qalan yağda bir az köpük meydana gəldiyini görəcəksiniz. Ayrıca, düyü ocağında 
yağdan az miqdarda tüstü və ya buxar çıxdığını görürsünüz, amma narahat olmayın, 
çünki bu, əsasən əlavə etdiyiniz bir neçə damla sudan əmələ gələn buxardır. Düyü 
ocağı avtomatik olaraq aşağı istilik rejiminə keçdikdən sonra, Yenidən yüksək istilik 
rejiminə keçirilə bilənə qədər ümumiyyətlə sərinləyirəm. Pişirici avtomatik olaraq 
ikinci dəfə aşağı istilik rejiminə keçdikdən sonra iç qabı ocaqdan çıxarıram və
içindəkiləri paslanmayan poladdan ölçmə qabına tökürəm.

Tencerede az miqdarda yağ qalacaq ki, hələ isti halda quru çörək kimi bir şey istifadə
etməsəniz, çıxmaq demək olar ki, mümkün deyil. Daha sonra bu çörəkdən az 
miqdarda dərman kimi yeyilə bilər, ancaq unutmayın ki, təsirini hiss etmədən bəzən 
bir saat və ya daha çox çəkə bilər. Buna görə nə qədər çörək istehlak etdiyinizə diqqət 
yetirin, çünki çox az miqdarda olsa da, xam yağın özü ilə eyni vaxtda sizi bir neçə saat 
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yatdıra bilər. Qazanda qalan yağı təmizləməyin başqa bir yaxşı yolu, çətənə yağı 
tincture çıxarmaq üçün qazanı az miqdarda spirtlə yuyub təmizləməkdir.

Belə bir tincture dəri xəstəliklərinin müalicəsində çox təsirli ola bilər və bir az da 
pulunuza qənaət edə biləcək uzun bir yol gedə bilər. Tez -tez bir neçə növdən yağ 
qarışdırmağı xoşladığım üçün ümumiyyətlə qalan yağı qazanda qoyuram. Fərqli 
suşlardan olan yağları qarışdıraraq bütün bu fərqli yağ növlərindən müalicəvi faydalar 
əldə edirsiniz və bu cür yağların hər şeyin müalicəsində təsirli olduğunu gördüm. 
Əlinizdə bir çox fərqli çətənə çeşidi varsa, yağları qarışdırmağın yaxşı bir fikir 
olduğunu düşünürəm, amma etməsəniz, inanıram ki, yalnız bir növdən olan yağ, 
ehtimal ki, ehtiyaclarınızı təmin edəcək.

Paslanmayan poladdan ölçmə qabına tökdüyünüz yağı götürün və yağda qalan suyu 
buxarlamaq üçün qəhvə qızdırıcısı kimi incə bir qızdırıcı qurğunun üzərinə qoyun. 
Çox vaxt qalan suyu buxarlamaq qısa müddət çəkir, eyni zamanda bəzi suşlar 
digərlərinə nisbətən daha çox təbii terpenlər istehsal edir. Bu terpenlər, artıq qəhvə
qızdırıcısındakı yağın uzun müddət köpüklənməsinə səbəb ola bilər və bu cür yağların 
bu fəaliyyətini dayandırması bir müddət çəkə bilər. Qəhvə qızdırıcısının üzərindəki 
yağ köpüklənməyi dayandırdıqda və ya heç bir fəaliyyət görünmədikdə, qəhvə
qızdırıcısından yağı götürün və bir az soyumasına icazə verin. Qəhvə qızdırıcısı 
istifadə etmədən yağı bitirməyin başqa bir yolu, yağı təxminən 1 saat 130 ° C -də
qızdırılan bir sobaya qoymaqdır. Bu bitmiş yağı dekarboksilatlaşdıracaq və həlledici 
qalıqları problem yaratmamalıdır.

Daha sonra, yerli aptekinizdə olmayan iynələri olmayan plastik aplikatorlar və ya 
şprislər istifadə edərək, ilıq yağı yavaş -yavaş şprislərə çəkin və soyumasına icazə
verin. Qısa müddətdə qatran yağ kimi qalın bir maddəyə çevriləcək.

Bəzən qatran o qədər qalındır ki, soyuduqda onu şprisdən çıxarmaq çətin ola bilər. 
Belə bir şey olarsa, şprisinizi qısa müddətdə bir stəkan qaynar suya qoyun, dozanı 
daha asan sıxa biləcəksiniz. Bəzən bir xəstə çox miqdarda yağ çıxara bilər, ancaq bu 
baş verərsə, şprisin pistonunu geri çəkin və artıq yağ çox çətinliklə şprisə geri çəkilə
bilər.

Orta hesabla, quru bir kilo materiala, lazım olan iki yuyulma üçün təxminən 2 galon 
(8-9 litr) həlledici lazım olacaq. Daha çox və ya daha az başlanğıc materialdan yağ 
istehsal etməyi planlaşdırırsınızsa, təxminən nə qədər həllediciyə ehtiyacınız olduğunu 
təyin etmək üçün riyazi hesablama aparın. Başdan sona, ümumiyyətlə bütün prosesi 
başa çatdırmaq üç -dörd saat çəkir və sonra dərman istifadəyə hazır vəziyyətdə oturur.

Bu yağın son dərəcə uzun raf ömrünə malik olduğunu da qeyd etmək lazımdır. Ancaq 
uzun müddətli saxlama üçün, qapağı sıx və ya paslanmayan poladdan hazırlanmış bir 
qaranlıq şüşəyə qoyardım. Saxlandığı zaman qaranlıq və sərin yerdə saxlanarsa, 
müalicəvi gücünü illərlə qoruya bilər.

Əvvəlcə bəzilərinin öz dərmanlarını istehsal etməyə çalışması çətin görünə bilər, 
amma əslində bu proses son dərəcə sadədir. Etməli olduğunuz şey təlimatlara diqqətlə
riayət etməkdir və bu dərmanı bir neçə dəfə istehsal etdikdən sonra, bir fincan qəhvə
hazırlamaqdan daha çətin olmadığını görəcəksiniz. Öz dərmanınızı hazırladıqdan 
sonra, bütün sirləri dərman vasitəsi ilə aradan qaldırır və artıq əksər hallarda 
həkimlərə güvənmək məcburiyyətində qalmırsınız, çünki indi öz həkiminiz oldunuz. " 
Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki
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S. Niyə quru materialın üyüdülməsi THC itkisinə səbəb olur? Bunun bir izahı varmı?

A. Həqiqətən güclü bir qönçəyə sahib oldunuzmu? Etmisinizsə, bunun səbəbini 
bilməlisiniz. Tozlandıqdan sonra masanın hər tərəfində olan ağ toz THC (və ya 
trichomes) və yağda qalması lazım olan şeydir. Üstəlik, üyüdüləndə çox incədir və
yağınızda soymaq istəmədiyiniz bir çox şeyi soyacaqsınız.

Sümükləri qurudulmuş bütün qönçələri nafta və ya seçdiyiniz həlledici ilə
nəmləndirdikdən sonra emal edin, amma emal etməzdən əvvəl ona çox toxunmayın, 
çünki hər toxunduğunuzda bir qismini itirəcəksiniz. Torpaq materialından hazırlanan 
yağlar, nəmləndirildikdən sonra əzilmiş qönçələrdən alınan yağdan əhəmiyyətli 
dərəcədə zəifdir.

Birinci sürətli yuma ən güclüdür və THC -nin təxminən 70% -ni, ikinci zolaqları 
təxminən 20% -i, üçüncüsü isə təxminən 5% -ni çıxarır. Onu üyüdəndə, hər üç 
yuyulmanı (əslində dördünü) yağınıza alırsınız və bunu istəmirsiniz. Kəmiyyətdən çox 
keyfiyyət. JB

"Salam JB. Təcili ehtiyacınız varsa, qönçəni qurutmaq üçün ən qısa müddət nə
vaxtdır? Təşəkkürlər. ” Priscilla

- Sümük quruyana qədər. Ancaq tez quruyuram 5-7 qram bud, bu sizə başlamaq üçün 
kifayət qədər bir qram yağ verəcək və sonra düzgün bir şəkildə qurudulduqda bir həftə
sonra bitirə bilərsiniz. İşlətmədən əvvəl başlanğıc materialı nə qədər az işləsəniz, 
qatranı da o qədər az israf edəcəksiniz. Buna görə başlanğıc materialı dekarboksilat 
etməmək ən yaxşısıdır (GW heç bir səbəb göstərmədən, yandırıcı qalıqları çıxarmaq 
üçün etməli olduğunuz yağı qızdıraraq daha az problemlə dekarboksil edə bilərsiniz). 
Ən yaxşısı budur ki, qönçəni qurutma otağında emal etmək üçün bir kovaya qoyun, 
mümkünsə heç bir əlavə iş görmədən. Qönçəyə nə qədər az toxunsan, bir o qədər 
yaxşıdır. JB

1.) Sümükdən quru qönçələri yalnız əllərimlə üyütdüm, heç bir öğütücü istifadə
edilmədi. Başlanğıc materialı təxminən çox kiçik qönçələrə bənzəyirdi. Diametri 5-10 
mm, buna görə toz yoxdur. İndi mənim öz "yemək" təcrübəm olduğu üçün, C nöqtəsi 
istisna olmaqla, bütün məqamlarda sizinlə tamamilə razıyam. Alkoqoldakı yağların 
xlorofilləri həll etdiyi üçün ümumiyyətlə daha qaranlıq olan yağlar gördüm. Yağımı 
laboratoriya dərəcəli təmiz neft efiri ilə hazırladım. Bu yağ, daha parlaq rəngdədir 
(qızıl-qəhvəyi) və sınamaq şansım olan alko-yağı ilə müqayisədə əla, dadlı ədviyyatlı 
dadı var. Buradakı fikrim, Naftanın alkol qədər terpenləri və xlorofilləri 
çıxarmadığına inanıram. Həm də spirt kimi daha çox idarə olunan və idarə oluna bilən 
qaynaqlar. Yəni burada sualım budur:

- Əvvəlcə materialı üyütməyin. Quru tumurcuq materialının hər hansı bir istifadəsi 
THC və digər kannabinoidləri itirməyinizə səbəb olacaq (masadakı incə toz kovada 
qalmalı idi). Bəli, öğütme və nafta üyütmək və spirtdən daha yaxşı olardı - bu 
birləşmə demək olar ki, zəmanətli bir uğursuzluqdur, sadəcə bu şəkildə yaxşı yağ 
hazırlaya bilməzsiniz.

Qönçəni bir kovaya qoyun, nafta ilə nəmləndirin, çubuqla iki-üç dəqiqə əzin, bir 
kovada yağ həll edən qarışığı tökün. Keyfiyyətli bir materialla işləyirsinizsə, ikinci bir 
yuma edin və ikinci qarışığı birinci yuyulma ilə kovaya tökün. Yaxşı materialdan 
istifadə etmirsinizsə, ilk yuyulmanı yalnız daxili məqsədlər üçün istifadə edin (və
yaxşı material axtarmağa davam edin).
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Eter böyük yağlar istehsal edir (kəhrəba yağlarını qaranlıq yağlardan daha çox sevirik, 
amma unutmayın ki, bəzi suşlar digərlərindən daha qaranlıq yağlar istehsal edir). Həm 
də praktik səbəblərə görə kəhrəba yağlarını sevirik - üzərində xlorofil izləri olan qara 
dişlərin olmasını kim istəyir? Efirlə işləmək olduqca təhlükəlidir, dünyanın əksər 
yerlərində əldə etmək çətindir və biz neft istehsal edənlərin təhlükəsizliyi ilə çox 
maraqlanırıq. Nisbətən aşağı temperaturda çox asanlıqla bumu gedə bilər. Beləliklə, 
əksər insanlar üçün yüngül alifatik nafta yaxşı işləyəcək. Adətən naftadan istifadə
edirik, amma efir seçimimiz üçün həlledici olardı.

Şəxsən istifadə edəcəyimiz həlledicilərin siyahısı belədir: 1. eter, 2. saf yüngül nafta, 
3. 99% izopropil spirti, 4. qida dərəcəli spirt - tercihen 99%, lakin bunu əldə etmək 
çox çətindir və çox bahalıdır. 96% spirtlə işləyərkən, qalan 4% -i ümumiyyətlə sudur. 
10 litrdən 4% -i 4dcl, demək olar ki, bir stəkan su qaynadacaqsınız - və daha sərfəli 
vaxt sərf etməyiniz üçün vaxt lazımdır.

2.) Bütün solvent qalıqlarını tamamilə çıxarmaq üçün son 60 ° C isti yağı 1,5 saat 
vakuum altında qoydum. Sizə yazdığım kimi, 35 qram yeyilən yağı sonra 
dekarboksilləşdirdim ... Yağın dadı dekarboksilləşmədən əvvəl daha ədviyyatlı idi, 
daha pis deməzdim, amma burping haqqında haqlısınız.

- Keçən dəfə dediyim kimi, burging sudan qaldı. İstifadə etdiyiniz "elmi" aşağı 
temperatur səbəbiylə su orada idi. Yağı dekarboksilatlamaq lazımdır, buna görə 110 ° 
C -də bağlanacaq bir düyü ocağı yaxşı işləyir. Və ya, əlbəttə ki, istifadə etmək üçün ən 
yaxşı şey fotoşəkil olardı - amma yenə də bir çox insanlar onlara sahib deyil və necə
işlədiləcəyini bilmirlər və partlayış riski həmişə mövcuddur. Hələ də partladıqda, 
ümumiyyətlə bütün evi yıxacaq. Bir pirinç ocağının məzmunu partladıqda, yalnız iki 
və ya üç metr hündürlükdə bir alov meydana gətirəcək ki, onunla məşğul olmaq çox 
asandır.

Vakuuma gəldikdə - əlbəttə ki, niyə olmasın. Avadanlığınız varsa və onu necə düzgün 
istifadə edəcəyinizi bilirsinizsə, içərisində heç bir həlledici qalıq olmadığına 100% 
əmin olmaq istəyirsinizsə və ya ağzınızı bağlamaq istəyirsinizsə, içindəki yağı 
bitirmək pis fikir deyil. neft -kimya həlledicilərinə qarşı olanlar. Bəziləri böyük uğurla 
istifadə edirlər və mən bunun əleyhinə deyiləm. Ancaq bildiyiniz kimi, insanların 
əksəriyyəti bu avadanlığa sahib deyil və xəstələrimizin bir çoxu düyü ocağı və fanat 
ala bilmir və ya ala bilmirlər, buna görə də zərurət olaraq vakuum etməyi məsləhət 
görmürük.

Rick metodunun nə qədər asan və sadə olduğuna və hələ də cavablandırmalı 
olduğumuz neçə suala baxın. İndi neftin digər istehsal üsulları haqqında məlumat 
əlavə etdiyimizdə nə olacağını təsəvvür edin. Bu yalnız bir qarışıqlığa səbəb olacaq və
onsuz da daha çox etməyəcəyim "qarışıq" insanların suallarına cavab vermək üçün 
günlər və həftələr keçirməliyəm.

3.) Zəhmət olmasa izah edin ki, niyə yağı tüpün içindən, birbaşa ağzına, kapsul 
olmadan qəbul etməyi təklif edirsiniz? Bəzi udma problemi? Yağın çox hissəsini 
siqaret kağızında yeyirəm, ancaq daha çox saat evdən çıxmalı olsam nadir hallarda 
bəzi kapsullardan istifadə edirəm. Üstəlik, dişlərimin hər tərəfində olmağı sevmirəm, 
çünki çıxmaq çox çətindir ...

- Bir neçə səbəbdən. Əsas odur ki, bu qəbul üsulu xəstələr üçün ən təsirli və faydalı 
olduğunu sübut etdi. Ağız gigiyenasını yaxşılaşdırır, çünki ağzı dezinfeksiya edir və
sonra həzm sistemində və ya boğazınızda hər hansı bir vəziyyətə kömək edir. Əslində
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boğaz ağrıyanda ağzımın arxasındakı yağı sürtməyə çalışıram. dözə bildiyim 
müddətcə ağzımda. Əksər hallarda qrip və ya boğaz ağrısı (və ya onun simptomları) 
bir gecədə müalicə olunur.

Dediyiniz kimi, bir az yağ dişlərinizdə və dilinizin altında qalır, buna görə də bu içmə
üsulu əslində yağın dil altı işlənməsini (ala Sativex və insanların istifadə etdiyi digər 
dil altı spreylər və tinctures) və mədədə emal etməyi birləşdirir. bağırsaqlar. Əsas odur 
ki, yağ mədəyə daxil olsun. Çox dadlı olmayan yağınız varsa, bir parça çörək və ya 
banan (və ya içindəki kimyəvi maddələri yemək istəsəniz siqaret kağızı) qoyub 
qatlayaraq yuta bilərsiniz. bir həb və ya su və ya çay və ya istədiyiniz hər şeyi yuyun. 
On dəqiqədən sonra dişlərinizi yağla fırçalayın, ağız gigiyenasına da kömək edəcək. 
Bir çox yağların ləzzətli bir dadı var (xüsusən başlanğıc materialı üyüdülmədikdə və
yağ istehsal etmək üçün spirt istifadə edilmədikdə).

Kapsüllər - a) onları pulunuzla dəstəklədiyiniz Big Pharma -dan almalısınız, b) 
bəzilərində allergiya var, c) bəziləri mədədə deyil, bağırsaqlarınızda həll olur, d) 
satıcılar bir kapsulda olması lazım olduğundan daha az yağ, e) bir çox şəraitdə o qədər 
də yaxşı işləmirlər, f) ağciyər xəstəlikləri üçün birləşmə etmək və ya buxarlamaq 
istədikdə onlardan yağ çıxarmaq çətindir. və ya yağı topikal olaraq istifadə etmək 
istədiyiniz zaman. Kapsül istifadə edə bilməyəcəyinizi demirəm, təkcə yağdan 
borudan istifadə etməyi öyrənməyin daha yaxşı olduğunu söyləyirəm. Daha çox məşq 
etdikdən sonra, heç bir narahatlıq hiss etmədən yağı necə istifadə edəcəyinizi 
öyrənəcəksiniz. Mən şəxsən yağı düyü ocağından yeməyi sevirəm, sadəcə barmağımı 
batırıb düşündüyüm qədər götürürəm. Fikir ver, bu çox "yağ istehlak edən" bir işdir və
ümumiyyətlə bir şprisdən daha çoxunu alacaqsınız. Yağ yaxşı olduqda, "həddindən 
artıq doz" sizi yalnız yuxuya aparacaq. Ancaq əlbəttə ki, təcrübəm və tolerantlığım 
sayəsində bunu edə bilərəm, bunu yeni başlayanlar və ya o qədər də təcrübəsi 
olmayanlara məsləhət görməzdim və etmərəm. Sizə də uğurlar, Stefan. Jindrich "

"Xərcinizdən narahat olursanız, xərçəng dərmanlarının əksəriyyətinin birgə
ödəməsindən daha ucuzdur və xərçəng üçün evdə aldığınız dərmanlar sığortaya daxil 
deyilsə. Ailəmdən kiməsə xərçəng xəstəliyi üçün bu yağ lazım olsaydı, bir yol 
tapardım. Uğurlar!!!!" Lisa

- "Razıyam, Lisa, yağ digər xərcləri və xərcləri nəzərə alanda daha ucuz bir 
müalicədir. Üstəlik, tibb sisteminin təmin edəcəyi hər şeydən daha təhlükəsizdir, hətta 
daha səmərəli və etibarlı işlədiyini və zəhərdən və ya radiasiyadan daha çox əyləncəli 
olduğunu qeyd etmirik. "JB

S. Bilirəm ki, RSO -nu özünüz etməyi məsləhət görürsünüz, ancaq bir dispanserdə bir 
az yerli var və bunun ədalətli qiymətinin nə olması lazım olduğunu düşünürdüm. 

A. Bir qram yağ çıxarmaq üçün 4-7 q yüksək keyfiyyətli tumurcuq lazımdır ki, bu da 
"doğru qiymət" olsun. Çətənə gülünc qiymətlərini müzakirə etməyək, mənim üçün 60 
q dozası üçün doğru qiymət 50-100USD (və ya daha az, qanuni olaraq açıq havada 
geniş miqyasda yetişdirilmiş olsaydı). Hələ bu qiymətə haradan əldə edəcəyimi 
bildiyimi söyləmirəm, ən yüksək keyfiyyətli neft, yaşadığınız yerdə ən yüksək 
keyfiyyətli materialın qiymətinə başa gəlir. JB

Digər çıxarış formaları
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Yağ hazırlamağın başqa yollarını tapmısınızmı?

"Yağ istehsal etməyin bir çox yolu var və mən metodumun mütləq ən yaxşı olduğunu 
iddia etmirəm, amma mənim bildiyimə görə, bu, minlərlə işdə uğur qazanan yeganə
üsuldur.

Həqiqətən də dünyaya göstərdiyimiz üsul ən yaxşı halda xam sayılacaq, ancaq bu 
dərmanın çox saf bir forması bu şəkildə istehsal edilə bilər. Niyyətim, hazır olan 
avadanlıqlarla yağ istehsal üsulunu təqdim etmək idi, buna görə də ehtiyac olarsa, 
demək olar ki, hər kəs öz dərmanını sadə bir şəkildə istehsal edə bilər.

2005 -ci ildə basqın edilənə qədər dərman istehsal etmək və həllediciləri geri 
qaytarmaq üçün distillə üsullarından istifadə edirdim. Bu üsul daha az təhlükəlidir və
daha çox 'torpaq dostu' olur, çünki həlledici boşa çıxmır. Lakin polis mənim 
avadanlıqlarımı müsadirə etdi, bu da məni vəzifəni yerinə yetirmək üçün düyü 
ocaqlarından istifadə etməyə başladı.

Bundan sonra başqa hansı ekstraksiya formalarından istifadə etmək olar?

Yenə də bir çox hasilat üsulları var və mən bu işlərin mütəxəssisi olduğumu 
söyləmirəm. Nəcib qaz hasilatı və s. Kimi elmi metodlarla bağlı problem, insanların 
çoxunun bu cür hasilatları həyata keçirmək üçün avadanlıq və bilgiyə malik 
olmamasıdır. Bu səbəbdən ictimaiyyətə bu dərmanı özümüz istehsal etməyin ən sadə
yolunu göstərdik.

Qatranları çıxarmaq üçün istifadə edilə bilən soyuq su çıxarma üsulları da var. Mən 
yalnız bir neçə dəfə bu cür hasilat aparmağa çalışdım və nəticələr gözlənildiyi qədər 
yaxşı olmadı. Yenə də bu şəkildə yüksək keyfiyyətli yağ istehsal etdiklərini söyləyən 
insanları tanıyıram. Aydındır ki, soyuq su alovlana və ya partlaya bilməz, buna görə
soyuq suyun çıxarılması üsulları əlbəttə bir seçim ola bilər, ancaq xəstəyə verilməzdən 
əvvəl yağın dekarboksilləşdirildiyinə əmin olmaq lazımdır.

Dekarboksilasiya nədir?

Dekarboksilləşmə, yağ içərisində olan molekullar istilik istifadə edərək delta 9 
mövqeyinə döndərildikdə baş verir və dərman baxımından daha aktiv olur. Bunun baş 
verdiyi temperatur mübahisəlidir, çünki bu mövzuda araşdırdığım bir çox hesabat 
razılaşmır. Təklif etdiyimi yerinə yetirərək, yağ dekarboksilləşmənin baş verdiyi 
deyiləndən çox yüksək olan temperaturlara qədər qızdırılır. Karboksil qrupu çıxarılır, 
bu da molekulların endokannabinoid sistemimizin CB1 və CB2 reseptorlarına 
uyğunlaşmasına və beyin baryerindən keçməsinə imkan verir.

Yağı daha güclü etmək üçün bir yol varmı?

Yağın gücünü artırmağın bir neçə yolu var, amma yenə də bu üsulların bir çoxu adi bir 
insanın bilmədiyi xüsusi avadanlıq və bilik tələb edir. Keçmişdə mən belə yağlar 
istehsal etmişəm və onları daha güclü və müalicəvi hesab edirəm, amma mövcud 
qanunlar və lazım olan avadanlıqlarla heç bir miqdar istehsal etməyim mümkün 
deyildi.
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İstehsal etdiyim və ya aldığım yağ kifayət qədər güclü olmadıqda edə biləcəyim bir 
şey varmı?

Yağ istehsal etmək üçün yaxşı bir başlanğıc materialından istifadə olunarsa, bu 
problemlə qarşılaşmaq olmaz, amma əminəm ki, bunu edəcəklər. Ciddi bir xəstəliyi 
müalicə edərkən, yalnız ən yaxşısı edəcək, buna görə də əgər əlinizdə olan yağ 
qarşınıza qoyduğu vəzifəyə uyğun gəlməsə, daha bir qönçə materialı alaram və
düzgün istehsal edərdim. Kiminsə həyatı tarazlıqda qaldıqca, aşağı keyfiyyətli yağla 
oynamaq vaxtı deyil. Əziyyət çəkən sən olsaydın, mümkün olan ən yaxşı dərmanı 
istəməzdinmi? Xahiş edirəm başqalarına da eyni şeyi verməyə çalışın. " Rick 
Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Mümkün olan ən yüksək keyfiyyətli yağların istehsalı

"Adi bir insanın mümkün olan ən yüksək keyfiyyətli və ən çox dərman yağları istehsal 
etməsinə icazə vermək üçün, hər kəsin əvvəllər xalqa göstərdiyimdən daha təsirli 
müalicəvi dəyərlərə malik yağlar istehsal etməsinə imkan verən sadə bir üsul kəşf 
etdim. . Əslində etməniz lazım olan şey, sizə göstərdiyimiz prosesə bir neçə addım 
daha əlavə etməkdir, ancaq bu şəkildə neft istehsal etdikdən sonra bunun böyük bir 
fərq yaratdığını qəbul edəcəksiniz.

İşləmək üçün yüksək keyfiyyətli dərman qönçəniz varsa, sadəcə yaxşı bir həlledici və
düyü ocağı istifadə edərək çox yüksək kannabinoid səviyyələri olan yağlar istehsal 
etməlisiniz. Bu şəkildə hazırladığım yağlar, fərqli kannabinoidlər və bitki mumları ilə
birlikdə ümumiyyətlə 95% və ya daha çox THC göstərdi. Bu kimi yağların müalicəvi 
gücü nəhayət kenevir bitkisinə layiq olduğu tibbi tanınma qazandırdı, amma yenə də
bu maddənin müalicəvi gücünün çox çətinlik çəkmədən tamamilə yeni bir səviyyəyə
qaldırıla biləcəyini gördüm.

Etməyiniz lazım olan yalnız yağı götürüb kannabinoidləri buxarlandıqda tuta biləcək 
bir qızdırıcı qurğuya qoymaqdır və bu daha keyfiyyətli və təmiz yağlar çıxaracaqdır. 
Adi bir buxarlayıcı bu vəzifəni yerinə yetirə bilsə də, əslində bu rolu yerinə yetirmək 
üçün düzgün dizayn edilməmişdir, çünki hər hansı bir miqdarda dərman istehsal 
etmək çox uzun çəkəcək və mövcud olan buxarlayıcıların çoxu sızmağa meyllidir.

Daha böyük miqyasda neft istehsal etmək üçün hava keçirməyən daha böyük bir 
buxarlandırıcı qurğu tələb olunur və eyni zamanda kannabinoidlər yığmağa 
başladıqdan sonra toplanmağa başlayacaq bir açı üzərində qurulmuş daha böyük bir 
toplama günbəzinin istifadəsini tələb edərdi. günbəzin ən aşağı nöqtəsinə enin, burada 
çox təmizlənmiş bir yağ şəklində kiçik bir drenaj çuxurundan toplana bilər. Mexanik 
meylli olan hər kəs, bu vəzifəni yerinə yetirmək üçün vahid yığmaqda çox çətinlik 
çəkməməlidir, ancaq cihazı yığmaq üçün bir az vaxt və səy tələb olunacaq.

Buxarlandıqdan sonra toplana bilən yağ miqdarı, orijinal başlanğıc yağının çəkisinə
görə kannabinoid faizindən asılıdır. İstifadə etdiyiniz yağın 99% -i kannabinoidlərə
sahib olsa, buxarlandıqdan sonra təxminən bu məbləği geri almalısınız.

Həm də qeyd etməliyəm ki, bu, çoxlu çirkləri olan aşağı dərəcəli yağların keyfiyyətini 
yaxşılaşdırmaq üçün əla bir yoldur, buna görə də daha güclü və təsirli bir dərman 
olaraq istifadə edilə bilər. Kannabinoidlərin buxarlanması və çirklərin qabda qalması 

29



halında daha aşağı kannabinoid tərkibli bir başlanğıc yağı da layiqli bir dərman 
meydana gətirə bilər. Qoyduğunuz qədər çıxa bilməzsiniz, amma ən azından 
başladığınızdan daha çox müalicəvi bir yağla bitəcəksiniz. Şəfaya gəldikdə, bir 
dərmanın təmizliyi və effektivliyi xəstə üçün hər şey deməkdir, buna görə mümkün 
olan ən çox dərman yağları istehsal etmək istəyirsinizsə, dediklərimə ciddi fikir 
verməlisiniz.

Hələlik, bu şəkildə istehsal olunan yağların, digər üsullarla istehsal edilən ən yaxşı 
yağlardan daha çox dərman baxımından daha aktiv olduğunu izah edə bilmirəm. 
Buxarlandırdığım yağlar buxarlandırıcıya girməzdən əvvəl 
dekarboksilləşdirildiyindən, bu, artıq mümkün qədər müalicəvi cəhətdən aktiv 
olduqları anlamına gəlir, buna görə də yağ buxarlandırıcıdan toplandıqdan sonra 
potensialda az fərq görülə bilər. Kannabinoidlər bu yüksək keyfiyyətli yağlardan 
buxarlandıqda, buxarlandırıcı qabda qalanlar arzuolunmaz bitki mumları və digər 
çirkləndiricilərdir. Bu istənməyən maddələri qabda qoyaraq, topladığınız yağ daha 
təmiz olacaq, ancaq bu yağların buxarlandırıcıya qoyulmamışdan əvvəl az miqdarda 
çirkləri olduğundan, bu yağın indi niyə bu qədər güclü olduğunu izah etmək çox 
azdır. .

Kannabinoidlər 300 ilə 400 dərəcə Fahrenheit arasındakı yağdan buxarlanır və bu 
temperaturlar dekarboksilləşməni həyata keçirməyimiz üçün lazım olanlardan daha 
yüksəkdir. Potensialın bu inanılmaz artımına səbəb olan dekarboksilləşmə haqqında 
hələ də başa düşmədiyimiz bir şey var, ya da kannabinoidləri buxarlandırmaq üçün 
lazım olan bütün bu əlavə istilik, keçmişdə heç vaxt bilmədiyimiz yağla bir şey edə
bilər. .

Son bir neçə həftədir ki, müsahibə verərkən bu yeni prosesdən danışıram və indi elə
insanlar var ki, bu şəkildə yağlar istehsal etməyə başlayıblar və mənə dediklərindən 
potensial fərqindən şoka düşüblər. Təcrübəmə görə, damıtma avadanlığı və ya düyü 
ocağı istifadə edərək istehsal edilən ən yüksək dərəcəli yağlar belə, kannabinoidlərin 
buxarlanmasından sonra toplanan yağlarla müqayisə oluna bilməz. Bir qədər oxşar 
görünə bilərlər, amma düşünürəm ki, buxarlanmış yağlar dəfələrlə güclüdür və bu, 
onları ciddi şərtləri olan şəxsləri müalicə etmək üçün daha da uyğunlaşdırmalıdır.

Bəzi insanlar bitki materialını buxarlandırıcıya qoyub bitki materialı qızdırıldıqdan 
sonra kannabinoidləri buxarlayıcı günbəzdən yağ şəklində toplayırlar. Xam bitki 
materialından istifadə edərək layiqli bir yağ əldə edə bilərsiniz, amma testlər göstərdi 
ki, bu yağlar düyü ocağında istehsal olunan yağların gücünə bərabər deyil və bu 
səbəbdən insanlara mənim üsullarımdan istifadə edərək yağı istehsal etməyi 
tapşırıram. Buxarlandırıcıya yüksək keyfiyyətli yağ qoysanız, kannabinoidlərin 
buxarlanmasından sonra əmələ gələn yağ yüksək keyfiyyətli qönçələnmiş materialdan 
buxarlana bilən ən yaxşı yağlardan daha güclü olacaqdır. Böyük nəticələr görmək 
istəyirsinizsə, sadəcə mümkün olan ən yaxşı yağı buxarlamaqla əldə edilə bilər və bu 
sizə müqayisə edilə bilməyəcəyini düşündüyüm bir dərman verəcəkdir.

Hökumətlər istəsə də, istəməsə də, yaxın gələcəkdə bir çoxumuz öz dərmanlarımızı 
istehsal edəcəyik və bu yağlar bu qədər geniş tibbi problemlərə təsirli olduğu üçün bu 
sadə xalq təbabətinin hər yerdə, narkotik şirkətləri ilə oyun oynamağa pulu 
olmayanlar. Gələcəkdə əminəm ki, dərman şirkətləri bu dərmanı istehsal edə biləcək 
yeganə şirkət olduqlarını söyləməyə çalışacaqlar, amma hamımız bilirik ki, bu 
cinayətkarlar vermək istədikləri hər şey çox baha olacaq; və demək olar ki, hər kəs bu 
maddəni istehsal edə bildiyindən, dərman şirkətlərinin belə rol oynamasına ehtiyac 
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görmürəm.

Lazım olan sadə araşdırmaları etdikdən sonra fərqli təbii kannabinoidləri qarışdıra və
fərqli xəstəlikləri müalicə etmək üçün xüsusi olaraq hazırlanmış yağlar istehsal edə
biləcəyik, lakin bu yeni yağların heyrətləndirici müalicəvi qabiliyyətləri olsa da, 
özümüz istehsal edə biləcəyimiz yağlar həmişə olacaq tibb kabinetlərimizdə öz 
yerlərinə sahib olun. Mən heç vaxt kəşf etdiyim metodlardan heç birini 
patentləşdirməyə çalışmamışam, çünki bu bilikdən istifadə etməyi seçən hər kəs üçün 
əlçatan olması lazım olduğunu və heç kimin həyatını xilas edə biləcək heç bir şeyi 
saxlamağa haqqı olmadığını düşünürəm. əslində, patent kimi bir şeyimiz olmasa, daha 
yaxşı bir dünya olacağını düşünürəm.

Bu dərmanın istifadəsini qadağan etmək istəyənlər, dərman şirkətləri kimi, keçmişdə
sübut etdikləri zibil ilə bizi zəhərləməkdən və öldürməkdən çox xoşbəxt olduqlarını 
sübut etsələr də, əminəm ki, bizə bu dərmanların olduğunu söyləməyə çalışacaqlar. bu 
dərmanı düzgün istehsal edə bilənlərdir. Bayaq təsvir etdiyim yeni metoddan istifadə
edərək hər kəs bir dərman şirkətinin verə biləcəyi qədər təmiz dərmanlar istehsal edə
bilər. Əlavə olaraq, özümüz istehsal edə biləcəyimiz dərmanların bir dərman 
şirkətinin təklif edəcəyindən daha təsirli olacağını düşünürəm, çünki onlardan fərqli 
olaraq bu işdə pul üçün deyilik və məqsədimiz sadəcə özümüzü müalicə etməkdir.

Niyə öz dərmanlarımızı istehsal edə bilməməyimizin və hökumətlər üçün aldığımız və
pullu olduğumuz bunun qarşısını almağa çalışdığımıza dair heç bir ağlabatan səbəb 
yoxdur, bu səbəbdən öz korrupsiyasından və bir dəfə hamısı üçün, insanlığı öz 
əllərindən azad et. Dərman şirkətlərinin və hökumətlərimizin sağlamlığımıza və
rifahımıza az əhəmiyyət verdikləri və ya heç bir şey düşünmədikləri açıq-aydın 
görünməlidir. bunu edirik, əminəm ki, keçmişdə baş verənləri artıq qəbul 
etməyəcəyik. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Kenevir yoxsa marixuana?

"Tarix boyu sirr, min illərdir məhsul olaraq yetişdirənlər tərəfindən çətənə olaraq 
bilinirdi. Böyük pul qayğıları və nəzarət etdikləri hökumətlər tərəfindən edilən 
manipulyasiyalarla, yüksək qatran tərkibli çətənə suşlarının adı marixuana olaraq 
dəyişdirildi və ümumiyyətlə ictimaiyyətə sataşdı. Bunun baş verdiyi dövrdə, geniş 
ictimaiyyət əksər hallarda marixuananın nə olduğunu belə bilmirdi. Onlara yalnız 
marixuananın təhlükəli bir asılılıq və ölümcül narkotik olduğu söylənildi. Hamımız 
birgə siqaret çəkməyin özümüzə edə biləcəyimiz ən özünü məhv edən və zərərli bir 
şey olduğuna inandıq. Əlbəttə ki, bunların hamısı sadəcə bir yalan paketi idi, amma o 
vaxt ictimaiyyətin başqa cür öyrənmək üçün imkanları yox idi.

Hökumətləri bu bitkinin ABŞ -ın qurucu atalarının və keçmiş prezidentlərinin bir 
çoxunun karyeraları ərzində çətənə içdiyini çox qadağan etdiklərini ictimaiyyətə
bilsəydilər, onlara bu qədər asan tətbiq oluna bilməzdi. . Bir çox tanınmış dövlət 
adamlarının siqaret çəkmə təcrübələrini və hətta Abraham Lincoln kimi prezidentlərin 
verandasında oturarkən borusunda çətənə çəkməklə keçirdiyi vaxtdan necə zövq 
aldığını çox açıq şəkildə təsvir edən çoxlu sənədli hesablar var.

Müstəqillik Bəyannaməsi və Konstitusiya kimi o dövrün siyasi liderlərinin ortaya 
qoyduğu bəzi sənədlərə görə, əslində çox aydın düşüncəli insanlar olduğunu söyləmək 
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təhlükəsizdir. Göründüyü kimi, siqaret çəkdikləri marixuananın ictimaiyyətə bildirdiyi 
qorxunc təsirləri o qədər zərərlidir ki, bu cür insanlara və ya rasional düşünmə
qabiliyyətinə heç bir təsir göstərməmişdir. Yenə də onilliklər sonra, çətənə istifadəsini 
məhdudlaşdıran qanunlar 1900 -cü illərin əvvəllərində tətbiq edildikdə, çox az adamın 
belə şeylərdən xəbəri vardı.

Çətənə bitkisinin tarix boyu dərman istifadəsi əfsanədir. Demək olar ki, bütün 
xəstəliklərin və zədələrin müalicəsində istifadə edilmişdir. Yalnız son bir neçə
onillikdə çətənənin dərman istifadəsi ictimaiyyətə rədd edildi. Çətənə bitkisinin 
əslində nə olduğunu tanımaq üçün, etməli olduğumuz şey bədii ədəbiyyatdan ayrı bir 
həqiqətdir.

Sistem, kenevir adını marixuana adlandıraraq ictimaiyyətə xəyanət etdi. Xəbərlər və
film mediası valideynlərimizə və babalarımıza marixuana və/ və ya çətənə bitkisinin 
ölümcül, təhlükəli və asılılıq yaradan bir narkotik olduğunu söyləmişdir. Həqiqətdən 
başqa heç nə ola bilməzdi, amma o dövrdə ictimaiyyətin faktları özləri üçün 
öyrənməsi demək olar ki, mümkün deyildi.

Bu gülünc təbliğatı həyata keçirənlər çoxdan öldü, bəs niyə çətənə haqqında yalanlar 
və aldatmalar uzanır? Cavab sadədir - pul. Dərman şirkətləri və digər böyük pul 
maraqları qazanclarını artırmaq istədikləri üçün əziyyət çəkirik və ölürük. Bunu 
etməyə davam etmələri üçün, çətənənin qanunsuz və ictimaiyyətdən uzaq, dərman 
istifadəsi və digər məqsədlər üçün saxlanılmasını təmin etməlidirlər.

Bütün bunların arxasındakı tarixə nəzər salsaq görərik ki, bu günkü tibb sistemini bizə
verən John D. Rockefeller və onun zəngin dostları, keçmiş dövrün hökumətlərinin 
qarışdığı korrupsiya idi. Zəngin və güclülərin maliyyələşdirdiyi tibb məktəblərində
həkimlərə allopatik tibb, yəni kimyəvi maddələrdən və zəhərlərdən dərmanlar 
öyrədilirdi. Zaman keçdikcə onların yalanları və aldadıcıları nəinki həkimləri, həm də
geniş ictimaiyyəti kimyəvi maddələrin və zəhərlərin tibbi şərtlər üçün faydalı 
olduğuna inandırdı. Başqa sözlə, tibb deyilən bu məktəblər, həm həkimlərin, həm də
ictimaiyyətin beynini yuyub, qaranın ağ olduğuna inandırdı ”. Rick Simpson, Çətənə: 
Ən Müalicəvi Bitki

Yağ hazırlamaq üçün hansı ştamm və ya 
ştammlardan istifadə etməliyəm?

"Bu, cavablandırmaq olduqca çətin bir sualdır, çünki əslində hamımız toxum 
tacirlərinin mərhəmətindəyik, çünki böyüdüklərimizdə son söz onlardır.

Beş fərqli toxum tədarükçüsündən Ağ Dul kimi bir suş sifariş etsəniz, problem 
ondadır ki, çox güman ki, beş tamamilə fərqli bitki növü yetişdirəcəksiniz. Kanadada 
böyüdüyüm Ağ Dul cinsi, yaxşı bir Indica çeşidi kimi çox ağır bir sakitləşdirici təsir 
göstərdi və indiyə qədər qarşılaşdığım ən yaxşı ağrı kəsicilərdən biri idi. Ancaq eyni 
toxumları əvvəlcə aldığım şirkətdən sifariş etməyə çalışsaydım, bu gün çox güman ki, 
mənə tamamilə fərqli dərman dəyərləri olan toxumlar göndərərdilər.

Avropada gördüyüm Ağ Dul, Kanadada yetişdirdiyimdən daha çox enerjidir, buna 
görə də burada mövcud olan toxumların daha çox sativa dominant olması lazım 
görünür. Təəssüf ki, çox vaxt Kanadada böyüdüyüm Ağ Dul kimi ağır yuxulu təsir 
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göstərmək üçün axtardığım dərman dəyərləri yox idi.

Bəzi suşlar ağrıyı aradan qaldırmaq üçün daha yaxşıdır, digərləri diabet xəstələri üçün 
qan şəkərinin səviyyəsini nəzarət etmək və ya qlaukomadan əziyyət çəkənlər üçün göz 
təzyiqini azaltmaq üçün daha təsirli olacaq. Adi bir adamın nə böyüdüyünü bilməsi 
üçün müalicəvi dəyərləri olan yaxşı bir davamlı toxum tədarükünə ehtiyacımız var. 
Bizə lazım olan tək şey, yer üzündə ən çox dərman növlərini yetişdirmək azadlığıdır, 
sonra sadə bir aradan qaldırma üsulu ilə, fərqli tibbi şərtləri müalicə etmək üçün hansı 
suşların ən yaxşı yağ istehsal etdiyini təyin edə bilərik.

Bunu etdikdən sonra, bu toxumların sabit bir təchizatı ictimaiyyətə təqdim edilə bilər 
və sonra tibbi ehtiyaclarına uyğun suşlar yetişdirə bilərlər. Ancaq o gün gələnə qədər, 
həqiqətən, müəyyən bir növ və ya toxum satıcısını tövsiyə edə bilmərəm və "bunun 
sizin üçün" olduğunu və "zəmanətli təsirləri" olduğunu deyə bilmərəm.

Bəzi toxum şirkətlərində satdıqları suşların müalicəvi dəyərləri haqqında məlumatlar 
var. Buna görə satın almadan əvvəl bu məlumatları nəzərdən keçirmək yaxşı olardı.

O zaman xəstələr hansı suşları axtarmalıdır?

Bu anda əlimdən gələni edə bilərəm ki, xalqa yağını istehsal etmək üçün 20% THC və
ya daha çox güclü və çox sakitləşdirici indika və ya göstərici dominant sativa xaçları 
sifariş etsin. Bundan əlavə, insanlar hər zaman toxumları haradan əldə edə
biləcəklərini soruşurlar və bu, satılmasına icazə verməyən bəzi ölkələrdə yaşayanlar 
üçün əsl problem ola bilər. İnternetə girsəniz, bütün dünyada sirr toxumu və bir neçə
gəmi tədarük edəcək bir çox toxum şirkəti tapa bilərsiniz. (İpucu: Google dünyada 
marixuana toxumu sözlərini yazın və ehtiyaclarınızı təmin edə biləcək bir çox onlayn 
mağazanı görəcəksiniz).

Neft istehsalı üçün bitki seçərkən və ya alarkən nələrə diqqət etmək lazımdır?

Çətənə ilə bağlı heç bir təcrübəsi olmayan insanlar üçün diqqətli olmalıdırlar, çünki 
bir çox yetişdiricilər və satıcılar sizə nə varsa satmağa çalışacaqlar. Heç vaxt çətənə
içməyənlər üçün, alış -veriş edərkən təcrübəsi olan birini götürməyi məsləhət 
görürəm.

Çətənənin gücünü təyin etmək üçün həmişə görünüş və qoxu ilə gedə bilməzsiniz. 
Qatranlarla parıldayan və gözəl qoxu verən qönçələr gördüm, amma yaxşı dərman 
istehsal etmək gücünə malik deyildilər. Çox miqdarda satın almadan əvvəl materialın 
nə qədər güclü olduğunu öyrənmək daha yaxşıdır.

Kimsə dərman istehsal etmək üçün bir funt gətirdikdə, əvvəlcə onun öz üzərindəki 
təsirini yoxlayıram. Bir az qönçəni kəsdim və onunla oynaq yuvarladım. Çətənə yaxşı 
olarsa, oynağın yarısını çəkdiyim zaman onun təsirini hiss edirəm. Aradığım şey 
yatmaq istəməyinizə səbəb olan ağır yuxulu bir hissdir. Yaxşı bir göstərici və ya 
indiva dominant sativa xaç çəkirəmsə, adətən bu növlər bu təsirləri nümayiş etdirəcək.

Bu ağır, yuxulu hissi yaradan praktiki olaraq bütün çətənə növlərinin çox müalicəvi 
olduğunu gördüm. Xərçəng və digər ciddi daxili problemlərin müalicəsi üçün yağlar 
istehsal edərkən böyük uğurla istifadə etdiyim növlərdir. " Rick Simpson, Çətənə: Ən 
Müalicəvi Bitki
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Hansı Başlanğıc Materialının Alınacağını Necə
Anlamaq olar?

"Qönçələnmə materialının hansı xüsusiyyətlərə sahib olduğunu müəyyənləşdirməyin 
ən asan yolu, sadəcə siqaret çəkmək və bunun sizə necə təsir etdiyini görməkdir. 
İnsanlar bu dərmanı istehsal etmək üçün mənə çətənə gətirdikdə, mən bir oynaq 
yuvarlayıram. Təxminən yarısını çəkdiyim zaman aradığım sakitləşdirici təsirə malik 
olub olmadığını bilirəm və istifadə etdiyim materialı belə seçirəm.

Dərman istehsal etmək üçün çətənə alacaqsınızsa və özünüz çəkməsəniz, təcrübəli 
siqaret çəkən birini götürün və satın almağı düşündüyünüz materialı sınayın. Onlara 
sakitləşdirici təsir axtardığınızı və ruhlandırıcı və ya enerji verən bir şey almaq 
istəmədiyinizi söyləyin.

Bir cib böyüdücü gətirmək də pis bir fikir deyil, buna görə satın almaq istədiyiniz 
buddakı qatranı araşdıra bilərsiniz. Yaxşı qönçələr donla örtülmüş kimi görünür, əksər 
hallarda hətta çılpaq gözlə də görülə bilər. Yağı istehsal etməyə öyrəşdikdən sonra, 
yalnız böyüdücü ilə qönçənin materialına baxaraq, bir ştammın hər funt üçün nə qədər 
yağ çıxara biləcəyi haqqında çox yaxşı fikir əldə etmək olar. Müşahidə etdiyiniz 
qatran dərmandır və ümumiyyətlə qönçənin materialında nə qədər çox olarsa, o qədər 
çox yağ çıxarar.

Niyə insanlara bir kilo və ya daha çox başlanğıc materialından yağ hazırlamağı 
məsləhət görürsünüz? Bir ons qurudulmuş çətənə istehsal edə bilərlərmi? '

Bəli, təbii ki, neft daha az miqdarda da istehsal oluna bilər. Bir unsiya yaxşı quru 
çətənə qönçəsi 3 ilə 4 qram yüksək keyfiyyətli yağ istehsal etməlidir və iki yuma üçün 
yalnız təxminən 16 maye ons həlledici tələb olunacaq.

Ancaq xəstələrin mümkün olduğu təqdirdə bir kilodan yağ istehsal etmələrini və
xəstənin istifadəsini rahatlaşdırmalarını təklif etdiyim səbəblər var. Hiss edirəm ki, 
nisbətən sağlam olanlar da bədənlərini detoksifikasiya etmək və sağlamlıq vəziyyətinə
qaytarmaq üçün tam 60 qramlıq bir müalicə almalıdırlar. Bu qədər yağ istehsal etmək 
üçün adətən təxminən bir kilo qönçə lazımdır və düşünürəm ki, bir çox fərqli növdən 
yağ istehsal etməyə çalışmasalar, xəstəyə bir qədər asan olar.

Hər növ fərqli təsirlərə malik yağlar istehsal edir, buna görə xəstə bir növdən digərinə
keçərsə, nə gözləyəcəklərini heç vaxt bilmirlər. Bu dərmanın istifadəsi ilə rahat 
olanlar üçün yağların dəyişdirilməsi az problem yaradır və ya heç bir problem 
yaratmır. Ancaq təsirini ilk dəfə yaşayan xəstələr üçün düşünürəm ki, yalnız bir növ 
yağ yeyirlər.

Yağ hazırlamaq üçün istifadə etdiyiniz bitkilər nə qədər güclü və güclüdür?

Dərmanı həmişə ən güclü və sakitləşdirici materialdan hazırlayıram və tez -tez 
işlədiyim suşlar da eyforik təsir göstərir. Bu xüsusiyyətlərə malik olan ştammlardan 
hazırlanan yağlar çox xoş təsirlərə malikdir və xəstələr onları qəbul etməkdən zövq 
alırlar.

Yerli olaraq, çoxlu siqaret çəkənlər dərman üçün ən yaxşı çətənə aldığımdan və
siqaret çəkmək istəyənlərə heç nə qoymadığımdan şikayətlənirlər. Buna çox da fikir 
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vermirəm, çünki həyatını xilas etməyi xəstə olmayanların istirahət ehtiyaclarından 
daha vacib hesab edirəm.

Həmişə ağır qatran tərkibi və uyğun dərman dəyərləri göstərən suşlar axtarıram. 
Dərman istehsal etmək üçün istifadə etdiyim materialların çoxu 20% THC aralığında 
olduğu güman edilən çeşidlərdən gəlir. Əlbəttə ki, bu suşlar həqiqətən də bu qədər 
THC ehtiva etsəydi, bir kilo 90 ilə 100 qram yağ istehsal edərdi. Bəziləri var ki, 
əslində bu keyfiyyətdə dərman bitkisi yetişdirir, amma məndən götür, belə çətənə çox 
bahalı və tapmaq çətindir.

Əlimdə olan qönçələnmə materialının çoxu, hər quru kiloda təxminən 60 qram yüksək 
keyfiyyətli yağ istehsal edərdi; şübhəsiz ki, keyfiyyət daha yaxşı ola bilərdi. Əslində
bu mövzuda seçimim çox az idi. Xəstələrin həyatını xilas etmək istəsəydim, mövcud 
olanları istifadə etməli idim. İnsanların həqiqətən bilməli olduqları şey, hər növün 
istehsal etdiyi yağ miqdarına görə dəyişəcəyi və bu yağların müalicəvi dəyərinə görə
də dəyişəcəyidir.

Bundan əlavə, çətənə yetişdirmək üçün istifadə olunan üsulların quru qönçəli 
materialda nə qədər THC olması ilə çox əlaqəsi var. Yetişdirilən növ, 20% THC və ya 
daha çox ehtiva edə bilən qönçələr istehsal edə bilər, lakin bir çox yetişdiricinin buna 
nail olmaq üçün lazımi bacarıq və ya avadanlıqları yoxdur. Bir quru qönçədən 90 
qram yağ və bəzən daha da çox yağ verən suşlarla işlədim. Təəssüf ki, bu keyfiyyətli 
çətənə olduqca nadirdir, buna görə qurudulmuş bir kilo çətənə qönçəsindən 60 qram 
yaxşı yağ əldə edə bilsəniz, xoşbəxt olun. Başlanğıc materialı alarkən həmişə
mümkün olan ən güclü çətənə axtarın; kiminsə həyatı bundan asılı ola bilər ”. Rick 
Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Cannabis Sativa və Cannabis Indica qarşı

Esrar sativa ilə sirr göstəricisi arasındakı əsas fərq nədir?

"Xərçəng və digər ciddi xəstəlikləri müalicə etmək üçün sativa yağı yeyən kimsəni 
görmək xoşuma gəlmir. Yaxşı bir sativadan hazırlanan yağın xərçəngi müalicə edə
biləcəyi ehtimalı var, amma bu yağın enerji verici təsiri şəfa üçün əlverişli deyil. 
Əlbəttə ki, belə bir yağla xaricdən dəri xərçəngini müalicə etməkdən çəkinməzdim, 
amma sativa növlərindən yağların qəbulu xəstənin yuxu rejiminə pis təsir edə bilər. 
Mən də bu cür yağları depressiyadan əziyyət çəkən insanların müalicəsində çox təsirli 
hesab edirəm. Bəzi hallarda, depressiyadan əziyyət çəkənlər yataqdan qalxanda bu 
yağdan az miqdarda içsələr faydalana bilərlər. Bu onlara enerji verər və ruhlarını 
yüksəldir, amma çox içilərsə, bəzi güclü sativa yağları çox enerjili ola bilər və
insanların çoxu bu təsiri sevmir.

Sativalardan hazırlanan yağlar bəzi hallarda faydalı ola bilsə də, əksər hallarda istifadə
edilməməsinə çalışıram. Tez -tez bu yağlar çox enerjili olur və mən anbarın 
boyanmasına çalışan xərçəngli və ya digər ciddi xəstəlikləri olan birini görmək 
istəmirəm. Bəzi xəstələr yağ verən enerjinin təsirini yaxşı idarə etmirlər, bu da onları 
çox narahat edir. Təcrübəmə əsasən, yağ dediyim kimi xüsusiyyətlərə malik 
sakitləşdirici suşlardan istehsal olunarsa, xəstə daha yaxşı cavab verəcək.

Xəstənin yaşayacağı əlavə yuxu çox təravətləndirir və məntiqlidir, yaxşı istirahət edən 
bir xəstə yuxu çətinliyi yaşayanlardan daha yaxşı şəfa tapacaq. Əksər tibbi şərtləri 
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müalicə etmək üçün daxili istifadə üçün, inda suşlarının və ya indica dominant sativa 
xaçlarının istifadə edilməsini şiddətlə təklif edirəm. Indicas bir insanı rahatlaşdırır və
ona daha çox istirahət, yuxu və dinclik verir.

Indica dominant suşlarından istehsal olunan yağların depressiya və digər sağlamlıq 
problemlərinin müalicəsində təsirli olduğunu da gördüm. Mənim fikrimcə, yaxşı 
indica suşlarından əmələ gələn yağlar, sativadan istehsal olunan yağların çoxundan 
dərman baxımından daha arzuolunandır.

Bir çox ştamm və yağların birləşmələrindən yağları sınamışam. Az qala mənə
nirvana verən bir yağı xatırlayıram. Xəstələrə ən xoş təcrübə gətirəcək ideal yağı 
necə təsvir edərdiniz?

Vücudunuzu təsirli bir şəkildə müalicə etmək üçün bu yağdan istifadə edərkən 
nirvanaya çatmaq lazım deyil, ancaq çox alsanız və bu vəziyyətə nail olsanız belə, 
zərər görməyəcəksiniz. Əslində, xərçəng kimi xəstəliklərdən ölümə çox yaxın olanlar 
üçün yüksək dərəcəli yağın həddindən artıq dozası onların sağ qalma şansını artıracaq.

Xəstə bunu evdə edə bilərdi, ancaq yağ icazə verilsə, düşünürəm ki, bunu xəstəxana 
şəraitində daha yaxşı etmək olar. Xəstə ölümə yaxın deyilsə, onlara dozaj 
təlimatlarımıza riayət etmələrini söyləyirəm, amma həyatı təhlükədə olanlar üçün bu 
dərmanı mümkün qədər tez almalarını məsləhət görürəm.

Keçmişdə çətənə içənlərin bir çoxu bu maddədən qorxmur və bir neçə adamın 
ölümcül xərçəngdən sağaldığını bir ay ərzində gördüm. Əslində bu dərmanın nə qədər 
tez qəbul ediləcəyi xəstənin özündən asılıdır. Yeməyin nə qədər təhlükəsiz olduğu 
ictimaiyyətə məlum olduqdan sonra, daha çoxunun daha sürətli bir şəkildə udmağa 
çalışacağını gözləyirəm.

Indica, Sativa və ya Ruderalis?

Xoşbəxtlikdən, əksər hallarda yaxşı sirr göstəricisi, hər növ xərçəng üçün təsirli bir 
müalicədir. İndi yetişdiricilərin fərqli suşları keçməsi səbəbindən meydana gələn 
minlərlə müxtəlif çətənə növü var. Bu bitkinin üç əsas çeşidi cannabis indica, 
cannabis sativa və cannabis ruderalisdir. Saf göstəricilər, əksər tibbi xəstəliklərin 
müalicəsində təsirli olan çox sakitləşdirici bir dərman istehsal edir.

Sativa və ya ruderalis ilə keçilmiş yaxşı göstərici suşları da bu ağır sakitləşdirici 
dərman təsirinə malik ola bilər. Bununla birlikdə, bu yeni xaçlarda bir dərman olaraq 
nə qədər təsirli olacağına dair göstərici faizindən çox şey asılıdır. Ümumiyyətlə, 
göstərici miqdarı nə qədər yüksək olsa, bu xaçlar bir dərman olaraq bir o qədər 
sakitləşdirici və təsirli olacaq.

Saf sativa, əksər hallarda müalicəni təşviq etmək üçün əlverişli olmayan və onu 
dərman kimi istifadə etməyə çalışanların yuxu rejiminə müdaxilə edə biləcək enerjili 
bir təsir yaradır. Saf sativa və ya sativa dominant indica və ya ruderalis xaçlarından 
hazırlanan dərmanlar, depressiyadan əziyyət çəkən və ya topikal olaraq müalicə edilə
bilən dəri xəstəliklərinin müalicəsində faydalı ola bilər.

Yutulma məqsədləri üçün sativa və sativa dominant xaçlardan hazırlanan yağlar 
ehtiyatla istifadə edilməlidir. Bu cür yağlar qəbul edildikdə inanılmaz dərəcədə enerji 
verə bilər və bu təsir, zənnimcə, şəfa prosesini təşviq etmir.

Son bir neçə ildə kenevir ruderalis, çətənə dünyasında çox diqqət çəkdi. Anladığım 
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kimi, bu suşların daha sərt və küfə davamlı olması üçün ruderalis indikas və
sativalarla keçilir. Bundan əlavə, ruderalis növləri CBD -də yüksəkdir və bəziləri 
bunun böyük əhəmiyyət kəsb edə biləcəyini düşünürlər, lakin hələ sübut edilməmişdir. 
Bu çeşiddən hazırlanan dərmanların dərman baxımından nə qədər təsirli olacağına 
dair bir fikir söyləyə bilmərəm. Ruderalis növləri ilə işləmək təcrübəm olmadığından, 
bu anda fikirlərimi söyləmək üçün özümü bacarıqlı hiss etmirəm.

Yenə də ən yaxşı nəticələr əldə etmək üçün bu dərmanı istehsal etmək üçün saf 
göstərici və ya göstərici dominant sativa xaçlarından istifadə edərdim, çünki artıq 
təsirli olduğu sübut edilmişdir.

Təcrübəmdən göründüyü kimi, demək olar ki, bütün indin dominant suşları bir çox 
tibbi şərait üçün təsirli bir müalicə olan bir dərman istehsal edə bilər. Hətta 
depressiyadan əziyyət çəkən insanlar da yaxşı göstəricilərdən istehsal olunan yağların 
təsirindən yararlana bilərlər. Bir çox daxili məqsəd üçün dərman istehsal etmək üçün 
sativalardan uzaq durmaq daha yaxşıdır. Yenə də bir dəri xəstəliyi və ya dəri 
xərçəngini topikal olaraq müalicə etmək istəyirsinizsə, sativa növlərindən istehsal 
olunan yağların bu cür şeylərin müalicəsində olduqca təsirli ola biləcəyini 
düşünürsünüz. Bəzi suşların fərqli tibbi şərtlər üçün digərlərindən daha güclü bir 
dərman hazırladığına şübhə yoxdur. Gələcəkdə burada araşdırma aparılmalıdır ”. Rick 
Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki
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Çölə Qarşı Bağlı

Bağlı və açıq bitkilərin yağları arasında fərq varmı?

"Həm daxili, həm də açıq havada yetişdirilən çətənə yağını yaxşı nəticələrlə əldə
etdim. Açıq havada yetişdirilən çətənə ilə işləməyi üstün tuturam, çünki yaxşı bir 
yetişmə mövsümündə xaricdə yetişdirilən yüksək keyfiyyətli çətənə daha güclü ola 
bilər və tez -tez daha çox qatran istehsal edir. Mən bunu əsasən günəşlə
əlaqələndirirəm, çünki əksər işıqlandırma sistemlərinin bu işıq mənbəyi ilə rəqabət 
apara biləcəyinə inanmıram. Ayrıca, evdə yetişən bitkilərin qarşılaşmadığı yetişdirilən 
növün gücünə təsir edə biləcək digər streslər və faktorlar var.

Evdə yetişdirilən çətənə əlbəttə çox güclü ola bilər və yaxşı dərman istehsal edəcək, 
ancaq qapalı bitkilərlə əlaqədar bir çox çatışmazlıqlar var. İçəridə yetişdirilən bitkilər, 
ümumiyyətlə, kənarda yetişdirilən bitkilərdən daha kiçikdir. Ayrıca, qapalı qurğularda 
qoxu, hava hərəkəti, infestasiya və istiliklə əlaqədar problemlər yaranır. Bağlı 
yetişdirmə sistemləri adətən çox miqdarda artıq istilik istehsal edir və tez -tez 
infestasiyalar və bitkilərin böyüməsi kimyəvi maddələrin köməyi ilə idarə olunur.

Bağlı bitkilərdən dərman istehsalında hər hansı bir problemlə qarşılaşdığımı deyə
bilmərəm; alternativiniz yoxdursa, özünüzü təmin etmək üçün yaxşı bir yoldur. Kənd 
şəraitində yaşamayanlar üçün, bütün ailənin dərman ehtiyaclarını təmin edə biləcəyi 
kiçik bir qapalı bitki sistemi qurmağı və ya satın almağı təklif edirəm. Hal -hazırda bir 
çox müxtəlif növ daxili otaqlar mövcuddur və ya istəsəniz, hər zaman özünüzü qura 
bilərsiniz. Yenə də, mənim fikrimcə, çətənə yetişdirməyin yalnız bir yolu var və bu da 
açıq havada. Yaxşı bir drenaj və uyğun bir pH ilə açıq yer tələb olunur. Günəşin çox 
olması, at gübrəsi və bol miqdarda su ilə birlikdə inanılmaz bir məhsul əldə edə
bilərsiniz.

Bağlı bitkilərin bir az daha təsirli görünməsindən başqa, qapalı və ya açıq bitkilərdən 
hazırlanan çətənə yağında heç bir fərq görmədim. Ancaq bunun niyə baş verdiyinin bir 
neçə səbəbi ola bilər və bəlkə də uyğun şəraitdə qapalı bitkilər açıq havada yetişdirilən 
bitkilər qədər güclü ola bilər.

Kanadada indiyə qədər istehsal etdiyim ən güclü yağlar açıq bitkilərdən gəldi. Bağlı 
bitkilər bir az daha az təsirli yağlar istehsal edə bilər, lakin yenə də dərman kimi 
yüksək effektlidir. Buna görə də, hazırda evdə və ya açıq havada olmağınızdan asılı 
olmayaraq əldə edə biləcəyiniz ən güclü sakitləşdirici qönçələrlə işləyərdim. " Rick 
Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Hansı Süni İşıqla Ən Yaxşı Nəticələr Alırsınız?

"Yüksək təzyiqli işıqların birləşməsindən istifadə edərək qapalı şəraitdə ən yaxşı 
nəticələrə nail oldum. İçərisində yetişdirdiyim ən böyük qönçələri çıxarmaq üçün eyni 
yetişdirmə otağında 1000 Vatt yüksək təzyiqli natrium və 1000 Vatt metal haliddən 
istifadə etdik. Bağlı bitkilər yetişdirmə sistemində heç vaxt 600 Vt yüksək təzyiqli 
natrium istifadə etməsəm də, toplaya biləcəyim məhsullardan belə vat başına ən çox 
lümeni çıxardığı üçün bu cür ampullər ən səmərəlidir. Yüksək təzyiqli işıqlandırma 
sistemlərində əsas problem istehsal etdikləri istilik və istehlak etdikləri gücdür, bu 
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səbəbdən bu problemləri həll etmək üçün başqa işıqlandırma formalarına baxdım.

Standart 4 ayaqlı ağ ağ floresan ampüller, çətənə bitkisində olduqca gözəl inkişaf 
edəcək; lakin qönçələnmə üçün daha çox işıq intensivliyi tövsiyə edərdim. Bu gün 
yetişdiricilərin yaxşı nəticələr əldə etməyimi söylədikləri bir çox yüksək intensivlikdə
LED və kompakt floresan qurğular mövcuddur. Bu tip işıqlandırma çox az istilik 
verir, aşağı enerji istehlakına malikdir və bu qurğular uzun ömürlüdür.

Son bir neçə il ərzində bu fərqli işıqlandırma formalarının qiyməti kəskin şəkildə
aşağı düşdü, buna görə də bu qurğular indi bir çox yetişdiricilərin ödəyə biləcəyi bir 
qiymət aralığındadır. İçəridə yetişdirmə sənəti ilə yeni tanış olan hər kəs üçün, 
floresan qurğuların istifadəsi ilə birlikdə bu işıqlandırma formasının başlamağın yaxşı 
bir yolu olduğunu və yüksək təzyiqli işıqlandırma sistemləri ilə əlaqədar bir çox 
problemi ortadan qaldıra biləcəyinə inanıram.

LED və floresan qurğular gözəl bir qapalı məhsul yetişdirə bilsə də, ən çox 
həyəcanlandığım işıq mənbəyi plazma işıqlandırmasıdır. Anladığım kimi, aşağı istilik 
çıxışı ilə çox enerjiyə qənaət edir və yalnız 1000 Vattlıq bir ampulün verə biləcəyi işıq 
miqdarı demək olar ki, anlaşılmazdır. Sadəcə belə bir ampulün istifadəsi 1000 Vt 
çoxlu yüksək təzyiqli natrium istifadə ehtiyacını ortadan qaldıra bilər. Daha böyük 
yetişdiricilər üçün bu, istilik problemlərini həll etməyə və enerji və kabel xərclərini 
əhəmiyyətli dərəcədə azaltmağa kömək edə bilər. Hal -hazırda bu cür işıqlandırma 
olduqca bahalıdır, amma LED qurğular kimi tezliklə qiymət aşağı düşəcək.

Düşünürəm ki, yetişdirmə otağınızdakı günəşimizlə eyni işıq spektrində bir plazma 
qurğusu ən ciddi yetişdiricilər üçün yaxşı bir investisiya olardı. Qısa müddətdə
kompakt floresanların, LEDlərin və plazma qurğularının qapalı bitkilərin üzünü 
sonsuza qədər dəyişəcəyini və sirr çətənə bitkisinin yetişdirilməsində iştirak edənlərin 
işini daha da çətinləşdirəcəyini gözləyirəm. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi 
Bitki

Çətənə yetişdirmək üçün xəstələr nələri bilməlidir?

"Kenevir yetişdirməkdə yeni başlayan hər kəs üçün bu mövzuda yaxşı bir kitab və ya 
video bir zərurətdir. Sadəcə onlayn sirr nəşrlərindən birinə gedin və ya bu nəşrlərdən 
birini yaşadığınız yerli mağazadan alın. Adətən bu jurnallar bu mövzuda yaxşı 
kitabların harada olduğunu sizə xəbər verəcəkdir. Şəxsi sevdiyim Jorge Cervantes 
tərəfindən yazılan "Açıq havada dərman yetişdiricisinin Müqəddəs Kitabı" dır. 
Bundan əlavə, Ed Rosenthal və bir çoxlarının bu mövzuda əla kitabları var.

Çətənə və onun bir çox istifadəsi haqqında daha çox öyrənmək istəyənlər üçün Cek 
Hererin "İmperator heç bir paltar geyinmir" kitabını oxumalarını və ya Cekin "Çətənə
İmperatoru" videosuna baxmalarını şiddətlə təklif edirəm.

Kəşf səyahətindən sonra, bu bitki məni hansı xəstəliklə üzləşməyindən asılı 
olmayaraq, bu dərmanın sizə kömək etməyəcəyini hiss edirəm, onda düşünürəm ki, 
tapa biləcək bir şey tapa bilməyəcəksiniz. Təbiətin bu möcüzəsini min fərqli dərman 
profilinə malik bitki adlandırmaq üçün yaxşı bir səbəbim var. Fərqli suşlardan 
hazırlanan yağların tibbi təsirləri yaşadıqdan sonra nə demək istədiyimi başa 
düşəcəksiniz. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki
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S. Əfqan Kuş neft etmək üçün uyğun bir şeydirmi? Küçə məhsullarından bir az yağ 
hazırladım və son iki həftədir ki, yuxu problemim olduğu üçün istifadə edirəm, indi 
körpə kimi yatıram və səhərlər yaxşı istirahət edərək oyanıram. Məsələ burasındadır 
ki, Londonda yaxşı şeylər əldə etmək çətindir, buna görə AK sifariş etdim, indi 
fikirlərinizə ehtiyacınız var. Çox sağ olun.

A. Həqiqətən də suşun adı ilə gedə bilmərəm. Güclüdürsə və sizi yuxuya aparırsa, 
yaxşı bir dərman istehsal edə bilər. Bildiyiniz kimi, ən güclü və sakitləşdirici suşları 
(tercihen 20% THC və daha çox) tövsiyə edirik və ən yaxşı yağlar bir neçə çox güclü 
və sakitləşdirici suşların birləşməsindən hazırlanır, buna görə də bir neçə sakitləşdirici 
suş sifariş verməyə çalışardım. mümkündürsə, bu ideal olar. Ancaq tək süzülən yağlar 
da möcüzələr yarada bilər, dediyim odur ki, ən yaxşı yağlar ümumiyyətlə bir neçə
suşun birləşməsindən istehsal olunur. Ən xoş arzularla, JB

"Salam, dostum Bobby tərəfindən sizə müraciət edildi ... Mən RI -də bir 
baxıcı/yetişdiriciyəm və atamın xərçəng xəstəliyinə tutulduğunu öyrəndim, buna görə
təbii olaraq Rick Simpson Oil istifadə etmək prioritet hal aldı. Yağ hazırlamaq üçün 
istifadə olunan material haqqında qısa bir sualım var ...

Həmişə göstərici dominant olmaq məcburiyyətindədirmi? Çoxlu A+ materialına 
girişim var, amma çoxu sativa dominantdır, çünki indy baş deyiləm ... şərq sahili turş 
dizel, chemdog d, chemdog 4, chemdog bacısı, blueberry sativa klonu, qız skaut 
çərəzləri, OG Kush və s. ... Hamısı daha çox sativa spektrinə söykənir ... Ehtiyac 
olarsa əllərimi daha çox üstünlük təşkil edən materiala ala bilərəm ... Etdiyiniz hər 
şeyə görə təşəkkür edirəm ... “Sam

- Sam, yağın ən sakitləşdirici materialdan istehsal edilməsini istəyirsən, sativalar 
xəstəyə çox enerji verəcək və axtardığımız doğru müalicəvi təsirlərə sahib deyil. Ən 
sakitləşdirici qönçələri seçin, müalicəyə başlaya bilməsi üçün bir neçə qram yağ 
hazırlayın və doğru başlanğıc materialı axtarmağa davam edin. Ən xoş arzularla, JB
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Xərçəngə qarşı təsirli olmayan suşlar varmı?

"Xoşbəxtlikdən, yağ sakitləşdirici növlərdən düzgün istehsal olunarsa, hər cür xərçəng 
növünün müalicəsində çox yaxşı işlədiyi görünür. Daha əvvəl də qeyd etdiyim kimi, 
ümumiyyətlə bu nefti güclü indika növlərindən istifadə edərək istehsal edirəm, lakin 
indiva dominant sativa xaçları da çox vaxt əla nəticələr verə bilər. Rick Simpson, 
Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

“35 yaşımda həyat yoldaşımı xərçəng xəstəliyindən itirəndən və qardaşımın xərçəng 
səbəbiylə son 5 ildə qaraciyər köçürməsini gözlədikdən sonra dispanserlərdə RSO 
axtarırdım. Vaşinqton əyalətində 100 g/q arasında 30 qr arasında dəyişir. RSO 
adlandırılan yerlərdən birində, daha yüksək CBD -ləri olan 7% THC səviyyəsində yağ 
var idi, buna dəyərmi? 30 qram yağ idi. Yüz dollarlıq qram neft 90 -dan yuxarı idi, 
məncə 92%. Hər üç psixoaktiv kimyəvi maddənin mükəmməl tarazlığı nədir? ” Heath

-Heath, ən yaxşı RSO 95-98% THC civarındadır, ümumiyyətlə 1% CBD və son 
dərəcə güclü və sakitləşdirici, güclü və sakitləşdirici sözlərə diqqət yetirməklə (taxt 
kilidlənməsi, içdiyiniz zaman sizi çox yuxulaşdırır və rahatlaşdırır. Yoxdursa, başqa 
bir partiyanı sınayın və topikal istifadə üçün enerjili yağı saxlayın).

7% THC olan "yüksək CBD" yağlarına gəldikdə, ən azından indi niyə bu cür yağlara 
qarşı olduğumuzu bilirsiniz - hazırda təqdim olunan yüksək CBD yağlarının çoxu 
zibil dediyimiz sözlərin sinonimləridir, çünki yüksək dərəcəli arasındakı fərqi bilirik. 
neft və əsasən hər şey.

Mümkün olduğunda öz yağınızı hazırlamaq ən yaxşısıdır. Qönçəni dispanserlərdən 
alın, ən yaxşısını satın alın və sonra yağ hazırlayın, həqiqətən heç bir şey yoxdur. Mən 
özüm nefti heç kimdən almazdım, həmişə özümdən hazırlayardım. Öz keyfiyyət 
nəzarətçiniz olmaq istəyirsiniz, heç kimdən asılı olmaq istəmirsiniz. Bir fincan qəhvə
və ya mojito hazırlaya bilsəniz, yağı da hazırlaya bilərsiniz. JB

Saxlama

Yağ nə qədər saxlanıla bilər?

"Təcrübəmə görə, çətənə dərmanının saxlanması ilə əlaqədar" ən yaxşı tarix "yoxdur. 
Çətənə yağının gücünə təsir edə biləcək üç şey var: hava, işıq və istilik. İnsanlara 
deyirəm ki, bu dərmanı sərin, qaranlıq yerdə saxlayın, amma soyuducuya ehtiyac 
yoxdur. Bu, işıq və istiliklə əlaqəli bütün problemləri həll edir. Çətinliyə səbəb olan 
havaya gəldikdə, yağ qalın bir yağdır, buna görə hava daxil ola bilməz, buna görə də
yağ onilliklər ərzində saxlanıla bilər və hələ də potensialını qoruyub saxlaya bilər.

Praktik səbəblərə görə xəstələrə dozalarını ölçmələrini asanlaşdırmaq və çirklənmənin 
qarşısını almaq üçün ümumiyyətlə şprislərdə yağ verirəm. Yağı uzun müddət 
saxlamaq üçün paslanmayan poladdan hazırlanmış bir qab və ya sıx qapaqlı tünd 
rəngli bir şüşə təklif edərdim. Əgər yağ düzgün saxlanılırsa, onun istehsal tarixi ilə
bağlı narahatlıq uzun müddət göz ardı edilə bilər ”. Rick Simpson, Çətənə: Ən 
Müalicəvi Bitki

41



Qida dərəcəli alkoqoldan istifadə edərək neft istehsal 
etmək daha yaxşı və ya daha təhlükəsiz olarmı?

"Çox vaxt insanlar mənə taxıl spirtindən istifadə edərək neft istehsal etməyi üstün 
tutduqlarını söyləyirlər. Nədənsə, taxıl spirtinin istifadəsinin daha təhlükəsiz olacağını 
düşünürlər, amma əslində digər həlledicilər kimi yenə də zəhərdir. Taxıl spirtinin əsas 
problemlərindən biri, 99 və ya 100% saf spirtli içkilərin tapılmasının çox çətin 
olmasıdır. Əksər hallarda 95 % -dən çox spirt tapmaq çətindir və digər 5 % -i sudur. 
Bu su mövcud olduğu üçün alkoqolu bir həlledici kimi daha az təsirli edir və prosesin 
sonunda buxarlanmalı olan yağda kifayət qədər su qalacaq.

Təcrübəmə görə, taxıl spirtinin istifadəsini yağ istehsal etmək üçün izopropil spirti və
ya yüngül naftadan daha təhlükəsiz hesab etmirəm. Necə baxmağınızdan asılı 
olmayaraq, spirt zəhərdir və içdiyiniz zaman motor qabiliyyətlərinizə təsir edən 
yüksək bir zəhər meydana gətirir və buna sərxoşluq deyilir. Mən demirəm ki, taxıl 
spirtindən istifadə edərək yüksək keyfiyyətli yağ istehsal edilə bilməz. Əksinə, bu 
maddənin istifadə etdiyim digər həlledicilərdən daha yaxşı və ya daha təhlükəsiz 
olmadığını və bir şəkildə yaxşı işləmədiyini bilməlisiniz.

Kərə yağı və ya zeytun yağı kimi şeylərdən istifadə edərək yağı çıxarmaq istəyən 
insanlar tez -tez mənimlə əlaqə saxlayırlar. Bu şəkildə edilən bir ekstraksiyanın 
istifadə etdiyim dərmana bənzər bir potensiala sahib bir dərman çıxaracağını 
düşünürəmmi deyə soruşurlar. mənim metodum. Cavab yox. Bu şəkildə edilən 
ekstraktıları sadəcə zəifləmiş çətənə dərmanının bir forması hesab edirəm. Həcmcə, 
belə bir dərmanın istehsal etdiyim dərmanla eyni gücə sahib olmasının mümkün bir 
yolu yoxdur. Ciddi bir xərçənginiz olsaydı, onu bir növ sulandırılmış çətənə dərmanı 
ilə müalicə etmək istərdiniz, yoxsa müalicənizdə əslini daha tez istifadə edərdiniz?

Çətənə yağı spirtlə birlikdə istifadə edilə bilərmi?

Alkoqol haqqında çox yüksək səslə danışan bir çox adam, oynaq çəkdikdən sonra 
sakitləşdiyini gördüm. Alkoqolun bu planetdəki ən dağıdıcı şeylərdən biri olduğuna 
şübhə yoxdur, amma insanlar insanlar olacaq və bir çoxları içkilərini sevirlər. 
Təcrübəmizdən görünür ki, çətənə yağı içən üçün heç bir təhlükə yaratmır və
həqiqətən də bu zərərli maddənin qəbulunu azalda bilər. Çox vaxt sağlamlıq 
problemləri üçün çətənə yağı müalicəsi alanlar, spirtli içkilərə olan susuzluğun xeyli 
azaldığını və bəziləri hətta içməyi tamamilə dayandırdığını bildirirlər. Rick Simpson, 
Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Yağda həlledicilər və solvent qalıqları

"İllər ərzində, həll olunan qalıqların bitmiş yağda geridə qalma ehtimalı ilə əlaqədar 
narahat olan çox sayda insanla əlaqə saxladım. Təcrübəmə əsasən, yağın düzgün 
istehsal edilməsi üçün hazırladığımız təlimatlara əməl olunarsa, yağ istehlakında heç 
bir təhlükə olmadığını hiss edirəm. Təxminən on ildir ki, heç bir pis təsiri olmayan bu 
yağı özüm yeyirəm. Bundan əlavə, bu yağı minlərlə insanın istifadəsinə verdim və çox 
az şikayət aldım. Kimsə yağın dadı ilə bağlı bir problem yaşayırsa, bunun səbəbi 
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həlledici qalıq deyil. Bunun yerinə səbəb, yağın tərkibində olan təbii terpenlərdir. Bəzi 
yağların dadı çox azdır, bəziləri isə xoşagəlməz bir ləzzətə sahib ola bilər, amma 
bildiyimə görə dərman heç də yaxşı dadmamalıdır, buna görə də belə şeylərə çox az 
əhəmiyyət verirəm.

İstehsal etdiyim yağlar üzərində aparılan laboratoriya testlərində heç bir həlledici qalıq 
tapılmadı. Tibbi sistemin xalqa nə verdiyini düşünəndə hər kəsin yağdakı solvent 
qalıqlarından narahat olacağı mənə absurd görünür. Qaraciyərdən zəhərli kimyəvi 
maddələr, zəhərlər, kimya, radiasiya, aşılar və s. Mənə elə gəlir ki, zəhərlənməkdən 
narahat olan hər kəs, tamamilə qaynadılmış bir həlledicinin qalığından çox, tibbi 
sistemin təmin etdiyi şeylərlə daha çox maraqlanmalıdır.

Kiminsə yağı almaqda problemi varsa, bu, ümumiyyətlə, maddəni istehsal etmək üçün 
enerjili bir sativanın istifadə edilməsindən qaynaqlanır. Bundan əlavə, xəstə yağ 
müalicəsi ilə birlikdə dərman qəbul etməyə çalışırsa və ya düzgün istifadə etmirsə, 
başqa problemlər də yarana bilər. İdeal bir vəziyyətdə, digər ailə üzvləri də xəstə ilə
birlikdə yağı götürə bilər. Bu, yağın təsirini anlamalarına kömək edər və xəstəyə
təsirindən o qədər də narahat olmazlar. Yağın istifadəsi ilə nə gözlədiklərini 
bilmədiklərindən, ailə üzvləri xəstənin çox içdiyi halda çox vaxt reaksiya verirlər. 
Ancaq təsirlər qısa müddətdə tükənəcək və xəstəyə zərər verməyəcək. Buna görə də
düşünürəm ki, digər ailə üzvləri də yağı kiçik dozalarda sınamalıdırlar.

Yüksək dərəcəli çətənə yağı, əksər dərman vasitələrinin istifadəsini əvəz etmək 
qabiliyyətinə malikdir, lakin xəstə yağla birlikdə dərman almağa çalışdıqda, bəzən 
qarşılıqlı təsir səbəbiylə problemlər yarana bilər. Həkimlərin verdiyi maddələrin bir 
çoxu zəhərlidir və yağ xəstənin bədənində belə şeylərin olmasını sevmir. Adətən, 
xəstənin dərman preparatlarının istifadəsini dayandırmasından qısa müddət sonra 
yaşadıqları hər hansı bir problem aradan qalxır. Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi 
Bitki

"Nafta, neftin ticarət adıdır, buna görə də pet efirinin incelticiləri boyamaq üçün bir 
çox sənaye istifadəsi var. Al

"Unutmayın ki, THC və CBD qütblü deyil ... və xlorofil və H2O qütblüdür ... Buna 
görə də ən yaxşı yağ qütblü olmayan həlledicidən hazırlanır ... təmizdir ... 
xlorofilsizdir." Michael

"Bir kimyaçı dostum bütün hekayəni mənim üçün asanlaşdırdı və naftanın niyə daha 
yaxşı ola biləcəyini izah etdi (əhəmiyyətli olmadığını düşünsə də): nafta polar 
olmayan bir həlledicidir, buna görə də polar olmayan molekulları daha asan və
səmərəli şəkildə çıxarır (THC və CBD əsasən qütb olmayan molekullardır) və qütb 
molekullarını tərk edir.

İzopropil spirti (və bu mövzuda efir) zəif bir qütb həlledicisidir, bu məqsədlə çox 
yaxşıdır, amma bəlkə də naftadan bir az azdır - çünki JB hər ikisini sınadıqlarını və
daha güclü olduğunu söyləyir. EDIT: Oh, bəli, demək olar ki, unutdum: o da dedi ki, 
Rick Simpson tərəfindən verilən reseptə əməl etsəniz, son məhsulda nafta (və ya iso) 
qalma qorxusu yoxdur (dostum plastik kovadan istifadə etməməyi söylədi. amma bir 
şüşə və ya paslanmayan poladdan) və əmin deyilsinizsə, JB -nin hər zaman dediklərini 
edin - bir az su əlavə edin və sobaya qoyun ki, tamamilə buxarlansın. İzopropil spirti 
istifadə edərdi, çünki bunun olması lazım olduğuna əminsiniz ... ”Sandra

- Sandra, Rickin dünyaya göstərdiyi üsul ən sadə, sadə və əlverişli bir üsuldur. Bir T -
nin təlimatlarına əməl etsəniz, demək olar ki, ağılsızdır. Şüşə yaxşıdır, amma qırılır və
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bunun olmasını heç vaxt istəmirsiniz. Əlbəttə ki, paslanmır. 99.9% iso yaxşı işləyir, 
amma imkan daxilində hələ də özümüz yüngül alifatik naftadan istifadə edərdik. JB

"Çıxarmadan əvvəl hər şeyi bacardığınız qədər soyudmanızı məsləhət görürəm. Çoxu 
spirt, sirr, qablar və ekstraksiya ilə əlaqəli hər şeyi dondurucuya 24-48 saat qoyur. Bu 
şəkildə daha təmiz bir məhsul əldə edəcəksiniz. Məhsuldarlığınız aşağı olacaq, amma 
o qədər də ehtiyacınız olmayacaq. Yazım səhvləri və ya itkin sözlər üçün üzr 
istəyirəm, MS pisdir və dərmanım yoxdur, lol. Xoşbəxt ol. ” Chuck

- Chuck, dondurma hər şey yaxşıdır, amma keyfiyyətli həlledicilər və başlanğıc 
materialı ilə işləyərkən bunu etmək lazım deyil. Üstəlik, əllərimizi soyuq tutmağı 
sevmirik, otaq istiliyi bizim üçün yaxşı işləyir və qönçəni dondurduqdan bir neçə ay 
və ya il sonra artrit problemimiz olmayacaq. Üstəlik, tez -tez yağ yüzlərlə mil 
məsafədə dondurucu olmayan yerlərdə hazırlanır. Bəli, istəsən dondura bilərsən, 
amma bunu özümüz etməzdik.

Dondurulmuş tərəvəzləri özüm sevmirəm, mümkün olduğunda yeməkdən çəkinirəm, 
buna görə də niyə istisna etməli və ən çox bəyəndiyim tərəvəzləri dondurmalıyam. 
Bəli, yağı çıxarmaq üçün spirt istifadə etməli olduğunuzda kömək edə bilər, buna görə
də bunun tam əleyhinə deyiləm.

Sadəcə olaraq, spirtdən özümüzü həlledici kimi istifadə etmirik (və ya daha yaxşı: ilk 
seçimimizin həlledicisi deyil), dövlətə bir həlledici üçün əlavə vergi ödəməyimin bir 
səbəbini görmürəm. hər halda buxarlanacaq (əgər mümkünsə nə edəcəyimizdən 
istifadə etməsəniz). Təxminən 3-4 dollara bir litr yüngül nafta ala bilərəm, 99% spirtin 
bir litri təxminən beş qat baha başa gələcək və daha az yağ çıxaracaq və bu yağ çox 
güman ki, yüngül nafta və ya 99.9 qədər yaxşı olmayacaq. % iso istifadə edildi. 
Üstəlik daha az yağ alacaqsınız.

Bəs spirtin bir həlledici olaraq istifadə edilməsinin üstünlüyü haradadır? Alkoqolun az 
qaynayan yüngül alifatik naftadan üstün tutulmasının tək bir məntiqi səbəbini görə
bilmirəm, yəni yağda düzgün istehsal edildikdə narahat olmaq lazım olan bir həlledici 
qalıq olmadığını düşünürəm. Düzgün istehsal edilmədikdə, yağda həlledici qalıq olur 
və ya ola bilər. Düzgün istehsal olunmayan yağlara görə bizi günahlandırmayın, 
həqiqətən də başqaları tərəfindən verilən yağların keyfiyyətinin olmamasından məsul 
ola bilmərik. Bu qədər sadədir. ”JB

"Bitməyən bir suala çox sadə bir izahat ... Mən şəxsən nafta ... iso spirt ... və butan 
istifadə edərək yağ hazırlayıram ... və ən yaxşı ... ən təmiz ... ən güclü ... və ən yaxşı 
yağın dadına baxmaq naftadan idi ... İnsanların nəyi sevmədiklərini başa düşmürəm ... 
Düzgün işləndikdə heç bir yanacaq qalmır ... və nafta bitkiləri də daha çox soyar kimi 
görünür ... Çox kömək edir daha sürətli ... Daha təmiz yağ ... (qızıl) ... ”Peter

"Yüngül nafta, 30 ° C (86 ° F) ilə 90 ° C (194 ° F) arasında qaynayan və 5-6 karbon 
atomlu molekullardan ibarət olan bir hissədir. Ağır nafta 90 ° C (194 ° F) ilə 200 ° C 
(392 ° F) arasında qaynar və 6 - 12 karbonlu molekullardan ibarətdir.

Nafta əsasən yüksək oktanlı benzin istehsalı üçün xammal kimi istifadə olunur 
(katalitik islahat prosesi vasitəsilə). Bitum mədən sənayesində bir seyreltici olaraq, 
buxar krakerlərində olefinlər istehsal etmək üçün neft -kimya sənayesində və həlledici 
(təmizləyici) tətbiqlər üçün kimya sənayesində də istifadə olunur. Ondan hazırlanan 
ümumi məhsullara daha yüngül maye, kamp sobaları üçün yanacaq və bəzi təmizləyici 
həlledicilər daxildir. ”
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"Naftanın CnH2n+2 kimyəvi formulu var. Yüngül nafta 5 və/və ya 6 karbon atomuna 
malikdir, bu da Pentan və Heksan kimi tanınan C5H12 və C6H14 -ə düşür. 
Axtardığınız şey sırf pentan və heksan qarışığı olan bir naftadır. " Wouter

"Sadəcə həlledicilər haqqında bir şey yazmaq istədim. Kimya üzrə bir neçə doktorluq 
və magistr dərəcəsi olan bir dostuma getdim və naftanı yağdan tamamilə çıxarmaq 
üçün nə edə biləcəyimi soruşdum. Dedi: “5 ml izopropil spirti götürün və son dəfə
köpüklənməyi dayandırdıqdan sonra qarışdırın. Buxarlanacaq və özü ilə nafta 
götürəcək. Zəhərli həlledici daha sonra toksik olmayan həllediciyə çevrilir. Bu mənim 
əsl adım deyil, işdən qovulmaq və ya tibb bacısı olaraq işə götürülmək qorxusundan 
həqiqi hesabımı istifadə edə bilməməyim utanc vericidir. " Bobbi

"İngiltərədə Naftanı tapmaq üçün" panel silmək "və ya" sürətli panel silmək "ə baxın. 
Avtomobil gövdəsi təmirində, metal təmizləmək və heç bir qalıq buraxmamaq üçün 
istifadə olunan bir məhsuldur. Çətinlik, fərqli ola biləcəyi üçün dəqiq maddələrin 
ətraflı siyahısını tapmaqdır. 99.9% izopropanol tapmaq asan olmalıdır. ” Em

"Rick Simpson, prosesinizi VM&P Naphtha istifadə edərək izlədik və
gözlədiyimizdən bir az çox maye çıxan ilk şpris çəkmələri istisna olmaqla hər şey 
plana uyğun getdi. Bir -iki damla su əlavə edib yenidən cəhd etdim və yaxşı görünür. 
Mənim narahatlığım/sualım daddır. Hələ də həlledici kimi dadı var. Bu yaxşıdırmı, 
yoxsa daha bir şey etməliyəm? Alıcı hər dəfə yağı götürəndə təxminən 12 saat yatır. 
Dözümlülük inkişaf etdirənə qədər bu doğrudurmu? Hər hansı bir kömək çox yüksək 
qiymətləndirilir. ” Pamela

- VM&P yaxşı bir həlledici kimi görünmür (baxmayaraq ki, bəzi MSDS istifadə
etmək istədiyimizlə eyni maddə olmalıdır). Ağır nafta kimi görünür və tamamilə
qaynamır və əlavə qayğıya ehtiyacı olduğu görünür.

Bir az su əlavə edib onu bir neçə saat, bəlkə də bir gecədə və ya həlledici tamamilə
yox olana qədər 130 ° C (266 ° F) elektrikli bir sobaya qoyardım . Yağ düzgün 
istehsal edilərsə və yağ axmazsa, daha çox yağ kimi olmalıdır, heç bir həlledici dad 
olmamalıdır. Solvent qalıqları bitki materiallarına yapışmağa meylli olduğu üçün 
yağın düzgün şəkildə süzüldüyündən əmin olun.

İstifadə etmək istədiyiniz həlledici ilə sadəcə barmaq testi edin. Barmağınızı batırın və
30 saniyə ərzində və ya daha sürətli olaraq tamamilə buxarlanıb çıxmadığını görün. 
Film nə qədər tez buxarlanırsa, bir o qədər yaxşıdır.

Təmiz işıqlı alifatik nafta ala bilmirsinizsə (Avropada benzin də deyilir, CAS 
64742-49-0 nömrəsini istəyin. Çox fərqli adlar altında satılır. Avtomobillərdə yanacaq 
olaraq istifadə olunan tip deyil, bir həlledici və ya boya inceltici və ya yağdan 
təmizləyici), 99% və ya daha yaxşı 99,9% izopropil spirti alardım - bu, demək olar ki, 
dünyanın hər yerində tapıla bilər.

Hal-hazırda yüngül alifatik (az qaynayan, hidrogenləşdirilmiş) naftaya üstünlük 
veririk, halbuki hazırda istifadə olunan digər həlledicilərdən daha yaxşı və daha güclü 
yağlar istehsal edir. Yağın tərkibində nə qədər az bitki materialı və xlorofil varsa, 
dərman kimi bir o qədər yaxşı işləyir, daha yaxşı dadlanır və daha güclüdür. Bütün 
hiylə yağın nə qədər güclü və sakitləşdirici olmasıdır. Nə qədər güclü və sakitləşdirici 
olsa, bir o qədər yaxşıdır. JB

"Doğru nafta ABŞ -da Traktor Təchizatında, Ev Deposunda və ya Lowesdə və hətta 
Sherwin Williams -da satılmır. Yenə də Kanadada satılır. 100 ° F -ə qədər distillə
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edən və solventin yağdan çıxardığını yağ hazırlamaq üçün istifadə edən bir dostum 
var. " Steve

"ABŞ -da yaşayırsınızsa, düzgün Naftaya sahib olmayacaqsınız, ABŞ -da istehsal 
olunan bütün naftalara bu cür həlledicinin tərkibindəki məhdud tənzimləmə
səbəbindən etibar edilə bilməz. ABŞ -da heç vaxt təmiz nafta almayacaqsınız, hətta 
VM&P bir şüşədən digərinə tamamilə uyğun gələ bilməz və hətta saf olaraq reklam 
edilmir. Kanadada saf nafta hazırlayırlar və ISO və ya Taxıl spirtinə nisbətən istifadə
etmək üçün ən yaxşı həlledicidir, böyük bir səhv etməyin və dərmanı israf etməyin və
ya daha da pis bir şəkildə özünüzü və ya başqasını səhv solvent istifadə edərək daha 
da xəstələndirin. Xəbərdar olun ki, ABŞ -dakı nafta hətta lazım olduğu kimi görünən, 
ancaq sizi çox xəstə edəcək bir yağ çıxaracaq. " Chase

-Saf alifatik naftanın ABŞ-ın hər yerində satılmaması, CAS 64742-49-0 nömrəli və
qaynama nöqtəsi 60-80 ° C olan təmiz alifatik naftanın mövcud olmadığı və ya 
olmadığı anlamına gəlmir. düzgün istifadə edildikdə digər həlledicilərdən daha yaxşı 
bir yağ çıxarmaz. Saf yüngül nafta ala bilmirsinizsə, 99% və ya daha yaxşı 99.9% 
izopropil spirti ikinci seçimimiz olar.

Ancaq yenə də imtina etməzdim - bitkilərdən yağ çıxarmaq üçün yüngül nafta 
(benzol) və ya buna bənzər həlledicilər istifadə olunur, buna görə də bitki yağı 
istehsalçıları ilə əlaqə saxlayıb nə istifadə etdiklərini görərdim. Avropada yaşadığım 
yerdə, demək olar ki, hər bir hardware və ya boya mağazasında həlledici ala bilərəm, 
uşaqlığımdan bəri xatırladığım ən çox yayılmış texniki mayelərdən biridir, velosiped 
zəncirlərini və s. ondan evdə. Beləliklə, həlledicilərlə bağlı bitməyən bu mübahisə
mənim üçün bir az gülməli görünür. Doğru işıq naftasından istifadə etdiyiniz zaman, 
tövsiyə etdiyimiz ilə demək olar ki, eyni həlledici ilə istehsal olunan ən ucuz bitki 
yağlarında olduğu kimi, bəlkə də bir neçə ppm -dən narahat olmaq lazım olmayacaq 
bir həlledici qalıq yoxdur. JB

"Yüngül alifatik nafta çox yaxşı işləyir, yağımda heç bir həlledici yoxdur. Məktubda 
Ricksin göstərişlərinə əməl etsəniz, heç bir problem yaşamamalısınız. " Rick

"Naftanın 2 əsas kateqoriyası var - yüngül və ağır. Yüngül nafta, benzin ehtiva etmir, 
Raina bunu nəzərdə tuturdu (heksan deyil). Esrar ekstraktı nafta qalığı üçün istehsal 
edildikdən sonra sınaqdan keçirilə bilməyincə yüngül nafta belə tövsiyə etməzdim, 
ancaq bir həlledici üçün əldə edə biləcəyiniz bu qədərdirsə istifadə edilə bilər. Əsas 
odur ki, ekstraktı qalın bir yağ halına gətirdiyinizdən əmin olun - bu zaman naftanın 
çox hissəsi getməlidir. Damıtma avadanlığından istifadə etməklə ən təmiz, solventsiz 
yağ hazırlamaq olar, lakin əksər insanların gücü çatmır. Ümid edirəm bu kömək 
edir. ” Mark

"Raina, səninlə mübahisə etməyəcəyəm. Vikipediyadan: "Benzin eyniliyinə
baxmayaraq, benzin və ya benzin ilə qarışdırılmamalı və ya benzinlə
qarışdırılmamalıdır, baxmayaraq ki, bir çox dillər bunu benzindən törədilmiş bir adla 
adlandırırlar, məsələn" Benzin "(Alman) və ya" benzina "(İtalyan). Neft eteri alkanlar, 
məsələn, pentan, heksan və heptan qarışığıdır, benzol isə siklik, aromatik bir 
karbohidrogen C6H6 -dır. Eyni şəkildə, neft eteri, RO-R 'funksional qrupunu ehtiva 
edən efir adlanan üzvi birləşmələr sinfi ilə qarışdırılmamalıdır. Əsas məlumatım 
mikrobiologiyadır - burada üzvi kimya, bəzi biokimya / bəzi qeyri -üzvi kimya 
öyrənmişəm ... Əlbəttə hamısını bilmirəm, amma bir az bilirəm. Yüngül nafta benzol 
ehtiva etmir - dövr. Şərhinizə məhəl qoymayacağam, "Elmi məlumatlar xaricində
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iddialar etməsəniz, hər kəsin xeyrinə olardı." Mark

"Atanıza nə vermək istərdiniz? Ən yaxşısının ən yaxşısı və ya oxşar görünən, ancaq 
düzgün təsirə malik olmayan bir şey? Dərmanı Rickin göstərişlərinə uyğun 
hazırladığınızda, müalicə zamanı uğursuzluq şansı çox azdır. "Mütəxəssis və
alimlərin" göstərişlərinə uyğun olaraq yağ hazırladığınız zaman fərqli bir məhsul 
hazırlayırsınız. Təcrübəmizə əsasən, işi tövsiyə etdiyimiz qədər yaxşı edə bilməz.

Səsimi kəsib aşağı dərəcəli zibil verməyimi istəyərsən? Yoxsa məndən/bizdən 
öyrənmək və xəstələrimizin danışdığı nəticələrə sahib olmaq üçün bunu necə düzgün 
edəcəyinizi bilmək istərdinizmi? " JB

"Mən 99% izopropil spirti istifadə edirəm, bu mənim üçün ən əlçatandır. Məhsul 
qönçələrimin kremindən istifadə edirəm, 100% üzvi və heç bir pestisid yoxdur, yaxşı 
baxımlı və sümük quruyur. Mən onu bir çox göstərici suşları ilə qarışdırıram. 
Hodgkin Lenfoması olan bir xəstəni müalicə etdim, o, 4 -cü mərhələdə idi və 6 ay 
ərzində yağın təyin olunduğu kimi alındı, indi xərçəngdən azaddır !! Bu məlumatı 
hamı üçün əlçatan etmək üçün göstərdiyiniz qurbanlara görə Rick Simpsona təşəkkür 
edirəm! Bu yaxınlarda başqa bir mərhələ 4 xərçəng xəstəsi mənə kömək üçün 
müraciət etdi, böyrəklərindən birində işləməyən şiş var. Ardıcıl iki təsdiqlənmiş 
müalicə almaq üçün dua edin. Allah sənə rəhmət eləsin Rick Simpson və JB, insanlara 
bu gözəl müalicəvi çətənə yağı haqqında məlumat verməyə davam et. " Tanrıça Grow

- Bir neçə suşun qarışdırılması həmişə yaxşı bir fikirdir. Sadəcə baxsanız, müəyyən 
bir suşun tam olaraq nəyə yarayacağını bilmirsiniz, buna görə də bir neçə suşu 
qarışdıranda daha yaxşı bir xalça effekti əldə edirsiniz. Üstəlik, bu cür yağlar sizi daha 
da yüksəklərə aparacaq - "istirahət üçün" siqaret çəkənlər nə danışdığımı biləcəklər. 
Dostlarınızla oturub hər birinin ən yaxşı qönçəsini təqdim etdiyini düşünün. Bir neçə
saat ərzində çox şey edə bilməyəcəksiniz. Və ən yaxşı nəticələr üçün ehtiyacınız olan 
təsir budur, buna görə də yenə də suşları qarışdırmaq ən doğru yoldur. Ən yaxşı 
diləklər və təşəkkürlər, GrowGoddess, sadəcə təlimatları izləyən və danışdığımız 
nəticələri əldə edən insanlar haqqında eşitməkdən həmişə məmnunam. JB

"Salam JB, elektrikli düyü ocağında bir problemim var, gördüyüm hər şey 100 ° C -ə
enir, bazarda olan bütün markalara baxdım və içindəkilərə çatanda sönən bir termostat 
var. temperatur. Nə tövsiyə edirsiniz?" Cristina

- Cristina, problem tam olaraq nədədir? Yağı hər zaman 130 ° C -də elektrik sobasına 
qoyub təxminən bir saat orada saxlayıb bu şəkildə dekarboksilləşdirə bilərsiniz. JB

"Temperatur 100 ° C -ə çatanda elektrikli düyü ocağı sönür! Solvent 110 ° C -ə
çatmır. " Cristina

- Solvent həqiqətən o temperatura çata bilməz, çünki qaynar. Ocaq ilk dəfə sönənə
qədər həlledicini qaynadın (son partiyaya bir neçə damcı su əlavə edin). Sonra 
soyudun və yenidən yandırın. Etdiyimiz şey budur. JB

"Yenidən açılır və qayıtana qədər qaynamağa icazə verin? Sonra sönür və yağ artıq 
bitdi? " Cristina

- Pirinç ocağını yandırın, ilk dəfə dayana qədər qaynatın, sonra soyuyana qədər beş 
dəqiqə gözləyin, yenidən yandırın və ikinci dəfə sönənə qədər gözləyin. Sonra yağı 
paslanmayan polad kuboka tökün və bir saat ərzində 130 ° C -də isidilmiş sobaya 
qoyun və yağınız hazırdır. JB
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- Təşəkkürlər JB, canımı qurtardın. Cristina

"Yağı hazırlayarkən nəfəs alırsınız. Bu şəkildə etdiyiniz zaman ZƏHƏR nəfəs 
alırsınız. Qoxusunu hiss edirsənsə, artıq ölmüşsən. Həyatımda yüzlərlə dəfə qismən 
təmizləmə və sənaye tətbiqlərində istifadə olunan Coleman düşərgəsi yanacağı, zippo 
yüngül yanacağı və nafta qoxusunu hiss etdim ... Hələ ölməmişəm. Lol.

Ciddi ... Əgər təmiz bir həlledicidən istifadə etsəniz (heç bir qatqı maddəsi yoxdur) və
sonunda daha yüksək qaynama nöqtəsi olan bir az su ilə həll edicini qaynadın, iso, 
spirt və ya nafta olsun, onu alacaqsınız hamısı çıxdı. Bir il ərzində avtomobilinizə öz 
qazınızı vuran daha çox nafta yeyirsiniz, ömrü boyu düzgün hazırlanmış yağdan 
istifadə etdiyinizdən daha çox. " Matthew

"Salam Rick (və ya bu məktubu oxuyanlar), hər şeydən əvvəl sizə demək istəyirəm ki, 
bu ifritə təbliğatında çox böyük iş görürsünüz və çox şey üçün gözəl bir dərmandır! 
Mən Norveçdə yaşayıram və Crohn xəstəliyi diaqnozum var. Həm də xərçəng xəstəsi 
olan çox yaxın bir dostum var, həkimlərin müalicəsini dayandırdıqları üçün başqa bir 
şey edə bilməyəcəklər. Bu şərtlərin hər ikisində yağı sınamaq istəyirəm.

Yağ hazırlamaqla bağlı bir sualım var. Burada Norveçdə saf nafta tapmaq çox çətindir 
(ən azından təcrübəmdən sonra), buna görə yaxşı alternativlər axtarıram. Bir neçə il 
əvvəl bir "bal arısı ekstraktoru" aldım (sümüyü quru otlarla doldurduğunuz və yağı 
çıxarmaq üçün butan qazından istifadə etdiyiniz bir silindr). Bu, nafta ilə yağ 
hazırlamaq qədər yaxşıdırmı?

Və ruhdan necə istifadə olunur? Hansı% 90 -dan çox spirt ehtiva edir? Öz ruhunu 
yaradan bəzi dostlarım var və bu mənim üçün çox bahalı bir seçim deyil. Bu butandan 
daha yaxşıdır? Keçən dəfə etdiyim zaman "bal çıxarışını" çəkdim və yeyirəmsə qeyd 
etdiyim bu 2 şərt üçün yaxşı dərman olub olmadığını düşünürdüm. Butan və ya spirt 
yaxşı bir seçim deyilsə - Norveçdə və ya İsveçdə ələ keçirməyin asan olduğunu 
bildiyiniz digər variantları tövsiyə edə bilərsinizmi? Çox təşəkkürlər! Xəstəliyim üçün 
yağı sınamağı səbirsizliklə gözləyirəm. Hörmətlə, Henry "

"Hörmətli Henry, bal arısı çıxarma təcrübəm yoxdur, amma bu metodun istifadə
etdiyim üsullar qədər təsirli olacağını düşünmürəm. Mənim etdiyim kimi yağın 
istehsalı, yağı mümkün qədər güclü etmək üçün hazır məhsulu dekarboksilatlaşdıran 
bir temperatura qədər qızdırır. Bu istiləşmə prosesi molekulları yağı daha güclü edən 
delta 9 mövqeyinə çevirir. Doğru həlledici tapmaqda çətinlik çəkirsinizsə, asetonu 
sınaya bilərsiniz. Mən heç vaxt özümdən aseton yağı çıxarmağa çalışmamışam, amma 
dərman istehsal etmək üçün asetonun spirt və ya nafta kimi yaxşı işləməyinə heç bir 
səbəb görmürəm. Boya tədarük edən mağazalardan yüngül alifatik nafta ala 
bilməlisiniz, çünki onlar adətən boya inceltici olaraq nafta satırlar.

Düzgün hazırlanmış yağ problemlərinizin öhdəsindən gəlməli və xərçəngli dostunuza 
sağ qalma şansı verməlidir. 90% -lik spirt daha az təsirli bir həlledici olacaq, çünki 
digər 10% -i ümumiyyətlə sudur və bitirmə prosesində buxarlanmaq üçün çoxlu artıq 
suyunuz olacaq. Ən xoş arzular, Rick Simpson ”

"Sağ dekarboksilləşmə mükəmməl yağ istehsalında çox vacib bir hissədir, çünki xam 
bitki çox təmiz delta9-THC təmin etmir və CBD əvəzinə turşular THCA və CBDA 
deməkdir. Karboksil qrupunu çıxarmaq üçün istiləşmə prosedurdur. Dəyərli 
molekullarınızı yandırmamaq üçün bunu çox diqqətlə edin. Bir Xromatoqrafiya 
Jurnalında yağın istiləşməsi üçün lazım olan temperatur və vaxt olması lazım olan 
yaxşı bir qeyd tapdım, çünki düyü ocağından asılı olaraq temps kifayət etməyəcək. 

48



Buna görə yağınızı ən az 27 dəqiqə qızdırmaq yaxşı olar. 122 dərəcə Selsi. Yağın 
həddindən artıq istiləşməməsi üçün hər zaman rəqəmsal bir ölçmə cihazı ilə istilik 
plitənizin istiliyini yoxlayın. Aşağıdakı cədvəldə heç vaxt çata bilməyəcəyiniz böyük 
kannabinoidlərin qaynama nöqtələrini görürsünüz, əks halda onları bişirirsiniz. Əlavə
olaraq qeyd edirəm ki, Rickin videolarında hər zaman dediyi kimi, yağı çox qızdırmır, 
amma müalicəvi yağ hazırlamaq üçün istilik lazımdır. Bir saat ətrafında diaqramda 
göstərilən müddət ərzində düzgün dekarboksilləşmə prosesi üçün minimum 106.2 
dərəcə Selsi lazımdır. Əgər yağınızın yalnız asidik forması THCA və CBDA varsa, o 
qədər də təsirli deyil, çünki turşular CB1 və CB2 reseptorlarına çox uyğun gəlmir. 
Doğru şəkildə etdiyinizə diqqət yetirin, çünki Rikin dedikləri doğrudur, yalnız ən 
yaxşı hazırlanmış yağ işi asılı olduqda edə bilər. (…) Əgər yağınızın yalnız asidik 
forması THCA və CBDA varsa, o qədər də təsirli deyil, çünki turşular CB1 və CB2 
reseptorlarına çox uyğun gəlmir. Doğru şəkildə etdiyinizə diqqət yetirin, çünki Rikin 
dedikləri doğrudur, yalnız ən yaxşı hazırlanmış yağ işi asılı olduqda edə bilər. (…) 
Əgər yağınızın yalnız asidik forması THCA və CBDA varsa, o qədər də təsirli deyil, 
çünki turşular CB1 və CB2 reseptorlarına çox uyğun gəlmir. Doğru şəkildə etdiyinizə
diqqət yetirin, çünki Rikin dedikləri doğrudur, yalnız ən yaxşı hazırlanmış yağ işi asılı 
olduqda edə bilər. (…)

Bəli, düyü ocağında kannabinoidlərin həlledici maye qarışığını qızdırdığınız zaman 
dekarboksilləşmə prosesinin işlədiyini başa düşmək üçün bu elm diaqramına baxın və
şərh edin. Beləliklə, qrafiklər göstərir ki, maksimum dekarboksilləşmə əldə edəcək 
qədər uzun müddət ərzində temperaturu 130 dərəcəyə çatdırmaq böyük işdir. Hər şey 
ən yaxşı səviyyəyə çatmaq üçün temperatur və vaxt məsələsidir.

Solventin buxarlanması üçün bütün prosesdə rəqəmsal bir temperatur ölçmə aləti 
istifadə edirsinizsə və düyü ocağının altına qoyursanız, görürsünüz ki, prosesin yalnız 
son mərhələsində su damlaları finala daxil olur. ocağın temperaturu 100-110 ° C 
civarındadır. Lakin bu aralığdakı vaxt bütün dekarboksilləşmə prosesi üçün kifayət 
qədər uzun deyil. Bundan sonra, yağı uzun müddət qızdırıcı bir plitə üzərində kiçik bir 
polad qazanda qızdırın. O qədər uzun müddətdir ki, heç bir fəaliyyət yoxdur (artıq qaz 
baloncukları yoxdur) istilənir və gözləyirsiniz. İstiliyi nəzarət edin və təxminən yarım 
saat ərzində 130 dərəcədən yuxarı qalxmayın. THC -nin qaynama nöqtəsinin 157 
dərəcə C olduğunu unutmayın. Buna görə də çox istilənməklə riskli olmayın, əks 
halda axtardığınız kannabinoidlər buxarlanacaq və küləkdən uzaqlaşacaq ...

Əsas olaraq dekarboksilasyonun ən yüksək miqdarını əldə etmək vacib deyil, buna 
görə də uzun müddət sonra bədəninizdə kifayət qədər yağ əldə edirsiniz. Gündəlik və
ya daha çox almalı olduğunuz bir qramın dəyəri maraqlıdır. Əlbəttə ki, nə qədər neftə
ehtiyacınız həqiqətən yağda neçə delta9THC olduğundan asılıdır -
dekarboksilləşmənin nə qədər təsirli olduğunu bildirir. Ricksin tövsiyələrinə əməl 
etsəniz və yağın kifayət qədər uzun müddət 130 ° C -yə qədər qızdırıldığından əmin 
olsanız - hər şey yaxşı olacaq. Hansı həlledici istifadə etməyinizdən asılıdır. " Stephan

"Salam JB, bu Naftanı öz ərazimdə tapdım ... (keçid) İşıq Nafta demir ... bu hələ də
işləyəcəkmi? Bütün yardımlarınız və super məlumatlarınız üçün bir daha təşəkkür 
edirəm! ”

- Yüngül alifatik nafta olmalıdır- MSDS-ni yoxlayın, heç bir qatqısı olmayan saf 
yüngül nafta), Avstraliyada shellit, (texniki və ya sənaye) Avropada benzin (benzin, 
benzol deyil və istifadə olunan kimi deyil) avtomobillərdə yanacaq). Çox fərqli adlar 
altında satılır. Boya inceltici, həlledici, yağdan təmizləyici kimi istifadə olunur, çox 
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yayılmış bir ev həlledicisi və ya tekstil yağdan təmizləyici olaraq istifadə olunur, eyni 
zamanda daha yüngül bir maye kimi istifadə edilə bilər. Qaynama nöqtəsi 60-80 ° C 
civarında, daha aşağı olar .

Təmiz bir Petri qabına sürtün və ya barmağınızı batırın və otuz saniyə ərzində
buxarlanarsa və yağlı bir qalıq qalmazsa, istifadə etməyiniz məqsədəuyğundur. Bir 
çox təchizatçı var, hansının daha yaxşı olduğunu və ya nəyi tövsiyə edəcəyimizi deyə
bilmərəm, buna görə yalnız ümumi təlimatlar veririk.

CAS nömrəsi 64742-49-0, saf, neft distillatı, mümkünsə heç bir qatqısı olmayan və
qaynama nöqtəsi mümkün qədər aşağı olmalıdır. Əksər emal zavodları onu istehsal 
edir, sadəcə bitki ekstraktları üçün nə tövsiyə edəcəklərini soruşun.

İkinci seçim 99% və ya 99.99% izopropil spirt və ya çox bahalı 99% qida spirtidir. 
İzopropil spirti və qida dərəcəli spirt, nafta qədər təsirli deyil və yağda daha çox bitki 
materialı və xlorofil soyaraq daha az təsirli və dadlı edir, buna görə də mümkün 
olduqda/mümkün olduqda naftadan istifadə etməyi məsləhət görürük. Uğurlar, JB ”

Q. Rick, Meksikada "nafta" bir neçə nafta tipli məhsul adlarından biridir. Ölümcül bir 
səhv etməmək üçün istifadə etdiyiniz "nafta" nın elmi adına sahib ola bilərsinizmi?

A. Əlavə maddələr olmadan təmiz yüngül nafta axtarın. Aşağıdakı fotoşəkildə görə
biləcəyiniz Coleman yanacağı ilə eynidir, ancaq Coleman yanacağına əlavə olunan pas 
əleyhinə qatqıları olmayan nafta axtarın.

Yüngül alifatik naftanın ölkənizdə qadağan edildiyini bilsəniz (məsələn, Hondurasda 
da belə idi), 99% və ya daha yaxşı 99,9% izopropil spirti axtarın, tapmaq asan 
olmalıdır. 99% spirt istifadə edəcəyimiz üçüncü həlledicidir, amma çox istifadə etmək 
üçün əlimizdən gələni edəcəyik, çünki çox miqdarda xlorofil və digər arzuolunmaz 
bitki materiallarını çıxarır. Bəziləri, həlledici olaraq izopropil spirti və ya spirt istifadə
edərkən həlledicini və başlanğıc materialını dondurmağı sevirlər. Şəxsən biz bu 
həlledicilərdən istifadə etmirik və əllərimizi donaraq çıxarmağı sevmirik, buna görə
də dondurmağı əslində təbliğ etmirik, amma bəziləri bunun yağın keyfiyyətini 
yaxşılaşdırmağa kömək etdiyini söyləyirlər. Qaynar nöqtəsi aşağı olan qütblü olmayan 
təmiz yüngül nafta istifadə edərkən heç bir şeyi dondurmaq lazım deyil və təlimatlara 
əməl etsəniz yenə də yaxşı bir məhsul əldə edəcəksiniz. JB

"Hey JB, Naptha'dan istifadə etmək üçün bir allergiya varsa nə olar? Hər bir kiçik 
şeyə, xüsusilə də həlledicilərə ciddi allergik reaksiyaları olan bir ailə üzvümüz var. 
Onun üçün yağ hazırlamaq istəyirik, ancaq üzvi bir həlledicidən istifadə etməliyik. 
Təmizlik əldə etmək üçün bir neçə dəfə distillə edilmiş üzvi bir "moonshine" 
hazırlamağı düşündük, amma bu barədə fikirləriniz nədir? Bu qədər alerjiyə görə nə
məsləhət görürsünüz? Bağlayıcı maddələrə alerjisi olduğu üçün heç bir dərman ala 
bilmir, hər şeyə alerjisi olduğu üçün çox əziyyət çəkir. Əvvəlcədən təşəkkürlər! ” Sara

- Yaxşı, 99% spirt istifadə edə bilərsiniz, heç vaxt istifadə edə bilməyəcəyinizi 
deməmişik. Sadəcə olaraq təcrübəmizdə qeyri -qütblü həlledicilərlə istehsal olunan 
yağlar bir qədər daha güclüdür və ümumiyyətlə daha az bitki materialı ehtiva edir. 
Bəziləri, daha çox kəhrəba yağ əldə etmək üçün emal etməzdən əvvəl spirtini 
dondurur və qönçələnir. Sara, bu yolla getdiyimi düşünürəm.

Yüksək THC və ya Yüksək CBD Yağı?
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"Bir az qarışıqam. Dostumun 4 -cü mərhələsi böyrək xərçəngi və ağ ciyərlərində
xərçəng var. Yüksək CBD yağı və ya THC yağı vermək daha yaxşıdırmı? CBD 
yağında yalnız THC izi var? Ona on qramlıq bir boru aldım və 18% CBD və 1% -dən 
az THC var. Mən bu yoldan pis gedirəm? ”Richard

Mikees: Bəli, belə deyil, əsl RSO əldə etməlisiniz.

-95-98% THC 18% CBD deyil, elə deyilmi? Sənə kim verdiyini söylə, bunu dayandır. 
Yüksək CBD marketinq şırıntısı, şübhəsiz bir çox xəstəni öldürəcək, göründüyü kimi 
kədərlidir. Niyə həqiqətən işləyən təlimatlara əməl edə bilmirlər? Yüksək CBD 
yağlarının istifadəsi çox məhduddur, hətta dəri şəraitində belə yaxşı işləmirlər, 
həqiqətən hamının CBD cəfəngiyatından niyə bu qədər gung-ho olduğunu anlamıram. 
Bəli, bu da güclü bir dərmandır, amma istifadəsi real RSO ilə müqayisədə həqiqətən 
məhduddur.

95-98% THC, 1-2% CBD, son dərəcə güclü və sakitləşdirici və eyforik; bu sizin ən 
yaxşı yağınızdır və ən yaxşı işləyən budur. Əvvəlcə bunu sınayın. Bunu etdiyiniz 
zaman o yüksək CBD yağına toxunmayacaqsınız və ya yaxınlaşmayacaqsınız və fərqi 
biləcəksiniz və heç kim sizi qoparmaz. Əvvəlcə RSO. JB

"Bu səhifəni və ondan öyrənə biləcəyim məlumatları çox sevirəm. Bununla birlikdə, 
THC -dən başqa digər kannabinoidlərin ikincil olaraq qoyulmasını eşitmək çox məyus 
olur. Bu qız və valideynləri CBD -ni ikinci dərəcəli görmürlər. Bu ona həyat verdi. 
Bunu edən THC deyildi, CBD idi. Zəhmət olmasa hər şeydən əl çəkin. Həqiqətən də
kömək edə bildikləri zaman insanları yüksək CBD suşlarını sınamaqdan 
çəkindirirsiniz. Yüksək THC hər şeyin cavabı deyil və buna görə də bitkinin içərisində
birdən çox kannabinoid var. Tina

"JB, Dravet sindromu deyil, ağciyər xərçəngi haqqında cavab verdi, heç kim heç bir 
şeyə əhəmiyyət vermir. Xərçəng üçün xəstə hesabatları və elmi araşdırmalar göstərir 
ki, THC xərçəngi öldürür. CBD -nin bəzi xərçəng növləri üçün faydalı olduğunu 
söyləyən bəzi tədqiqatlar var, lakin THC ilə edilən araşdırmalarla müqayisədə çox 
azdır. İndi nöbet və bəzi digər şərtlər yüksək CBD aradığınız şeydir. " Kellin

- Kellin və Tina, istifadə etdiyimiz yağlar da nöbet üzərində işləyir. Xəstələr əsl 
şeydən istifadə etsələr və yalnız simptomları deyil, səbəbləri müalicə etməyə
çalışsalar, müqayisə olunmaz dərəcədə yaxşı nəticələr əldə edərdilər.

CBD -ni aşağı salmıram, bu, həqiqətən güclü bir dərmandır və düşünürəm ki, 
məsələn, uşaqlar üçün saqqız çeynəmək və s. Ancaq həqiqi gücü istəyirsinizsə, ən 
qəddar RSO və bir çox THC -yə ehtiyacınız var. Bu mənim baxışımdır və
dəyişməyəcək.

Sadəcə dəri şəraitində sınayın və baxın ki, real RSO ilə və ya aşağı dərəcəli yüksək 
CBD versiyası ilə yanıq və ya yara daha tez sağalacaqmı? Bunu öz gözlərimlə
gördüm, özüm üçün yüksək CBD yağları ilə sınaq keçirməyə ehtiyac yoxdur. Həm 
özümə, həm də xəstələrimə ən yaxşısını istəyirəm.

Ən yüksək CBD yağları 95-98% THC ilə ən yaxşı və ən narkotik təsirli və
sakitləşdirici RSO ilə müqayisədə ikinci dərəcəli keyfiyyətlərə malikdir.

Əsas probleminiz, Big Pharma'nın sirr dərmanlarından qazanc əldə etmək üçün 
itələdiyi tək kannabinoid nəzəriyyəsini satın almağınızdır. Tək kannabinoidlərə
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əsaslanan dərmanlar istəmirsiniz, ən yaxşı nəticələr üçün ən qəddarcasına güclü və
sakitləşdirici yağ istəyirsiniz.

Bitkiləri özünüz yetişdirə bilərsiniz və yağı da özünüz hazırlaya bilərsiniz, əslində
acgözlüyündən başqa heç bir səbəb olmadan dekarboksilatlı sirr qatranına böyük bir 
qiymət etiketi qoymağa çalışacaq böyük əczaçılıq şirkətlərindən satın almanız lazım 
deyil. . 

Özünüz və ya ailəniz üçün bir gün kiloya ehtiyacınız ola bilər və çox güman ki, bir 
qram üçün nə qədər ödəmək istəyirsiniz? Bitkilər açıq havada və geniş miqyasda 
böyüdülsə, bir dollar çoxdur. Buna görə xüsusi vergilər yoxdur, buna bənzər bir şey 
yoxdur. 100% qanuniləşdirmə yeganə yoldur və bunu indi etmək lazımdır, dünyada 
yüz milyonlarla xəstənin əziyyət çəkməsinə heç bir səbəb yoxdur.

Bu barədə mübahisə etməkdən çekinmeyin; amma bu barədə onsuz da edə biləcəyiniz 
şey budur. Ən xoş arzularla, JB

"Zəhmət olmasa, olduğu kimi izah etməyə davam edin, çünki qeydlər aparıram və
nələr üçün faydalı olduğunu səndən bacardığım qədər öyrənirəm, mənim üçün doğru 
məlumatla hazır olmaq və hazırlaşmaq istəyirəm. mənimki ... Yüksək THC -yə
ehtiyacınız olduğunu söyləməsəydiniz, hər şeyin yaxşı olduğunu düşünürdüm, 
BÜTÜN BİLGİLƏR üçün təşəkkür edirəm. " Vicky

"Rick həmişə yüksək THC olduğunu söylədi, bu da sənə ən yaxşı şansı verməyin 
vacib olduğunu göstərir. CBD'nin daha yaxşı ola biləcəyi bir çox şey var, 
ümumiyyətlə Dravet Sindromu, DEHB və ağır obsesif kompulsif bozukluk üçün 
uşaqlarda istifadə olunur, çünki bir çox insanlar hələ də uşaqları yüksək tutmaqdan 
qorxurlar. THC sizi yüksəklərə qaldıran şeydir. İnsanların əksəriyyətini müalicə etmək 
üçün yüksək THC yağı istifadə edən bəzi insanlar tapdım, amma xəstə ümid etdikləri 
kimi cavab vermədikdə yüksək CBD -ə keçdilər və bu daha yaxşı işləyir.

Düşünürəm ki, hər kəs fərqli və hər bir xərçəng fərqlidir. Ancaq bütün lazımi 
araşdırmalara icazə verilməyincə, yəqin ki, Rickin metoduna sadiq qalmaq daha 
yaxşıdır. Yüksək THC, protokola əsasən dominant göstəricilər. Kiçik bir dozaya 
başlayaraq hər 4 gündə bir dozanı artırsalar, xəstənin tez bir tolerantlıq qura biləcəyi 
və yağın üzərində bir müddət sonra şiddətli yuxululuğun azalacağı deyilir. Rick yağı 
95-8% THC-dir, lakin psixoaktiv təsirlər sizə zərər verməyəcək.

Kimin metoduna riayət edəcəyinə qərar verməyə çalışarkən, heç kimin bu dərmanla 
Rikdən daha çox təcrübəsi olduğuna inanmıram. Hollandiya üsulunu gördüm və
düşünün ki, kimsə ölürsə, müalicəni niyə sulandırırsınız? " Nik

"Yüksək CBD yağlarının nöbetlərə kömək etdiyini eşitdiyimdən bəri, həmişə bu 
valideynlərin uşağına hibrid, lakin üstünlük təşkil edən indika yağı verəcəyi təqdirdə
uşağın sağalacağını düşünürəm. CBD yağlarının nöbetləri idarə etdiyini bilirəm və
BİR ŞEYİN Charlotte kimi uşaqlara kömək edə biləcəyinə çox şadam, amma THC və
bitkinin digər kannabinoid spektri verilərsə baş verə biləcək müalicəni təsəvvür edin. 
Uşağınız THC səbəbiylə çox yatır, bədəni doza uyğunlaşacaq. Düşünürəm ki, 
kannabinoiddən fərqlənməyən bitkilər ən faydalıdır. " Sara

"Mediya, kannabinoidlərin ayrılmasına diqqət yetirməyə davam edir, lakin həm THC, 
həm də CBD -nin xərçəngi öldürdüyü və şişləri kiçildiyi sübut edilmişdir. Cannabis 
Indica -dan hazırlanan Rick Simpson Oil, Landon və Brave Mykayla və bir çoxlarını 
müalicə edən dərmandır və hər kəs bunu edə bilər. Medianın bu müalicəni 
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gözləməyiniz və ya CBD -ni ayırmanız lazım olduğunu düşünməsinə imkan 
verməyin! THC, endokannabinoid sistemimizlə də işləyir. Hər kəsin edə biləcəyi 
müalicəni öyrənin. " Hanan

Yağı istifadə etmək təhlükəsizdirmi?

"Bu dərmanın təhlükəsizliyi müqayisə olunmazdır və gördüklərimə görə, bir fincan 
təzə su içməkdən daha təhlükəli deyil. Bir adam həddindən artıq dozada olsa belə, 
yağın təsiri bitdikdən sonra onlara heç bir zərər gəlməz. Çətənə yağı içdikləri 
insanlarda qeyd etdikləri ən çox görülən yan təsir, çoxlu istirahət və üzlərində
gülüşdür.

Hər hansı digər güclü dərman kimi, bəzi insanlar çox içirlərsə, arzuolunmaz yan 
təsirlərə səbəb ola bilər. Bu yağın istehsal edə biləcəyi təsirlər təhlükə yaratmasa da, 
həddindən artıq dozadan yüksək olmağı sevməyənlər var. Bu dərman təhlükəsiz olsa 
da və əksəriyyətinin istifadəsi ilə bağlı heç bir problemi olmasa da, çətinlik çəkənlərin 
olacağını da nəzərə almaq lazımdır.

Hər kəsə çox kiçik dozalarla başlamağı, sonra hər dörd gündə bir dəfə qəbul 
etdiklərini artırmağı əmr etdiyim səbəb budur. Bunu etməklə, bu maddəni alan şəxsə
tolerantlıqlarını artırma imkanı verir və bir çox xəstə müalicə zamanı hətta 
yüksəlmədiklərini bildirirlər. Çətənə yağı çox güclü sakitləşdirici kenevir indika 
suşlarından düzgün şəkildə istehsal edilərsə və ya tez-tez bəzi növ indiva dominant 
sativa xaçlarından istehsal edilərsə, bu cür yağların təsirinin yuxululuq və yuxuya 
kömək edəcəyi aşkar edilir. şəfa prosesinin vacib hissəsidir.

Xəstələr bu yağın qan təzyiqini, göz təzyiqini və qan şəkərini də aşağı sala biləcəyini 
bilməlidirlər. Şəxslər bu problemləri müalicə etmək üçün dərman qəbul edirlərsə, 
əksər hallarda hal -hazırda istifadə etdikləri dərmanların istifadəsinə olan ehtiyaclarını 
azaltmalıdırlar. Təzyiq dərmanı alan xəstələrə bildirməliyəm ki, yağı işə saldıqda qan 
təzyiqi problemi artıq dərman istifadəsini tələb etməyəcək və bu diabet xəstələri və
qlaukomadan əziyyət çəkənlər üçün də keçərlidir.

Unutmayın ki, yağ digər xəstəlikləri müalicə etmək üçün qəbul edilərsə və qan təzyiqi 
dərmanları ilə birlikdə alınarsa, bəzi hallarda xəstənin qan təzyiqini çox aşağı sala 
bilər. Həqiqi bir zərər görmüş bir adamı tanımasam da, mümkünsə bu vəziyyətdən 
qaçmağa çalışmalıyam. Buna görə də qan təzyiqinizi tez -tez yoxlayın və əgər 
dərmana ehtiyac yoxdursa, onları qəbul etməyin.

Bu fərziyyələrdən istifadə etməyi dayandıra biləcəkləri bəzi insanlara inanılmaz 
görünə bilər. Ancaq bu təbii dərmanın müalicəvi potensialını anladıqdan sonra, 
tezliklə başa düşürlər ki, bu heyrətamiz yağ praktiki olaraq bütün dərman vasitələrinin 
istifadəsini əvəz edə bilər.

Yağ ümumiyyətlə necə tolere edilir?

Hamımızın güclü dərmanlar üçün fərqli tolerantlıqları var, buna görə xəstələri hansı 
dozada qəbul edəcəklərini təyin edərkən öz rahatlıq zonalarında qalmağa təşviq 
edirəm. Əksər insanların dözümlülüyü çox tez qurulur və orta hesabla normal bir 
insanın 60 qramlıq müalicəni qəbul etməsi təxminən 90 gün çəkir. 60 qram düzgün 
istehsal olunan yağ, xəstənin kimyəvi və şüalanma vasitələri ilə tibbi sistem tərəfindən 
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ciddi şəkildə zədələnməməsi halında əksər xərçəng xəstəliklərini müalicə edə biləcək 
kimi görünür.

Kimya və radiasiya təsirindən əziyyət çəkən xəstələr, tibbi sistemin geridə qoyduğu 
ziyanı aradan qaldırmaq üçün daha çox yağ tələb edir. Əksər hallarda, bir insan 
yağların təsirinə alışdıqda, xəstələr maddəni qəbul etməkdən zövq alırlar. Ancaq bu 
dərmanın asılılıq etməməsi səbəbindən, tez-tez maddəni istifadə edənlər dozalarını 
düzgün qəbul etməyi unudarlar. Bu, yağın onları unutdurmasına səbəb deyil, sadəcə
bədənlərinin varlığına ehtiyac duymadıqları üçün və bu maddənin həqiqətən asılılıq 
yaratmadığını göstərir. Əgər belə olmasaydı, xəstənin dozasını qəbul etməsi çətin 
olardı, çünki asılılıq olsaydı, səkkiz saatdan sonra bədənləri maddə üçün fəryad 
edərdi.

Narahat olmaq lazım olan yan təsirlər varmı?

Bəzi xəstələr bu dərmanın istifadəsi ilə narahatlıq və ya paranoya yaşadıqlarını 
bildirmişlər. Sual bu kitabda bir az da irəli gəldikdə bununla məşğul olmağın yolları 
müzakirə olunacaq.

Mənə bildirilən çətənə yağının əsas yan təsirləri yaxşı sağlamlıq, xoşbəxtlik və yaxşı 
bir yuxu, buna görə hər kəs istifadə etdiyi bir dərmandan daha nə istəyə bilər?

Bir çox insan hər gün çoxlu sayda dərman qəbul edir. Bunun orqanizmə xeyri ola 
bilərmi?

Dərman reklamlarında allopatik dərmanların təhlükəli yan təsirlərini görənlərin niyə
hələ də bu dərmanları qəbul etməyi düşündükləri barədə heç bir fikrim yoxdur. 
Görünür ki, bir çox insan həkimin əmrini yerinə yetirəcək və eyni sayda insan çətənə
dərmanının istifadəsini rədd edəcək. Sadəcə yalanlar üzündən onlara hökumətləri və
dərman sənayesinin arxasında kölgədə duranlar söylədilər. Çətənə dərmanının 
istifadəsi nəticəsində heç kim ölməz və zərər görməz. Həkimlərin hər gün bizə
yazdıqları üçün eyni şeyi söyləmək istərdim, amma çox təəssüf ki, belə deyil.

Bəzən bu sözdə dərmanların səbəb olduğu fərqli qarşılıqlı təsirlər bizi erkən bir 
məzara qoymaq üçün kifayətdir. Ancaq dərhal problem yaşamasaq belə, onlardan 
istifadə təhlükə yaradır. Vaxt keçdikcə bu dərmanların bədənimizdə topladığı kimyəvi 
maddələr və zəhərlər sağlamlığımızla əlaqədar tez -tez ölümə səbəb ola biləcək ciddi 
problemlərə səbəb ola bilər. Hətta aspirin tabletləri kimi sadə şeylər hər il dünyada 
minlərlə insanın ölümünə səbəb olur. Buna görə heç birimizin dərman sənayesinə və
ya təmin etdiklərinə güvənməməli olduğumuzu düşünmürəm. Əsl şəfa gücünü görmək 
istəyirsinizsə, Ana Təbiətə müraciət edin, çünki çox faydalı bir həb fabrikində çox az 
şey tapa bilərsiniz.

Xəstələr çətənə yağının yan təsirlərini kimyəvi dərmanların təsirləri ilə necə
müqayisə edirlər?

Çətənə yağının yan təsirləri ilə tibb sisteminin təmin etdiyi zəhərli kimyəvi maddələr 
arasında heç bir real müqayisə yoxdur. Həkimlərin təqdim etdiyi bu maddələr 
bədənimizdə olmamalı olan bir şeydir, çünki qaraciyər üçün zəhərlidir. Bu o deməkdir 
ki, bu sözdə dərmanlar qaraciyərimizi zəhərləyəcək və funksiyasını pozacağı üçün 
qəbul edilməməlidir. Bundan əlavə, onların istifadəsi çətənə yağı istifadə edilərsə
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qarşısı alınacaq bir çox sağlamlıq probleminə səbəb ola bilər.

Kimyəvi dərmanların istifadəsi ilə, tez -tez özümüzü əvvəlcə müalicə olunandan da 
pis ola biləcək yan təsirlərə məruz qoyuruq. Xərçəng və şəkər xəstəliyi kimi bəzi 
xəstələr hətta vəziyyətlərinin həkimlərin təmin etdiyi dərmanlardan qaynaqlandığını 
söylədilər. Belə görünür ki, çox vaxt həkimlərin özləri xəstənin indiki tibbi 
vəziyyətindən ən azı qismən məsuldur. Bir çox xəstə mənə yazdıqları dərmanların 
səbəb olduğu qarşılaşdıqları dəhşətli yan təsirləri ətraflı izah etdilər, buna görə də
mümkünsə istifadə etməməyə çalışardım.

Vücudumuzun kimyası və bir çox başqa maddəyə qarşı tolerantlığımız çox fərqli 
olduğu üçün. Çox vaxt həkimlər müxtəlif kimyəvi dərmanların yığılmasının 
sağlamlığımıza və rifahımıza hansı təsir göstərə biləcəyini bilmirlər. Heç birimiz eyni 
deyilik və bir yerdə qarışdırılan fərqli dərmanlar, zəhərli kimyəvi kokteyldən başqa bir 
şey deyil ki, bu da bəzi hallarda xəstə üçün sağlamlıq baxımından tamamilə
gözlənilməz nəticələrə səbəb ola bilər. Beləliklə, hər hansı bir həkim nəyin təhlükəsiz 
və nəyin qəbuledilməz olduğunu təyin etmək üçün bütün bilinməyənləri necə təsir edə
bilər?

Dürüstcə düşünürəm ki, Alzheimer və digər xəstəliklər kimi şərtlər tez -tez 
həkimlərinin təyin etdiyi kimyəvi maddələrin qarışığından qaynaqlanır. Bir çox xəstə
mənə dərman vasitələrinin istifadəsi ilə qarşılaşdıqları problemləri izah etdilər, ancaq 
bu maddələri qəbul etməyi dayandırdıqdan və yağı udmağa başladıqdan sonra 
problemlər aradan qalxdı. Açığını deyim ki, çətənə dərmanları düzgün istehsal 
edilərsə, istifadəsi son dərəcə təhlükəsiz və zərərsizdir, lakin tibb mütəxəssislərinin 
təmin etdiyi şey deyil.

Allopatik və empirik tibbin təsirlərini müqayisə etmək mümkündürmü?

Mənə gəldikdə, allopatik tibblə empirik tibb arasında heç bir müqayisə yoxdur. 
Allopatik tibb əksər hallarda heç kimin qəbul etməməsi lazım olan zərərli kimyəvi 
maddələrin və zəhərlərin qarışığıdır. Empirik dərmanlar (bitkilərdən gələn dərmanlar) 
min illərdir istifadə olunur və çətənə ağacından istehsal edilən dərmanlar 
təhlükəsizliyə gəldikdə müqayisə edilə bilməz. Yağın hazırlandığı çətənə qatranlarının 
dərman baxımından təsirli və zərərsiz olması, çətənə bitkisini "bütün empirik 
təbabətin kraliçası" halına gətirir.

İllər boyu, vəziyyətlərini müalicə etmək üçün əllərindən gələni edən bir çox xəstə ilə
təmasda oldum və hər şey uğursuz olduqdan sonra yanıma gəldilər. Düşünürəm ki, 
həm allopatik, həm də empirik tibbdən istifadə edən xəstələr özümün əvəzinə kimyəvi 
dərmanlar və çətənə yağı arasındakı fərq haqqında danışmaq üçün daha 
bacarıqlıdırlar. Ancaq təəssüf ki, çoxları hələ də irəli çıxmaqdan qorxur, buna görə də
yalnız bildirdiklərini çatdıra bilərəm.

Bu xəstələrin əksəriyyəti mənə həkimlərinin verdiyi dərmanlardan çox çətənə yağı 
istifadə edəcəklərini birbaşa söylədilər. Sadəcə çox daha yaxşı işlədiyi üçün heç bir 
xoşagəlməz yan təsiri olmadı və qısa müddətdə bir çoxları normal həyata qayıda bildi. 
Allopatik dərmanların istifadəsi ilə bu aydın şəfa təsirlərini yaşamadılar və əksəriyyəti 
bu dərmanların çox zərər verdiyini hiss etdilər. Düşünürəm ki, bu səbəbdən indi 
allopatik dərmanların istifadəsini niyə düşünmədiyimi və yaxın gələcəkdə bir 
çoxlarının da eyni şeyi hiss etməyə başlayacağını düşünürəm.
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THC asılılığından narahat olmaq üçün bir səbəb varmı?

Çətənə bitkisindən alınan ekstraktlar, təhlükəli maddələrə aludə olanların istifadədən 
çəkilməsini asanlaşdırmaq üçün də istifadə edilə bilər. Sistem, marixuananın bir ağ 
geçidi təsirinə sahib olduğunu söyləyir, bu da onu istifadə edənlərin həyatlarını 
atmalarına və ağır narkotiklərə aludə olmalarına səbəb olacaq. Bu kimi ifadələr 
tamamilə cəfəngiyatdır. Bağımlılığı aradan qaldırmaq üçün faydalı olan bir dərman, 
problemə səbəb olan eyni təhlükəli maddələrdən birinin asılılığına səbəb ola bilərmi?

Çətənə yağının bir dərman vasitəsi olduğunu qəbul edərdim, ancaq bu asılılıqdan 
əziyyət çəkən insanlar üçün bir qapıdır və hökumətlərimizin inandığı kimi onu istifadə
edənləri məhvə aparan yol deyil. Bu bitkidən hazırlanan dərmanların nə edə biləcəyini 
həqiqətən öyrəndikdə, onun dərman istifadəsinin sonsuz olduğunu görəcəksiniz.

İndi çətənə yağının həddindən artıq dozasının "dağıdıcı" təsirlərinə nəzər salaq. Bu 
dərman yuxu adlanan yarı koma vəziyyətinə səbəb olur və düzgün suşlardan istehsal 
edildikdə morfindən daha təsirli bir ağrı kəsicidir. Adi bir insan çox şey alsaydı, 
şübhəsiz ki, bir müddət yatacaqdı, ancaq oyandıqda heç bir zərər görməyəcək və heç 
bir asılılıq yaşamayacaqlar.

Bu dərmanı bir çox xəstəyə verdim, amma xəstənin bu maddəni yaxşı bir şəkildə
istifadə etməsinə mane olacaq heç bir vəziyyəti bilmirəm; hələ də, zamanla tapa 
bilməyənlərin olduğunu görə bilərik. Dediyim odur ki, daha təsirli və istifadəsi 
təhlükəsiz olan heç bir dərman bilmirəm və əminəm ki, tibb sistemi eyni şeyi deyə
bilməyəcək heç bir şey istifadə etmir. İndi çətənə yağının təsirlərinə və tibbi sistemin 
təmin etdiyi təsirlərə baxın. Çətənə dərmanlarından ən yüksək nəticəni əldə etmək, 
hal -hazırda istifadə etmək üçün istifadə etdikləri maddələrin zərərli və təhlükəli 
təbiətini düşündükdə ortaya çıxa biləcək ən ağlabatan bəhanə olduğunu qəbul 
edəcəksiniz.

Bu dərman qəbul edilə bilər, topikal olaraq istifadə edilə bilər, buxarlana bilər və ya 
yaxşı bir nəticə əldə edərək süpozituar şəklində də istifadə edə bilərsiniz. Yağı qəbul 
etməyə başladığınızda, təxminən səkkiz saat ara ilə alınan kiçik dozalar ən yaxşısıdır. 
Ciddi bir vəziyyətdən əziyyət çəkirsinizsə və güclü ağrı dərmanları qəbul edirsinizsə, 
dozanızın ölçüsünü mümkün qədər tez artırın və bu təhlükəli maddələrin istifadəsini 
dayandırmağa çalışın.

Rəhbərliyə ehtiyacı olduğunu düşünənlər üçün, ilk növbədə sizi bütün bu asılılıq 
yaradan kimyəvi maddələrə sövq edən həkiminiz olduğu üçün onlardan bu maddələrin 
istifadəsini ən yaxşı şəkildə necə dayandıracağınıza dair məsləhət istəyin. Öz 
həkiminiz kömək etmək istəmirsə, naturopat və ya homeopatik praktikə müraciət 
edin. Keçmişdə bir çox hallarda, insanların heç kimdən məsləhət almadan lazımsız 
dərmanları özbaşına atdıqlarını görmüşəm.

Yağla müalicəyə başladıqda, opiata əsaslanan dərman qəbul edən bir çox xəstə, bu 
təhlükəli maddələrdən istifadəsini dərhal yarıya endirə bilər. Əksər hallarda, bir -iki 
həftə ərzində xəstə bu dərmanlardan tamamilə çıxa bilər və daha az çəkilmə
simptomlarından əziyyət çəkər.

Bu dərman həqiqətən sizi yüksəltmək üçün deyil, zərər verməyən təbii bir maddə ilə
özünüzü müalicə etməyinizə imkan verməkdir. İndi niyə biz insanlar olaraq 
başqalarına bu dərmanın istifadəsini inkar etməyə davam etməliyik? Çətənənin pulsuz 
dərman istifadəsi dövrümüzün ən vacib problemidir və bir çoxları ehtiyacsız olaraq 
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öldüyündən, bütün digər narahatlıqlar solğunlaşır. Çətənə, demək olar ki, hər kəsin 
yetişdirə və istehsal edə biləcəyi kütlələr üçün bir dərmandır. İndi dünyada saysız -
hesabsız insan öz dərmanlarını istehsal edir və məlumatlarımızda təsvir etdiyimiz eyni 
nəticələrə nail olurlar. Dəyişiklik vaxtı artıq yaxındır, bu qədər insanın əziyyətini sona 
çatdırmaq və başqa ümidsiz bir dünyaya ümid gətirmək üçün bizə qoşulun.

Çətənə bitkisi hamımızın qida, lif, dərman, enerji və bir çox digər məqsədlər üçün 
sərbəst istifadə etməsi üçün bu yerə qoyulmuşdur. Nəhayət, bu heyrətamiz bitkidən 
50.000 -dən çox fərqli məhsul istehsal edilə bilər. Bu qanunsuz məhdudiyyətlər 
aradan qaldırıldıqda, insanları aid olduqları əraziyə geri qoyacaq. Bir daha təbiətlə
təmasda olacaqlar və özlərini daha çox təmin edəcəklər. Milyonlarla iş o zaman 
torpaq dostu çətənə əsaslı sənayelərdə olacaq və qısa müddətdə çətənə əsaslı bir 
iqtisadiyyata sahib ola bilərik. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

"Yağı almağa ilk başladığımda" Dəhşətli "yan təsirlərim vardı, yəqin ki, yarım qutu 
çörek yemişdim !!! Ha Ha Ha !!! Kaş ki, bir az daha çox olsaydım, möhtəşəm bir 
şəkildə yatardım! Hər gün gecəni səbirsizliklə gözləyirdim ki, yatım. Saat 7: 00 -da bir 
az yağ götürərdim, təxminən 9: 30 -da yuxuya gedirəm və 8: 30 -a qədər yatardım. 
Möhtəşəm !!! ” Tom

"Qəribədir ki, hər gün heç bir dəhşət hekayəsi, bağımlılığı, yan təsiri və əlaqəli ölüm 
olmadan sirr konsentratları qəbul edən insanların hekayələrini eşidirik, amma yerli 
qanunvericilər marixuananın becərilməsi, istifadəsi və satışına qarşı mübarizə
aparırlar. Big Pharma-ya olan sadiqliklərini və ABŞ-da sirr sənayesinin böyüməsini 
məhdudlaşdırmaq üçün 'Booze-Baronun maliyyə rüşvətini ört-basdır edən 
təhlükəsizlik problemləri' ... Raphael

"Bu həftə atama yağ verməyə başladım. Sümüklərdə bəzi ləkələrə yayılan inkişaf 
etmiş prostat xərçəngi. İndiyə qədər çox yatır və iştahı yenidən bərpa edir. 
Boğazındakı radiasiya ağrısı səbəbiylə heç nə yemədi. Həm də narahatlığının bir 
hissəsi başında şən görünən şeylərə çevrildi!

Hələ xəstəxanada hər şey nəzarət altına alınana qədər kəskin ağrılara kömək edən ağrı 
dərmanları alır. Sənədçilər neft haqqında heç nə bilmirlər. Hətta yağı dərmanlarla 
birləşdirmək fikrinə də işarə etdik, amma həkimlər dəhşətli yan təsirlərin uydurmaları 
ilə geri döndülər. Onlardan bizə tədqiqatları göstərmələrini istəmək istədim, amma 
atamın sərbəst buraxılmasını təhlükəyə atmaq istəmədik, çünki onu daha da 
pisləşdirən həddindən artıq dərmanlara ehtiyac olduğunu soruşmaq üçün "çətin" 
olaraq qeyd olunduq.

Ən pis düşmənimə xəstəxanada xərçəng müalicəsi istəməzdim. Dəhşət hekayələrini 
eşitmişdim, amma düşünürəm ki, atam üçün hər şey fərqli olacaq. Hörmətlə ümid 
edirik ki, gec deyil. ” Edmund

- Edmund, mümkün yan təsirlər haqqında haqlı idilər, amma bunun səbəbi yağdan 
deyil, ona verdikləri kimyəvi maddələrdən qaynaqlanardı. Onu nə qədər tez evə
qaytaracaqsınızsa və yağla doldursanız, şansınız daha yüksəkdir. Yağla başlamaq heç 
vaxt gec deyil, tək sual, xəstəliyin qabağına çıxmağın gec olmadığıdır. Ancaq bu, nə
qədər çox neft əldə edə biləcəyiniz və nə qədər tez olacağınızla birbaşa əlaqəlidir.

Bununla mən protokola riayət etməməli olduğunuzu və ya böyük dozalarla başlamalı 
olduğunuzu demirəm. Onu evə aparın, protokolu izləyin və ən yaxşısına ümid edək. 
JB
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"Salam Jindrich, yağın bəzi" yan təsirlərini "bölüşmək istəyirəm. Əvvəlcə bir 
müddətdir özüm hazırlayıram və eyni zamanda bir dispanserdən alıram (özüm kimi 
daha yaxşı!), Heç bir xüsusi vəziyyətim və xəstəliyim yoxdur, yəqin ki, 2012 -ci ildən 
bu yana 30 ml -ə yaxın içmişəm, buna görə də ...

* artıq spirt içə bilmərəm ... bir stəkan şərab və mən bayırdayam! İçməyi 
dayandırmağa çalışmırdım, amma əslində bədənim onu tamamilə rədd edir və başımın 
təmiz olması çox gözəl görünür!

* Gözlərimin irisi tamamilə yaşıldır ... orda -burda kiçik qəhvəyi nöqtələr qalmır 
(iridologiyanı bilirsinizsə, bu kiçik nöqtələr orqanların işində pozulmaların və ya hətta 
ölümlərin göstəricisidir), buna görə aydın gözlər sağlamlıq deməkdir! 

* 10 yaşındakı çoban iti kimi gözlərim və çox enerji üçün eyni təsir! (Təxminən 6 
doza içdi). Yağ və bütün gözlənilməz yan təsirlər !! Bu dərmanı dünya ilə bölüşmək 
səylərinizə görə sizə və Rickə təşəkkür edirəm. Çox sevgi, Estelle "

"Sizə deyə bilərəm ki, qız itim (Çoban iti) süd vəzisi xərçəngi, böyük topaqlar idi. 
Gecədən əvvəl ona hər gün 2 damcı verdim. 3 həftədə HƏR ŞEY GEDDİ !!! 
(İnsanlarda döş xərçəngi kimi estrogenə də həssasdır !!!). VƏ dostumun həyatını xilas 
etdi, mesane xərçəngi keçirdi - Getdi. İnsanlara və heyvanlara kömək edə bilmək üçün 
SOOO HAPPY. " Dolly

"Keçmişdəki hər iti xərçəngdən itirdikdən sonra hər üç itimə xərçəngin qarşısının 
alınması üçün hər gün bir damla yağ verirəm." Roger

"Keçən həftə yağda qusma haqqında yazdım. Nəhayət dayandım və yenə də eyni 
yağdan istifadə edirəm. İndi özümü əla hiss edirəm. Düşünürəm ki, bütün dərman 
preparatlarını sistemimdən çıxarırdım. Acınacaqlı bir təcrübə idi, amma detoks heç 
vaxt əyləncəli deyil. " Robin

"Dəqiq bilmirəm, amma çox güman ki, çox tez aldınız. Çox yüksəlmək kimi bir şey 
var və bəzi insanları qusmağa məcbur edə bilər. Bunu şəxsi təcrübəmdən bilirəm. 
(Sadəcə başa düşdüm ki, o qədər də kədərli səslənir, mən bunu demək istəmirəm.) ”
Tina

"Tina, mən də bunu düşündüm və niyə bu qədər xəstələndiyimə dair çoxlu suallarım 
var idi. Keçən ilin dekabrında başıma gələnlər səbəbiylə detoks olduğuna inanıram. 
Onkoloqum mənə "son mərhələdə" olduğumu, tükəndiyimi və sümüklərimi 
gücləndirmək üçün Zometa damcı aldığımı söylədi. Yağın bir allergiya həbi olaraq 
işlədiyi və məni Zometa'nın təsirlərindən xilas etdiyi ortaya çıxdı. Zometa 
sümüklərimə girəndə qusur, üşüyür və xəstəxanaya yerləşdirilir, yağdan sonra 
anoreksiya keçirirdim, çox ağrıyırdım.

O hadisədən sonra oynaqlarım və kalçalarım çox ağrıyır deyə hind üslubunda otura 
bilmədim. Yenidən yağa başlayanda əvvəlcə yaxşı idim, amma sonra tədricən 
xəstələndim. Daha sonra həqiqətən xəstələndim və günlərlə qusduğumda və bədbəxt 
olanda qəribə bir şey oldu, bütün oynaqlarım təmizləndi və 6 aydan sonra heç bir 
oynaq ağrım yox idi. Yenə çevikəm. Yalnız inana bilərəm ki, yağ bir il sizinlə qala 
biləcək oynaqlarımdan çıxdı. " Robin

“Bir xəstəni mümkün qədər tez qəbul etmək çox vacibdir. Terminal xəstələrin çoxu 
kimya/şüalanma, ağrı kəsiciləri və s. Keçirdi. Düzgün hazırlandığından əmin olun və
mümkün qədər tez almağa başlayın və heç olmasa xərçəng tamamilə yox olana qədər 
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qəbul etməyi dayandırmazdım! " Bonny

"Həkimləriniz sənə" sən terminalsan "deyəndə orada olan hər şeyi sınamaq 
istəməzsənmi? Düşünün ... Belə bir diaqnozdan sonra nə itirmək 
məcburiyyətindəsiniz? Bu gün sağ qalan bir qardaşım var ... bu yağ sayəsində ... Daha 
çox şeyə ehtiyacım var? ” Carol

"Bu, onun qardaşı qızıyam. Həqiqətən də işlədi. ” Joanne

"Yarım marafon etdim, xərçəng araşdırması üçün 5000 dollar topladım. Onsuz da 
lənətləyici bir müalicə olduğunu və mənə verməyəcəyini bilmirdim. Mənə iki dəfə
həqiqətən güclü kimyaterapiya verdilər. Qaraciyərimi xarab etdilər; böyrəklərimi 
xarab etdilər. Ötən ilin aprelində məni ölümə evə göndərdilər. Altı həftə
yaşamayacağımı dedilər. Və mən bu gün, hələ də sağam, çünki bu gün burada olmaq 
üçün öz dərmanımı necə edəcəyimi öyrəndim.

Bu müalicəni hamıya izah etməliyik. Hər kəsin bilməsi lazımdır: yaşamağınıza və
xərçəngli dostlarınızın yaşamasına kömək edəcək əsl tibbi marixuana məhsulları var. 
Hər kəs bilməlidir: heç kim xərçəngdən ölməməlidir. Bir müalicə var, hər zaman bir 
müalicə var. Sadəcə ... Big Pharma bizə icazə verməyəcək. Necə cəsarət etdilər ?! 
Xərçəng araşdırması çox milyardlıq bir sənayedir ... Bəs nə edirlər? Mənim kimi 
insanları dərmanları ilə öldürürlər. Bu axmaqlıqdır! Çarə var! Phoenix Tears yağı 
işləyir! Hamıya deyin. Xahiş edirəm! ” Joanne

"Salam, yağa inanıram və hazırda xərçəng xəstəsi olan anam üçün istifadə edirəm, 
amma bir sualım var, deyirsən ki, üç ayda 2 unsiya istehlak edilməlidir, amma anam 
xəstəlik səbəbiylə çox zəifdir və yalnız bir unsiya olaraq alınır və üç ay görüşmək 
üzrədir, amma yenə də götürürəm və eyni effekt olub olmadığını bilmək istəyirəm, 
çünki üç ayda olması lazım olduğunu söylədiniz. Zəhmət olmasa mesajı mənə
cavablandırın, çünki narahatam ”. Esmeralda

"İndiyə qədər nə qədər götürdüyü üçün çox narahat olma. Onu bir az daha yeməyə
çalışmağa davam edin. Ona əvvəlkindən daha böyük bir parça yeməsini söyləyin, gecə
yuxuya gedəndə yavaş -yavaş daha çox yeyə biləcək. Gecədə daha böyük bir doz 
yediyinə əmin olun və daha sürətli bir tolerantlıq quracaq. İlk üç ayda atam eyni şeyi 
etdi. Gündə yarım qramdan çox yeyə bilməsi uzun müddət çəkdi və gündə 1/4 qramı 
çətinliklə yeyərkən belə xərçəng yox oldu-(şiş kiçilirdi). İndi gündə təxminən bir 
qrama qədərdir və 10 ay ərzində yüz qramdan çox yeyib. Uğurlar!" Jose

Dərmanların dəyişdirilməsi

"Yağla bağlı təcrübəmlə, istifadə etmək istəyəcəyim tək bir dərman dərmanı şəxsən 
bilmirəm. Bunun bir neçə səbəbi var, amma əsas odur ki, bunlar lazım deyil. 
Vücudunuz yalnız atalarınızın yediklərini emal edə bilər; heç bir kimyəvi maddəni 
emal etməyə hazır deyil və kimyəvi maddələr istehlak etmək nəticədə bəlaya səbəb 
olacaq. İndi əziyyət çəkdiyiniz vəziyyətə kömək edə bilərlər, amma qiyməti daha 
sonra ödəyəcəksiniz. Yağ insan DNT -si ilə rezonans yaradır və bütün bədəndəki 
hüceyrələrin bərpasına və cavanlaşmasına kömək edir. Yağ seçici işləyir və
bədəninizdə qeyri -sağlam olan hər şeyə hücum edir. Bundan əlavə, yağ zərərli yan 
təsirlərə səbəb olmur. Kiçik bir mübaliğə ilə, yağdan istifadə etməyin yeganə yan 
təsirinin yuxu, xoşbəxtlik və sağlamlıq olduğunu söyləmək istərdik. Bir xəstənin, 
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xüsusən də alışdığından daha çox yağ içdiyi zaman, qeyri -adi bədən və ruh halları 
yaşamayacağını söyləmək olmaz. Ancaq belə etsələr belə, yüksək dərəcəli çətənə yağı 
istifadə etsələr, sadəcə yuxuya gedib yuxuya gedəcəklər. Yağın təsirləri ilə mübarizə
aparmağın mənası yoxdur, ən yaxşısı onun işləməsinə və onunla birlikdə axmasına 
icazə verməkdir. "JB

"Yaxşı, bunu paylaşmalıyam. Başqa əyalətdəki bir dostumdan bir az yağ aldım. 
Aldığım ilk şey bir dispanserdən alındı və hiss etmədim ki, belə olmalıdı. Bir neçə
saatdan bir kifayət qədər yaxşı bir doz alırdım və çox da təsirli görünmürdü. Dünən 
dostumdan əşyalar aldığımda, dispanser əşyalarından aldığım məbləği götürə
biləcəyimi düşündüm. Oğlan səhv etdim! Yavaş başla deyəndə hamınız zarafat 
etmirsiniz! Əsl şeylərə sahib olanda, şübhəsiz ki, güclüdür! Təəssüf ki, yaxşı bir 
təcrübə görmədim, böyük paranoyalar və bütün gecə yata bilmədim. Oğlum əslində
yanıma gəlib mənə "uşaq baxmalı" idi! Bu gün çox yoruldum və hələ də təsirləri hiss 
edirəm, buna görə yəqin ki, bu gün heç bir şey qəbul etməyəcəyəm və bunu etsəm, 
yarım dənə dəndən az olacaq! Düşünürəm ki, bu səhər ağrımıram.

- Casey, lol. Yeni partiyada yəqin ki, bir az sativa var, buna görə başqa birini almağa 
çalışın. Tövsiyə etdiyimizdən istehsal olunan neft bunu etmir. Yeni bir partiya və ya 
götürdüyünüzün yarısını sınayardım. Bu xoşagəlməz duyğular bəzən kiminsə başına 
gələ bilər, ancaq onunla necə məşğul olmağı öyrəndiyiniz zaman, baxıcınızın 
təsdiqləyə biləcəyi kimi, o qədər də problem yaratmır.

Ancaq yenə də dediyim kimi, ehtimal ki, yağda enerji verən sativa var. Ancaq bəlkə
də əvvəlki yağdan daha yaxşı ağrı kəsici təsir göstərir. Daha az götürməyə və bunun 
necə işlədiyini görməyə çalışın. İkinci dəfə də xoşunuza gəlmirsə, oğlunuza istirahət 
məqsədi ilə verin və ya topikal olaraq (gözəllik üçün və s.) İstifadə edin və sizə daha 
güclü və sakitləşdirici bir şey almağımızı təmin edin ki, bizim tələblərimizə uyğun 
olsun. "İstiqamətlər" Ən xoş arzularla, JB

"Hər cür xəstəlik və xəstəlik üçün işləyir. Əgər qəbul edirsinizsə, bəzi insanlarda 
düşdüyünə görə kalium səviyyələrinizə diqqət yetirin. Böyrək, qaraciyər və ürək 
problemləri olan hər kəs üçün rejenerativ təsirlər üçün RSO və q10 ilə birlikdə
glandular əlavələrə baxın. " Matthew

"Yalnız kannabinoidlər hüceyrələri tənzimləyir. Yaraların əksər məlhəmləri/maddələri 
dezinfeksiyaedicilərdir və yalnız bədənin sağalması üçün ideal bir vəziyyət yaratmağa 
çalışırlar. Kannabinoidlər antibakterial / antifungal / antiviral və s .dir və hüceyrələri 
elə tənzimləyirlər ki, çirkin zədələnmiş hüceyrələr nizamlansın və yarı eşşək təmir 
olunmayıb kopyalanmasın. Başqa sözlə, hüceyrələr aşağıdakı məntiqlə
tənzimləndiyindən yaralarda kannabinoid istifadə etməkdən yara izləriniz olma 
ehtimalı daha azdır:

Bir az zədələnmişəmmi? - Bəli = Hüceyrəni geri qaytarmaq/təmir etmək üçün 
otofajiya. Çox zədələnmişəm? - Bəli = Proqramlaşdırılmış hüceyrə ölümü (Apoptoz)

İstifadə tariximi keçmişəmmi? - Bəli = Proqramlaşdırılmış hüceyrə ölümü (Apoptoz)

Çox zərər görmüşəmmi? Bəli = Nekroz. Zərər bu qədər şiddətli olduqda, əraziyə
kannabinoidlər tətbiq edilmədiyi təqdirdə, qandakı endogen kannabinoidlər 
ümumiyyətlə hüceyrələrə çatmayacaq və onları tənzimləyə bilməyəcək və çürük ət / 
Nekroz ilə nəticələnəcək.

60



Xərçəng ümumiyyətlə CB reseptorları zədələnmə səbəbindən işləmədiyi üçün 
nizamsız olaraq qalan zədələnmiş bir hüceyrədən qaynaqlanır.

Xərçəngə səbəb olduğu bilinən maddələr, ümumiyyətlə bədəndən yavaş çıxan və
səyahətləri boyunca daimi bir hüceyrə zədəsinə səbəb olan maddələrdir.

Hüceyrələr nə qədər tez -tez zədələnirsə, CB reseptorları işləməyən bir hüceyrənin 
olma şansı daha yüksəkdir. Scott

Yağla Xərçəng müalicəsi

Müalicə etdiyiniz xəstələrin sayının müşahidələrinə əsasən, yağ bütün xərçəng 
növləri üçün təsirlidir, yoxsa kömək etməyəcək hər hansı bir xərçəng növündən 
xəbəriniz varmı?

"Yağ, hər cür dəri xərçənginin müalicəsində təsirli olur və mənim bildiyimə görə, eyni 
şey daxili xərçənglər və digər tibbi şərtlər üçün də keçərlidir. Hər cür tibbi 
problemdən əziyyət çəkən xəstələrlə uzun illər təcrübədən sonra. Dürüstcə deyə
bilərəm ki, yağın təsirli bir müalicə olmadığı heç bir vəziyyəti bilmirəm.

Təlimatlara uyğun olaraq hazırlandıqda və istifadə edildikdə yüksək dərəcəli çətənə
yağı hər növ xərçəng üzərində işləyir və müalicəsinin təsirli olmayacağı heç bir 
xərçəng növünün fərqində deyiləm. Bir müddət əvvəl THC -nin müəyyən bir xərçəng 
növünə səbəb ola biləcəyini iddia edən bir araşdırma haqqında eşitmişdim, amma 
düşünürəm ki, bu, ictimaiyyəti həqiqəti öyrənməmək üçün atılan daha çox təbliğat idi. 
Yalnız deyə bilərəm ki, bu araşdırmanın qüsurlu olması lazımdır və indi bu nəticəyə
niyə gəldiyimi izah edəcəyəm.

Sadə dillə desək, əksər tədqiqatlar xərçəngin xəstənin bədənində mövcud olan əsas 
problem səbəbiylə çoxalmasına icazə verilən hüceyrələri mutasiya etdiyini söyləyir. 
THC, mutasiya edən hüceyrələri öldürür. Bəs THC necə məhv edə biləcəyi 
hüceyrələri necə istehsal edə bilər?

Xərçəngə səbəb ola biləcək müalicələr axtarırsınızsa, kimya və radiasiyadan başqa bir 
şey axtarmayın. Sözügedən "müalicə" üsullarının hər ikisi də çox kanserojendir, buna 
görə də xərçəngə səbəb ola bilərlər. Hətta bir kompüter tomoqrafiyası bədəni çox 
miqdarda radiasiyaya məruz qoyur. Radiasiya hüceyrələrin mutasiyasına səbəb olur və
hamımıza xərçəng hüceyrələrinin mutasiya edildiyini söyləyirlər. " Rick Simpson, 
Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Neft kimyaterapiya və radiasiya ilə birlikdə istifadə
edilə bilərmi?

"Xəstələr mənə bu sualı verdikdə onlara deyirəm ki, bəli, yağ kimya və radiasiya ilə
birlikdə istifadə edilə bilər. Şübhə etmirəm ki, bu yağın istifadəsi çox faydalı olardı və
onlara bu cür müalicələrin səbəb olduğu təsirlərdən sağ çıxmaq üçün daha yaxşı bir 
şans verərdi. Yenə də ağlı başında olan hər kəs niyə kimya və radiasiya qəbul etməyi 
düşünür?
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Kimya və radiasiya xərçəngi müalicə etmir, buna səbəb olur və keçmişdə bu cür 
müalicə adlanan insanlara yağ verməkdən imtina etmişəm. Niyə tibbi sistemdən bu 
kimi müalicələr almağı planlaşdıran biri üçün zeytun yağı istehsal etmək üçün 
həbsxanaya düşmə riski ilə üzləşməliyəm? Kimsə kimya və ya şüa qəbul etməyi 
seçərsə, bu, onun seçimidir. Ancaq mənim fikrimcə, əgər bu insanlar tibbi sistemin 
onları zəhərləməsinə icazə vermək niyyətindədirlərsə, müalicəni təmin etmək mənim 
üçün ağılsızlıq olar. Xəstənin damarlarına zəhər vurarkən bir panzehir təmin etmək 
kimidir.

Keçmişdə, bu dərmanı zərər verməyən və onlara sağ qalmaq üçün çox yaxşı bir şans 
verən təsirli bir müalicə istəyən xəstələrə verdim. Ancaq tibb sisteminin təmin etdiyi 
şeylərin əksəriyyətini tibbdən daha çox cinayətlə əlaqəli hesab edirəm. Bu səbəbdən 
ciddi sağlamlıq problemləri olan insanlara yağı almalarını və tibb sistemindən və
həkimlərindən uzaq durmalarını söyləyirəm.

Tibb mütəxəssisləri xərçəng müalicəsinə qarşı rasional davranmağa başlamazlarsa, 
xəstənin məsləhət almamasının daha yaxşı olduğuna inanıram. Tibbi sistemin sonunda 
təmin etdiyi şeylər ümumiyyətlə xeyirdən daha çox zərər verir və xəstənin sağ qalma 
şansını azaldır. Kimya və radiasiyanın səbəb olduğu və geridə qoyduğu zərər, əksər 
hallarda, özlərini detoksifikasiya etmək üçün çox miqdarda yağ qəbul etmədikləri 
təqdirdə xəstənin ölümünə səbəb olacaqdır. Kimya və radiasiya qəbul edən insanların 
böyük əksəriyyəti müalicə olunan xərçəngdən deyil, bu müalicələrin səbəb olduğu 
təsirlərdən ölür.

Dediyim kimi, təcrübəmdən göründüyü kimi, yağ hər növ xərçəng üzərində işləyir, 
amma müalicəni əldə edən və sonra qəbul etməkdən imtina edən bir neçə adamım var. 
Davranışlarını izah edə bilmərəm ki, nəticədə tibb sistemini pozmaq istəmirlər. Bunu 
edənlər az idi və bildiyimə görə, nəticədə bütün bu xəstələr öldü. Kaş ki, insanların 
etdiklərini niyə etdiklərini və niyə həyatlarında bu qədər ehtiyatsız olduqlarını izah 
edə biləydim. Ancaq tibbi sistemin onlar üçün hazırladığı şeylər haqqında özlərini 
öyrətmək istəmədikcə bunun davam edəcəyini gözləyirəm. " Rick Simpson, Çətənə: 
Ən Müalicəvi Bitki

Xərçəng xəstələrinin müvəffəqiyyət dərəcəsi?

"İnsanlar xərçəng diaqnozu ilə yanıma gəldikdə və kemoterapi və ya şüa qəbul 
etməkdən imtina etdikdə, müalicə almaq üçün ölümün qapısında dayana qədər 
gözləmədikləri və ya imtina etmədikləri təqdirdə, sağalacaqları demək olar ki, 
məlumdur. yağı düzgün şəkildə udun.

Tibbi sistem tərəfindən ciddi şəkildə zədələnmiş insanların təxminən 75% -də, yağ 
müalicəsini düzgün tətbiq etsələr, xərçəng hətta geri çevrilə bilər. Ancaq 4 -dən 1 -ə
qədər çox zərər görmüş insanlar var ki, ümid etdiyimiz ən yaxşı şey hələ də yanımızda 
ikən onlara daha yaxşı bir həyat keyfiyyəti bəxş etməkdir. Ancaq bu vəziyyətdə olan 
xəstələr üçün yağı içmək hələ də məntiqlidir, çünki bu onların əziyyətini xeyli 
yüngülləşdirəcək və çox vaxt gözlədiklərindən daha uzun ömür sürəcəklər.

Xərçəngi müalicə edə bilsəniz də, nəticədə kimyəvi maddələrin və radiasiyanın 
vurduğu ziyan tez -tez xəstənin ölümünə səbəb ola bilər, çünki zərərin aradan 
qaldırılması mümkün deyil. Bu şəxslər xərçəngdən ölmür; əslində tibb sistemindən 
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aldıqları "tibbi müalicələr" dən ölürlər. Gördüyünüz kimi, çətənə yağı, xüsusən 
həkimlər iştirak etmədikdə inanılmaz bir müvəffəqiyyətə malikdir. Ancaq tibb sistemi 
rasional davranmağa başlasaydı və bu dərmanı lazım olduğu kimi istifadə edərsə, 
düşünürəm ki, sağ qalma dərəcələri daha da arta bilər.

Bildiyiniz neçə nəfər neftlə özlərini müalicə etdi?

2003 -cü ildən bəri bu yağı hər cür tibbi problemdən əziyyət çəkən təxminən 5000 
adama verdim. Bu xəstələrin bir çoxunun diqqətə ehtiyacı olan bir neçə tibbi problemi 
vardı, lakin əksəriyyəti bu yağın istifadəsi ilə nəzarət altına alındı və ya sağaldı. Bu 
dərmanın qeyri -qanuni statusu səbəbiylə qeydlər aparmadım, amma əminliklə deyə
bilərəm ki, xarici və daxili xərçənglərlə müalicə olunan yüzlərlə insanı görmüşəm, 
üstəlik çoxlu digər şərtlər.

Bundan əlavə, hər həftə dünyanın hər yerindən bu yağın uzaq ölkələrdəki xəstələrə nə
qədər kömək etdiyini bildirən çox sayda e-poçt alıram. Təlimatları veb saytımıza 
qoyduqda və hər yerdə fərdlərə özlərini necə müalicə edə biləcəklərini izah edən 
"Müalicədən Qaç" adlı sənədli filmi çıxardıqda, çox diqqət çəkdi və çoxları bu 
məlumatı ehtiyacı olanlara dərmanla təmin etmək üçün istifadə etdi. işləyən. Bu yağın 
istehsal edilməsi çox asan olduğu üçün dünyada onsuz da saysız -hesabsız insan 
faydalarını yaşamışdır və ümid edirəm ki, yaxın gələcəkdə hamımız eyni şeyi etmək 
azadlığına sahib olacağıq. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Yağdan istifadə etməyə başlamaq çox gecdirmi?

"Bu heyrətamiz dərmanı istifadə etməyə başlamaq heç vaxt gec deyil. Tibbi sistemdən 
çox zədələnmiş insanların belə sağalma şansı yüksəkdir. Xəstəxanada ağciyər 
xərçəngi olan bir bəyimiz vardı və həkimlər ona 24 saat yaşamaq üçün vaxt 
vermişdilər. Tibbi sistemin müqavimətinə baxmayaraq, oğlu ona böyük dozada yağ 
verdi və ertəsi gün xəstəxanadan çıxdı. Təxminən on beş ay sonra, bu 83 yaşlı veteran 
öldü, ancaq ağciyər xərçəngindən deyil, illərdir əziyyət çəkdiyi əvvəlcədən mövcud 
olan ürək xəstəliyi səbəbilə dünyasını dəyişdi. Yaşadığı əlavə aylar ərzində yaxşı bir 
həyat keyfiyyətindən zövq aldı və heç bir ağrısı olmadan yuxuda öldü. Ağciyər 
xərçəngindən öz mayenizdə boğularaq xəstəxanada ölməkdən daha yaxşı deyilmi?

4 -cü mərhələ xərçəngi olan və yaşaması gözlənilməyənlərin müalicəsində böyük 
nəticələr əldə etmişik. Əlbəttə ki, hamısını xilas edə bilmədik, amma bir şey dəqiqdir 
ki, dəli müalicələri və dözülməz sağ qalma nisbətləri ilə tibb sisteminin edə
biləcəyindən daha çoxunu xilas etdik. Daha əvvəl də qeyd etdiyim kimi, bu yağ hər 
cür xərçəng növünün müalicəsində təsirlidir, lakin ağciyər xərçəngi və lösemi 
xəstələrində tez -tez şahidi olduğum nəticələr həqiqətən heyrətamiz idi. Tez -tez bu 
növ xərçənglər yağ müalicəsinə çox dramatik reaksiya verir və xəstələrin hər gün 
vəziyyətlərində yaxşılaşma görməsi qeyri -adi deyil.

Həmişə yağı qəbul edənləri sisteminə mümkün qədər tez daxil olmağa təşviq edirəm. 
Fikir THC yüklü yağı bədənlərinə nə qədər tez daxil edə bilsələr, xərçənglərini və
digər şərtlərini bir o qədər tez müalicə edə bilərlər. Bu, xəstənin sağ qalma şansının 
daha yaxşı olmasını təmin edəcək, amma yenə də zərər görməyəcək.

Ciddi həyati təhlükəsi olan hər kəsə deyirəm: "Ya yağ həyatınızı xilas edəcək, ya da 
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çıxış yolunuzu asanlaşdıracaq." Xəstə dünyasını dəyişsə belə, bunu ləyaqətlə edəcək 
və bütün bu qorxunc ağrı dərmanlarının təsirindən qaçınmaq olar. Məqsədimiz 
bacardığımız qədər qənaət etməkdir, amma kömək edə bilməyənlər üçün, eyni şərtlərə
sahib olanların xəstəxanalarda dözmək məcburiyyətində qaldıqları kimi ağrılı bir əzab 
çəkən ölümdən keçməyəcəklərini bilmək hələ də xoşdur. " Rick Simpson, Çətənə: Ən 
Müalicəvi Bitki

Bəzi insanların müalicəsi başqalarından daha 
çətindir?

"Müalicəsi ən çətin olan insanlar, tibb sistemindən ciddi şəkildə zədələnmələrinə
icazə verən insanlardır. Kemoterapi və radiasiya həm kanserojen müalicələrdir, başqa 
sözlə xərçəngə səbəb olur. Xəstə bu sözdə müalicələrdən sağ çıxa bilirsə, bir şiş 
ölçüsündə kiçilməyə şahid ola bilərlər. Ancaq sonda bu müalicələr bədəni o qədər 
zəhərləyir ki, onları qorumaq üçün heç bir immun sistemi qalmır. Bu, müalicələrin 
xərçəngə səbəb olan təsirləri ilə birlikdə bədənin digər yerlərində xərçəngin 
yayılmasına kömək edir.

Xəstə artıq onları qorumaq üçün düzgün işləyən bir immun sistemə malik 
olmadığından, artıq ölümünə səbəb ola biləcək bir çox tibbi problemə qarşı özlərini 
müdafiə edə bilmirlər. Hər hansı bir məntiqli insan, tibbi sistem tərəfindən verilən 
müalicələrin niyə işləmədiyini anlamaqda çətinlik çəkməməlidir. Buna baxmayaraq, 
həkimlər bizə effektiv müalicənin başqa formalarının olmadığını söyləməyə davam 
edirlər. Güman edirəm ki, bu sübut edir ki, həkimlərə və digər mütəxəssislərə bir şeyi 
başa düşməmək üçün kifayət qədər pul ödəsəniz, əksər hallarda buna razı olarlar.

Bir faktı da qeyd etməliyəm ki, xəstələr tez -tez kannabinoid reseptorlarını bloklayan 
və ya endokannabinoid sisteminin işinə mane olan dərmanlar qəbul edirlər. Bu cür 
dərmanlara Remonabant, Surinabant, Taranabant və Ibipenabant daxildir. Bu 
maddələri ilk növbədə həkimlər yazdığından, bu, onlarla müzakirə edilməli bir şey 
olduğunu düşünürəm. Xəstələrə kimyəvi dərmanlardan ən qısa zamanda çıxmalarını 
söyləməyimin səbəblərindən biri budur. Kannabinoid reseptorlarınızın funksiyası 
pozulursa, bu cür insanları müalicə etməyi çox çətinləşdirir və ya qeyri -mümkün edir.

Bu gün bir çox insan zehnimizin gücünün ciddi xəstəliklərdən sağalmaqla çox əlaqəsi 
olduğunu düşünür. Şəfa mövzusunda istifadə edilən müalicəyə müsbət münasibət və
güclü inancın çox əhəmiyyətli olduğunu çox vaxt hiss edirlər. Ancaq yanıma 
gələnlərin çoxu müalicəyə başlayanda bu yağın bir fayda verəcəyinə inanmadılar. 
Pozitiv düşüncənin gücünün faydalı ola biləcəyinə razı olsam da, müalicə aldığım 
insanların böyük əksəriyyəti onsuz olduqca gözəl bir şəkildə şəfa verə bildi.

Şəfaya müvəffəqiyyətlə baxmağa meylliyəm, xəstənin zehninin vəziyyətindən çox, 
uyğun dərmanlarla daha çox əlaqəsi var. Bu yeni çağ ritorikasına inananların çoxunun 
fikir ayrılığına düşəcəyini gözləyirəm, amma şahidi olduğum faktları təhrif etmək 
üçün heç bir səbəbim yoxdur. Əlavə olaraq, ev heyvanlarımızın və digər heyvan 
həyatımızın bədənlərində kannabinoid reseptorları olduğu üçün onlar da bu yağın 
təsirindən faydalana bilərlər. Bir çox heyvanı müalicə etdim və bu canlılardan bəziləri 
olduqca ağıllı olsa da, əminəm ki, bu yağın yaratdığı möcüzələrin müsbət düşüncə ilə
heç bir əlaqəsi yoxdur. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki
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Lösemi

"Əgər lösemi olan birisini çətənə yağı ilə müalicə etsəniz, tez -tez nəticə verir. 
Təcrübəmə görə, lösemi, müalicəsi ən asan daxili xərçənglərdən biridir və bu yağın 
istifadəsi ilə möhtəşəm nəticələr gördük. THC -nin bədənə girdikdən sonra getdiyi ilk 
yer birbaşa qana düşür. Xərçəng qanda varsa, ehtimal ki uzun müddət olmayacaq. 
Lösemi xəstələrində ağ qan hüceyrələrinin sayının iki gündə kəskin şəkildə azaldığını 
gördüm və fikrimcə, bu xəstəlikdən əziyyət çəkənlər üçün bundan yaxşı bir müalicə
olmadığını hiss edirəm. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Dəri Xərçənginin Müalicəsi

"Yağ düzgün istehsal edilərsə, dəri xərçəngini müalicə etmək üçün mütləq işləyəcək 
və vəzifəni yerinə yetirmək üçün ümumiyyətlə az miqdarda yağ lazımdır. Yağı 
problem yaradan bölgəyə sürtün və sarğı ilə örtün, sonra hər üç -dörd gündə təzə yağ 
və yeni bir bandaj tətbiq edin və xərçəng tezliklə yox olacaq.

Həmişə xəstələrə deyirəm ki, xərçəng yox olana qədər müalicəyə davam edin və sonra 
xərçəng hələ də oradadır kimi təxminən iki həftə daha bölgəni müalicə etməyə davam 
edin. Bunu etmək bütün xərçəng hüceyrələrinin ölü olmasını təmin edəcək və
göstərişlərimə əməl olunarsa heç vaxt dəri xərçənginin geri döndüyünü görməmişəm.

Uzun müddətdir dəri xərçənginiz varsa və xərçəng yaxşı qurulubsa, müalicəsi bir 
müddət çəkə bilər, lakin ümumiyyətlə olduqca ağır hallarda belə dəri xərçəngi bir 
aydan az müddətdə yox olacaq. Həddindən artıq vəziyyətdə, daha uzun çəkə bilər, 
amma əgər belədirsə, müalicəni tamamilə sağalana qədər davam etdirin. Bir çox insan 
dəri xərçəngini qısa müddətdə müalicə edə bilər, amma hər şey öz şəfa sürətinizə və
xərçəngin nə qədər dərin bir şəkildə yerləşməsinə bağlıdır.

Çətənə yağınızdan istifadə edərək neçə nəfər dəri xərçəngini müalicə etdi?

Dəri xərçəngi olan yüzlərlə insana yağı verdim. Adətən üç həftə ərzində xərçəng yox 
olur və sağlam çəhrayı dəri qalır. Həqiqətən nə qədər xəstənin bu cür xərçəngləri 
müalicə etmək üçün mənim müalicə üsulumdan istifadə etdiyini təxmin edə
bilmərəm. Halbuki, bu qədər yaxşı tanındığından, bu vaxta qədər dünya miqyasında 
yüz minlərlə, hətta milyonlarla insan da bu vəziyyətdən bu şəkildə qurtulduğunu 
gözləyirəm.

Bu müalicəni standart prosedurlarla müqayisə edə bilərsinizmi?

Dəri xərçənglərini çətənə yağı ilə müalicə etməklə tibb sisteminin düzgün müalicə
adlandırmağa çalışdığı arasında heç bir müqayisə yoxdur. Çox vaxt cərrahiyyə aparılır 
və bəzən mövcud olan bütün xərçəng hüceyrələrini çıxarmaqda müvəffəq olurlar. 
Ancaq tanış olduqlarımdan və onu çıxarmaq üçün dəfələrlə qayıtmaq məcburiyyətində
qalanlara görə, deyərdim ki, bu olduqca nadir haldır. Çox hallarda xəstələr bu 
əməliyyatları təkrar -təkrar etmək üçün həkimlərinə müraciət etməlidirlər.
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Bu əməliyyatlar bir neçə dəfə həyata keçirilsə belə, tibbi sistem tez -tez problemi 
aradan qaldıra bilmir. Həkimlər dəri xərçəngləri üçün maye azot və kimyəvi tərkibli 
kremlər kimi digər müalicələrdən də istifadə edirlər. Bu müalicələr ümumiyyətlə
ağrılıdır və bir çox hallarda xərçəng yenidən geri dönür və daha da pisləşməyə
meyllidir.

Çətənə yağı dəri xərçəngini müalicə etmək üçün istifadə edildikdə, yalnız mutasiyaya 
uğramış xərçəng hüceyrələrini öldürür və vəziyyət ümumiyyətlə tez sağalır. Bu 
zərərsiz təsirli müalicənin sağlam hüceyrələrə heç bir ziyanı yoxdur və təcrübəmə
görə, bu xəstəliyi müalicə etməyin ən həssas yolu olduğuna inanıram. Tibbi sistemin 
istifadə etdiyi üsullar, müqayisədə ən az xoşagəlməzdir və yağ istifadə edildikdə
infeksiyalar və ya digər ağırlaşmalardan narahat olmaq lazım deyil. " Rick Simpson, 
Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

66



Neft və Kimyaterapiyaya qarşı

Kimyaterapiya, radiasiya və ya digər kimyəvi dərmanlarla müqayisədə bu 
müalicənin əsas üstünlükləri nələrdir?

"Çətənə yağının ənənəvi müalicə üsullarından üç əsas üstünlüyü var. Birincisi, çətənə
yağının heç bir ziyanı yoxdur, ikincisi işləyir, üçüncüsü xəstəni öldürmür. 
Kimyaterapiya, radiasiya və digər zəhərli kimyəvi dərmanlar bədənə böyük zərər verir 
və çox hallarda sağ qalma şansımızı azaldır. Bundan əlavə, bu cür müalicələrə dözən 
xəstələr tez -tez bu müalicələrin özlərinin səbəb olduğu digər tibbi problemlərlə
üzləşirlər.

Çətənə dərmanını tibb sisteminin təmin etdiyi ilə müqayisə edə bilmərəm, çünki bizə
verdiklərini dərman hesab etmirəm. Kimyəvi dərmanlar qaraciyər üçün zəhərlidir. 
Hansı ki, bu cür kimyəvi maddələr bədənimizdə olmamalıdır, çünki zəhərlidir və
xəstə üçün təhlükə yaradır.

Kemoterapi və radiasiya həm kanserojendir, həm də bu müalicələr nəinki zəhərli, 
həm də xərçəngə səbəb ola bilər. Çox vaxt kemoterapi və ya şüa istifadə etməklə bir 
şişin ölçüsü kiçilə bilər, lakin çox hallarda xərçəngin yayılmasına imkan verir. Bu cür 
müalicələrin kanserojen təsirləri və zəhərli olması səbəbiylə ən çox ehtiyac 
duyduğunuz zaman immun sisteminizi pozurlar. Mənim fikrimcə, kemoterapi və ya 
şüalanmanı xərçəng və ya başqa bir vəziyyət üçün müalicə adlandırmaq gülüncdür.

Yağdan istifadə radioterapiyanı əvəz edə bilərmi?

Radioterapiya termini olduqca yaxşı səslənir. Sanki bir xəstənin radioda bəzi 
musiqiləri dinləməsi kifayət edər və onlar sağalacaqlar. Əlbəttə ki, bir çoxumuz bunun 
gerçəkləşəndən uzaq olduğunu bildiyimiz üçün buna radiasiya müalicəsi deyək.

Radiasiya terapiyasının kimyaterapiyadan daha yaxşı olduğunu düşünmürəm, çünki 
hər iki müalicə də zəhərli və xərçəngə səbəb olur. Çətənə dərmanı, ölümümüzə səbəb 
ola biləcək və ya vəziyyətimizi daha da pisləşdirə biləcək müalicələr deyil, xərçəng və
digər xəstəliklərə qarşı ilk müdafiə xətti olmalıdır.

Gördüyüm qədəriylə, tibb sisteminin bədənimizə belə dağıdıcı işlər görməsinə icazə
vermək, ölməyin daha sürətli bir yoludur. Bəziləri üçün kemoterapi və radiasiya 
gecikdirici bir taktika kimi işləyir, amma nəticədə bu müalicələrin bədəninizə vurduğu 
zərər dəhşətlidir. Əgər belə müalicələr və onların qalıcı təsirləri ilə yaşamış birisənsə, 
şanslı ulduzlarını say, çünki böyük əksəriyyət o qədər də şanslı deyil. Əlavə olaraq, 
insanları KT müayinəsindən və bu kimi şeylərdən uzaq durmağın ən yaxşı olduğunu 
xəbərdar etmək istəyirəm, çünki xəstələri yenidən xərçəngə və ya digər sağlamlıq 
problemlərinə səbəb ola biləcək böyük bir radiasiya dozasına məruz qoyurlar.

Çətənə yağı bədən üçün zəhərli deyil və bu yağ xərçəng və ya digər xəstəliklərin 
müalicəsində istifadə edildikdə sağlam hüceyrələrə zərər vermir. Çətənə yağı qəbul 
etdikdən sonra, xəstəni çox rahat vəziyyətdə qoyur, daha sonra daha çox istirahət edə
və yuxuya gedə bilərlər ki, bu da şəfanı artırır.

Məncə, kimyəvi dərmanlarla çətənə yağı arasında heç bir müqayisə yoxdur. Kimyəvi 
maddələr və zəhərlər zərər verir və rifahınıza təsir edir; ciddi yan təsirlərə səbəb ola 
bilər və hətta ölümə səbəb ola bilərlər. Çətənə yağı zərərsizdir və sağlamlığı və sürətli 
müalicəni təşviq edir. Bu maddənin həyatı təşviq etdiyini söyləmək istərdim və
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istifadə təcrübəmdən əslində bunun belə olduğunu bildirə bilərəm.

THC -nin sağlam hüceyrələrə nisbətən xərçəng hüceyrələrinə necə təsir etdiyini 
izah edərdinizmi?

Əvvəla, THC sağlam hüceyrələrə zərər vermir, ancaq xərçəngə çevrilmiş hüceyrələrə
dağıdıcı təsir göstərə bilər. Əksər insanlar bu hüceyrələrin necə davrandıqları 
haqqında çox az bilgiyə sahibdirlər, amma əslində xərçəng hüceyrələri intihara cəhd 
edir və bu yaxşı sənədləşdirilmiş bir həqiqətdir. Ancaq immunitet sistemimiz 
pozulmuşsa, böyüməsini dayandıracaq qədər təbii kannabinoid istehsal edə bilmərik. 
Hüceyrələr xərçəngə çevrildikdə, əslində bədənimizin istehsal etdiyi təbii 
kannabinoidlərin daha asan daxil olmasına imkan verən daha çox kannabinoid 
reseptoru istehsal edirlər. Eyni reseptorlar, çətənə bitkisinin istehsal etdiyi THC kimi 
kannabinoidləri də qəbul edəcək və bunun xəstəyə böyük faydası ola bilər. Vücudunuz 
xərçəngin böyüməsini dayandırmaq üçün bu qədər təbii maddə istehsal etmirsə,

Çətənə yağı içərək, bu kannabinoidləri bol miqdarda təmin edir və sonra xəstəlik 
nəzarət altına alınaraq sağalır. Vücudumuz hər gün xərçəng hüceyrələri istehsal edir, 
buna görə əslində hamımız xərçəngə sahibik, amma immun sistemimiz düzgün işləsə, 
bu hüceyrələr bizim rifahımız üçün çox az təhlükə yaradır və ya heç bir təhlükə
yaratmır. İmmunitet sistemimiz zəiflədikdə, çox vaxt xərçəng varlığını açıqlayacaq. 
Ancaq bir insan tibb sisteminə getmək əvəzinə immunitet sistemini gücləndirmək 
üçün çətənə yağı içə biləcək qədər ağıllı olsa, onun varlığı uzun müddət hiss 
olunmayacaq.

Mövzu ilə əlaqədar araşdırma işləri araşdırdıq və indi THC -nin xərçəng müalicəsində
niyə təsirli olduğuna dair elmi izah verəcəyəm. Çətənə yağı xərçəng dərmanı olaraq 
qəbul edildikdə, yağdakı THC, keramid adlı bir yağ molekulunun yığılmasına səbəb 
olur. Ceramid xərçəng hüceyrələri ilə təmasda olduqda, sağlam hüceyrələrə zərər 
vermədən proqramlaşdırılmış hüceyrə ölümünə səbəb olur. Araşdırdığımız elmi 
araşdırmalarda bu şəkildə izah edildi, amma başqa izahlar axtarmağı dayandırmadım.

Batya Stark adlı gözəl bir xanımın köməyi ilə, epifiz bezimizi və istehsal etdiyi 
melatonini əhatə edən yeni bir nəzəriyyə hazırladım. Florid və həkimlərin təqdim 
etdiyi bir çox kimyəvi maddələr, üstəlik təmasda olduğumuz digər şeylər, epifizin 
melatonin istehsal etmə qabiliyyətini pozur. Melatonin, insanlara məlum olan ən 
böyük antioksidandır və bədənimizdəki hər hüceyrəyə gedir. Pineal bez və istehsal 
etdiyi melatonin sağlamlığın qorunmasında çox dramatik rol oynaya bilər və
həqiqətən də ümumi rifah duyğumuzla çox əlaqəlidir.

Epifizin funksiyası pozulduqda, melatonin istehsal etmək qabiliyyəti xeyli azalır. 
Yaşlandıqca melatonin səviyyəsinin azaldığı təsbit edildi və bu azalmanın xərçəng 
inkişafına da təsir edə biləcəyini hiss etdim. Yalnız siqaret çəkən çətənə melatoninin 
səviyyəsini çox artıra biləcəyi elmi olaraq sübut edilmişdir. Çətənə çəkənlərin 
xərçəngə yoluxmayanlara nisbətən daha aşağı olmasının səbəblərindən biri də budur. 
İndi düşünün ki, yandırılmamış yağın udulması melatonin səviyyəniz üçün nə edəcək.

Anladığım kimi, yağdakı kannabinoidlər epifizin həddindən artıq hərəkət etməsinə
səbəb olur və sonradan melatonin səviyyəsi kəskin şəkildə artır. Bu, ən azından 
qismən, bu dərmanın xərçəng də daxil olmaqla bir çox şərtlərə gözəl təsir göstərdiyini 
düşündüyümüz şeydir. Epifiz bezi çox miqdarda melatonin istehsal edirsə, bədənə heç 
bir ziyanı yoxdur, ancaq xəstənin əziyyət çəkdiyi xəstəliyə dağıdıcı təsir göstərə bilər. 
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Melatonin səviyyəsi yüksək olaraq qaldıqda, xəstəni narahat edən xəstəlik və ya 
xəstəlik tez -tez nəzarət altına alınır və hətta tamamilə sağalır. Əslində mən nə
həkiməm, nə də bir mütəxəssis olmaq üçün lazım olan keyfiyyətlərə sahib deyiləm, 
amma yenə də ağlımızı başqa izahlara açıq buraxmalıyıq. Melatoninin əhəmiyyəti 
haqqında doğru deyirəmsə, sonra bizə xəstəlik nəzarətinə yeni bir baxışı verə bilər və
bu dərmanın istehsal etdiyi qocalma əleyhinə təsirləri izah etməyə kömək edə bilər. " 
Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Xərçəng Baxışları

Şüarı: Xərçəngin spontan remissiyası sirr yağının iştirakı ilə təəccüblü şəkildə tez -tez 
baş verir

"Dostumun sümük xərçəngi var. Keçən həftə yağa yeni başladım, ağrı yox oldu, 
özünü daha yaxşı hiss edir. Onkologiya həkimləri şoka düşdülər ”. Joe

"Dünən bir az gözəl xəbər. Bir az əvvəl verdiyimiz bir adam, bir neçə həftə sonra 
ağciyərindəki şişlərin və qaraciyərində yalnız bir nöqtəyə qədər kiçilən şişlərin yox 
olduğu aşkar edildikdə, həkimə müraciət etdi. Bir balaca boru! Yolda bir neçə nəfər 
var və hamısı yaxşı vəziyyətdədir. Ümid edirəm işlər yaxşıdır. Phoenix Tears sağdır 
və sağdır. " Kris

"Yeniləmə - 81 yaşlı dostum, üzündən (dəri xərçəngi) skuamöz hüceyrəli 
karsinomdan birlikdə 3 şiş keçirdi. Dünyanın ən yaxşı dərmanına qarşı heç bir şansları 
yox idi. Yağı 5 həftə çəkir və özünü 15 ildə olduğundan daha yaxşı hiss edir. İştahı 
geri döndü! Döyüşdə qalib gəlir !!! Döyüşdə qalib gəlirik! Jose

Steve: Yağı uddu və topikal olaraq da istifadə etdi?
Jose: Hər ikisi
Steve: Fantastik Birinin həyatında belə bir dəyişiklik edə biləcəyimizi bilmək 
inanılmaz deyil
Jose: Zeytun yağı və hindistan cevizi yağı ilə qarışdırılmış 68% THC yağını üzünə
çıxmamış 2 həftə yanağına sürtməyə başladı. Yanağının içərisinə sürtdükdən sonra 
zeytun yağı olmadan da içir.
Jose: Doktoru dünən mənə zəng etdi və dəri xərçəngindən əziyyət çəkdiyini və bir az 
yağın özünü sınamasını istədiyini söylədi.
Steve: İndi kömək istəyən həkim haqqında fantastik xəbərdir. Əla dostum !!!! Və 81 
yaşındakı köhnə dostunuzun yenidən həyatdan zövq almasına sevindim.
Jose: Bəli, həqiqətən heyrətamizdir! Doktor P, ona zəng edəcəyik, bir neçə kitabın 
tanınmış bir müəllifi və böyük bir Naturopath Healer və MD. Son 2 həftədə 5 
xəstəsini mənə göndərdi. Bütün terminal xərçəng xəstələri. "

"İki həftə əvvəl başqa bir dərimə/boğaz xərçəngi xəstəsinə/dostuma bir az hindistan 
cevizi yağı ilə birlikdə udmaq və topikal olaraq istifadə etmək üçün bir az şəfalı yağ 
verdim. Çərşənbə axşamı mənə yanağının dərisinin açıldığını və şişin açıldığını 
söylədi. Dedim ki, yağı tətbiq etməyə davam edin, amma hindistan cevizi yağı 
olmadan, yalnız təmiz şəfalı yağ. Şəfalı yağı birbaşa məruz qalan şişin üzərinə sürdü 
və dedi: "Çölə çıxan qabarıq ertəsi gün yox oldu. Üzərinə sürtdükdən sonra bir neçə
dəqiqə ərzində boşalmağa başladı. Çölə çıxdı - yağ xərçəngi bir qurtarıcı kimi çıxardı. 
Xərçəngli şiş orda idi, indi yox oldu ... İki həftə !!! ” Jose
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"Bir ailə üzvünün 48 saat içərisində boğaz xərçəngi golf topu ölçüsündə şişlər var idi. 
Sənədlidir. Qadın problemlərinə də kömək edir. Heç kim dərman və ya kömək üçün 
yalnız sintetik at hormonları verməyi düşünmür, sonra qadınların niyə dəli olduğunu 
düşünür. " Debra

"Salam Rick Simpson və Jindrich Bayer, bir çox HAPPY MAPPY xəbərini bölüşmək 
istədim. Anamın müayinələri qaraciyər və pankreasdakı bütün şişlərin ölçüsündə
"ölçülə bilən" bir azalma göstərdi. Eləcə də ağciyərindəki şiş artıq TAMAMEN 100% 
GEDDİ !!!

Ətrafda gəzmək üçün çox təşəkkürlər var, amma ən çox sevgiyə layiq olan bir nömrəli 
insan, bu məlumatı başlayacağı dünya ilə bu qədər açıq şəkildə paylaşdığı üçün 
Rickdir.

Dəstəkçi xeyirxahlığınız və göstərişləriniz daxil olmaqla etdiyiniz hər şeyə görə
Jindrich -ə təşəkkür edirəm. Bilirəm ki, diaqnozu/proqnozu ilə hələ də yumurta 
qabıqları üzərində gəzirik, amma işlər yaxşılaşmağa davam edərsə (şişlər kiçilir və ya 
dedikləri kimi "həll olunur"). Nəhayət, tibbi hesabatlardan əvvəl və sonra onu sizə
göndərəcəyəm ki, yazdığım müddətdə açıq havada ot bağçasını əkən inanılmaz, sevən, 
aktiv və xeyirxah bir qadının həyatını xilas etdiyinizi görə bilərsiniz. : o). Çox sevgi, 
Barbara "

-Salam Barbara, təşəkkür edirəm, e-poçtunuzla günümüzü keçirdiniz. Bizim üçün 
ananıza salam deyin və onun başqa heç bir tarama, rentgen və ya digər kanserogen 
mənasızlığa getmədiyinə əmin olun. İstədiyini hiss etməsinə icazə verin, altı ay və ya 
daha az müddətdə 120-180 qr yağ yeməlidir. Mən onun yerində olsaydım, o vaxta 
qədər yağımı hər gün ömrüm boyu yeyərdim, bədəndə yağ varsa xərçəngin çox az 
şansı olur. Baxım dozaları bu metodun son dərəcə əhəmiyyətli bir hissəsidir. Ən xoş 
arzularla, Jindrich

"Anam 3 -cü mərhələdə kiçik hüceyrəli ağciyər xərçəngini yağla müalicə etdi! J 
Diaqnozdan cəmi dörd ay sonra xərçəngdən azad olduğunu qeyd etdimmi? Yaxşı, belə
oldu. J ”Şəfəq

"Atam da mədəaltı vəzi xərçəngindən əziyyət çəkir, qaraciyərinə və ağciyərinə yayıldı, 
sonra yenidən yayıldı, çox pis idi və tez pisləşdi. Yağı 3 ay əvvəl işə saldı Bazar ertəsi 
günü edilən son tarama, 7 nöqtənin hamısının yox olduğunu və mədəaltı vəzi 
xərçənginin kiçildiyini, özünü 100% daha yaxşı hiss etdiyini və həyat keyfiyyətinin 
yaxşılaşdığını göstərir. Yağ həqiqətən heyrətamizdir. " Lisa

"Atam da mədəaltı vəzi xərçənginin yağı üzərindədir və 5 aydır yağda olduğu yeddi 
digər nöqtəyə yayıldı, kemoterapi zamanı ortaya çıxan yeddi ləkənin hamısı yağ 
başladıqdan sonra yox oldu və mədəaltı vəzi xərçəngi kiçildi, yağ qənaət edildi onun 
həyatı!" Lisa

"Salam, mən sadəcə sizi yeniləmək istədim. Pankreas xərçəngi üçün 5 ay əvvəl yağı 
işə saldıqdan sonra atam başqa bir müayinə keçirdi. Son müayinə mədəaltı vəzdəki 
xərçəngin kiçildiyini və kemoterapi zamanı ortaya çıxan digər 7 ləkənin yağ 
başladıqdan sonra yox olduğunu göstərdi. Yeni nəticələr, pankreas xərçənginin 
yenidən kiçildiyini və pankreas xərçənginin yayılma nisbətinə görə bu qədər ölümcül 
olduğunu nəzərə alaraq, qanlı fantastik olan başqa heç bir nöqtə olmadığını göstərir. 
Belə ki, 5 ay boyunca yağ atasından istifadə edən 8 ay əla bir iş görür, əslində indi 
özünü ilk diaqnoz qoyulduğundan daha yaxşı hiss edir. Buna görə bir daha təşəkkür 
edirəm Rick, JB və bu məlumatı almağa kömək edən hər kəs, yağ olmasaydı, atam 
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olmazdı! " Lisa

"Atam da pankreas xərçənginin 4 -cü mərhələsində idi. Qaraciyərdə də 10 ləkə
vardı ... bu, 2012 -ci ilin noyabr ayının sonu idi. İndi qaraciyərdə 1 ləkəsi (.08) və
mədəaltı vəzində 1 nöqtəsi (8 mm) var. Bunu döyürük. Həkimləri şoka düşür. Kilo 
alır və ümumiyyətlə özünü əla hiss edir. Esrarla doldurulmuş yağ da yaxşıdır ”. Angie

- Seyreltilmiş dərmanla oynamayın, Angie. Topikal istifadə üçün yaxşıdır, ancaq 
xərçəng xəstələrinə yeganə müalicəsi olaraq sirr infuziya edilmiş yağlar vermək 
istəmirsiniz. Tam güc tam spektrli hücum ən yaxşı işləyir.

Xüsusilə getmək məcburiyyətində olanlar üçün "necə göründüyünü" yoxlayın. Bu cür 
insanlar avtomatik olaraq protokola başqa 60 q yağ əlavə etməlidirlər, çünki nə hiss 
etdiklərini "görmək" üçün lazımsız şəkildə yüksək kanserogen prosedurdan keçdilər. 
Maraq pula başa gəlir, üzr istəyirik.

Təbriklər və ən xoş arzular. Fərqli düşünən insanların uğurlarını görmək çox xoşdur. 
JB

"RSO -nun MPNST və NF1 -ə birbaşa təsir etdiyinin faktiki sübutuyam. Tibbi 
qeydlər, MRT, PET, CAT taramaları şiş ölçüsündə və avidlikdə əhəmiyyətli azalma 
olduğunu sübut edir. " Kristyne

"Tamam mənim gözətçilərim. Bu gün yalnız olacağını ümid etdiyim gündür. Biopsiya 
nəticələri var. Corrie Yelland, XƏRÇƏNGİNİN 100% TAMAMEN GEDİYİNİN 
TƏSDİFİNİ ALDI !!!! MƏN XƏRÇƏNG ÜÇÜN ÜSTÜMÜZ !!!!! Hətta heç bir 
displazi belə böyük C.

Dərman ala bilməyimdən kollektiv şəkildə məsul olan inanılmaz, heyrətamiz 
dostlarıma = hər birinizə nə qədər minnətdar olduğumu izah edəcək sözlər yoxdur. 
Hamınız heyrətlisiniz!

Məni ilk dəfə CURE'DƏN QAYA göndərən Heatherə-Bu video mənim həyatımı 
tamamilə dəyişdirdi. Bunu kim düşünə bilərdi, hey? Mən səni sevirəm! Rick 
Simpsona, Jindřich Bayerə ürəkdən ... Bildiyiniz və dəstəyiniz üçün təşəkkür edirəm. 
Hamınız sayəsində bu gün yaşayıram! Belə gözəl ailəm və dostlarım olduğu üçün 
həqiqətən də xoşbəxtəm ”. Corrie

Salam Jindrich, bu gün həkimimi gördüyümü bildirmək üçün qısa bir qeyd. Hesabatda 
xərçəngin (anal kanal xərçəngi) artıq aşkarlanmadığı bildirilir. Keçən payızda 
radiasiya etmədiyim təqdirdə 2-4 ay olduğumu söylədilər. Radiasiya etməməyi və
RSO -nu sınamağı seçdim. Aydındır ki, işlədi! Səmimi qəlbdən təşəkkür edirəm, 
təşəkkür edirəm, Rickə və özünə təşəkkür edirəm !!!! ” Corrie

"Ən son uğur hekayəm. Bu, 50 -ci illərin sonlarında, Mərhələ 3 diaqnozu qoyulan, 
lakin Mərhələ 4 Ağciyər Xərçənginə çox yaxın olan bir qadındır. Bu gün bunu aldım: 
“Yaxşı anam bir ay əvvəl KT müayinəsinə getdi və nəticələrini bir neçə gün əvvəl geri 
qaytardı. Tamamilə yox oldu! Həkim bunları oxudu və daha böyük kütlənin aydın 
olduğunu və heç bir şey qalmadığını söylədi ...

Hələ KOAH var, amma bunun üzərində işləyəcəyik və siqaret çəkmə lol ... Heç vaxt 
bilmədiyimiz şeylərin bütün məsləhətləri və bilikləri üçün çox sağ olun. Hər şey bir 
səbəblə bir araya gəldi və çox xoşbəxtik. Allah sizi və ailənizi qorusun. " Corrie

- Ağciyər xərçənginin kortəbii remissiyası sirr yağının iştirakı ilə təəccüblü şəkildə
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tez-tez baş verir. JB

"Tamam, bütün gözəl Peeps, bu uzun oxunacaq, amma düşünürəm ki, dünən 
PAYDIRT -ı vurmuşam. Ötən sentyabrdan bəri diş həkimimi görmədim. O vaxt 
həyatım uğrunda mübarizə aparırdım. O vaxt diş həkimimə xərçəng olduğumu 
söylədilər. Radiasiya etmədiyimi və "alternativ müalicə" etdiyimi söylədiyim adi bir 
söhbətimiz oldu. O vaxt nə etdiyimi soruşmuşdu. "Sərtliyi" ilə tanındığı üçün ona 
danışmaqda tərəddüd etdim, amma "Qaçışdan Müalicədən qaç" filminə baxmasını 
söylədim. Əslində baxandan sonra mənə zəng vurdu. Bir tibb mütəxəssisi olaraq 
qutuda olmağa meylli olduğunu, bir qardaşının (bir həkim) və başqa bir qardaşının 
(bir farmakoloq) olduğunu və bəzən "bütün cavablara sahib olmadıqlarını" söylədi.

Sürətlə dünənə. Necə yaxşı göründüyümü görəndə heyrətləndi və ona "Cannabis Oil" 
in işlədiyini söylədiyim zaman bir anda susdu. Hər cür sual verməyə başladı. Cavab 
verə bilmədiyim bir çox "elmi suallar". Klinik sınaqlar haqqında soruşdu, fərq. 
Cannabis və s. ilə müalicə olunan xəstəlik şərtləri. O, qardaşımla özüm haqqında, 
habelə Cannabis'i xərçəngin "müalicəsi" olaraq danışmaq istəyir və qardaşının 
Cannabis'i dərman olaraq araşdırmasını istəyir. Cib nömrəmi və e -poçt adresimi 
götürsə yaxşı olarmı?

İşin böyüdüyü yer budur. Qardaşı Dr Jake Theissen, dekan idi və Waterloo 
Universitetində Farmakologiya proqramına öncülük etdi. İndi dərman şirkətləri üçün 
məsləhətçidir və "Xərçəng müalicəsində yeni yanaşmalar" mövzusunda 
ixtisaslaşmışdır. Kanada Xərçəng Cəmiyyəti ilə sıx bağlıdır. (Hökumətdən, 
seyreltilmiş kimya skandalı ilə əlaqədar araşdırma aparmasını istədiyi adamdır.) John, 
qardaşının xərçəng müalicəsi üçün daha yaxşı bir şey olduğunu söylədiyini söylədi. 
Kimyəvi deyil, təbii bir şey. Dedim ki, "başqa baxma". Esrar "təbii bir şeydir".

Barmaqlar Peeps -dən keçdi. Bu nüfuzlu birinin "bizim tərəfimizdə" olması çox böyük 
ola bilər! Janet Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh 
Avery, Rick Simpson. Cannabis Science, ehtiyac olarsa mənə kömək etmək üçün 
gəmidə olarsınız və diş həkimimi və ya qardaşını sizə yönləndirsəm yaxşı olarmı?

Peeps oxuduğunuz üçün təşəkkürlər. Söz yaymağa davam edin ... CANNABIS OIL 
XƏRÇƏNGİ ÖLDÜR! " Corrie

S. RSO -nun prostat xərçəngini müalicə etməyə kömək etdiyini gördünüzmü? 

A. Əlbəttə. Ən yaxşı nəticələr üçün təlimatları izləyin. Burada necə işlədiyinə bir 
nümunədir və Dennis də yağın necə işlədiyinə dair bəzi elmi izahatlar verir. Yenə də
Rikin göstərişlərinə əməl edin, yağı göstərişlərə uyğun yeyin (Dennisin istifadə etdiyi 
kimi aşağı dozalar digər xəstələr üçün yetərli olmaya bilər) və yağı da süpozituar 
şəklində istifadə edin. Ən xoş arzularla, JB

"2013 -cü ilin əvvəlində mənə Gleason 9 reytinqi alaraq prostat xərçəngi diaqnozu 
qoyuldu. İlk seçim olaraq Rick Simpsonun Cannabis Oil -ı sınamaq qərarına gəldim. 
Xərçəngin əksəriyyəti 90 gün sonra ikinci bir biopsiyaya görə yox oldu, amma şiş hələ
də orada idi. Dozumun çox kiçik olduğuna qərar verdim ki, bu da gündə onda bir 
qram idi, buna görə başqa 90 gün ərzində təkrar etmək qərarına gəldim. Bu dəfə dozu 
doldum, ilk 60 gün ərzində gündə 3 onda qram, son otuz gün ərzində isə 5 qram qram. 
Növbəti biopsiya şişin yox olduğunu göstərdi. Və daha da yaxşısı, xərçəngim 99,9% 
yox oldu! Məni birbaşa sirr sirrinə yönəltdiyinə görə Allaha şükür edirəm.

Xərçəngdən əvvəl hər hansı bir formada marixuana ilə çox mübarizə aparırdım, amma 
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qorxunc radiasiya və kimya ilə ölümlə üz -üzə gəldiyiniz zaman heç bir şey 
itirməyəcəyimi düşündüm. Uroloqum belə bir şey görmədiyini, tamamilə xəritədən 
kənar olduğunu söylədi. William

"Uroloqla telefon əlaqəsi kəsdim. Həyat yoldaşım illər əvvəl prostat xərçəngindən 
sonra bir çox tibbi problem yaşayırdı. Təxminən 2 ay əvvəl biopsiya üçün göndərildi, 
ancaq böyrəkdən sidik kisəsindəki borudakı problemlər səbəbindən tam bir biopsiya 
edə bilmədilər. Bununla birlikdə, prostat xərçənginin geri döndüyünü və artıq mesane 
divarlarında xərçəng hüceyrələri olduğunu görmək üçün kifayət qədər toxuma əldə
etdilər. Geri qayıtmadan və digər tibbi problemlər səbəbiylə biopsiyaya davam 
etməzdən əvvəl onu başqa problemlərlə müalicə etməli oldular. Çox çətinliklə bu gün 
bu iş yerinə yetirildi. Həkimlə telefon əlaqəsi kəsdim və radiasiya səbəbiylə böyrək 
problemi olsa da və böyrəyini itirə bilsə də, 2 ay əvvəl aşkar etdiyi xərçəng 
hüceyrəsinin olmaması onu daha çox çaşdırdı. Xərçəngə dair heç bir dəlil yoxdur və o, 
bunu anlaya bilmir. İlk biopsiyadan sonra dərhal anka göz yaşı tökdüm. İkimiz də
olduqca yaxşı bir tolerantlığa sahibik, buna görə bir həftədən 10 günə qədər 1 qram 
dozada yedim. Bir ay sonra xərçəng xəstəliyimiz yoxdur! Qüdrətli alaq otunun 
möcüzəvi gücünə heç vaxt şübhə etməsəm də, təəccüblənirəm. Məndə də nadir olan 
otoimmün xəstəlik var (aktyor Harold Ramis kimi). Gündən -günə təəccüblənirəm, 
çünki 3 ildən çoxdur ki, çox nadirdir. Niyə bilmirəm, amma gündəlik istehlakımın da 
bununla əlaqəsi ola bilər. 2 həkimim müalicələrimdən xəbərdardır və 100% 
dəstəkləyir. Buna görə cənab Simpsona minnətdaram! Yol göstərdiyiniz üçün 
təşəkkür edirik! Sənədimi sizə göndərmək istədim, çünki çox minnətdaram. Evdə
olanda və məskunlaşdığımda sizin işinizə bağışlayacağam. Bir daha ürəkdən təşəkkür 
edirəm! Hörmətlə, DKS ”

"Eyni xəstəliyim var Harold Ramis keçən ay öldü ... vaskülit. 15 ildən çoxdur ki, 
keçirdim, amma nəhayət 4 il əvvəl simptomlar o qədər dəhşətli olduqda gəzə
bilmədiyim zaman diaqnozu qoyuldu. Sitoksan (kimya) və prednizonun orijinal 
müalicəsindən bəri 3 ildir ki, remissiyam. Sonra baxım üçün imuran. Bütün 
dərmanlardan imtina etmək istədim, çünki yan təsirləri xəstəlikdən daha pis idi. 
Həkimim yox dedi. Başqa sərt, inadkar adamların edəcəyini etdim ... Öz icazəmlə
özümü onlardan çıxardım !!! Hehe. Steroidlər gündə 2 mq -a qədər azalır. İşdən 
çıxmaq çətindir !!! Son həkim ziyarətim, çünki vəziyyətim yaxşı idi, həkim nəhayət 
məni əvvəllər buraxdığım dərmanlardan çıxardı (illər əvvəl çıxdığımı heç vaxt 
bilməmişdi). Bilmirəm, amma artıq 3 ildir ki, remissiyadayam.

Bu xəstəlikdən əziyyət çəkən insanların çoxunun hər zaman bir çox problemi olur, 
ancaq özümü normal bir insan kimi hiss edirəm ki, bu xəstəliyin başında ayaq və əl 
nöropatiyası kimi yaranır. Bundan başqa, mən yaxşıyam. Hər gün məşq edin və qaçın. 
Bildiyim tək şey, gündəlik bir sirr istifadəçisi olaraq, bu xəstəliyi olan və immunitet 
sistemini basdırmaq və xəstəliyi idarə etmək üçün bir neçə dəhşətli həb qəbul edən bir 
çox insanlarla müqayisədə çox şanslı bir insan kimi görünürəm. Əmin olduğum 
yeganə şey, sirranın bu günkü kimi hiss etməyimə kömək etməsidir. Bir çox 
həkimimdən 100% dəstəyim var, biri nevroloqum!

Öz RSO -nu yaratmaq çox asandır. Əvvəlcə əsəbi idim, buna görə əvvəlcə kiçik bir 
məbləğ hazırlamağa çalışdım. Çox gözəl oldu, bu biliklə daha çox şey etdim. Bir 
dostumun kiçik bir köməyi ilə Rickin reseptini izlədim! Bu yaxınlarda yazdığım bir 
Facebook yazısında (mən bu möcüzəvi ot haqqında məlumatım yoxdur) ailəmin 
kömək istədiyi uğurlar haqqında çoxsaylı şəxsi mesajlarım var! Sağlam yetkin 
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övladlarımı fəlakətli bir şey əldə etmə şanslarının az olması üçün baxıma verəcəyəm. 
Mən bunu sevirəm!!! Çox sağ olun cənab Simpson !!! Hər kəsə göstərdiyiniz 
fədakarlıq bu Kaliforniya qızı tərəfindən yüksək qiymətləndirilir !!! ” Debora

"Həyat yoldaşım 4 -cü mərhələ sidik kisəsi xərçəngi olanda" Phoenix Tears 
"proqramını etdi. Əməliyyatdan sonrakı yol hesabatı (proqrama daha çox inansaydıq, 
belə etməzdi) heç bir xərçəng göstərmədi. Alzheimer ilə uğur qazanmaq istəmirəm, 
amma xərçəng üçün daha yaxşı bir seçim yoxdur. " Caren

"Yenə salam Rick! Ümid edirəm bu e-poçt sizi yaxşı tapacaq. Bu gün yazıram ki, bir 
xəstə yağda nə qədər qalmalıdır? Böyük bir şiş olan bir xəstəmiz var. 15 Martda 
başladı və indiyə qədər 40 qramdan keçdi. O, 2 -ci gündən bəri gündə 1,5 qram və ya 
daha çox idi. Siz 60 qramlıq Terapevtik dozada dayanırsınızmı? Pul bu xəstə üçün bir 
faktordur. İndiyə qədər dərmanı üçün heç nə ödəməyib. Onların Baxıcıları ilk 60 qram 
yağı bağışladılar, lakin əbədi olaraq pulsuz dərman verə bilməzlər. Girişiniz üçün 
təşəkkürlər. Məntiqinizi qiymətləndirirəm. Hörmətlə, Janet "

"Əziz Janet, ikinci gündən bəri gündə 1,5 qram və ya daha çox olduğunu söyləyirsən. 
İstehsal etdiyim yağ o qədər güclüdür ki, adətən gündə 1 qram içə biləcəyi nöqtəyə
çatmaq üçün ortalama adam təxminən 5 həftə çəkir. Bu yağ çətənə suşlarının şəfa 
qabiliyyətlərində çox dəyişə biləcəyi üçün istehsal olunan suşla əlaqədar bir problem 
ola bilər, belə ki problem suş ola bilər. Adətən xəstə 60 qram yağ qəbul etdikdə
xərçəng yox olur. Amma belə olmasaydı, onlara yağ verənə qədər verməyə davam 
edərdim. Vaxt və lazım olan yağ miqdarı insandan insana çox dəyişə bilər. Hamımız 
fərqliyik və bəzi insanlar digərlərindən daha tez sağalırlar. Adətən, kimya və
radiasiyadan ciddi şəkildə zədələnmiş insanlar daha uzun müalicə və daha çox yağ 
tələb edir. Yağ, geridə qalan bu sözdə müalicələrin bütün zərərlərini aradan 
qaldırmalıdır. Məsləhətim, nefti başqa bir güclü indika növündən çıxarmağa çalışmaq 
olardı, ancaq onu yağda saxlamaq onun həyatını xilas edə biləcək yeganə şeydir. Ən 
xoş arzular, Rick Simpson ”

"Bunun müvəffəqiyyətli olub-olmadığından əmin deyiləm- Amma əminəm ki, bunu 
bir hesab edirəm! Niyə kişi səsimə sahib olduğumu hər kəs maraqlandırarsa, bu, 
siqaret çəkdiyim üçün və ya heç bir şey çəkdiyim üçün deyil, heç vaxt siqaret 
çəkmədiyim üçün deyil, tiroid bezimi çıxardığım üçün. 51 yaşım var (və yarım!) Və
20 yaşımdan bəri yağ istifadə edirəm. Yalnız buxarlanmağı həmişə ləzzətli hesab 
edirdim. Bir neçə il əvvəl- Yutmaqda çətinlik çəkdim və həkimlər tiroid bezimdə
düyünlər tapdılar. Tiroid bezimdəki xərçəng testinə getməli olduğum düyünlər. Bunu 
etdikdə- boğazına böyük bir eşşək iynəsi vurub test etmək üçün düyünlərə girirlər. 
Yerə görə sizə heç bir şey vermirlər- heç bir anesteziya vermirlər. Buna görə də bunu 
bir neçə dəfə edin və sakit otura biləcəyinizə baxın. Hər halda- 6x bıçaqlandıqdan və
tiroidim o qədər böyüdükdən sonra udmaqda və nəfəs almaqda çətinlik çəkdim-
tiroidimi çıxartdım. Ailəmdəki bütün xərçənglərlə- oyunun qabağında olacağımı 
düşündüm. Xərçəng yoxdur. Heç biri. Ailəmdə indiyə qədər xərçəngdən xilas olan tək 
adamam. 20 yaşımdan neftlə məşğulam. Ailə tarixi səbəbiylə orada hər xərçəng testini 
keçirdim və Allaha şükürlər olsun! Siz riyazi hesab edin :-) ”Janet

"Salam Rick! Amy bu səhər dünyasını dəyişdi. Rəqəmləri qəribə gələndə Amy yağdan 
istifadə etməyi dayandırdı. Bir şeyin yaxşı qoxmadığını dedin- həkimlər laboratoriya 
nəticələrini pozdular və pis idi. Amy çox yorulmuşdu (23 tur radiasiya, 3 və ya 4 
kimyaterapiya). Sadəcə təslim oldu. Zarafat etmirəm. Bizdən əvvəl o qədər çox şeylər 
yaşamışdı ki, vaxtının gəldiyini hiss etdi. O, haqlı idi. Yağsız- bitdi. Bir həftə əvvəl 
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çox gözəl göründü- and içirəm! Gündə iki qrama qədər getmək istədi və bunu 
həqiqətən atmaq istədi. Sonra o lənətə gəlmiş testlər geri qayıtdı və o da bitdi. 
Yalvarırdım ki, götürsün. Bununla necə davranırsınız? Məyus oldum. Janet ”

"Əziz Janet, necə hiss etdiyini bilirəm, əzizim, müalicə aldığım bir neçə insanda eyni 
şeyi yaşadım və bu yaxşı bir hiss deyil. Ən azından etdiyimiz işin kömək etdiyini və
zərər verən biz olmadığımızı düşünə bilərik. Müalicə etdiyimiz insanlarla dərindən 
məşğul olmamaq çox vaxt çox çətindir və buna bənzər bir şey baş verəndə həmişə
məni məsul olanları boğmaq istəyimə səbəb olur. O axmaq həkimlərin nə qədər özləri 
və peşələri haqqında düşündükləri məni maraqlandırmır, qətl cinayətdir və bu iş 
bitməmiş ictimaiyyət hamısını nə olduqları üçün görəcək. Janetə bu şəkildə baxıram, 
hamını xilas edə bilmərik, amma etdiklərimiz saysız insanların əziyyətini 
yüngülləşdirir. Bu dünyanı ağıllarına gətirməyincə, əlimizdən gələn hər şeyə davam 
etməkdir. Nəhəng bir qəlbi olan və etdiyiniz işin əziyyət çəkən kütlə üçün çox mənalı 
bir gözəl qadınsınız. Buna görə də etdiyiniz bütün yaxşılıqlara diqqət yetirməyə
çalışın və başqalarının bacarıqsızlığından özünüzü günahlandırmayın. Bu dünyanı 
dəyişəcək bizim kimi insanlar və bizim kimi insanlardır, xahiş edirəm, ikimizin də
səyahət etdiyimiz yoldan heç bir şey sizi yayındırmasın. Ən xoş arzular, Rick 
Simpson ”

"Rick Simpsonun Phoenix Tears'ını Facebook divarımda dəfələrlə paylaşdım ... sonra 
bir gün bir dostum Lenfoma ilə birlikdə ölüm yatağında idi. Yağdakı yazılarımı 
görəndə dərhal yağı almağa başladı və indi XƏRÇƏNGSİZDİR! Həkimləri ona üç ay 
yaşayacağını söylədiklərinə heyrətlənirlər ... YANLIŞDI. " Jamie

"Hörmətli cənab Simpson, ABŞ -da bu yaxınlarda Phoenix Tears -a başlamış bir 
xəstəm var. Bizim dövlətdə qanunidir. Proqrama təxminən bir ay qalıb, amma ikinci 
həftədən etibarən gündə bir qramdan çox tələb edir. Gündə bir qramdan çox fayda 
varmı? Bu xəstəni pulsuz qəbul etdim və hiss edirəm ki, məni bir az oynadır. İkinci 
həftədən bəri gündə bir qram istədi, sonra da gündə iki qram istədi və bu son dərəcə
güclüdür. Bir qramın dörddə birini döndərirəm. Buddanı istifadə edirik -% 15 THC 
məzmunu olan 100% indica. Getdikcə daha çox istəyən xəstələrlə necə davranırsınız? 
Təşəkkürlər, George "

"Hörmətli Doctordoctor, ciddi bir vəziyyəti olan hər kəsi, yağı tez bir zamanda almağa 
çağırıram. Nə qədər tez qəbul etsələr, bir o qədər tez sağalarlar. Bir neçə insanın bir ay 
ərzində bütün 60 qramlıq müalicəni yeyərək terminal xərçəngini müalicə etdiyini 
gördüm. Ancaq belə insanlar nadirdir və bu adamın səni oynaması ehtimalı daha 
çoxdur. Bir neçə adam mənimlə bunu sınadı və mən onlara qaçdım. Dərmana ehtiyacı 
olanlara yağ verməyi düşünmürəm, ancaq fırıldaqçılıq etmək üçün çıxan axmaqlara 
verməyəcəyəm. Bu adamın aldatmağa çalışdığını düşünürsənsə, dərmanı istehsal 
etmək üçün çətənə ilə özü gələcəyini söyləyin. Gerçəkdirsə, çox güman ki, bunu 
etməyəcək, əks halda, ondan bir daha heç vaxt eşitməyəcəksiniz. Bu yağın sonsuz bir 
qaynağına sahib deyilsiniz və ən yaxşısını edəcək yerə getməlidir. Bu işi davam 
etdirin. Ən xoş arzular, Rick Simpson ”

"TERMİNAL xərçəngi olan bir qadını RS çətənə yağı ilə müalicə edirəm və nəhayət 
yaxşılaşır. İŞLƏYİR! ” voodootattooo

"İndi eyni şeyi edirik. 25% THC SKYWALKER OG, son OG yağı mənim PSA 160 
idi. 100 qramdan sonra bu gün 7. " Jimmy

"Salam Chris, Yeniləmə ... xərçəng gedir ... dünən səhər qarışıq onkoloqdan zəng 
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gəldi. Adətən üz -üzə görüşümüz olur, ancaq bir neçə həftə əvvəl edilən bütün 
müayinələrin nəticələrini ona bildirmək üçün bu dəfə zəng etdi.

Qaraciyər - xərçəng artıq görünmür. Ağciyər xərçəngi, bir ağciyər xərçəngi getdi və
digər ağciyər xərçəngi əhəmiyyətli dərəcədə azaldı. Döş - şərh vermədi ... Döş 
düşüncəsindən bəhs etmədi ... buna görə də anam onu bir neçə sual üçün geri çağırır 
və içəri girib onunla danışmağımız və keçmişə baxmaq üçün bir görüş təyin edir. və
son taramalar. Doktorun qaraciyər və ağciyər xərçəngi haqqında danışmağa 
başladığında, döş bölgəsi haqqında soruşmağı unudduğu üçün bir az şoka 
düşdüyündən qorxuram.

Bütün taramalar yeni bir hormon müalicəsi izi üçün əvvəlcədən yoxlama idi ... amma 
doktor deyir ki, artıq xəstənin xərçəngli bölgələrdə böyüməsi olması lazım olduğu 
üçün hormon tədqiqatına namizəd deyil və bütün sahələri böyümür, ancaq ölmək

Neftin nəticələri ilə ayın üstündəyik !!! Anamla əlaqədar bir ay əvvəl Rick ilə
danışdığımda, 2 -ci 90 günlük müalicəyə getməsini təklif etdi və buna görə də bunu 
sentyabr ayının əvvəlində planlaşdırırıq. Bu arada onu saxlama dozası ilə təmin 
edəcəyik.

Heyrət! Vay! O, müalicənin əvvəlindən bilirdi ki, yağ onun şişləri üzərində işləyir, 
onların kiçildiyini və getdiyini hiss edə bilər. Sənədli ideyanızla məni tanış etdiyinizə
və bu müalicəni paylaşdığınıza görə hamımız çox minnətdarıq. Söhbət etmək üçün 
vaxtınız varsa, bu axşam evdəyəm. Əbədi Minnətdaram, Cindy "

"Salam əziz Corrie ... Anamdan aldığım yağı, döş xərçəngi olan bir dostumun dostuna 
verdiyimi bildirmək istədim ... Bir ay çəkdi və remissiyada ... Bəzi xərçəng 
hüceyrələri şişdə öldü ... Və həkim təəccübləndi və pozitiv idi və yəqin ki, növbəti 
dəfə yağla bağlı bir şeylər etməyə başlayacaq. Çox xoşbəxtəm və Allaha şükür edirəm 
ki, sirr yağı haqqında bu qadına bu məlumatı verə bilməyimə icazə verdi .. :)) Odur ki, 
anam hər gün yağı götürsəydi ... "

"Salam Rick, yaxşı bir xəbər aldım. Anam sinəsində xərçəng olduğunu bildiyinə görə
psixoloji cəhətdən daha dözə bilmədi, buna görə də əməliyyat olundu. Bununla 
birlikdə, 30 q dozadan yedi və hər cür dərman bitkiləri olan bir adamdan bitki çayları 
içdi və bu otlardan da sarğı qoydu. Hər halda, həkimlər xərçəngi çıxardıqda 7 mm -
dən çox olmayan və 100% toxumadan çox olmayan, yalnız 1% -i aktiv, bədxassəli və
ölüm mərhələsində idi. 3 həkim buna baxırdı və belə bir şey görmədiklərini 
söylədilər ... Deməli, 1 və ya iki həftə əməliyyatsız getsə, hər şey yox olardı. İndi hər 
gün 1 yarım qram yağ götürür və əməliyyatın tamamilə lazımsız olduğunu indi başa 
düşür.

Ancaq indi daha sakit idi, çünki əsəbiləşirdi, ona görə əməliyyatdan danışa 
bilmədik ... amma indi hər şey yaxşıdır, otlar və yağ da öz işini gördü. Hər halda, 
axmaq həkimlər ona 23 radioterapiya verdilər, amma o bunu etməyəcəyini söylədi və
həkim xətalar arasında doğru olduğunu söylədi. Bu həkimlərin nə qədər irəli getməsi 
inanılmazdır. Hamı salam deyir Rick. Tövsiyə üçün çox sağ olun və Jindrich -ə bir 
daha təşəkkür edirəm. " Sasa

"Rick ... bir dostun başından beyin şişi çıxarıldı ... ağ ciyərlərində ləkələr var ... kimya 
və şüa almasını istəyirlər ... kimyaterapiya zamanı yağ tullantı olardı və radiasiya? 
Beyin şişi çıxarıldıqdan sonra necə olduğunu görmək diqqət çəkicidir, başındakı o 
şeylə keçən həftə olduğundan 80 % daha yaxşıdır ... Ona kimya və radiasiya 
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etməməsini və yağı etməməsini söyləmək istəyirəm, amma bu deyil mənim 
seçimim ... ”Sharon

- Sharon, bu onun sağ qalma şansını artırardı. Ancaq əslində, kimya yalnız ziyanı 
aradan qaldırmaq üçün 120-180 qr yağ yeməli olacaq. Təbii ki, əgər zəhərlənmədən 
sağ çıxsa. Ən xoş arzularla, JB

"Rick Simpsonun saxtakarlıq olduğunu düşünən bütün gülünc adamlar üçün 
bilməlisiniz ki, Michelle Aldrich 3 -cü mərhələ ağciyər xərçəngini Valerie Corral və
WAMM tərəfindən təqdim olunan sirr yağı ilə müalicə etdi! Niyə media və həkimlər 
həqiqəti birdəfəlik danışmağa başlaya bilmirlər ?! Esrar xərçəngi sağaldır lənət !!! 
Məsuliyyətsiz insanlar, bu həqiqəti gizlətməyə çalışan insanlardır, mənim və Tommy 
kimi dünyanın sirr və xərçəng haqqında həqiqəti bilməsini istəyən insanlar deyil. " 
Steven

"Hamıya salam, əla xəbərim var. Həyat yoldaşı PET tarama nəticəsini bazar ertəsi 
aldı. 6 tur kimyaterapiya və bir kök hüceyrə transplantasiyasından sonra 5 il xərçəng 
xəstəsi oldu, amma yenə də geri döndü. 6 ay əvvəl başqa bir transplantasiya etməli idi, 
amma donor tapa bilmədikləri üçün ləğv edildi. Beləliklə, yağdan istifadə etməyə
başladı. Bazar ertəsi günü həkim bizə xərçəngin yox olduğunu söylədi. Yağ üçün 
təşəkkürlər, Rick. Sən adamsan, sağ ol. " Luc

- Təşəkkür edirəm, Luc. Tibbi sənədlər çox xoş olacaq. Baxım dozasında qalmalıdır, 
mümkün qədər yağ yeyərdim. Mümkünsə onu daha çox müayinədən uzaq tutun. Bir 
Youtube video şəhadəti əla olardı. Ən xoş arzularla, JB

"2013 -cü il artıq geridə qaldı və 2014 -cü ili həkimlərin 2013 -cü ili görə biləcəyimi 
düşünmədiyini görə bildiyim üçün xoşbəxtəm. Ancaq burada hələ də sağam və sağam. 
Neçə ildir görmədiyim bir neçə adam dedi ki, vay, sən hələ sağsan! Bəli, sağam bitki 
mənşəli dərmanlardan (Cannabis Oil) sağalmaz GBM Beyin xərçəngini öldürmək 
üçün istifadə etdiyim üçün hələ də sağam.

Mənə sağalmağın yolunu göstərdiyin üçün Allaha şükür. Və Dr Tiew Han, 
Kraniotomiyada biliklərinizə görə, Rick Simpson da bu Tanrı tərəfindən göndərilən 
YAĞ haqqında biliklərinizi bölüşdüyünüz üçün və həyat yoldaşım Cinimin Mansur 
mənə qayğı göstərdiyiniz üçün, Mələklərim təvazökar köməyinizə görə, dostlarım və
ailəm möcüzələri üçün dəstək və sevgi. Hamınız olmasa, məni yenidən sağlam 
görmək mümkün deyil. Özümü çox şanslı və xoşbəxt hiss edirəm. Bəli, mələklərə
inanıram.

2014 -cü ilin ən yaxşıları, stress keçirməməyə, xoşbəxt olmağa və sağlam qalmağa 
çalışın. " Elia

"Xərçəngim üçün bağışlanan yağ üçün (xxx) təşəkkür etmək istərdim !! İndiyə qədər 
bədənimdə xərçəng tapılmadı !! İnsanlar həqiqətən işləyir, sübut bütün tibbi 
qeydlərimdədir! Hamınıza çox sağ olun və gözyaşlarına böyük dəstək !!! " Becky

"Jindrich -ə qədər, yerli tətbiqin sarğı üzərində deyil, birbaşa dəriyə tətbiq edilməsi 
mövzusunda haqlı idi. Fərq gecə və gündüz kimi idi. " Roland

-- Əlbəttə. 20-30-50% yağlı tinctures da əla təsir göstərir, çünki səthin altına asanlıqla 
girirlər. Bəzi hallarda, çətənə toxumu yağı (və ya şi yağı) və çətənə yağı qarışıqları da 
çox faydalıdır. Ancaq məntiqi olaraq, yaraya nə qədər çox yağ alsan, bir o qədər 
yaxşıdır. JB
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"Daha əvvəl yazmışdım ki, döş xərçənginin müalicəsində uğur qazandıq. İndi 
həkimlər xəstəyə dedilər ki, nəticələri o qədər yaxşıdır ki, işə getməlidir. Xəstə
ALLAHA ŞÜKÜR dedi və həkim dedi ki, ona tanrıya şükür etməməlidir və mən 
ondan heç nə etmədiyini soruşuram, amma ona kimyaterapiya və şüa qəbul etməli 
olduğunu söyləməkdə davam edirəm. .

Ancaq biz onu daha yüksək səviyyəyə qaldırdıq, 5 il əvvəl həblərlə məhv edildiyi 
üçün kiminsə üzünü sağaldırıq. Bu adamın bağırsaqla bağlı böyük problemləri var idi 
və əvvəlcə xərçəng olduğunu düşünürdülər və ona bir neçə güclü həb verirdilər ki, 
üzünü məhv edərdi, qurbağaya bənzərdi. Sonra dedilər ki, bu Crohn xəstəliyi ola bilər 
və s.

Demək istədiyim odur ki, bu adam 5 il üzünü sağaltmağa çalışsa da heç bir uğur 
qazana bilmədi. Üzünə 5 dəfə çətənə yağı sürtdü və indi dərisinin necə göründüyünə
inana bilmirik. OMG o qədər xoşbəxtdir ki, indi yenidən özü ola bilər.

Bəzi şəkillər çəkməyə çalışıram, amma hər 3 gündə bir, amma dəri o qədər tez sağalır 
ki, üzünün əvvəl necə göründüyünü sizə göstərə bilmərəm, amma onun icazəsi ilə
sonrakı günlərdə köhnə şəkillərini göstərəcəyik (yalnız üz dərisi) və yenisini siz 
insanlar fərqi görə biləsiniz ... ”Jasmin

"Mən 2 yaşında 39 yaşında bir qadınam və döş xərçəngi ilə tanış olmuşam. Bu yağ 
mənim dərmanım və müalicəmdir. Bu insanlar tamahkarlıqla doludur. Bizim və
ailələrimizin yaşadığı ağrı və əzab haqqında heç bir təsəvvürləri yoxdur. Sadəcə eqoist 
tamahkarlıq. Karma. ” Sally

"Yaxşı, iki həftə ... Həkim dedi ki, mesanəmdə 2-3 sm ölçüdə şiş var. Məni birbaşa 
OR -a aparmaq istədi. 14 gündən az müddətdə yox oldu. Kompüter tomoqrafiyası ilə
təsdiqlənir. 15.02 tarixində diaqnoz qoyuldu, 2/29 tarixində CT müayinəsi edildi. 
Gersh

"Bu KT müayinəsi, kisəmdə 2-3 sm ölçüdə bir şiş müşahidə edildikdən 14 gün sonra 
edildi. Yalnız 14 gün ərzində, yalnız əsas sirr yağı istifadə edərək, mesanədə heç bir 
şiş müşahidə edilmir. Cannabis yalnız ... 14 gün ... getdi. Millət vəkilləri bunu 
anlayın. Dərmanımı götürmə. Bu, sərxoş olmağın başqa bir yolu deyil. Bu dərman 
mənim həyatımı xilas edir. ” Gersh

“Tamam ... patoloji hesabatı aldım. Sidik kisəmdəki şiş çıxarmazdan əvvəl kiçilmişdi. 
Həkim son dəfə görəndə təxminən 2,5 sm ölçüdə idi. Çıxaranda 0,5 sm -ə qədər 
kiçildi. Maraqlıdır, bu həkim bu barədə nə deyəcək? ” Gersh

"Əziz Rick, Allah səni qorusun! Bu illər ərzində anamı, nənəmi, sevimli xalalarımı, 
əmilərimi və dostlarımı xərçəng xəstəliyindən itirdim. Amma məni ən çox vuran, 
gözəl, ağıllı, gözəl bacım Kim idi. 2010 -cu ilin iyul ayında 42 yaşında 4 -cü 
mərhələdə ağciyər xərçəngi diaqnozu qoyuldu və 2011 -ci ilin fevralına qədər öldü. 
Hansı müalicə üsullarından istifadə etdiyini bilmirəm, çünki ailədə heç kəsə çox gec 
öləcəyini söyləməmişdi və köhnə köhnə əri onun himayəsinə girdi və ailəni bağladı. 
Son bir aya qədər neftdən xəbərim yox idi və o vaxtdan bəri ciddi araşdırmalar 
aparıram. Əvvəlcə bir çox başqa şey kimi ilan yağı olduğunu düşündüm, amma indiyə
qədər xərçəngini müalicə etdiyini və ya əhəmiyyətli dərəcədə azaltdığını iddia edən 27 
adamı sadaladım. 27 nəfər !!! Və bu yalnız YouTube -da və yalnız onlayn bloglarda! 
Kaş bunu 1997-ci ildə, anamın diaqnozu qoyulduqda, 2000-ci ildə nənəm 
remissiyadan çıxanda və ya 2010-cu ildə bacımın evə gedib ölməsi söylənəndə və ya 
keçən il qardaşım olanda bunu bilsəydim. -qanuna ağız və boğaz xərçəngi diaqnozu 
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qoyuldu və üzünün yarısını çıxarıb yenidən düzəltmək məcburiyyətində qaldı. Ancaq 
indi edirəm, sizin sayənizdə. Allah sizi və bütün sevdiklərinizi qorusun və bu gözəl 
dərmanın hər kəs üçün əlçatan olması üçün çox çalışdığınız üçün təşəkkür edirəm. " 
Denise və bu gözəl dərmanı hər kəsə təqdim etmək üçün çox çalışdığınız üçün 
təşəkkür edirəm. " Denise və bu gözəl dərmanı hər kəsə təqdim etmək üçün çox 
çalışdığınız üçün təşəkkür edirəm. " Denise

- Əziz Denise, nə deyim? Kiçik hüceyrəli ağciyər xərçəngi səbəbiylə anamı kimya ilə
öldürdülər, buna görə də necə hiss etdiyinizi bilirəm. Xoş bir şey yoxdur. Dərman hər 
zaman mövcud olmalı idi və təkcə kiminsə pul qazanmaq istədiyi üçün deyildi. Bəli, 
amma hamı bunu mənim kimi sakitcə udmayacaq. Bütün yağların nəyi müalicə edə
biləcəyini və ya idarə edə biləcəyini və bunun əvəzinə nəyin istifadə edildiyini 
öyrəndiyiniz zaman çox travmatik bir təcrübədir.

Zəhmət olmasa mənə həmin onlayn ifadələrin siyahısını göndərin, Ricklə tanış 
olmağımdan əvvəl "adi tibb" sahəsindəki işlərin həqiqi vəziyyətini öyrənməzdən əvvəl 
mənim kimi beynimi yuyan başqaları üçün maraqlı və faydalı ola bilər.

Bu dərman haqqında məlumat yaymağımıza və dəstəyinizə görə təşəkkür edirik. Rick 
ilə iki il yarım işlədikdən sonra deyə biləcəyim tək şey düzgün istehsal edilmiş və
istifadə olunan yağın dediklərini tam olaraq yerinə yetirməsidir. JB

"Salam Corrie! Bir daha heyrətamiz xəbər. Dostum ***** ***** Los -Ancelesdə
danışdığınız və göndərdiyiniz ***, təxminən 2 aydır ki, Cannabis yağında idi və bu 
gün tibbi müayinəsini aparmaq üçün getdi bədənində artıq xərçəng yoxdur !!!!!!! 
HAMISI TEMİZ !!!!!!! Sənin haqqında ona söylədiyin üçün sənə minnətdarlığımdan 
və ona **** haqqında danışdığın üçün minnətdarlığımdan kənarda !!!

Sonsuza qədər TƏŞƏKKÜR EDİRƏM. Tanımadığınız bütün insanlara kömək etmək 
və dünyanın hər yerində həyatını xilas etmək çox gözəlsiniz! **** ilə işləmək üçün 
Los Ancelesə gedəcəyəm və bütün ishalımı dayandırmağa və məni gündə 60-80 dəfə
tualetdən çıxarmağa çalışacağam. Başqa bir heyrətamiz hesabat üçün bu necə? Bunu 
çox sevirik !! "

"Bu gün həkimimdən bir şərh paylaşmaq istəyirəm. Uzun müddətdir mesane 
infeksiyası keçirmişəm və həkim infeksiyanı müalicə edir. Bu gün bir kamera ilə ilk 
baxışdan baxdı (çox əyləncəli deyil) və görünür ki, yerində ölən (onun sözləri mənim 
deyil) və infeksiyanın uzanmasına səbəb olan bir mesane kütləsi (şiş) qalıqları var.

YENİDƏN! SÖZLƏRİ MƏNİ DEYİL; Doktor dedi: "40 ildən artıqdır ki, tibblə
məşğulam və heç bir kənar müdaxilə olmadan yerində bir şişin öldüyünü 
görməmişəm." Mart ayından etibarən yağ çıxarıram, amma məhsulum gəldikdən sonra 
təxminən 6 həftədir ki, iki dəfə yağ verirəm. Kütlənin yox olmasına əmin olmaq üçün 
8 oktyabrda bir az təmizləmə əməliyyatı keçirəcəyəm (əgər bundan əvvəl keçməsəm). 
Neftdən şübhələndim, amma şübhəm yoxdu.

Təxminən 5 və ya 6 unsiya yağ hazırlamaq üçün kifayət qədər qönçəli materialım var. 
İstifadə olunan material Sativa Blend Ananas Kush, 25% THC. İndiyə qədər əldə
etdiyim nəticələrdən nə qədər xoşbəxt olduğumu deyə bilmərəm. Hələ doktoruma heç 
nə deməmişəm, çünki FLa -da bəzi həkimlər sizi müalicə etməkdən imtina edəcəklər. 
Odur ki, hələlik heç nə bilmir ”. John

- Amma kifayət qədər çox şey bilirsən, Con. Təbriklər. Yağı almağa davam edərdim 
və əməliyyatı bir qədər sonra tərk edərdim. Mümkünsə, artıq tarama aparılmır. Yağı 
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da süpozituar şəklində alardım, hər zaman yağı ağrıyan yerə mümkün qədər 
yaxınlaşdırmaq istəyirsən. Mümkünsə, ən yaxşı nəticələr üçün yağı birdən çox növdən 
hazırlamağa çalışın. Sizə ən xoş arzularla, JB

"Tam razılaşma var JB. Və əməliyyatın gecikməsini vurğulayır. Hər hansı bir invaziv 
bədən işi sisteminizə infeksiyaların daxil olmasına imkan verir. Əczaçılıq vərdişləri 
və öz ecazkar dərmanlarına qarşı hörmətsizlik sayəsində indi əksər xəstəxanalarda 
yayılmış antibiotiklərə davamlı ət yeyən bakteriyalar var. RSO bunu düzəldəcək, 
amma cərrahi "botch işi" nə? Cure From The Cure hər şeyi deyir. " Tielman

“3 gün əvvəl bir dostumun bazal hüceyrəli karsinomasını RSO ilə müalicə etdik. Bu 
gün yoxladıq və demək olar ki, getdi. Yenidən RSO tətbiq etdik və bir sarğı ilə
örtdük. Başqa 3 gün ərzində yoxlayacağıq və əvvəlki 3 günün nəticəsinə görə yox 
olacağını gözləyirik. Bu sağ əlindədir. Müalicə etdiyimiz əvvəlki xərçənglər sol əlində
idi. Halal olsun, işləyir. ” Mark

-- Bəli elədir. Etməsəydik, etdiyimizi etməzdik. JB

"Adım Corcdur və mən sənə ifadəmi vermək istərdim. 82 yaşımda, 22 dekabr 2010 -
cu ildə özofagus xərçəngi diaqnozu qoyuldu. Mənə 6 aydan 2 ilə qədər yaşayacağımı 
və bəlkə də udulmağa kömək etmək üçün radiasiya müalicəsindən sonra boğazıma bir 
müddət çəkməyi tələb edə biləcəyimi söylədilər.

Diaqnoz qoyulmazdan əvvəl nəfəs almaqda və yemək udmaqda çətinlik çəkirdim, hər 
iki ayağımda şişkinlik var idi və yüngül fəaliyyətdən yoruldum. 2011 -ci ilin əvvəlində
radiasiya müalicəsi aldım. 2011 -ci ilin sentyabr ayına qədər bərk qidaları udmaq və
çeynəməkdə çətinlik çəkirdim. Boğulduğumu hiss etdim. Yeməyimi kiçik parçalara 
ayırmaq lazım idi. Mən yumşaq yemək yeməyi üstün tutdum və bunun əvəzinə Boost 
sarsıntılarını yedim. Mədəmdə də şiddətli qaz var idi. Qaz qarnımdan göy gurultusu 
və şimşək kimi keçdi. Nəfəs darlığı, nəfəs darlığı və tərləmə başgicəllənmə hissləri 
yaşamağa başladım. Balansım zəif idi və çox yaxşı gəzə bilmirdim. Nəfəs darlığı və
tərləmə olmadan baqqalları öz dəstimə aparmaq çətin idi.

Daha sonra ağır bir başgicəllənmə epizodu məni xəstəxanaya göndərdi və həkim məni 
ikinci təzyiq həbinə qoydu. Xəstəxanada qalmağımdan qısa müddət sonra bir 
tanımadığı adam mənə yaxınlaşdı və xərçəngi müalicə etmək üçün mənə bir az çətənə
yağı təklif etdi və daha çox məlumat üçün Phoenix Tears veb saytına yönləndirdi. 
Əvvəlcə narahat idim və çətənə yağı qəbul etməkdən qorxurdum, hər zaman sirrin bir 
asılılığa səbəb olan və məni digər sərt dərmanlara yönəldəcək bir dərman olduğunu 
düşünürdüm. Rick Simpsonun çətənə yağını araşdırdıqdan sonra müalicəni davam 
etdirəcəyimə qərar verdim. Müalicə əsnasında və sonra anladım ki, çətənə/sirr yağı 
sağlamlığın daha yaxşı bir qapısıdır.

Çətənə yağının ilk dozası -1/2 düyü taxılından sonra dərhal bədənimdə işlədiyini 
gördüm.
⦁ Bədənimdən barmaqlarımdan ayaq barmaqlarına qədər axdığını hiss etdim. 
⦁ İstirahət, xoşbəxtlik və mizahımın güclənməsini hiss etdim. 
⦁ Ayaqlarım rezin hiss edirdi, 6 saatdan sonra solurdu. 
⦁ İstirahət edərkən və yatarkən də nəfəs daha sakit olurdu 
⦁ Gün/həftədən sonra:
⦁ Yığım/hemoroid yox oldu. 
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⦁ Çiyin ağrısı azaldı 
⦁ Nəfəs darlığı azaldı. 
⦁ İkinci gündən qaz yığılması və mədədə narahatlıq sakitləşdi və daha nizamlı hala 

gəldi və müalicəyə davam etdi. 

⦁ Qan təzyiqimi çox aşağı oxuduğum üçün qan təzyiqimi azaltan dərmanları qəbul 
etməyi dayandırdım. Təzyiq həblərindən birdəfəlik təzyiqim normallaşdı

⦁ Hər iki ayaq və ayaq biləyində şişkinlik xeyli azaldı. 
⦁ İştahımı cilovladım və çəkimi tənzimlədim - indiyə qədər 26 kilo arıqladım. 
⦁ Dərinin rəngi yaxşılaşdı 
⦁ Başgicəllənmə yox oldu 
⦁ Doğuşdan bəri nizamsız bir ürək atışım olduğunu düşündüyümdə ürək döyüntüsü 

daha nizamlı görünür və o qədər də narahat deyil 

⦁ Bağırsaq hərəkətləri daha nizamlı oldu 
⦁ Daha yaxşı, daha rahat yuxu təcrübəsi. 
⦁ Balans və Koordinasiya yaxşılaşdı 
⦁ Nəfəs darlığı olmadan daha yaxşı gəzə bilir. 
⦁ Danışıqlarda daha ifadəli oldu 
⦁ Əşyalara baxışımı dəyişdi və əhvalımı yüksəldi 
⦁ Marixuanaya baxışımı dəyişdi 
Ümumiyyətlə, çətənə yağı müalicəsi almadan əvvəl yaşadığım bütün simptomlar yox 
oldu.

Müalicəni tamamlamaq üçün 3 1/2 ay çəkdim. Bu təcrübə o qədər də xoşagəlməz 
deyildi. Dozları artırdığımda bir düzəliş idi, amma bir -iki gündən sonra hər şey 
düzəldildi. Rick Simpsonun təklif etdiyi doz artımlarına az -çox əməl etdim.

2 aylıq müalicədən sonra Onkoloqa müraciətim təəccübləndirdi. Dərim rənginin yaxşı 
göründüyünü, qan təzyiqinin və ürək döyüntüsünün normal olduğunu və udqunma 
problemim olmadığından heç bir iş görməyə ehtiyac olmadığını bildirdi. Bundan 
əlavə, o, əvvəlcədən təyin olunmuş röntgənin yaxşı göründüyünü və ən azı 6 ay geri 
qayıtmaq məcburiyyətində olmadığımı bildirdi. Normalda hər 3 ayda bir Onkoloqa 
müraciət etməliydim ...

Çətənə yağının Xərçəngimi öldürdüyünə inanıram. Kenevir yağından yaşadığım bütün 
digər sağlamlıq inkişafları məni yeni bir insan kimi hiss etməyə vadar edir. Çətənə
yağının möcüzəsinə tamamilə heyranam. Çətənə yağı almağa qərar verdiyim üçün çox 
minnətdaram.

Çətənə yağı sağlamlığımı yeniləyir və ömrümü uzadır. Təşəkkür edirəm Rick 
Simpson, Allah qorusun! Yaxşı işlərə davam edin! Çətənə yağının həyatını xilas edə
biləcəyinə tam əminəm. Çox sağ ol." George

"George üçün mini-yeniləmə ... Bu günə qədər +31 kilo arıqladı, qısa müddət əvvəl 
arıqlaması səbəbiylə diş həkimi ilə görüşmək məcburiyyətində qaldı (əvvəllər 280 kilo 
kimi idi). İndi istəsəydi çox asanlıqla arıqlaya biləcəyini öyrənmişdi, ancaq daha 
sağlam və daha aşağı çəki və həyat tərzi seçmişdi) diş protezlərini yenidən 
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oturdurmalı/düzəltmişdi. Diş həkimi nə qədər gözəl göründüyünü və rənginin daha 
yaxşı olduğunu qeyd etdi.

Qeyd etməliyəm ki, Corc hələ də yaxşı nəfəs aldığını və bu günə qədər boğulma 
problemi olmadığını, bu həftənin əvvəlində şam yeməyi üçün bir biftek, kartof və
tərəvəz yediyini və yeməyinin əvvəlkindən daha asan getdiyini söylədi. 
"müalicəsindən" əvvəl istifadə olunur. Bu həftənin əvvəlində öz həkimini ziyarət 
etdiyini söylədi ... Həkim "VAY! Daha əvvəl gördüyüm eyni Corc olduğuna 
əminsənmi?" Həkim də rənginin yaxşılaşdığını söylədi. George mənə deyir ki, daha 
sonra həkiminə hər iki ayağından nə qədər çox maye itirdiyini göstərdi və demək olar 
ki, getdiyini düşündüyünü söylədi ... Sonra həkim dedi: "Corc, artıq ödeminiz 
yoxdur".

Bəzi köhnə tibbi məlumat sənədləri aldı və ona (indi) növbəti randevusunda (İyun) 
Onkoloqundan köhnə bir rentgen və CT tarama görüntüsünü (diskdə) almağa 
çalışması lazım olduğunu söylədi. Onkoloq randevusuna erkən başlamağa çalışır ... 
indi həkiminin köməyi ilə. Bu səfərdə MRT istəyəcək. İndi uzun yollar keçdi ... amma 
hal -hazırda yeganə əsl problemi (əks halda çox yaxşı olacağını söyləyir !!) doğuşdan 
bəri nizamsız bir ürək atışına sahib olması və son vaxtlar həmişəkindən bir az daha 
çox tırmanmasıdır. Kilo itkisinin nizamsız ürək döyüntüsünü və ya bu həyatı 
dəyişdirən hadisədən həyəcanı tetikleyip oyatmadığını və ya bunu dəqiq olaraq nə
etdiyini bilmirəm, ancaq bunun onun üçün çox düzəldilməsini istədiyimi bilirəm. İndi 
ürək döyüntüsü və s. Həm də son vaxtlar rəngi daha da yaxşılaşdı, daha çox 
qırmızı/çəhrayı üzə sahib idi, dövranı daha da yaxşı görünür. Yaxşı, hələlik əldə edə
biləcəyim budur ... Sülh 1 ”Azadlıq

"Yaxşı, Rick və Jindrich, zəhmətim və RSO -ya bağlılığım nəhayət öz bəhrəsini verdi. 
2004 -cü ildən bəri Rick və Phoenix göz yaşlarını izləyirəm və yağın müalicəvi 
xüsusiyyətlərinə dərhal inanırdım. İnsanlar gülərək məni dəli adlandırsalar da sözümü 
yaydım və 100% arxasında dayandım. İndi terminal xərçəngi olan 3 nəfəri müalicə
etdim və ən son xəstəm, həqiqətən də tibb sistemindən keçdiyimə və orada 
müalicədən imtina etdiyinə və xərçəngini müalicə etmək üçün RSO istifadə etdiyini 
sənədləşdirdiyimə görə çox borcum var ... hər iki ağ ciyəri xərçənglə dolu idi və ona 
ilk diaqnoz qoyulanda 3 ay yaşaması üçün vaxt verdilər ... 5 ay əvvəl. Bu gün rəsmi 
olaraq xərçəngdən azaddır və 27 kilo qazandı. Xərçəng həkimləri, heç bir köməyi 
olmadan cəmi 5 ay ərzində möcüzəvi şəkildə sağalması ilə uçur və əslində indiki 
haldan daha sağlam olduğunu söyləyirlər. Lol, xəstəxanadakı həkimlərin gözü 
qarşısında yağı yeyirdi və bir Phoenix gözyaşları yazısı olan bir Weed dünyası 
jurnalını gəzdirirdi, digər bütün xəstələrə göstərdi və RSO haqqında məlumat yaydı. 
Tezliklə RSO -nun xərçəngini müalicə etdiyi bütün xəstəxana sənədlərinin surətlərinə
sahib olacağam ... sənədlərində sənədli müalicəsində çətənə yağından istifadə etdiyi 
yazılıb. Bacardığım qədər sözün yayılmasına kömək etmək üçün ən qısa zamanda 
onun üçün bir hekayə hazırlayacağam, RSO möcüzəsini bir çox fərqli xəstəlik üçün 
gördükləri 25 insan tanıyıram və indi də özlərini müalicə etmək üzərində işləyirlər. .. 
söz bitdi !!!! : ) Müalicə olunan və tezliklə ətrafımdakı bir çox başqaları adından, 
davam edən zəhmətinizə və dərman vasitəsinin yenidən kəşfinə göstərdiyiniz 
fədakarlığa görə TƏŞƏKKÜR EDİRƏM. PA -dan SÜLH VƏ SEVGİ ”Steve

"Salam, sənə dünən baş verən bir möcüzə haqqında bir hekayə danışmalıyam. Bir 
dostum var və adı Shannon O'Brien. 17 yaşında beyin xərçəngindən xilas olub. 
Təxminən bir ildir ki, əməliyyat olunmayan bir şiş böyüyür. Beyninin demək olar ki, 
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bütün ölçüsünə qədər böyümüşdü. Onunla RSO -nu paylaşdım və dünənki MRT 
nəticələri şişin demək olar ki yarı kiçildiyini göstərdi. 14 Fevraldan etibarən qəbul 
edir. Bunun Hail Mary olduğunu anlamalısan. Hekayənizi tapdığım üçün ruhuma 
minnətdaram və onu ötürə bildim. " Nadine

"Dostum, sirr yağı içdikdən 4 həftə sonra bağırsaq xərçəngindən tamamilə sağaldı. 
Həkimlər başlarını cızırlar, başa düşə bilmirlər. Bu adam oktyabrın 12 -də radikal 
əməliyyat keçirməli idi, əməliyyatdan çıxma şansı 10% idi. Noyabrın 1 -də həkimləri 
ona sağlam bir sənəd verdilər. Miladı görmək üçün sağ olmayacağını söyləyən eyni 
həkimlərdir. Hallelujah. Rəbbə həmd edin ki, bu son dərəcə şəfalı bitkini bu dünyaya 
qoydu, istifadə etmək üçün kifayət qədər imanı olan hər kəsə şəfa verdi. BU İŞLƏR. " 
Sherrie

"Yaxşı, özümü daha yaxşı hiss edirəm. Beyin şişi və şəkər xəstəliyi ilə əlaqədar 
təxminən 30 gündür RSO -da işləyir. Qan şəkərim düşür. İnsulini 2 gün əvvəl 
dayandırdım, çünki qan şəkəri çox aşağı düşdü. " Jeff

"Həm də başqa bir dostumun döş xərçənginin 1 -ci mərhələsini təmizlədi. İki həftə
ərzində bir golf topu ölçüsündə bir şişdən bir noxuddan daha kiçiyə getdim. Gündə iki 
dəfə 0,4 q, xam yağ. Dəri xərçəngi olan başqa bir dost, dəriyə sürtülmüş topikal bir 
həll ilə çıxardı.

Özümdə pis bir dişdəki infeksiyadan və şişkinlikdən qurtuldum, astma ilə
mübarizədən sonra ciyərlərimi təmizlədim və dərimdən xərçəng ola biləcək və ya ola 
bilməyən iki ləkəli ləkə çıxardım ... heç vaxt yoxlanılmadı və yox oldu ... Kimya, 
radiasiya, yan təsir və problem yoxdur ”. Bruce

"Rickin video təlimatlarından istifadə edərək özümü hazırladığım yağdan istifadə
etdim və yalnız 58 gündə" sağalmaz "follikulyar xərçəng olan 4 -cü Mərhələ Diffüz 
Böyük" B "Hüceyrə Lenfomasından müalicə etdim! O vaxtdan bəri özüm və başqaları 
üçün yağ hazırlamağa davam etdim və 10 -dan çox ağciyər, döş, prostat, beyin, 
bağırsaq, lösemi, pankreas xəstəliyi təsdiqləndi, xəstələr tünd yaşıl yağlardan istifadə
edərək özlərini müalicə edirlər! YALNIZca yaşıl yarpaqların içərisində olan xüsusi 
antiinflamatuar birləşmələr səbəbiylə İKİ yarpaq və çiçəkdən istifadə edərək yağ 
hazırlayıram! 1992 -ci ildə bütün bağırsağımı itirdim. İncə bağırsağımdan 7 il əvvəl 
qurudulmalı olan 20 il ərzində normal santexnika kimi işləyən bir "kisəm" var! 
PAMF -da qastroenteroloquma görə; ağır kannabinoid istifadəsini sağlam bir 'çantaya' 
"ilk qoyulduğu gündən 20 il əvvəlkindən daha yaxşı vəziyyətdə olduğuna inanır. 
"Eyni nəticəni kannabinoid istifadə edən bir çox xəstədən eşitdi və indi xəstələrinə
tövsiyə edir!" Craig

"Vay Vay, Rick Simpson Oil heyrətamizdir !! Bu gözəl müalicəni hamıya necə
edəcəyinizi dünya ilə paylaşdığınız üçün təşəkkür edirəm. Dostum Carmenə Hodgkin 
Lenfoma Xərçəngi diaqnozu qoyulduqda yağı almağa məcbur etdim. Artıq bir ildir 
XƏRÇƏNG PULSUZDUR !!! Və Addison xəstəliyim heç bir iz qoymadan getdi və
həkimlər bunun əvvəl və heç vaxt necə baş vermədiyini izah edə bilmirlər. AMMA 
bacara bilərəm və edirəm !!! Esrar müalicə edir !!! ” Amy

"Salam, mən sizinlə yaxşı bir xəbər paylaşacağımı düşündüm. Daha əvvəl danışdığım 
xərçəng xəstəsi bu yaxınlarda CAT taramasından keçdi. Şişlər yoxdur !!! Sinəsində
beysbol ölçüsündə bir şiş var idi. Bu və digər şişlər tamamilə yox oldu! Qalan tək şey 
yara izidir. O və mən bu gözəl dərmana görə Allaha həmd edirik. Esrar, heyrətamiz 
bir bitki, hamımıza Allah tərəfindən verilən bir hədiyyədir. Hamımız Rick Simpsona 
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və insanlara Allahın bitkisinin nələr edə biləcəyini öyrətmək üçün verdiyi qurbanlara 
təşəkkür etməliyik. Xəstə itirdiyi 40 kiloqramı geri qaytardı. Gördüyümdən daha 
sağlam və daha yaxşı görünür. Rick Simpson Oil -in düzgün hazırlanıb istifadə
edildikdə xərçəngi müalicə edə biləcəyinə 100% inanıram və əsl inanclıyam. İndi 12 il 
bu xəstəliklə mübarizə apardıqdan sonra Bu xəstə xərçəngdən azaddır. Bunun üçün 
yalnız izzətimizi Allaha verə bilərik.

Bir daha təşəkkür edirəm Rick, insanlar üçün çox böyük fədakarlıqlar edən müstəqil 
bir insan olduğuna görə. Artıq bir ildir ki, RSO -nun edə biləcəyi işi yayıram. İndi 
100% əminəm ki, videolarınızda deyilənlərin hamısı mavi rəngdədir. Başqa bir 
mərhələ 4 xərçəng xəstəsini qəbul edirəm və bir ildən az müddətdə xərçəngdən azad 
olacağına çox əminəm. Sözümü bacardığım qədər yaymağa davam edəcəyəm. Mən də
bacardığım qədər insana kömək edəcəyəm. Həqiqət qalib gələcək. Etdiyiniz və
etdiyiniz hər şeyə görə təşəkkür edirəm. Hörmətlə, Tanrıça yetişdirin "

"Bu müalicə artıq bir reallıqdır. Keçən ilin dekabr ayında anasına 4 -cü mərhələdə
ağciyər xərçəngi olduğunu söylədilər. 14 ay sonra, illərlə müqayisədə daha yaxşı 
görünür və hiss edir! İnanclarınıza sadiq qalmaq üçün toplara sahib olduğunuz üçün 
təşəkkür edirəm. ” CK

“Dr. Rondeau, Miladdan əvvəl, kürəyimdəki bu qara nöqtənin melanoma olduğunu 
söylədi. Qanama başlayandan sonra yanına getdim. Evə gəldim və kürəyimə qönçə
yağı sürtməyə başladım və mən də yağ yeməyə başladım. 2 həftədən az çəkdi və
kürəyimdəki ləkə təmizləndi və təxminən 2 unsiya yağ yeməyə davam etdim. 
Arxamda ancaq bir işarə var və özümü fantastik hiss edirəm.

Philip də bir illik müayinədən keçdi və bir ildən çoxdur ki, xərçəngdən azaddır. Buna 
görə xərçəngə pulsuz deyirlər. Ən azı 3 il həkimə müraciət etməsinə ehtiyac yoxdur. 
O, nə kimyəvi, nə də şüa almadı, 4 CAM CANNABIS YAĞI HAQQINDA ÇIXDI 
VƏ HƏLƏ HƏR GÜN KÜÇÜK YEMƏK yeyir. MƏDƏN XƏRÇƏNGİNƏ 
MƏHLƏSİNİ ÇOX İNSAN YOXDUR. RİK BİZİM QƏHRAMANDIR. " Fleyta 
Ağacı

"Sevgilim və mən bu yaxınlarda yağınızı hazırladıq və ayağında pis görünüşlü 
melanoma olan yaxşı bir dosta təklif etdik. Yağınızı necə istifadə edəcəyinizi izah 
etdik və yalnız dünən zəng etdi ki, sürprizi tamamilə bitdi! Altında təzə dəri artımı ilə. 
" Gwendolyn

"Esrar yağının müalicəvi gücü haqqında təhsil almaq şansı olmayan insanlara inanmaq 
çətindir ... Mən Rick Simpsonun olduğu bölgədə yaşayıram və 10 ildir ki, şəfa gücünü 
görürük. Xərçəng, şəkərli diabet, əzələ xəstəlikləri, diş ağrısı, xüsusən də yanıqlar 
üçün möcüzə bir vasitədir (buna inanmaq üçün bunu görmək lazımdır).

Düzgün və müntəzəm olaraq alınsa, bu günə qədər işləməyəcəyini gördüyümüz bir 
şey yoxdur. Xüsusilə dəri xərçəngi, ürəkbulanma, mədədə kramplar və ehtiyac 
duyulan hər şey üçün faydalıdır. Gecəniz xeyrə qalsın. Stress həyatını sirr yağından 
azad edən heç bir şey yoxdur və daxili problemlərimizin çoxu stressdən qaynaqlanır. 
Budur, get. Hər kəsə uğurlar. Həqiqətən işləyir, buna inanmaq lazımdır. Allaha və
Rick Simpsona güvən. " Terri

"Bildiyim tək şey, getməyə hazır olduğumdur, artıq dözə bilmədim, hekayəmi bura 
yazdım və mələyim RSO yağı ilə məni bağladı. Yeməyi dayandırmışdım və bir neçə
ədəd düyü taxıl yağı ilə içimdəki dəyişikliyi hiss edirdim. Bundan əvvəl həyatım 
divanda qızdırıcı yastıqla, içkilərdən uzaq dururdu. Ancaq ikinci gün qalxdım, buz 
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qutusunda, yemək üçün bir şey axtarırdım, duş qəbul etdim. Bəziləri üçün bu, elə də
böyük bir şey deyil, duş üçün kifayət qədər uzun dayana bilməyəcəyiniz vaxt gələnə
qədər. Bunun üzərində qaldım, kilo aldım, yenidən yaşamağa başladım, həqiqətən 
həyatımı geri qaytardım. Əməliyyatdan əvvəl bu barədə bilmədiyim üçün 
təəssüflənirəm. 56, ağ qadın döş xərçəngi qurbanı Kathleen "

“Dostumun anası 3 dəfə döş xərçəngi keçirdi. Marixuanadan müntəzəm istifadə etdi, 
amma həkimi kimyaterapiyadan keçərkən istifadə etməməyi söylədi. Həkimini dinlədi 
və marixuana istifadəsini dayandırdı, amma heç vaxt yaxşılaşmadı. Üçüncü dəfə geri 
döndükdə, həkimə məhəl qoymadı və müalicəsi boyunca marixuanadan istifadə etdi 
və Rick Simpson yağı və yeməkləri ilə istifadə etməyə davam etdi. Artıq 5 ildir ki, 
xərçəng xəstəliyindən əziyyət çəkir və geri qayıtma əlaməti yoxdur! ” Duane

"Sadəcə bu əla xəbəri sizinlə və izləyicilərinizlə bölüşmək məcburiyyətindəyəm ... 
Arvadımın iş yoldaşı ona bir neçə ay əvvəl ərinin mədəaltı vəzi xərçənginin ikinci 
dəfə geri döndüyünü söylədi, həyat yoldaşım və mən artıq RSO'nuzu bilirdik. Bu 
mövzuda daha çox məlumat əldə etmək üçün onları saytınıza qoyun və dərhal işə
başladı və dünən ən son testlərinin nəticələri üçün yenidən xəstəxanaya getdi, 
xəstəxana ona yenidən kemoterapiya ehtiyacı olduğunu söylədi, amma nəticələrə
baxdıqda əslində baş verənlər, xərçəngin, geri döndüyünü ilk dəfə hiss etdiklərindən, 
demək olar ki, yoxa çıxdığından qat -qat kiçildi. Bunun necə kiçilə biləcəyi ilə bağlı 
təəccübləndilər (yalnız zəhərli dərmanları deyil, bütün dərman növlərini 
öyrənməlidirlər). Qalanları çıxarmaq istədiklərini dedilər amma ona açıqca müsbət 
təsir göstərdiyi üçün əvvəllər etdiyi dozalarla davam etməsini və bu qəssabları yaxın 
bir yerə buraxmamağı məsləhət gördüm. Xəbəri eşidəndə çox sevindim və sizə xəbər 
vermək üçün gözləyə bilmədim. :) ”Mark

- Əla, Mark, Xəstənin necə hiss etdiyinə bax, əksər hallarda tarama lazım deyil. Altı 
ay ərzində 120-180 qr yeyirsə, çox narahat olmayacaq kimi görünür. JB

"Həkimlərlə heç bir əlaqəsi olmayan insanlarda xərçəngi müalicə etdiyinə dair 
minlərlə sənədli sübut var, yalnız yağ. 4 -cü mərhələ xərçəngindən əziyyət çəkirdim. 
Cəmi 3 ay yaşadım, bu da 14 ay əvvəl idi. " Tom

"Yalnız sizə bildirmək üçün burada əmim Tom haqqında bir yenilik var. Yeni PSA 
səviyyəsi 0.1 və sabitdir. Onun həyatını xilas etmək üçün bizə məlumat verdiyiniz 
üçün təşəkkür edirik. Prostat xərçənginin 4 -cü mərhələsində idi. Şahidlik etmək 
istəyirik. Allah sənə rəhmət eləsin. " Sherri

"Ülseratif Kolit və Xərçəngdən sağaldığımdan bəri, Gastroenteroloqumun bütün 
xəstələri sirr məhsullarından istifadə edir, çünki onlar bildiyi ən güclü iltihab əleyhinə
dərmanlardır ... TƏHSİL EDƏ biləcəyi HƏR İLAÇDAN DAHA YAXŞI işləyirlər." 
Craig

"Xərçəngi müalicə etdiyini bilirəm ... Anamı 3 dəfə müalicə etdim və indi xərçəngdən 
azaddır." Mc Jay

"Hörmətli Lara, sadəcə etdiyiniz hər şeyə görə təşəkkür etmək üçün sizə tez bir mesaj 
göndərmək istədim. Təxminən 6 aydır səhifənizi izləyirəm. (Üzr istəyirik ki, ilk dəfə
danışırıq. Deyəsən çox danışan biri deyiləm.) Səhifənizdə çox nadir hallarda bir şey 
söyləsəm də, mənə səbəb olduğu üçün etdiyiniz araşdırmanı çox yüksək 
qiymətləndirmişəm. öz tədqiqatımı aparıram. Yazılarınızı ilk dəfə izləməyə
başladığım zaman öyrəndiyim şeylərdən biri sirrin xərçəngi necə müalicə edə
biləcəyidir. Anam artıq bir ilə yaxındır mədəaltı vəzi xərçəngi ilə çox xəstələnir, çünki 
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bu mənim üçün çox xoşuma gəldi. O, bir müddət həqiqətən pis idi və keçə
bilməyəcəyindən çox qorxduq. Bir gün sirr yağı haqqında yazınızı oxudum və
anamdan bunu sınayacağını soruşmaq qərarına gəldim. Daha əvvəl heç bir sirr 
içməmişdi, amma bu anda hər şeyi sınamağa hazır idi. Kaliforniyanın cənubunda 
yaşadığımız üçün ona yerli bir distribyutordan 3 aylıq sirr yağı tədarük edə bildim. 
Esrarın öz -özünə işləyib -işləmədiyini görmək üçün bir neçə ay kimya kəsəcəyimizi 
düşündük. Şaşırtıcı bir şəkildə, dərhal yaxşılaşdığını görə bilərsiniz. Özünü daha yaxşı 
hiss etdi, daha yaxşı yeyə bildi, daha çox enerjiyə sahib idi, amma daim oyanmadan 
yaxşı bir gecə yuxusu ala bildi .. Hətta ilk dəfə gəzintinin köməyi olmadan otaqda 
gəzə bildi. aylar. Bir neçə gün əvvəl xərçəngin nə qədər kiçildiyini görmək üçün onu 
mütəxəssisə apardıq. Bu yağı bu gündən etibarən 2 ay 2 həftə içir və xəbər verməkdən 
məmnunam ki, xərçəngi demək olar ki, tamamilə yox oldu. Həkim, bir zamanlar 
olduğu kimi yalnız 5 PERCENT olduğunu söylədi. Necə olduğunu ona deyəndə
həkim inanmadı. Həqiqətən analarımın həyatını xilas etməyinizə kömək etdiyinizi 
düşünürəm. Mübarizə hələ bitməyib, amma demək olar ki, bitdi və indi tamamilə
qalib gələ bilər. Bu mesaj məndən və bütün ailəmdəndir ... Etdiyiniz iş üçün təşəkkür 
edirəm Lara. Ürəkdən təşəkkür edirik. ♥ ”Dekan

"Hörmətli CureYourOwnCancer.com, bir müddət əvvəl Rick Simpson Oil haqqında 
oxudum və bir az hazırlamağa qərar verdim. Uzun müddətdir marixuana yetişdirirəm. 
Ən yaxşı qönçələrimdən istifadə etdim və üstün çətənə yağı hazırladım. Mən sınadım 
və inana bilmədim. O qədər güclü idi ki, heç vaxt heç bir şeyə bənzəməmişdim.

Bunu sınadıqdan sonra, təxminən 11 ildir ki, xərçənglə (Hodgkin Lenfoması) 
mübarizə aparan bir xəstəni tanıdım. Mən onun marixuana tibbi baxıcısı olmağı və
yağı məsləhət görüldüyü müddətdə ona heç bir xərc ödəmədən verməyi təklif etdim. 
O vaxt o, mənim üçün daha çox qərib idi. Təxminən bir il əvvəl onunla bir şəfqət 
klubu iclasında görüşmüşdüm və sonra xərçəng xəstəsi olduğunu öyrəndim. Rick 
Simpsonun "Cure From the Cure" əsərində qeyd edildiyi kimi, yağın xərçəngi müalicə
edə biləcəyini görmək istəyirdim.

Beləliklə, bu xəstə ilə əlaqə saxladıqdan və təklifi ona təqdim etdikdən sonra 
dövlətimizə lazımi sənədləri verdik və müalicəyə başladıq. Bitkilərin sahib olacağı 
yerə qədər qurduq, buna görə də nəticədə yağı özü üçün təmin edə bildi. Müqavilənin 
bir hissəsi idi, özünə kömək etməyi öyrəndi. Müalicəyə başladıq. Yağ çox güclü 
olduğu üçün əvvəlcə onun üçün çətin idi və gündə üç dəfə qəbul etmək olduqca çətin 
ola bilər.

Üç aydan sonra sinəsinin yuxarı hissəsində çox şiş kiçilməyə başladı. Beş aydan sonra 
şiş tamamilə yox oldu. Daha sonra CAT taramasına girdi. Nəticələr xərçəngdən azad 
olduğu ortaya çıxdı! Həkimlər ən azı 11 ildir ki, onun xərçəngini müalicə etməyə
çalışırlar. Kimya, sümük iliyi nəqli və s. Çətənə yağına çevrilən bir kilo mükafat budu 
alması lazım idi. CAT -dan əvvəl və sonra tarama nəticələrini diskdə saxlayır (tezliklə
bizə veriləcək). İrəli gəldi və insanlara açıq şəkildə danışdı. Əslində, indi şəfalı çətənə
yağı ilə digər xəstələrə kömək edən bir baxıcıdır!

Bu hekayə əsl anlaşmadır, heç bir BS -də yerli bir sirr düşərgəsində çəkilmiş iki 
videom (hər ikisi sağda) yoxdur. Bir video mənim xəstəmdir. Digər video mənim 
xəstə və digər xəstənin ifadələridir. Xəstəm və mən bu möcüzəyə görə Allaha həmd 
edirik. Hörmətlə, GrowGddess ”

"Bir il əvvəl onkoloq bizə dedi ki, tezliklə xəstəxanaya müraciət edək, bağırsaq 
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xərçəngi ağciyərlərimdə və bağırsağımda, 09 -da bağırsaqdan və 11 -də qaraciyərdən 
çıxarıldı. Yoldaşım eyni zamanda bir dəfə daha kemoterapiya etmələrini istədi. 
Cannabis yağını kəşf etdiyim zaman, yağı kimya ilə eyni gündə almağa başladım. Şiş 
markerim 17.6 idi. BİR müalicədən sonra (və 2 həftəlik yağ) şiş markerim 10.6 idi. 
Keçən Cümə 2 müalicə və 5 həftəlik yağdan sonra şiş markerim 4.8 -dir. Tibb bacım 
nə etdiyimi bilmədiyini söylədi, amma bu kimyəvi müalicənin bu nəticələri 
verməməsi lazım olduğunu söylədi. Uzun müddət yaşadığımdan daha yaxşı hiss 
edirəm. " Diane

"Çalışdım, bağırsaq xərçəngi keçirdim, xərçəng yox oldu !!!" Jean

"Əziz Rick, səni şəxsən tanımasam da, rolunun mənim ailəmdəki həyatım və həyatım 
üçün nə qədər əhəmiyyətli olduğuna görə, demək olar ki, ailəmin bir üzvü olacağını 
hiss edirəm!

Tamamilə fədakar bir məqsədlə bütün bəşəriyyətə kömək etmək öhdəliyinizə görə sizə
təşəkkür etmək üçün heç vaxt kifayət qədər sözüm olmayacaq. Sloveniyada yaşayıram 
və ayın sonunda burada olacağınızı eşitdim və qəhrəmanımın əlini sıxmaq üçün 
şəxsən sizə təşəkkür etmək şansını qaçırmayacağam!

Sevgilim anama təxminən 3 ay əvvəl 4 mərhələli kiçik hüceyrəli ağciyər xərçəngi 
diaqnozu qoyuldu (sağ ağciyərində tennis topu kimi böyük bir şiş, qaraciyərində və
limfa düyünlərində 2 metastaz var). "Müalicədən Qaç" adlı videonuza rast gəlmək 
şansımdan bir neçə ay əvvəl və tibbi sirrin bir çox faydasını bilsəm də, filminizdəki 
vəhydən şoka düşdüm və "əgər Xərçəng xəstəsi olsam, mütləq yağ üçün gedəcəyəm. " 
Sonra bu mənim başıma gəlmədi, ancaq sevgilimin anasına, mənim sevgilim anası 
olması yanında həmişə sevdiyim xüsusi bir insana!

Buna görə dərhal hərəkətə keçməyə qərar verdik və dərmanı hazırlamaq üçün bütün 
xammalları tapmaq şansım oldu! Yağ qəbul etmək fikrinə açıq olsa da, o da 
kemoterapi ilə başladı, çünki o vaxt bu pis xəstəlikdən qurtulmaq üçün hər şeyi 
edəcəyindən çox qorxurdu.

Beləliklə, əvvəlcə kimya ilə başladı və ertəsi gün yağla başladı. İlk doza yağını 
aldıqdan cəmi 1 saat sonra böyük anti-kimya effektini görə bildi. Yağın işləyəcəyini 
bilsək də inanılmaz idi, belə sürətli bir inkişaf gözləmirdik! 24 saat davam edən 
qusmadan və ölüb getdiyini hiss etdikdən sonra özünü hər hansı bir baxımdan daha 
yaxşı hiss etməyə başladı (artıq ürəkbulanma, ağızda pis dad, böyük iştaha, əla yuxu 
və s.) Və yaxşılaşmağa davam etdi. və növbəti kimyaya qədər daha yaxşıdır.

3 tur kimyaterapiya və 35 ml yağdan sonra ilk CT müayinəsini etdi və nəticələr 
həqiqətən ürəkaçan oldu, ağciyərindəki böyük şiş artıq əvvəlki CT -nin yarısı idi və 2 
metastazın yalnız bir qaldı və daha kiçik idi!

Bu dövrdə endokannabinoid sistemi və kannabinoidlərin xüsusiyyətləri ilə əlaqədar 
bir çox araşdırma aparmağa başladım. Bu mövzuda nə qədər araşdırma, araşdırma və
təcrübənin olduğunu görmək inanılmazdır və sanki təsadüfən kəşf etdiyinizi bütün 
elmlər dəstəkləyir. Son vaxtlar hətta Milli Xərçəng İnstitutu (Amerika) internet 
saytında "sirr və kannabinoidlər" adlı bir bölmə açdı və cəmi bir ay əvvəl THC və
xərçənglə bağlı bir çox sənədlə yeniləndi.

İndi sizinlə şəxsən görüşmək istəməyimin səbəbi (layiq olduğun kimi təşəkkür etməli 
olduğumun yanında), rəfiqəm anamı bu cəfəng kimyadan imtina etməsinə inandırmaq 
üçün köməyə ehtiyacımın olmasıdır ki, müalicə olunsa belə. xərçəng, ona çox zərər 
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verir!

Hesablamışam ki, bu ayın 15 -də 60ml -lik müalicəni başa vuracaq, amma 27 -də 5 -ci 
tur kemoterapiyaya getməli olacaq.

Anladığınız kimi, onsuz da xərçəngdən xilas ola biləcəyi zaman kimya müalicəsinə
getməsinin qarşısını almaq istəyirəm! Məsələ burasındadır ki, kiçik hüceyrəli ağciyər 
xərçənginin kemoterapi əvvəli yaxşı cavab verməsi məlumdur (və ya heç olmasa 
həkimlərin dedikləri budur) ona görə də dedilər ki, son KT müayinəsində əldə etdiyi 
yaxşı nəticələr o qədər də təəccüblü deyil ...

Təklif etdiyim şey, təmiz bir bədənə kimya etməyəcəyinə əmin olmaq üçün 5 -ci 
kimyaya getməzdən əvvəl başqa bir CT müayinəsi etməkdir. Razılaşdı, amma yenə də
həkimlərin dediklərinə qarşı çıxmaqdan qorxduğunu bilirəm ...

Maraqlandım ki, bəlkə də konqresdən əvvəl və onun 5 -ci kimyaterapiya turundan 
əvvəl sizinlə təkbətək görüşmək olarmı? Əminəm ki, o sizinlə tanış olmaqdan həvəsli 
olacaq və yəqin ki, doğru mübahisəni tapa və kimyadan çıxmaq üçün ona doğru 
stimul verə biləcəksiniz!

Yəqin ki, hər cür kömək istəyi ilə yükləndiyinizi təsəvvür edə bilərəm, buna görə
vaxtınız və enerjiniz olmadıqda və ya yolunuzda rastlaşdığınız hər bir kədərli 
hekayədə iştirak etmək istəməyinizi tamamilə başa düşərəm ... şəxsən görüşmək üçün 
mənim üçün və bütün dünya üçün etdiklərinə görə həmişə sonsuz minnətdar 
olacağam!

Ürəkdən təşəkkür edirəm. Həyatınız üçün hər şeyin ən yaxşısını diləyirəm və inşallah 
bir gün siz də normal bir dünyada normal həyata qayıda biləcəksiniz! Hörmət, xxx

PS Bu ifadəni göndərmək istəyirsinizsə, bunu etməkdən çəkinməyin, amma zəhmət 
olmasa adımı etiketləməyin və istifadə etməyin, çünki biz hələ də neftdən istifadə
edirik və hələ də qadağan olunan ölkədə yaşayırıq, buna görə tutulma riskini ödəyə
bilmirəm. Hər halda müalicənin inkişafı ilə bağlı sizi məlumatlandıracağam və sizə
yaxşı bir sona çatan bir hekayə təqdim etməkdən məmnun olaram.

"Xxx, bacardığı təqdirdə altı ay ərzində 120-180 qr yüksək keyfiyyətli yağ yeməlidir. 
Artıq kimya yox, mümkünsə CT müayinəsi yoxdur - hər ikisi də kanserojendir və
xərçəngi daha da yayacaq. İçərisində 0,2-3 qr yağ olan süpozituar hazırlayın (kakao 
yağını əridin, yağ əlavə edin, qarışdırın, qəliblərə tökün, otaq temperaturunda 
sərinləsin) və yeyəcəyi yağdan əlavə gündə iki və ya üç dəfə istifadə etsin ( əgər qəbul 
edə bilərsə, ağızdan alınan dozanı bir qədər azaltmalıdır). Gündə bir neçə dəfə yağı 
buxarlandırmalıdır - öskürək ağciyərlərin təmizlənməsinə kömək edəcək və daha 
sonra şişləri də öskürəcək.

Sizinlə şəxsən tanış olmağa gəlincə, biz çox xoşbəxt olacağıq, amma ümumiyyətlə
kimya qəbul etmək istəyənlərlə çox qısa bir proses aparırıq, artıq onları inandırmaq 
üçün vaxtımızı itirmirik, qərar onlara bağlıdır. Fikrimizcə, ehtiyac duyduqları bütün 
məlumatlar saytımızda və Rickin kitablarında var. Kimsə gəlib nefti kemoterapi ilə
almaq istədiklərini desəydi, onlara yağı belə verməzdik, başqası ölümcül 
kimyaterapiyasız yeməkdən daha çox xoşbəxt olacaq. Hər hansı bir ağıllı insan zəhər 
almağın yaxşı bir şey olmadığını bilməlidir. Kimyasız yağ daha yaxşı bir iş görəcək.

Sonra, hər halda, nə qədər çox kemoterapi çəkərsə, zərərin qarşısını almaq üçün o 
qədər çox yağ yeməli olacaq - əgər o kimyadan sağ çıxsa, əlbəttə ki, heç vaxt 
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əvvəlcədən bilməyəcəksiniz və hər bir inyeksiya sonuncu ola bilər. Bunu söyləmək 
üçün üzr istəyirəm, amma bu belədir.

Baxdığım kimi, içindəki yağı vurmalı və bacardığı qədər həkimlərdən və
müalicələrindən uzaq durmalıdır. Vücudunun pH -sını artırmalı, hər gün iki alma 
toxumunu yeyib, sonra yağı yeməli, süpozituarlara çəkməli, yağı buxarlamalı və bəlkə
də spirt tincture və ya çətənə toxumu ilə qarışdıraraq sinə üzərində istifadə etməlidir. 
yağ və ya bənzəri. Ən yaxşı nəticələr üçün saytımızdakı və Rickin kitabındakı 
təlimatları izləyin. Rickin Youtube videolarını da yoxlayın - ondan və ya bizdən 
şəxsən eşitdiyiniz eyni cümlələri eşidəcəksiniz, mesaj eyni qaldı - və bacardığınız 
qədər "Kimya və radiasiyadan uzaq durun". Ən xoş arzularla, Jindrich Bayer ”

“Yeniyetməlikdə kimya müalicəsi keçmiş biri olaraq deyə bilərəm ki, parkda gəzmək 
olmaz !!! Bunu hiss edərək deyə bilərəm ki, bir çarə tapmağa çalışırıq və niyə daha az 
ağrılı yollarla tapmaq üçün əlimizdən gələni etmirik. Zəhəri öldürmək üçün zəhər 
vermək həmişə təbii bir müalicəni sınayın və nə olduğunu görün. Konstans

"Bəzi real dəyişiklikləri görməliyik ... və valideynlər uşağına zəhər vurmağa məcbur 
edilməməlidir (kimya)! İnsanlar əslində kimyonun nə olduğunu bilsəydilər, ikinci dəfə
onu bədənlərinə vurduqlarını təxmin edərdilər. Şanslı olsanız və xərçəngə qalib 
gəlsəniz, kemoterapi üçün yan təsirlərdən danışmayın! Bu iyrəncdir! Amerikanı və
Dünyanı oyatmağın vaxtıdır! " 46/7 Müalicə üçün mübarizə

"Salam Jindrich, dünən Rickin kitabını oxudum. Əla şeylər! Doğrusu, həqiqətən də
yağın həqiqətən sehrli gücü haqqında heç bir sübuta ehtiyacım yoxdur!

Bir neçə təcrübə də etdim və hər gün bu dərmanın edə biləcəyi yeni bir şey kəşf 
edirəm! İnanılmaz! Təəssüf ki, əmin olsam da və rəfiqəm inansa da, anası birtəhər 
tamamilə "buraxa" bilmir ... və yenə də bədbəxt kimyadan imtina edib -etmədiyindən 
əmin deyil ...

Daim yaxşı mübahisələr ortaya qoymağa çalışıram, amma onun üçün qərar verə
bilmirəm! Xərçəng xəstəsidir və həyatı ilə nə edəcəyinə qərar verə biləcək yeganə
qadındır.

Bilirəm ki, hər halda sağalacaq, çünki onun içinə o qədər yağ dolduracağıq ki, ölməsi 
mümkün olmayacaq. Ancaq yenə də bu kimyəvi maddələrlə oynamağın çox axmaq və
təhlükəli olduğunu hiss edirəm, xüsusən də xərçəngdən sağaldığı sübut edilmiş təbii 
dərmanlardan istifadə edərkən!

Xərçəng və tibb sistemi ilə bağlı təcrübənizi oxudum ... itirdiyiniz üçün həqiqətən üzr 
istəyirəm ... və indi ənənəvi "dərman" a olan münasibətinizi daha yaxşı başa düşürəm! 
" Luigi

- Salam Luigi, kitab haqqında xoş sözlərinizə görə təşəkkür edirəm və keçməyiniz çox 
təəssüf doğurur. Hansı müalicəni seçəcəyi onun seçimidir, amma kimya ilə
yaxınlaşmazdım - sadəcə anamın hekayəsini onun üçün oxuyun, bəlkə də
zəhərlənmənin heç də yaxşı bir fikir olmadığını başa düşəcək, xüsusən də sübuta 
yetirilmədiyi və ya lazım olmadığı zaman. Yalnız kimyadan xilas olma şansı yağ 
alarsa xeyli yaxşılaşar, amma yenə də niyə xəstə bədəninə daha da çox zərər verir? 
Bunun heç bir mənası yoxdur. Ən xoş arzularla, Jindrich

"Bir dostum, təxminən iki il yarım əvvəl, müalicədən qaçmağı izləmək üçün oturdu 
ki, bu mənim sedef xəstəliyimə kömək edə bilər. Yağı birlikdə hazırladıq- ikimiz üçün 
də ilk dəfə- üç həftə ərzində lövhə sedefim yox oldu. O vaxtdan bəri yağı hazırlayıram 

89



və içirəm. Hər gün yeyirəmsə və gecələr yağı təsadüfi olaraq ortaya çıxan fərdi 
nöqtələrə topikal olaraq tətbiq etsəm, sedef çox nəzarətlidir və demək olar ki, 
görünməzdir. Bu təcrübə sayəsində iki ayağımla tullandım və indi Koloradoda ilk tam 
dövlət lisenziyalı Medical Marijuana Business -ə sahibəm. İşə başladığım bir il 
ərzində atama IV mərhələdə melanoma diaqnozu qoyuldu- ağciyərlərinə və
qaraciyərinə yayıldı. Onkoloq ona 3 aydan 12 aya qədər vaxt verdi və ona xəstəxanada 
qulluq üçün hazır olmağı söylədi. Dərhal onu RSO rejiminə başladım və beş ay sonra 
xərçəngi yox oldu. Getdi. Dünyada ən asan şey! Təşəkkürlər Rick, bu gözəl dərmanı 
dünyaya yenidən təqdim etdiyiniz üçün! :-) ”Erica

“Esrar yağı xərçəngə müalicə edir. Mən 3 -cü mərhələ döş xərçəngi xəstəsiyəm və
özümü müalicə etmək üçün yağdan istifadə edirəm. " Adel

"Kimyasız, radiasiyasız ... RSO və pəhriz dəyişikliyi ... RSO heç bir şey olmadan 
mədə xərçəngimi müalicə etdi ..." Deyl

"Hazırladım, 18 yaşındakı oğluma verdim ... İndi heç bir xərçəng əlaməti yoxdur. 
Sənə çox təşəkkür edirəm Rick Simpson. Oğluma oktyabr ayında biopsiya edilmədən 
bir şiş çıxarıldıqdan sonra sinovial sarkoma diaqnozu qoyuldu ... Xərçəngin hələ də
orada olacağı və agresif xərçəng növü səbəbiylə ağciyərlərinə keçə biləcəyi 
bildirildi ... Ən son testin nəticələrinə görə heç bir iz tapa bilmirlər ... Çətənə yağı, 
diaqnozdan dərhal sonra başladığım bir çox işlərdən biri idi. " Amanda

“Yaxın bir dostuma beyin şişi ağrısı üçün morfin verilirdi. Morfinin özü asılılığa, 
çəkilməyə səbəb oldu və istifadəsi zamanı vəziyyəti daha da pisləşdirdi. Esrar özü 
çəkilmə simptomları, depressiya, ağrı və xərçəngin özünü rahatlaşdıran bir dərman 
idi. Dostunuzu xilas edən mesajınızdır. " Jasper

"Neftə görə çox həyəcanlıyam. Bu keçən ay bu barədə oxuduğum və ya eşitdiyim ilk 
dəfə idi. Mən heyranam ... Cənab Simpson, bir çoxumuz bütün bəşəriyyət üçün 
etdiyiniz fədakar və sevgi dolu işinizə görə təşəkkür edirik. Sən mənim humanitar 
anlayışımsan !!! 1998 -ci ildən bəri könüllü olaraq Hospice -də könüllü olmuşam, 
çoxlarının əzab çəkdiyini və qucağımda belə keçib getdiyini görmüşəm. Bu əzabların 
çoxunun yüngülləşdirilə biləcəyini düşünmək, əslində ağılsızlıqdır ... ”Cindy

- Əlbəttə ki, xüsusilə Rick Simpson yağının "möcüzəvi müalicəvi qüvvələri" haqqında 
bütün məlumatların doğru olduğunu düşündükdə. Düzgün istehsal olunan və istifadə
olunan yağ həqiqətən xərçəng, şəkərli diabet və digər minlərlə xəstəliyi müalicə edə
bilər. Morfinin toxunmayacağı bir ağrı ilə həqiqətən kömək edə bilər. Həqiqətən 
bədəni cavanlaşdırır və əzələləri yenidən böyüdür. Düşünən ağıl sözü bunu tam təsvir 
etmir, məncə. JB

"AMAN TANRIM. Phoenixə göz yaşı verdiyim bir adamdan xəbər aldım və demək 
istəyirəm ki, böyrək xərçəngi var. 90 gün ərzində yağ qəbul etdikdən sonra ən yeni 
PET taraması şişlərin yox olduğunu göstərir. Bu inanılmazdır. Phoenix Tears ilə
işlədiyimdən bəri bir çoxunun müalicəsini gördüm. Başqalarının sağalmasına kömək 
etdiyiniz üçün təşəkkür edirəm. ”

- Təbrik edirəm və başqalarına kömək etdiyiniz üçün təşəkkür edirəm, Gregg. Artıq 
tarama yox, sadəcə yağ. Tarama kanserojendir, xərçəngin geri dönməsinə səbəb ola 
bilər və bunu kim istəyir? JB

"Salam əziz şirin Rick Simpson və Jindrich Bayer, inşallah həm yaxşı, həm də
xoşbəxtsən. E -poçt miqdarını nəzərə alaraq almalısınız ki, aylar əvvəl məni 
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xatırlamadığınızdan əminəm, buna görə əvvəlki yazışmalarımızı daxil etdim.

Ana sağdır və çox sağdır! Çox minnətdar olduğumuzu söyləmək çox azdır.

2012 -ci ilin fevral ayında diaqnoz qoyulduqda (qaraciyər və ağciyərə metastaz verən 
pankreas adenokarsinomunun 4 -cü mərhələsi) proqnozu 3 aydan 6 aya qədər idi və bu 
müddət ərzində sağlamlıq vəziyyətində ciddi azalma gözlənilirdi. Əksinə, 10 ay sonra 
sağ, xoşbəxt və yaxşı vəziyyətdədir.

Bilirəm, hər ikiniz kimya əleyhinə çıxırsınız və biz də ... Amma 3 ay dedikdə dərhal 
RSO -ya başlamaqla yanaşı, hər şeyə kimyəvi maddə də atdıq. Bizə heç kimin aldığı 
qədər Gemzar kemoterapiyasında ana qədər sağlam qalmadığı bildirildi. RSO bu 
müddət ərzində onu sağlam saxlamalı idi.

Kimya 6 həftə əvvəl, kimyəvi zərərin başlanğıcını hiss edə biləcəyinə qərar verəndə
dayandırdı. Artıq 6 həftədir ki, kimyaterapiya keçirir və özünü yaxşı hiss edir.

2012 -ci ilin fevral ayında diaqnoz qoyulduqdan sonra, ilk quruluşdan sonra, gündə bir 
qram RSO qəbul etdi (indiyə qədər cəmi 300 qram).

12-17-12 Bazar ertəsi günləri edilən son tarama, bəzi şişlərin KT ilə
görüntülənməyəcək qədər kiçik olduğunu göstərən sənədlər də daxil olmaqla daha çox 
şişkinlik göstərdi. İnanılmaz xəbərdi! Sonra çərşənbə axşamı laboratoriya işinin 
nəticələrini əldə etdik. Belə yaxşı bir tarama xəbəri aldıqdan sonra, onun şiş marker 
testinin (CA19-9) 285-dən 2100-ə yüksəldiyini eşidəndə şoka düşdük. Bunu əvvəllər 
gördünüzmü? Markerlərin niyə və ya necə artması ilə bağlı hər hansı bir izahınız 
varmı? Ümumiyyətlə hər hansı bir fikir varmı? Hər hansı bir təklif? Bu sual bir neçə
RSO istehsalçısına verildi, lakin indiyə qədər qəti cavab yoxdur.

Bu günə qədər onun CA19-9 nəticələrini təqdim edirik. Normal səviyyə 37 -dən azdır. 
Fevral ayında ilkin diaqnozda şiş olmayan marker testi edildi. 4-30-12 ... 23,568; 
5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 4.458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Sonuncu kimya 
10-29-12 idi); 12-17-12 ... 2100. Hər hansı bir girişiniz ailəm tərəfindən 
qiymətləndiriləcəkdir! Çox sevgi, B ”

- Əziz B, KT müayinələri böyük bir dozada şüalanma verir və buna səbəb ola bilər, 
üstəgəl, kimya tamamilə lazımsız idi. Ən qısa müddətdə 180 qr ən keyfiyyətli yağı 
yeməsini istəyərdim. Artıq CT və ya başqa bir kanserojen cəfəngiyat yoxdur, yalnız 
yağ və götürə biləcəyi qədər. Əvvəlcə kemoterapi və radiasiyadan gələn zərərləri 
aradan qaldırmalısınız və bir az vaxt alacaq, bu, yağın işini çətinləşdirdi. Damarlarına 
zəhər vurarkən antidot vermək kimi, mənim üçün heç bir məna kəsb etmir. Ən xoş 
arzularla, Jindrich Bayer

"Təxminən 4 həftə əvvəl döş xərçəngi olan bir qadın mənə müraciət etdi və onu 
düzgün istiqamətə yönəltməyi bacardı. Olduqca əhəmiyyətli bir şişi var (düşünürəm 
ki, birdən çox ola bilər.) Və bunu hiss edə bilir. Yağı başladığından cəmi 3 həftə keçdi 
və artıq şiş mütləq yumşalır. 3 həftə pis deyil! Onun üçün çox cəsarət aldığımı hiss 
edirəm və bu xanımın başqa bir uğur hekayəsi olacağını bilirəm. Tək sevgi." Corrie

"Atamın 89 yaşı var, üzündə dəri xərçəngi var. Üç dəfə onu kəsmək üçün xəstəxanaya 
apardım, bu da onu qocalar evindən götürməkdən başqa infeksiyalara açır və geri 
çəkmək çətindir. Bir neçə həftə əvvəl sirr yağı ilə başlamışam. Bunlardan bəziləri 
mənim körpə barmağımdan baş barmağım qədərdir. Müalicə etdiyim 11 idi, indi 4 -ü 
körpə barmağının baş barmağı böyüklüyündədir. Sadəcə ölürlər və dəridən sağalırlar. 
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Bütün tibb bacıları və həkimlər kimi təəccüblənirəm. " Steve

"Sadəcə demək istərdim ki, qayınatamın xərçəng taramasından sonra ağciyərlərdə
ləkələr göründükdən sonra ikinci dəfə tamamilə təmiz çıxdığını elan etməkdən çox 
xoşbəxtəm. Birincisi ləkələr göründükdən dərhal sonra onu yağda işə saldıq. Esrar ağ 
ciyərlərini götürüb təmizlədi! Kimyaya ehtiyacı olduğunu söylədilər. Biz bunun 
əleyhinə olduq və onu yağın üzərinə qoyduq. Esrar xərçəngə müalicə edir !!! 
Traxeyası çökmüş və anadangəlmə ürək çatışmazlığı olduğu üçün balaca 
pomeraniyamı da yağ üzərində başlamışam. Yaydan bəri adi dərman qəbul etmirdi və
yazdan bəri ilk dəfə demək olar ki, heç öskürmürdü (həkimin verdiyi dərman 
vasitələrində də daim öskürürdü və ağzını açırdı). Daha çox enerjiyə malikdir və
dərman qəbul edərkən etdiyindən daha yaxşı işləyir. " Karen

"Uşaqlıq boynu xərçəngini də müalicə edir! Müalicə ala bilmədim (hətta BİR ...) və
bir il heç bir dərman köməyi olmadan getdim ... amma demək olar ki, hər gün siqaret 
çəkirdim ... sonra bir il sonra illik imtahanda həkim və tibb bacıları uçdular ... 
xərçəngin olduğu yerdəki kiçik çapıqdan başqa bir şey tapa bilmədilər ... İndi 100% 
xərçəngdən azadam ... marixuana sayəsində ... həkimlər deyil ... "dərman" "... müalicə
deyil ... ancaq təmiz, bitkisel, TƏBİİ bir bitkiyə görə ... Mən canlı sübut edirəm ...

Həkimlər dedilər ki, heç bir müalicə almadan 5 -ci səviyyəli xərçəng xəstəliyinə
tutulmalıydım ... amma yenə də getdi ... onlardan heç bir kömək almadan ... o qədər 
uçdular ki, məni Dövlət Xəstəxanasına göndərdilər. daha çox sınaq üçün LITTLE 
ROCK (UAMS) -da ... və UAMS da yüngül çapıqdan başqa bir şey tapmadı ... bunun 
bir möcüzə olduğunu söylədi ... Düşünürəm ki, bu yalnız marixuana idi ... Onsuz da 
qanuniləşdir. .. insanlara kömək et ... insanlığın bu məqsədlə istifadə etdiyi deyilmi? " 
Monika

"Çox təşəkkür edirəm David Triplett, videoyu oraya qoydu ... videonu bəyəndim və
alnımda bazal hüceyrəli bir karsinoma dəri xərçəngi üzərində sirr yağı sınamağa 
məcbur edən hekayələrdən biri idi ... indi yox oldu! ... Həqiqəti yaymağı 
dayandırma! ” Dee

"Başımın boynunda və üzümdə bazal hüceyrəli karsinomu müalicə etmək üçün sirr 
yağından istifadə etdim. UĞURLU. Bu araşdırma aparmaq üçün ideal bir xərçəngdir. 
Çılpaq gözlə aydın görünür və baş verən hər hansı bir dəyişiklik asanlıqla görülür. 
Mən burada ABŞ -da maraq yaratmağa çalışdım, amma federalların kimsəsi yoxdur və
hər kəsin toxunmaqdan qorxduğu görünür. Gör nə edə bilərsən. " Joseph Siler 
(CANNABIS CANES CANSERS CANSERS! Facebook Group -un ilk yazısı Kane 
Slater tərəfindən idarə olunur, 7 Yanvar 2010)

"Budumda bir parça var, əvvəllər çətin idi, təxminən 2 sm idi, indi ölçüsünün 
yarısından azdır və yumşalır (4 həftə)." Katri

"5 ay yağda qaldıqdan sonra xərçəngdən azad olduğumu öyrəndim!" Mimi

Q. JB, "hemangioblastomalar" adlanan müəyyən şiş növlərini müalicə etməklə bağlı 
bir şeyiniz varmı? Yazılarınızı izləyirəm, başqalarını da. Bu tip şişlərin kəsilməsindən 
başqa müalicəsini heç vaxt görmədim. Onlardan bir dəstəm var. Qraeme

A. Şəxsən yox, əlbəttə ki, insana şəxsən məlum olan bütün diaqnozları müalicə etmək 
şansımız olmadı, amma bu barədə indi oxuduqlarımı nəzərə alsaq, yağın kömək 
etməməsi üçün heç bir səbəb görmürəm. Bildiyimə görə, yalnız KT müayinəsi ilə
diaqnoz qoya bilərlər və mənim baxdığım kimi KT müayinəsi aparan hər kəs daha 
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sonra ən az 60 qr yağ yeməlidir. Əməliyyatdan əvvəl bu 60 qramı yeyirsinizsə, əksər 
hallarda əminəm ki, əməliyyata ehtiyac olmayacaq, çünki şişlər orada olmayacaq. 
Buna görə də mütləq yağı özüm sınayardım. Bütün yaxşı arzular, JB

"Plaseboların bəzi insanları sağaltması, dərmanı əbədi olaraq atmaq və plasebo 
sənətini öyrənmək üçün bir səbəbdir. Effektiv bir müalicəyə malik olduğunuzda heç 
vaxt plasebo tədqiqatı aparmadığınızı söyləyərək haqlısınız, bu xəstə və qəddar 
xəstələrinizin yarısını öldürmək olar. " Kristofer

- Həqiqətən xəstə və qəddar olardı və buna görə şəxsən mən bunu etməyəcəyəm. 
Başqaları istəsələr edə bilər, amma mən istəmirəm. İstəyirəm ki, tibb sistemi yağdan 
plasebo olaraq istifadə etsin - əgər istifadə etmək istədiklərinin yağdan daha 
təhlükəsiz və daha təsirli olduğunu (və xəstə üçün daha əyləncəli/xoş olduğunu) sübut 
etsələr, irəli gedib sata bilərlər. . Əgər yoxsa, deməli. Məncə, olduqca sadə və çox 
rasionaldır. Gələcəkdə də belə olacaq, bəs niyə gözləyək? JB

"Esrarın sadəcə dərman olduğunu qəbul etmək heç vaxt gec deyil. Eyni zamanda, 
vəziyyətinizdən və nə qədər ağır olmağınızdan asılı olmayaraq, yağı dərman kimi 
istifadə etməyə başlamaq heç vaxt gec deyil. Yağın istifadəsi ilə xəstəyə ümumiyyətlə
bir şans verilir və ya yağ sona qədər onlara maksimum həyat keyfiyyəti verəcəkdir. Və
bu da çoxdur. ”JB

“Kimya qəbul edən xəstələr yağdan istifadə etməyə başladıqda, yağın etməli olduğu 
ilk şey bədəni detoksifikasiya etməkdir. Xərçəngə hücum etməyə başlamazdan əvvəl 
bəzən 120-150 q yağ demək lazımdır. Tibbi sistemin sirr haqqında on illərdir 
xərçəngin müalicəsi olduğunu bildiyini nəzərə alsaq, tamamilə lazımsız olduğu halda, 
kemoterapi qəbul etmək yaxşı bir fikir deyil. "JB

Q. 'Terminal' Xərçəng xəstələri: Onları gündə 1 qramdan aqressiv şəkildə başlatırsınız 
və ya bir həftəyə qədər işləyirsiniz? Təcrübələrdən məsləhət?

A. Xeyr, həmişə kiçik dozalarla başlayırıq və təlimatları çox yerinə yetiririk. Əlbəttə
ki, əvvəllər sirr ilə təcrübəsi varsa və qorxacaq bir şey olmadığını bilirlərsə, bəzən 
daha yüksək bir dozadan başlaya bilərsiniz. Ancaq xəstənin yağa necə reaksiya 
verəcəyini heç bilmirsən, üstəlik adətən müxtəlif dərmanların qarışığıdır, buna görə
diqqətli olmaq və xəstənin qan təzyiqini və s. İzləmək istəyə bilərsən. daha az 
formaldır - instinkt və mülahizənizi izləyin və xəstənin "itirməyə heç bir şeyi" 
olmadıqda,

Lazım olduqda onlara yüksək dozada verməkdən çəkinməzdim (kəskin bel ağrısı və
s.). Həqiqətən yüksək keyfiyyətli bir qram, təcrübəsiz bir istifadəçini çox yüksək edə
bilər. Bəzən bu kenevirdən qaynaqlanan vergül faydalı olardı və əminəm ki, gec-tez 
əməliyyatdan əvvəl anesteziya üçün bu şəkildə istifadə ediləcək, amma hazırda 
xəstələrin mümkün qədər rahatlıq zonalarında qalmalarını görmək istəyirik. Ümid 
edirəm yaxşı izah etdim. Uğurlar, JB ”

"Corrie, dostum, sən mənə kömək etdin. Mən ona neyroendokrin şişləri üçün dərman 
verirdim. 1 aydır həkimdədir və daralmağa başlayır. Mədəsini itələyəcəyi qədər böyük 
idi, amma indi yeyə biləcəyi yerə qədər düşdü və həkimi belə bir şiş görmədiyini 
söylədi. Bu onu çaşdırdı və bütün qan işləri normallaşdı, buna görə sağalma yolundakı 
başqa bir şey MÜHƏMMƏSİZDİR. Sən MÜHƏMMƏSSİN və Allah böyükdür. "

"Beyin xərçəngi olan bir dostum var və Cml var. Yağ hər ikimiz üçün işləyir !!! 
Dostum, bu yağın bir möcüzə olduğunu ilk gözlərimlə sübut edir ... Əvvəllər 
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şübhələrim vardı, amma indi yox! Yağı götür, İŞLƏYİR! " Tayler

"Keçən il anamın yoldaşı tərəfindən anası üçün ən yüksək dərəcəli sirrdən 6 aylıq 
çətənə yağı hazırlaya biləcəyimi soruşdular. Boyun xərçəngi var idi. Youtube -un 
tövsiyələrinə əsasən ona yağ hazırladım, sonra Rusiyaya göndərdim. İlk 6 aylıq kursu 
heyrətləndirici nəticələrlə istifadə etdi və başqa 6 aylıq doza istədi, ona başqa bir yük 
göndərdim və indi 14 ay sonra sağlamlıq vəziyyətindədir. Çox gözəl işlər görürsən, 
Rick. Çox sağ ol." Gareth

"Salam mənim adım Alysa Erwin və mənim 16 yaşım var. 2011 -ci ildə mənə mərhələ
3 anaplastik astrositoma diaqnozu qoyuldu. Biz (ailəm və mən) bir sirr 
konsentratından istifadə etmək qərarına gəldik. Michigan Universiteti, bir neçə ildən 
çox sağ qala bilməyəcəyimi və xərçəngin özü hörümçək formasında olduğu üçün 
işləməyəcəyini söylədi. Keçən ilin yanvar ayında Michigan Universitetində müntəzəm 
MRT üçün getdim. Bütün şişlər yox oldu. "

“Mənə yenidən xərçəng diaqnozu qoyuldu. Üçüncü dəfə. Döş xərçəngindən 4 -cü 
mərhələ sümük və qaraciyər. Xərçəng hekayəm, demək olar ki, 7 il əvvəl başladı, 
radiasiyadan başqa, bədənimi məruz qoyduğum kemoterapi miqdarından sağ çıxan 
şanslılardan biriyəm. Bu üçüncü diaqnoz məni bunun üçün edildiyimə inandırdı; Yəni 
bu cür diaqnozdan kim sağ çıxır?

Möcüzələr axtarmağa getdim və Rick Simpsonu tapdım. Bu adamın həqiqəti 
söyləməsinin heç bir yolu olmadığından əmin idim və daha dərinə baxdım. 
Michigan'daki insanlarla əlaqə qurmağa başladım və Rick Simpson Oil və ya sirr yağı 
və mənim kimi insanların yaşadığı nəticə haqqında daha çox şey öyrəndim ki, bu da 
sağ qalma, remissiya, müalicə idi !!

Bu nöqtədə itirəcəyim bir şey yoxdur, ona görə də əl uzadıb kömək istədim. 
Dərmanlarımdan gündə bir qram almağa başladım, yavaş -yavaş bu dozaya qədər 
çalışdım. İstirahət günümün böyük bir hissəsinə çevrildi, bu mənim döyüş bədənimə
lazım olan şeydi. Yaşadığım tək yan təsir, aldığım yuxunun miqdarı və gözəl 
keyfiyyəti idi. Üstəlik qan təzyiqimi tənzimləyir və ağrım artıq nəzarət altındadır.

Bir ildən az bir müddət əvvəl mənə saysız -hesabsız şişlərlə 4 -cü mərhələ sümük və
qaraciyər xərçəngi diaqnozu qoyuldu (bir çoxu saymağı dayandırdı), əşyalarımı 
qaydasına salmağımı söylədilər. (Hələ də nəfəsimi kəsir.) Bu günə qədər sürətlə
irəliləyin və mən remissiyadan bir neçə santimetr uzağam. Keçən həftə PET taramam 
mənfi oldu ... Mənfi! Onlardan əvvəl heç vaxt belə olmamışam. Yəni xərçəng yoxdur. 
Pişik taramasında sümüklərimdə bir neçə kölgə olması səbəbiylə tam remissiyada 
olmamağımın səbəbi, amma müalicəmə davam edirəm və bunlar da tezliklə yox 
olacaq. Bu bir PET taramasında belə görünməyən bir neçə kölgə üçün bir möcüzə, 
saysız -hesabsız şişdən başqa bir şey deyil.

İnsanlar müalicə sözünə diqqətli olun deyə bilər ... Amma demək istədiyim budur. 
Mən burdayam və hər gün daha da sağlamlaşıram və John ora getməyimə kömək etdi. 
Mən zəng edib kömək istədiyim zaman məni qəbul etdi. O və qrupu, bu dərmanın 
ciddiliyi və bunun mümkün olması üçün bütün hissələrimizin üzərinə götürdüyü 
öhdəlik haqqında təhsil aldığımdan əmin olmaq üçün mənimlə birlikdə oturmağa vaxt 
ayırdı. Mənim üçün və sizin üçün bu bir ölüm -dirim məsələsidir. Ümid edirəm ki, hər 
kəs buna ciddi yanaşır! Ömrümüzün sonuna qədər bu dərmandan asılı olacağıq.

Michigan Cannabis Club, dərman ehtiyaclarımı və təhsil ehtiyaclarımı həll etdi. Bu 
ciddi bir qrupdur və ciddi dəstəyə ehtiyacları var, John Robertsə xeyir -dua verin, 
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qurbanlarınız məni yaşatdı. Zəhmət olmasa indi onlara kömək edin ki, bir çoxlarına 
kömək etməyə davam etsinlər. Çox sağ ol!!"

- Bu yeniləmə bir neçə ay əvvəl yayımlandı və indi tam remissiyadadır. Michigan 
Xərçəng Layihəsi

"Mən 68 yaşında bir kişiyəm və normal sağlam həyatımda heç bir problem yaşamadan 
yaşadım və hər il qrip əleyhinə və müayinələrlə özümü qorudum. Vücudumun 
funksiyaları yaxşı idi və bir səhər dəhşətli mədə ağrısı ilə oyanana qədər hər şey 
qaydasındaydı.

Əlavə və ya yırtıq olduğunu düşünərək həyat yoldaşım məni təcili xəstəxanaya apardı. 
Təxminən 2 saat sonra, 15 Avqust 2012 -ci ildə təcili cərrahiyyə əməliyyatı keçirdim 
və bağırsağımda 14 limfa düyünü ilə birlikdə çıxarılan böyük bir şiş var idi. Bir həftə
sonra içim açıldı və məni zəhərlədi və bu da ikinci əməliyyata səbəb oldu.

4 gün sonra daha yaxşı hiss etməyə başladım, ayaq üstə idim və yavaş -yavaş 
hərəkətliliyimi geri qaytardım və qanamağa başladım. 3 nömrəli əməliyyata qayıtdı və
bir gün sonra yüngül infarkt keçirdi.

Qısa müddətdən sonra -33 gün ICU -da xəstəxanadan çıxdım və OSTOMY Çantasını 
götürdüm. Çanta 8 ay yanımda idi və heç bir komplikasiyasız bir geri əməliyyat edildi. 
Cərrah xərçəngin düyünlərdən kənara çıxmadığını söylədi.

Buna baxmayaraq məni Xərçəng Klinikasına apardılar və "təqib" olaraq Kemoterapi 
və radiasiyanı müzakirə etməyə başladılar. Standart protokol dedilər. BULLSHIT dedi 
ki! Vücudumu nə şüalandıracaq, nə də Kimya və ya Radiasiya ilə daha çox 
zəhərləyəcək. Xərçəng Klinikasındakı onkoloq mübahisə etmədi və bir il ərzində hər 3 
ayda bir müayinələr etdi, bu da CT müayinəsi və qan işi tələb etdi.

Materialı Rick Simpsonun dediyi kimi əldə etdim və RSO hazırladım. Ekstraksiya 
prosesi ilə bağlı bütün təlimatları izləyərək və Naftanı həlledicim kimi istifadə edərək 
bitmiş yağı şprislərdə saxladım və hər dəfə az miqdarda gündə iki dəfə udmağa 
başladım.

Xərçəng Klinikasında 4-cü təqibimi tamamladım və dedilər ki, KT müayinəsi 
XƏRÇƏNG varlığını göstərən heç bir şey göstərmir. Qan işi CEA səviyyəsini 1,4 
səviyyəsində göstərdi, amma nə isə, hər kəsdə bir -iki xərçəng hüceyrəsi var. 5+ hər 
şeyi narahatlığa səbəb hesab edirlər. İndi başqa bir dəstə hazırlayıram və hər gün 
profilaktik tədbir olaraq yeyəcəyəm.

İndi xərçəngdən əziyyət çəkən hər kəsə eyni şeyi etməyinizi təklif edirəm. İtirəcəyimiz 
bir şey yoxdur və qazanacağımız hər şey var. " Gerry

"Dördüncü mərhələsi olan və artıq dərisi və sümükləri olan və artıq güc itkisindən 
çətinliklə gəzə bilən birini xilas etmək çox gecdir?" Tumble

“Heç vaxt gec deyil. Bu yağın istifadəsi ilə bir çox möcüzələr görüldü. Onları xilas 
edə bilməsə, ən azından dərman vasitələrinin sərt yan təsirləri olmadan əziyyətlərini 
yüngülləşdirməkdir. Diqqət yetirin ki, yüksək dozalarda qəbul etsələr, tolerantlıq 
yaranana qədər çox yuxu olacaq. Çox güclüdür. ” Nik

"Mən iki dəfə döş xərçəngi döyüşçüsüyəm. Neftinizin həyatınızı xilas etmək üçün 
işlədiyinin canlı sübutu olmaq istərdim. " Mişel

"Mən də tiroid xərçəngindən azadam !!" Mişel
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"Şəfəq: Mənim haqqımda nə istədiyini söylə, mənimlə dostluq et, mühakimə et ... 
Mübahisən etibarsızdır! Bu ananın əldə edəcəyi son tarama !!! CANNABIS 
XƏRÇƏNGİ ÖLDÜRÜR!

Stacy: Ananız hansı mərhələdə idi? Daha əvvəl bir dəfə göndərdiyinizi bilirəm, amma 
unuduram. Bu dərhal inanılmaz bir hesabatdır!
Şəfəq: Stacy, ağciyərin 3 -cü mərhələ kiçik hüceyrəli karsinomu idi. Üst limfa 
sistemində kiçik mets olan 5 şiş.
Debbie: Bu çox möhtəşəmdir! Kiçik bir hüceyrəni, hətta bütün adi protokollarla belə
müalicə etdiyini eşitməmişəm. Bu diqqətəlayiqdir! Yalnız ananızın həyatını xilas 
etmədiniz, həm də digər insanların həyatını xilas edəcəksiniz, çünki sirr işlədiyinin 
sübutudur. Bunu paylaşdığınız üçün çox sağ olun!
Şəfəq: Debbie, hər şeyi etdi, kenevir yağı - kimya - radiasiya AMA kimya və radiasiya 
müalicələri edilməmişdən əvvəl sağaldı, buna görə də qalan müalicədən imtina etdi və
yağla yapışdı ... Hələ hər gün çəkdiyi və alacağı da ömrünün qalan hissəsi!
Steve: "bu, radiasiyadan sonrakı dəyişikliklərə ən çox uyğundur" deyir. Radiasiya 
müalicəsi aldı?
Şəfəq: Steve, bəli etdi, amma heç bitirmədi ... Dr döşəməlidir! "

“Xəstə: Linda V., Xidmət Tarixi: 11/16/2013, Prosedur: KONTRASTLI CT KÖŞƏSİ

Döş qəfəsinin KT müayinəsi aparıldı ... 7/8/13 tarixindən əvvəlki sinə CT ilə
müqayisə edilir

Göstəriş: Bu, ağciyər xərçəngi tarixi olan 64 yaşında bir qadındır ...

BULGULAR: İnterstisial dəyişikliyin artması və interlobular septal qalınlaşma var ... 
əvvəlki müayinə ilə müqayisədə yaxşılaşmışdır ... Qəti mediastinal yumşaq toxuma 
düyünləri və ya mediastinal adenopatiya göstərilmir. Aksiller lenfadenopatiya və ya 
hillar limfadenopatiyasına dair qəti bir dəlil yoxdur. Sağ üst lobun medial aspektində
post-şüalanma dəyişikliklərindən başqa, əlavə parenximalı ağciyər qeyri-şəffaflığı və
ya şübhəli ağciyər düyünləri göstərilmir. Traxeya və əsas bronxlar patentlidir. Plevral 
efüzyon yoxdur. Ürək ölçüsü normaldır. Perikardial axıntı yoxdur. Üst qarının 
görselleştirilmiş hissələri diqqət çəkmir. Fokal olaraq aqressiv lucent və ya sklerotik 
osseous lezyon yoxdur.

TƏSVİR: Sağ təpədə və sağ üst lobun medial hissəsində post-radiasiya 
dəyişikliklərinin yaxşılaşdırılması. Təkrarlanan və ya qalıcı bir xəstəliyə dair qəti bir 
dəlil yoxdur. "

"Neft bütün radiasiya zərərlərini geri çevirdi və inanılmaz dərəcədə sağaldı ... Tibbi 
Marixuana məni xilas etdi və məni 5 aptekdən uzaqlaşdırdı. Sağ böyrəyimi kimya 
əleyhinə itirdim və üzərimdə dərinin olması ağrıyan yerə qədər tutmağa başlayır ... və
bir neçə dəqiqə ərzində yağları tincture içərisində tutaraq nöbetləri dayandırıram və
aylarla uzaqlaşıram ... İnanılmaz və yağlardan biri, qlaukoma diaqnozu qoyulduğum 
yerə kimyəvi maddələrin səbəb olduğu gözlərimdəki sinir zədələrini geri çevirdi və
yalnız 6 ay əvvəl son ziyarətimdə qlaukoma əlaməti yoxdur və dərman qəbul edərkən 
görmə qabiliyyətim daha yaxşıdır ... "Tereza

"Mərhələ 4 glioblastoması olan xalam, yalnız üç dozadan sonra əlil arabasından 
gəzməyə getdi! Sol tərəfi bir aydan çox iflic oldu. Ancaq indi tam işləkdir !! Çox 
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həyəcanlı! ” Nicolette

"Bir kollektivdə və uzun illər işlədim və maşın sürərkən pəncərədən asıldığı üçün sol 
qolumda dəri xərçəngi var idi. İndi bilirəm ki, kimsənin mənə inanmasına ehtiyac 
yoxdur, amma hər gün RSO yağını sürməyə başladım və and içirəm ki, getdi. Bir neçə
ay çəkdi, amma illərdir olduğu yerdə qaldı. " Randy

"Demək olar ki, bir il əvvəl CML (xroniki miyelogen lösemi) diaqnozu qoyulduqdan 
sonra həyatım dəyişdi və mən sirr yağının terminal xərçəng xəstələrini necə müalicə
etdiyinə dair" Run From the Cure "adlı videoya baxdım. Yaxşı, bunun işlədiyinin 
canlı sübutuyam. Xərçəng səviyyəmi dəyişdi. Hələ sağalmamışam, amma inşallah bir 
gün tezliklə sağ qalacağımı deyə bilərəm, buna görə heç bir xərçəng xəstəsinin 
ayaqqabısı ilə bir mil getmədiyiniz təqdirdə heç nə bilmədiyiniz bir şeyi söyməyə
başlamayın. " Denise

"Mən inanıram. Dostuma 3 növ xərçəng diaqnozu qoyuldu. Ona 3 həftə yaşamaq üçün 
vaxt verildi. İndi 2 il sonra 1 növə düşdü və yaxşılıq etdi. " Sandra

"Qardaşımın mədəsində lenfoma, onurğasına metastizasiya edildi. Verdikləri 
dərmanlar hər gecə və gündüz bütün gecəni yuxudan oyatdı və həftələrlə nə yatdı, nə
də yedi. Bir qram həb yağı ilə 18 saat yatıb doyunca yeyir. Bir həftə sonra 78% 
xərçəngdən azaddır. Həkim çaşdı. Tibbi olmayan vəziyyətdə olduğu üçün ona 
demədik, amma sirr onun və bizim həyatımızı xilas etdi. İndi bir il sonra MƏNİM 
QARDAŞIM LİFOMAMI BEAT! Heç kim bunu sirr olmadan etməz. " Errl

"Hal -hazırda mərhələ 4 xərçəngim var. Qaraciyər ablasiyası və rezeksiyası ilə yanaşı 
folfoks kimyası da keçirdim. Yağ istifadə etdim və şiş markerləri 1200 -cü illərdən 3 -
ə qədər getdi. Bütün tibb komandası NSD deyərək. Xəstəlik əlamətləri yoxdur. ” Cim

"Esrar yağı istifadə edərək 5 şişimdən qurtuldum ... orijinal şişlərin 5 -ni tapa 
bilməyəndə həkimlərin üzünü görmək maraqlı idi ... hara getdilər? Fərqi varmı? 
Təşəkkür edirəm sirr yağı. ” Kelly

"Bir müddət əvvəl böyük bir flakon aldım. Gündə bir damla götürərdim. Mənə verən 
şəxs onu geri istədi. Sonda xərçəngdən uzaqlaşan bir qadına verdi. Yeyə, içə və ya 
yaşaya bilməzdi. Çəkisi 70 kq -dan az idi. Dostum ona yağı verdi ... voila! Yeməyə, 
içməyə başladı və mübarizəsini müvəffəqiyyətlə davam etdirdi ... Esrarın müalicəvi 
xüsusiyyətlərinə inanan bir adam. " Tara

"Bu gün böyük bir məbləğ bağışladığım bir adamdan xəbər aldım. Boğazında xərçəng 
şişi var idi. 2013 -cü ilin aprel ayının əvvəlindən etibarən tamamilə boru ilə qidalanır. 
Xəstənin həyat yoldaşı göz yaşları içində hamısını çağırır. 4 həftə ərzində gündə 2 
dəfə yağ qəbul etdikdən sonra yox olur. Tamamilə getdi ... Qatı yemək yedi ... Yeni 
müalicələr və ya yeni dərmanlar yoxdur, sadəcə RSO. Bilikləri bölüşün, bir həyat 
xilas edin. " Jared

"Dekan: Xalam kemoterapi istifadə etdi. Eyni nəticələr. ÖLÜ.

Stephen: itirdiyiniz üçün üzr istəyirik. Çətənə yağının xaç anamdan dəri xərçəngini 
çıxardığını gördüm. Düşünürəm ki, hələ erkən tutmalısan. Əminəm ki, sirr kömək 
etdi. "

"Hodgkins olmayan lenfoma keçirmiş 16 yaşlı xəstəmin Təmiz olduğunu eşitdim! 
Şişlər getdi, laboratoriyalar normaldır ”. Janet

"Ölümcül xəstədən zəng gəldi. Artıq bir neçə aydır ki, RSO ilə müalicə olunur. 
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Bağırsaq xərçəngi. Dr.Ted ona yaşadığı aylar qaldı. Jindřich Bayer, son Dr. Appt -də
ona indiyə qədər ən yaxşı Milad hədiyyəsini verdiyini bildirməkdən məmnunam. Ona 
dedi ki, heç bir xərçəng tapa bilmirəm və sən yaşaya bilərsən !!!! Bu Milad 
hədiyyəsidir. Sağ ol İsa !!!! Heç vaxt heç vaxt demə ... ”Raymond

“Məşhur Simpsons Oil vasitəsi ilə xərçəngdən xilas olan iki dostum var idi! Birində
ağciyər xərçəngi vardı və ona 6 ay yaşamaq vaxtı verilmişdi, artıq 7 ildir sağdadır, 
digəri iki dəfə xərçəngdən keçmiş, sonuncu yumurtalıq xərçəngi idi və 2 həftə əvvəl 
demək istəyirəm ki, artıq xərçəng yoxdur! Hər iki dəfə sirr yağından istifadə etdi !! " 
Vicki-Jane

"Anamın kiçik hüceyrəli ağciyər xərçəngi diaqnozu qoyulmasından bəri təxminən bir 
ildir ki, Rickin səhifəsini izləyirəm. Ona keçən ilin mart ayında diaqnoz qoyuldu və
qısa müddət sonra kimya müalicəsinə başladı. Yaz aylarında kimya və sinə
radiasiyasına dözdü və radiumun boğazını yandırdığı üçün çox xəstələndi, yeyə
bilmədi və s. İki aya yaxın xəstəxanada yatdı. Daha sonra bir müddət beyin 
şüalanması keçirdi (önləyici, bleh:/) bütün bu müddət ərzində böyük bir araşdırma 
apardıq və hər şeyi bir araya gətirərək öz neftimizi sıfırdan istehsal etməyə başladıq. 
Hansı işdə uğur qazandıq?

İlk iki gün beyin radiasiyasından sonra çox xəstələndi, buna görə də neftə başlamasına 
qərar verdik (oktyabr). İlk dozadan geri baxmadı !!!! Beyin radalarının qalan hissəsini 
gəzdi və heç bir migreni, şiddətli qusma və ya yaddaş itkisi və s. Olmadığını həkimləri 
heyrətləndirdi! Uçurdu!

Oktyabr ayında müayinədən sonra ağciyər şişində böyük bir azalma olduğunu 
göstərdi, amma yenə də var idi. Növbəti addımlara qərar vermək üçün onu yanvar 
ayında yenidən görmək istədilər. Beləliklə, Noyabr və Dekabr aylarına qədər sürtdük 
və ona başqa bir müalicə etmədik. Miladda kiçik bir uğursuzluq yaşadı və iki həftə
depressiyaya düşdü və qusdu, amma onu çiy vegan smoothies və buğda otuna qoyduq 
və o, həqiqətən də parladı və parlaq görünür. Ən son müayinələrindən sonra onun 
böyük müayinəsi dünən vas tahmini nə oldu ... Anam XƏRÇƏNG PULSUZDUR !!!! 
Yox oldu !!!! Necə də heyrətamizdir !!!! ” Janet vasitəsilə

"Təxminən 6 ay əvvəl anama hər iki ciyərində 6 şiş olan son xərçəng metastatik 
melanoma diaqnozu qoyuldu. Həkimlər, kimya və radiasiyanın heç bir şey 
etməyəcəyini söylədilər və şişlərin böyüməsini dayandırmaqda və bəlkə də bir neçə il 
daha həyatını genişləndirməkdə müvəffəqiyyətli olduqları yeni bir müalicəyə sahib 
olduqlarını söylədilər. Yeni müalicəyə başladıq və yan təsirləri dəhşətli idi, buna görə
də dayandırdıq. Təxminən bir həftə sonra bir dostum Youtube -da "Run From the 
Cure" sənədli filminizdən danışdı.

Bunu izlədikdən sonra sınamağın nə zərər verə biləcəyinə qərar verdim. Hey, bu işə
yaramasa, onsuz da öləcək. Uzun sözün qısası, ana təxminən 3 aydır yağı içir və 2 gün 
əvvəl taramalar keçirdi və 6 şişdən 5 -i TAMAMEN getdi, sonuncusu isə ölçüsünün 
yarısı qədərdir.

Verdiyiniz məlumata və anamın həyatını xilas etdiyinizə görə minnətdarlığımı sözlə
ifadə edə bilmərəm. Sadə bir bitki bütün bunları düzəldə bildikdə dünyada əziyyət 
çəkən və ölən bütün insanları və uşaqları düşünmək dəhşətdir. İndi sözümü yaymaq və
bəlkə də özümdən bir az da becərmək və yardıma ehtiyacı olan tanıdığım insanlar 
üçün yağ hazırlamaq əzmindəyəm. Bir daha təşəkkür edirəm və gələcəkdə hər şeydə
uğurlar. ” Janet vasitəsilə
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"Yumurtalıq xərçəngi, 5.5" şiş, 90 gün yaşamaq, mədəyə yayılır ... 38 gündə 90 qram 
udulur. Artıq xərçəng yoxdur. İnanmaq lazım olan bütün sənədlərə sahib olun, amma 
yenə də insanlar yoxdur! Allah sənə rəhmət etsin, Müqəddəs Simpson, anamızı 
saxlamağımıza kömək etdiyinə görə !!! " Larri

"Çox gözəl xəbərlərim var. Şərqdəki Peeps'imdən biri verdi, say ... Karotid 
arteriyasına nəhəng bir şişi olan bir dostuna BİR yağ tüpü. Sadəcə buna məhəl 
qoymadı, saçları böyüdükcə gizlətmək üçün uzun uzadı. Həkim həkim olan qardaşı 
xəstənin kimyaterapiya və radiasiyadan imtina etdiyi üçün nə edəcəyini bilmirdi. Artıq 
bunu göz ardı edə bilmədikləri üçün 2 gün əvvəl onu böyük bir əməliyyat olması üçün 
əməliyyat otağına apardılar. Çox təhlükəli, uzun və mürəkkəb bir əməliyyat olacağı 
üçün bir neçə mütəxəssis/ cərrah iştirak edirdi. Mümkün olduğunca şişdən çıxarmağa 
çalışacaqlar və ayağından bir damar götürüb boynuna köçürmək məcburiyyətində
qalacaqlar. Boynunu açdılar və VOILA şişi tamamilə örtüldü və Karotiddən ayrıldı. 
Tamamilə sözün əsl mənasında içəri girib çıxardılar! Həkimlər təəccüblənirlər və
etdiyi hər şey haqqında ətraflı bir hesabat istəyirlər. İnsanlar üçün uzun bir siyahı 
olmayacaq. Sadəcə meyvə suyu və bir tüp yağ. ” Corrie

"Neft heyrətamizdir !! Bir dostumun yumurtalıq kistası vardı ... bir əməliyyatı çıxardı 
və bir ay sonra daha çox olduğunu öyrənmək üçün geri döndü! Bir ay keçdi və ölçüsü 
ikiqat artdı və ona bir şey geri dönərsə və təcili əməliyyat edəcəklərini söylədilər! 
Oğlan ona bir az yağ verdi ... 3 həftə çəkdi ... növbəti ultrasəsə gedəndə heyrətləndi, 
demək olar ki yox oldu !!! " Jolie

"1 il əvvəl bu gün mənə çox yaxın olan biri mənə ölümcül xərçəng olduğunu söylədi. 
Ona 8 ay yaşayacağı bildirildi. 5 gün ərzində ona bir az düyü taxıl ölçüsündə yağ 
yeyərək udmaq üçün bir az sirr yağı verdim. 6 həftə ərzində şişinin ölçüsündə bir 
azalma oldu və dedikləri kimi yayıldığına heç bir işarə yox idi.

Şişin böyük bir qreypfrut ölçüsündə olduğunu və bu gün bir palamut boyunda 
olduğunu söyləməkdən məmnunam. Esrar yağı onun həyatını xilas etdi. Yağ yox 
olana qədər yeməyə davam edəcək. Yalnız ölümcül xərçəngini müalicə etməklə yanaşı 
sağlamlığına da inanılmaz təsir göstərdi. Diabetdən əvvəl və obez idi və indi 
mükəmməl çəkiyə düşür və həmişəkindən daha xoşbəxtdir!

Hər kəsi sirr yağı müalicəsinə baxmağa çağırıram. Zəhmət olmasa baxın -> RICK 
SIMPSON Youtube -da "QURAŞDAN QAYIN" Videosuna ... Sadəcə həyatınızı və
ya tanıdığınız birini xilas edə bilərsiniz. Onlara həyat hədiyyəsi verin! ” Jose

Dəlil

"Elmi ədəbiyyatı oxumaqdan narahat olsanız, Rick Simpson Oil tam elmi etibarlıdır" 
Robert Melamede, aka Dr.Bob

"Hüceyrənin sağ qalma yolunun inhibisyonu Badın fosforlaşmasına və bu Bcl-2 
zülalının mitokondriyaya və sonradan apoptoza çevrilməsinə gətirib çıxarır." 
Ummmm, zəhmət olmasa Laymanın şərtləri ??? " Şans

- Bunun mənası "Esrar xərçəng hüceyrələrini öldürür", Şans. JB

S. Niyə həkimlərin sirr xərçəngi sağaldır iddiasını dəstəkləməsini gözləməliyəm? 
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A. Yaxşı, çünki xərçəngi müalicə edir və bununla bağlı olan hər şey budur. THC 
apoptoza səbəb olduğu üçün təəccüblü olaraq bütün xərçənglərdə apoptoza səbəb olur. 
Niyə? Doğru miqdarda qəbul edildikdə, dekarboksilatlı yağ bir şəkildə bədənin bütün 
hüceyrələrinə daxil olur. Endokannabinoid sistemi immunitet sistemini tənzimləyir, 
buna görə də immunitet sistemini düzgün işlədərkən xərçənglə də mübarizə edə bilər. 
Bunun üçün çox da çox deyil, həqiqətən təhqiramiz dərəcədə sadədir.

Düzgün istehsal olunan yüksək keyfiyyətli yağ, xəstənin hər halda ən yaxşı şansıdır 
(bəlkə də həyatı təhdid edən bir neçə vəziyyətdə cərrahiyyə tələb olunacaq). Və xəstə
üçün yağdan daha təhlükəsiz, daha təsirli və daha əyləncəli bir müalicə variantını 
bilirsinizsə, bizə deyin. Heç biri yoxdur.

Mechoulam və Pacherin dediklərinə baxın: “İltihab/toxuma zədələnməsi yerli 
endokannabinoid səviyyələrində sürətli yüksəlişlərə səbəb olur və bu da öz 
növbəsində immun və digər hüceyrələrdə kritik funksiyalarını tənzimləyən siqnal 
reaksiyalarını tənzimləyir. Ürək -damar, mədə -bağırsaq, qaraciyər, böyrək, 
nörodejenerativ, psixiatrik, sümük, dəri, otoimmün, ağciyər xəstəliklərindən ağrı və
xərçəngə və CB2 modulyasiyasına qədər insanları təsir edən demək olar ki, bütün 
xəstəliklərdə endokannabinoid səviyyələrində və/və ya CB2 reseptor ifadələrində
dəyişikliklər bildirilmişdir. reseptor fəaliyyəti bu patologiyalarda böyük terapevtik 
potensiala malikdir. " http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Və bütün bunları necə edirsən? Yaxşı, yağla. Lazım gələrsə səviyyələri 
balanslaşdırırsınız və ya həddindən artıq yükləməyə qoyursunuz. Yağı yeyə, ovuşdura, 
buxarlaya və süpozituarlara çəkə bilərsiniz və bu dörd üsul arasında bu planetdəki hər 
bir xəstəyə kömək etmək üçün bir yol tapa bilərsiniz. Daha sonra həkimlər şişlərə yağ 
vuraraq rekord müddətdə kiçildəcəklər (evdə tövsiyə edilmir).

Və niyə dəri xərçənglərini (və ya diabetik ülserləri və ya yanıqları) təklif etdim? Orada 
nə baş verdiyini görə bildiyiniz üçün və onları yağla müalicə etmək çox vaxt çəkmir, 
əksər hallarda maksimum bir neçə həftədir. Sonra dərinizə tətbiq edildikdən sonra baş 
verən eyni şeyin yağ qəbul etdiyiniz zaman bədəninizin daxilində baş verdiyini 
anlayın. Yenə də təhqiramiz dərəcədə sadə, amma sonda çox dəqiq bir izahdır. Və
sonra Mechoulam'ın yazdıqlarına qayıdırıq: "Ürək -damar, mədə -bağırsaq, qaraciyər, 
böyrək, nörodejenerativ, psixiatrik, sümük, dəri, otoimmün, insanları təsir edən demək 
olar ki, bütün xəstəliklərdə endokannabinoid səviyyələrində və/və ya CB2 reseptor 
ifadələrində dəyişikliklər bildirilmişdir. Ağrı və xərçəngə səbəb olan ağciyər 
xəstəlikləri və CB2 reseptor fəaliyyətinin modulyasiyası bu patologiyalarda çox böyük 
terapevtik potensiala malikdir. "

- Bütün bunları bildiyim üçün dərhal CB2 reseptor fəaliyyətimi modulyasiya etmək 
niyyətindəyəm. JB

"Xərçəngdən müalicə etdim ... Mərhələ 4 beyin ... Bəli." Kristal

"Xərçəngi müalicə etdiyini söyləmək, daha çox araşdırmaya layiq olan başqa cür 
etibarlı bir nöqtənin olduqca təhlükəli və xəyali bir şəkildə qiymətləndirilməsidir. 
Amma yox, yox, yox. Esrar xərçəngi müalicə etmir. Hal -hazırda xərçəngin qəti və əsl 
müalicəsi yoxdur və yalnız bir sıra təkəbbürlü tibbi, qida və psixoloji səylər 
xərçəngdən ölüm riskini azaltmağa kömək edə bilər. Esrar xərçəngi müalicə etmir və
xəstələr bunu bilməlidir. " Davide

"RSO xərçəngi öldürür, yoldaşım ... Siqaret çək, yox, amma RSO bəli." Kevin
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"Burada mənə kömək etməkdən zəhmət olmasa dostum ...?" Jeff

"Hər şeydən əvvəl" xərçəng "bir kistdən neyroblastoma qədər hər şeydir, buna görə" 
xərçəngi müalicə edir "ümumi, xəyali və qeyri -spesifikdir. Daha sonra, sirr hüceyrə
çoxalmasına çox yaxşı təsir edir, bu da şübhəsiz ki kömək edir, lakin sistematik 
şəkildə şişləri müalicə etmir. Yenə də hər bir xərçəng növü fərqlidir və sirr, ənənəvi 
tibb tərəfindən də geniş və çox təsirli bir şəkildə müalicə olunan bir növ karsinoma 
olan döş xərçənglərinə birtəhər müsbət reaksiya göstərmişdir. Deyilənə görə, mən 
ümumilikdə sirranı qanuniləşdirdiyim üçün, amma alternativ müalicələrə çox açıq 
olsam da, bu möhtəşəm iddia ilə razılaşmadığımı hiss etməliyəm. " Davide

"Jindrich Bayer, kömək edin, zəhmət olmasa !!!" Kevin

"Esrarın müəyyən növ şişlərlə mübarizədə müsbət cavab verdiyini söyləmək, qəbul 
edə biləcəyim bir iddiadır." Davide

- Davide, istədiyini qəbul et, mənim üçün hər şey yaxşıdır. Bəli, Rick Simpson yağı 
haqqında çox az məlumat var, amma bu yalnız tibb sisteminin və pul ustalarının 
korrupsiyasından qaynaqlanır. Kolorado və Vaşinqton məlumatlarını verməyə
başlayanda bu çox tezliklə dəyişəcək. Üstəlik, İsrail və Hollandiya nefti sınaqdan 
keçirməyə başlayırlar, çox güman ki, Çexiya da tezliklə qoşulacaq.

Bildiyimizə görə və minlərlə xəstə ilə praktiki təcrübəmizə görə, yağ bütün növ 
xərçəng növləri üzərində hazırda tibbi sistem tərəfindən verilən hər şeydən daha yaxşı 
işləyir. Dəlil istəsəniz, bir az yağ hazırlayın və dəri xərçəngi olan birini tapın və yağ 
tətbiq edildikdə nə baş verdiyini izləyin. Ən xoş arzularla, JB

"Bunu özünüz edin, biz Rikdən haradan əldə edə biləcəyimizi soruşduq və bir müddət 
sonra başa düşdük ki, Amerikadan çox uzaqda yaşadığımız üçün və maddi 
məhdudiyyətlər üzündən onu almaq üçün bir yerə gedə bilmədiyimiz üçün videonu 
100 dəfə izlədik. , praktik olaraq əzbərlədi, yerli bir provayderdən sirr tapdı, 
temperaturdan əmin olmaq üçün düyü ocağı, spirt, hətta bir termometr aldı. 
Düşündüyümüzdən daha asan oldu, BİZ KENDİMİZ YARATDI, sevgilim artıq 4 
gündür içir ... Gözləyəcəyik və görəcəyik. Tibbi jurnallar oxuduq və bir çox sənədli 
film izlədik, bütün tapıntıları eynidir (UCLA, Harvardda edilən klinik sınaqlar ...) -
yağ xərçəng hüceyrələrini öldürür! Buna görə də bunu etmək qərarına gəldik, çünki 
sınamayınca heç vaxt edə bilməzsiniz! " Yoanna

"Plaseboların bəzi insanları sağaltması, dərmanı əbədi olaraq atmaq və plasebo 
sənətini öyrənmək üçün bir səbəbdir. Effektiv bir müalicəyə malik olduğunuzda heç 
vaxt plasebo tədqiqatı aparmadığınızı söyləyərək haqlısınız, bu xəstə və qəddar 
xəstələrinizin yarısını öldürmək olar. " Kristofer

- Həqiqətən xəstə və qəddar olardı, Kristofer və buna görə şəxsən mən bunu 
etməyəcəyəm. Başqaları istəsələr edə bilər, amma mən istəmirəm. İstəyirəm ki, tibb 
sistemi yağdan plasebo olaraq istifadə etsin - əgər istifadə etmək istədiklərinin yağdan 
daha təhlükəsiz və təsirli olduğunu (və xəstə üçün daha əyləncəli/xoş olduğunu) sübut 
etsələr, irəli gedib sata bilərlər. . Əgər yoxsa, deməli. Məncə, olduqca sadə və çox 
rasionaldır. Gələcəkdə də belə olacaq, bəs niyə gözləyək? JB

"Hey Kim, sirrinin zəhərli olmayan bir həyat qurtaran dərman kimi" ritorika 
"olduğunu sübut etməyə çağırıram. Uğurlar bu işdə. Sənin kimi səsləndirmək üçün 
istifadə etdim. Sonra qərara gəldim ki, bu "ritorika" vasitəsilə deşik açacağam, çünki 
bu BULLSHIT OLMALIDIR ... oğlan yanılırdım. ÖLÜK YANLIŞI nəzərdə tuturam. 
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Elmi 100% DEMİR YÜKLƏMƏ FAKTLARINI inkar edə bilməzsiniz. Mən edə
bilmədim, sən də etməyəcəksən. FAKTLAR FAKTlardır və bu da FAKT, Kim. AMA 
və Big Pharma CİNAYƏTLƏRDİR. Tanrının bu gözəl hədiyyəsini bilərəkdən saf 
qazanc üçün şeytana çevirmək və yalan danışmağa icazə verdilər! Ailə üzvlərinizin 
əziyyət çəkməsinə və ölməsinə icazə verdilər, Kim. Satışa çıxardıqları bu Petro 
Kimyəvi maddələrin Tibb olduğunu düşünürsünüzsə, bir daha düşünmək daha 
yaxşıdır. Bəzi "ritorika" kəşf etmək, doktorunuzla danışmaq, Amerika Xərçəng 
Cəmiyyəti ilə danışmaq, zəhər həb istehsalçılarınızla danışın. Diqqət yetirin, Kim, 
iddia etdikləri "GÜVENLİ" HƏR HƏBRƏT YOXDUR! Mənə Zəhərli olmayan birini 
tapın, yalnız bir! Hələ burada xəstəliyi müalicə etmək üçün sübut edilmiş YERDƏ ən 
güclü dərmanı istehsal edən ZƏNGİSİZ TƏRBİYƏ var və "sağlamlıq 
mütəxəssislərimiz" və Hökumət bizə əziyyət çəkməyimizə və ölməyimizə icazə verən 
bu həyatı qoruyan tərəvəzdən imtina etməyi uyğun gördü. Cəmiyyətdəki işləri daha da 
təhlükəsiz etmək üçün həbsxanada ... "RETORİK" haqqında danışmaq istəyirsən ??? 
Ümid edirəm bu yazı gözlərinizi Həqiqətə açar. Əks təqdirdə, RIP Kim, sizin və sizin 
növünüz üçün heç bir ümid yoxdur, "Klinik Endokannabinoid Eksiklikləriniz" var. 
Baxın, doğrudur. " Dan Hələ burada xəstəliyi müalicə etmək üçün sübut edilmiş 
YERDƏ ən güclü dərmanı istehsal edən ZƏNGİSİZ TƏRBİYƏ var və "sağlamlıq 
mütəxəssislərimiz" və Hökumət bizə əziyyət çəkməyimizə və ölməyimizə icazə verən 
bu həyatı qoruyan tərəvəzdən imtina etməyi uyğun gördü. Cəmiyyətdəki işləri daha da 
təhlükəsiz etmək üçün həbsxanada ... "RETORİK" haqqında danışmaq istəyirsən ??? 
Ümid edirəm bu yazı gözlərinizi Həqiqətə açar. Əks təqdirdə, RIP Kim, sizin və sizin 
növünüz üçün heç bir ümid yoxdur, "Klinik Endokannabinoid Eksiklikləriniz" var. 
Baxın, doğrudur. " Dan Hələ burada xəstəliyi müalicə etmək üçün sübut edilmiş 
YERDƏ ən güclü dərmanı istehsal edən ZƏNGİSİZ TƏRBİYƏ var və "sağlamlıq 
mütəxəssislərimiz" və Hökumət bizə əziyyət çəkməyimizə və ölməyimizə icazə verən 
bu həyatı qoruyan tərəvəzdən imtina etməyi uyğun gördü. Cəmiyyətdəki işləri daha da 
təhlükəsiz etmək üçün həbsxanada ... "RETORİK" haqqında danışmaq istəyirsən ??? 
Ümid edirəm bu yazı gözlərinizi Həqiqətə açar. Əks təqdirdə, RIP Kim, sizin və sizin 
növünüz üçün heç bir ümid yoxdur, "Klinik Endokannabinoid Eksiklikləriniz" var. 
Baxın, doğrudur. " Dan "RETORİKA" haqqında danışmaq istəyirsən ??? Ümid 
edirəm bu yazı gözlərinizi Həqiqətə açar. Əks təqdirdə, RIP Kim, sizin və sizin 
növünüz üçün heç bir ümid yoxdur, "Klinik Endokannabinoid Eksiklikləriniz" var. 
Baxın, doğrudur. " Dan "RETORİKA" haqqında danışmaq istəyirsən ??? Ümid 
edirəm bu yazı gözlərinizi Həqiqətə açar. Əks təqdirdə, RIP Kim, sizin və sizin 
növünüz üçün heç bir ümid yoxdur, "Klinik Endokannabinoid Eksiklikləriniz" var. 
Baxın, doğrudur. " Dan

"Ərim haqlıdır. Bunu sübut edən 4 PET taramam var. Yağa ağır düşəndə şişlərim dəli 
kimi yox olurdu. Dozumu azaltmalı olduğum zaman, büzülməkdən daha sabitdirlər. 
Əşyaların işlədiyini göstərən sübutlarım var. " Maria

"Pul qazanmaq üçün aldatma kimi səslənir. Həqiqətən, qanunun bir az yağ hazırlamaq 
üçün çətənə yetişdirməyimə icazə verəcəyini düşünürsən? Əsl dostum olsun. Lösemi 
xəstəsiyəm və dediklərinizə inanmıram. Xəstələr üzərində dua edən çılğın fırıldaqçı 
sənətçi həbs olunmalıdır. Bunun işlədiyinə əminsinizsə, o zaman real klinik sınaqlar 
edin. Bir çox ölkələr bunları etməyinizə icazə verəcəklər, LDA Ass FDA bəhanəsini 
istifadə etməyin! ”Steven

- Steven, yağı nə qədər tez alsanız, sizin üçün bir o qədər yaxşıdır. Neft haqqında elmi 
araşdırmaların olmamasında məni günahlandırmayın. Əgər tibb sistemi həqiqətən də
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etməli olduqlarını etsəydi, aparılması lazım olan on və ya yüz minlərlə araşdırmanın 
aparılması üçün yalnız bu səksən rəy kifayət edərdi.

Rick və mən, həqiqətən, bütün bu araşdırmaları apara bilməyəcəyik, büdcəmizdən 
çoxdur, üstəlik onları qanuni olaraq və aparmaq istədiyimiz şəkildə apara bilmərik, 
buna görə də indi işlərini görmək başqalarının öhdəsinə düşür. Bildiyimə görə, tibbi 
marixuanaya icazə verilən dövlətlər var, niyə hələ bir araşdırma aparmadıqlarını 
bilmirəm. Məsələn, dəri xərçəngində, bu, yalnız yağın topikal istifadəsi ilə, bir neçə ay 
ərzində ediləcək. Ancaq belə görünmür və ya belə araşdırmalardan xəbərim yoxdur.

Ancaq dediklərimizin hamısını dəstəkləyən elmi dəlillər var, sadəcə araşdırmalarınızı 
aparın, PubMed -i yoxlayın və nöqtələri özünüzə bağlayın.

Ümid edirəm ki, bu, elmi ehtiyaclarınızı ödəyəcək və ümid edirəm ki, həkimləriniz 
kimyəvi zəhərləri ilə sizi öldürmək şansı əldə etməzdən əvvəl yağın üstünə
çıxacaqsınız. JB

"Tədqiqatçılar belə nəticəyə gəldilər:" Burada verilən məlumatlar CB1 (kannabinoid) 
reseptorlarının və endokannabinoidlərin insanlarda TSSB etiologiyasında kritik rolunu 
nümayiş etdirmək üçün bildiyimiz ilk məlumatlardır. Beləliklə, TSSB zəifliyinin 
məlumatlı biomarkerlərini inkişaf etdirmək və təsdiqləmək, həmçinin TSSB üçün yeni 
nəsil sübuta əsaslanan müalicələrin rasional inkişafına rəhbərlik etmək üçün bir zəmin 
yaradır. "

Ancaq federal rəsmilərin bu prosesi irəliyə aparmağa kömək edəcəyini gözləməyin. 
2011-ci ildə federal idarəçilər, Phoenix'teki Arizona Universitetinin tədqiqatçılarının, 
TSSB olan 50 xəstədə sirr istifadəsini qiymətləndirmək üçün FDA tərəfindən 
təsdiqlənmiş, plasebo nəzarətli bir klinik sınaq keçirməsini əngəlləmişlər. Elmi 
bütövlük? Marixuanaya gəldikdə deyil. Uzun çəkilişlə yox ”.

- Xahiş edirəm sirr yağı ilə bağlı tibbi araşdırmaların olmamasında bizi 
günahlandırmayın. Bəli, bu dünyanı həqiqətən idarə edən bir qrup insan olduğunu və
sirrin geri dönüşünü gecikdirmək üçün hər şeyi edəcəklərini daha yaxşı başa 
düşəcəksiniz. Bu, sirr dərmanını itələməyəcəyimiz demək deyil, yalnız lazım olduğu 
və ya gözlənildiyindən daha uzun sürəcəyi deməkdir. JB

"Mən neftə inanıram. Yoldaşımın oğlunda lösemi vardı, həkimlər ona 4 ay vaxt 
verdilər. Alma sirkəsinə daxil olduğu yağdan ötrü hamısı 2,5 İL yaşadı. Rick 
Simpsona təşəkkür edirəm !!! Allah sənə rəhmət eləsin. " Terri

"Yeni bir işə başlamamaq üçün 4 gündür. Heç bir yan təsir, geri çəkilmə və insanların 
başını dişləməmək! Araşdırmalarınız var, lol. Sözü yay! Buna ehtiyacımız var. 
Dünyanı daha yaxşı bir yerə çevirməyi insanlığa borcluyuq. Bu başlanğıcdır :) ”
Christina

“Keçən ilin aprelində, 5 il döş xərçəngindən azad olduqdan sonra yenidən diaqnoz 
qoyuldum. Bu dəfə 4 -cü mərhələ, onurğa, qabırğa, limfa düyünləri, sternum və döş 
üçün mets ilə terminal idi. Mənə əsasən palliativ müalicə təklif olundu və dedilər ki, 
məni çox ağrımdan qoruyacaqlar ... evə gedib işlərimi həll etsinlər. Çox ağrıyırdım və
çox pis yan təsirləri olan daha çox zəhərli ağrı kəsiciləri (Percocet, hydromorphone və
dexymethasone) yazmağa davam etdilər. Bunların üzərində işləyə bilmədim.

Yoldaşım bu şeyləri internetdə oxumağa başladı və mən ən azından şübhə ilə
yanaşırdım, amma sınayaraq itirəcəyim heç bir şey olmadığını düşündüm. Gündə 3 
dəfə çox az miqdarda Ağ Dul çeynəmək. Keçən həftə sümüklərimin tamamilə getdiyi 
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xəbərini aldım. Bu gün mənə dedilər ki, MRT -də yumşaq toxuma şişlərinin 
əhəmiyyətli dərəcədə kiçilməsi müşahidə olunur. İndi o qədər də şübhə etmirəm və
özümü çox yaxşı hiss edirəm, ağrımır. ” Julia

"Xərçəngi müalicə edir, bunun canlı sübutuyam. Mərhələ 4 -də sümük və qaraciyər 
saysız -hesabsız şişlərlə qarşılaşdı, yağı istifadə etdi və indi xərçəngdən azad oldum. 
Laura

"Salam Jindrich, dünən Rickin kitabını oxudum. Əla şeylər! Doğrusu, həqiqətən də
yağın həqiqətən sehrli gücü haqqında heç bir sübuta ehtiyacım yoxdur! Bir neçə
təcrübə də etdim və hər gün bu dərmanın edə biləcəyi yeni bir şey kəşf edirəm! 
İnanılmaz!

Təəssüf ki, əmin olsam da və rəfiqəm inansa da, anası birtəhər tamamilə "buraxa" 
bilmir ... və yenə də bədbəxt kimyadan imtina edib -etmədiyindən əmin deyil ...

Daim yaxşı mübahisələr ortaya qoymağa çalışıram, amma onun üçün qərar verə
bilmirəm! Xərçəng xəstəsidir və həyatı ilə nə edəcəyinə qərar verə biləcək yeganə
qadındır.

Bilirəm ki, hər halda sağalacaq, çünki onun içinə o qədər yağ dolduracağıq ki, ölməsi 
mümkün olmayacaq. Ancaq yenə də bu kimyəvi maddələrlə oynamağın çox axmaq və
təhlükəli olduğunu hiss edirəm, xüsusən də xərçəngdən sağaldığı sübut edilmiş təbii 
dərmandan istifadə edərkən!

Xərçəng və tibb sistemi ilə bağlı təcrübənizi oxudum ... itirdiyiniz üçün həqiqətən üzr 
istəyirəm ... və indi ənənəvi "dərman" a olan münasibətinizi daha yaxşı başa düşürəm! 
" Luigi

- Salam Luigi, kitab haqqında xoş sözlərinizə görə təşəkkür edirəm və keçməyiniz çox 
təəssüf doğurur. Hansı müalicəni seçəcəyi onun seçimidir, amma kimya ilə
yaxınlaşmazdım - sadəcə anamın hekayəsini onun üçün oxuyun, bəlkə də
zəhərlənmənin heç də yaxşı bir fikir olmadığını başa düşəcək, xüsusən də sübuta 
yetirilmədiyi və ya lazım olmadığı zaman. Yalnız kimyadan xilas olma şansı yağ 
alarsa xeyli yaxşılaşar, amma yenə də niyə xəstə bədəninə daha da çox zərər verir? 
Bunun heç bir mənası yoxdur. Ən xoş arzularla, Jindrich

"Bu, bir çox yaxşı insanların mübarizə aparmalı olduğu mübarizədir, sirr, onun 
kannabinoidləri və xəstəyə zərər vermədən xərçəngi öldürmə qabiliyyəti haqqında 
yeni inkişaf edən və mövcud məlumatlar üzərində irəliləmədən daha çox bildiyini 
düşünən cahil bir həkimdir. Bu qədər təhlükəsiz bir şey üçün zəhər tələb etmələri 
bizim nöqteyi -nəzərimizdən nə qədər çılğındır, niyə? Cahillikmi, yoxsa qorxudan 
qaçırlar?

IBS üçün bu yağı öyrəndiyimdən bəri 5 ildə bir dəfə bir həkim gördüm və özüm edə
bilmədiyim bir şey üçün idi. Çıxmış bir çəhrayı və mən heç vaxt yoluxmamaq üçün 
yağı istifadə etdim, heç bir əziyyət çəkmədən dikişləri çıxardım və hər dəfə tətbiq 
etdiyim zaman iltihab aradan qaldırıldığı üçün ağrı dərhal yox oldu. Fizioterapiya 
əvəzinə 2 1/2 ilə 3 aya və şəfa üçün təxminən 9 aydan bir ilə qədər tam sağaldı. 
Dəfələrlə öz gözlərimlə görmüşəm və heç kim bunu məndən ala bilməz. " Covey

"Həkimlər nə elm adamıdır, nə də elmlə məşğul olur. Bunu etsəydilər, hökumətdən 
marixuanaya icazə vermələrini tələb edərdilər. Səbəb, bədənin indi sübut edilmiş bir 
hissəsidir, endokannabinoid sistemi, Amerika tibb cəmiyyəti tərəfindən tamamilə göz 
ardı edilmişdir. Digər ölkələr marixuana və xüsusilə xərçəng müalicəsi ilə bağlı daha 
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çox araşdırma apararkən, Amerika tibb müəssisəsi Big Pharma, böyük sığorta və
böyük pullar tərəfindən idarə olunur. Həkimlər, sənətkarlıqlarını həkim olmayanlara 
və qorxuya əsaslanan siyasətçilərə həvalə etdilər. Potensial müalicələri təhdid 
edərkən, patent hüquqşünaslarının nəzarəti altında alternativlər axtarmağa illər sərf 
edəcəklər.

Marixuana hansısa savadsız bir tayfanın nəzarətində olan dərin bir ormanda gizlənmiş 
olsaydı, Big Pharma istehsalına nəzarət edəcək, 64 fərqli kannabinoid birləşməsini 
patentləşdirəcək və sonra həkimlərə müraciət edərək "resept yazacaq". Ancaq ABŞ -ın 
ən böyük tayfası artıq həqiqəti qışqırmağa başlayır. Big Pharma üçün çox pisdir, bu 
qəbilə satılmır. " Bryan

"Bu dəlil bizim əlimizdədir. Və paylaşırıq. Təşviq üçün işləyən dərman itələyicilərinin 
[artıq hörmətlə yanaşılmayacaq] tibbi dəstəsi ifşa olunur. Cüzdanlarında çırpınırlar. 
Baş verənlərdən xəbərdardırlar və oyun yoldaşı FDA onlarla birlikdə gedir. Bu dəfə
qəbul etməzdən əvvəl qarşılaşdığımız hər hansı bir zorakılıqdan fərqlənmir. Bunu 
özümüzə edirik. Xərçəngin müalicəsi var, cibimizlə və bülletenlərimizlə səs 
verməsək, bu anda TIBBİ dərmanların bizə məcbur edilməsinin müalicəsi yoxdur! " 
Thielman

“Qohumlarımın, dostlarımın, müalicə ana Yerdən çıxanda yavaş -yavaş öldürülmək 
üçün on minlərlə dollar xərcləmək məcburiyyətində qaldıqdan sonra tez bir zamanda 
düşdüklərini və öldüklərini izlədim. Buyurun, oyanın və saçmağın qoxusunu çəkin. 
Stereotiplərə tələsməyin və bir az REAL araşdırma aparın. ” Amy Jane

"Bilirəm, kimya/radodan daha çox RSO -ya sahib olmağı üstün tuturam ... Hər şeyin 
yan təsirləri sizi çox az həyat keyfiyyəti ilə tərk edə biləcəyi zaman bəzi insanların 
RSO -ya necə zəng edə biləcəyi gülməlidir." Kerri

"Bunu asanlıqla əldə etmək lazımdır. Mövcud olmağa ehtiyac var "Nə qədər çox 
oxusam, o qədər heyran oluram." Shelley

"Bütün xərçənglər tənzimlənməmiş hüceyrələrdir. Hüceyrənin sadəcə tənzimlənməsi 
lazımdır. Bədəni xərçəng hüceyrələrini tənzimləyə bilmirsə, xərçəng hüceyrələri CB 
reseptorlarını sındırmış/zədələmiş ola bilər. Fito-kannabinoidlər (fito = bitki əsaslı) 
tənzimlənməmiş bir hüceyrə ilə təmasda olduqda, yalnız CB 1/2 reseptorlarından daha 
çox ağ geçidi vasitəsilə xərçəng hüceyrəsinə siqnal verə bilər. Bitki mənşəli bir 
kannabinoidin uğursuz olduğu yerdə fito-kannabinoid necə uğur qazanır.

Kannabinoidlərin xərçəng hüceyrələrini necə tənzimlədiyi ilə əlaqədar bəzi qeydlər: 
Xərçəng

⦁ Xərçəng nizamsız bir hüceyrədir. 
⦁ Apoptozu təşviq etmək xərçəng hüceyrəsini tənzimləyir. 
⦁ Kannabinoidlər hüceyrələrdə apoptoza səbəb olur. 

Xərçəng "TÜMÜ nizamsız hüceyrə böyüməsini əhatə edən müxtəlif xəstəliklərin 
geniş bir qrupu" olaraq təyin olunur. https://az.wikipedia.org/wiki/ Xərçəng

S: Hüceyrələri necə tənzimləyirik? A: Apoptoz yolu ilə. Apoptoz: 
http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Proses “Apoptoz (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/ayrıca 
pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] proqramlaşdırılmış hüceyrə ölümü (PCD) prosesidir 
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çoxhüceyrəli orqanizmlərdə baş verə bilər. [4] Biokimyəvi hadisələr xarakterik 
hüceyrə dəyişikliyinə (morfologiya) və ölümə səbəb olur. ”

"Apoptoz prosesi ya hüceyrədaxili (xarici induktor) və ya hüceyrədaxili (daxili 
induksiya) mənşəli ola bilən müxtəlif hüceyrə siqnalları ilə idarə olunur. 
Hüceyrədənkənar siqnallara ya plazma membranını keçməli, ya da reaksiya vermək 
üçün çevrilməli olan toksinlər, [13] hormonlar, böyümə faktorları, azot oksidi [14] və
ya sitokinlər daxil ola bilər. Bu siqnallar apoptoza müsbət (yəni tetikleyebilir) və ya 
mənfi (yəni basdıra, inhibə edə və ya nəmləndirə bilər) təsir edə bilər.

Xərçəngli bir hüceyrəni Apoptozdan necə keçirə bilərik?

Apoptozu stimullaşdırmaq üçün Cannabinoid Reseptorlarına (CB1R, CB2R) siqnal 
vermək üçün kannabinoidlərə/endokannabinoidlərə ehtiyacımız var (çoxdan 2 
reseptor olduğundan şübhələnilir):

CBR nədir? (Kannabinoid reseptoru):

"Kannabinoid reseptorları üç əsas ligand qrupu, endokannabinoidlər (məməlilər 
tərəfindən istehsal olunur), bitki kannabinoidləri (sirr bitkisi tərəfindən istehsal olunan 
THC kimi) və sintetik kannabinoidlər (HU-210 kimi) tərəfindən aktivləşdirilir. Bütün 
endokannabinoidlər və bitki kannabinoidləri lipofilik, yəni yağda həll olunan 
birləşmələrdir. http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kannabinoidlər Apoptozu stimullaşdırmaq üçün CBR -ə siqnal verə bilərmi?

"Bir çox in vitro təcrübə ilə birlikdə bu xəstəlik modellərində edilən araşdırmalar, 
kannabinoidlərin immunosupressiv xüsusiyyətlərini dörd əsas şəkildə göstərdiyini 
göstərir: (1) apoptozun induksiyası," http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/
PMC3005548/

Otofagiya - Səhv olduğum halda məni düzəlt, amma başa düşdüklərimdən:

Otofajiya, bir hüceyrənin təmir oluna və ya geri çevrilə biləcəyi bir prosesdir. Adətən 
xərçəng hüceyrələrində yalnız ölmək üçün proqramlaşdırılırlar, lakin otofagiya hələ də
bu prosesdə rol oynaya bilər.

Sanki bir geri dönüşüm qabınız və bir zibil qabınız var və müxtəlif tullantıları 
toplayıb 2 qaba yığırsınız. Bəzən təkrar emal etməlisiniz, bəzən sadəcə bir şeyi 
atmalısınız. " Scott

"Yeni araşdırmada Chen və qrupu, 9-THC müalicəsinin öyrənmə və yaddaşla məşğul 
olan beyin bölgəsi olan siçan hipokampında siklooksigenaz-2 (COX-2) adlı bir 
fermentin səviyyəsinin artmasına səbəb olduğunu aşkar etdi. Siçanlarda COX-2 
səviyyəsini aşağı salan dərmanlar və ya genetik üsullar, təkrarlanan Δ9-THC məruz 
qalmasının səbəb olduğu yaddaş problemlərini və sinir anormallıqlarının qarşısını
aldı. COX-2 ibuprofen kimi reçetesiz satılan ağrı kəsicilər tərəfindən inhibe 
edildiyindən, tapıntılar marixuananın yan təsirlərinin qarşısını almaq üçün asan bir 
strategiya təklif edir.

Tədqiqatçılar Δ9-THC müalicəsinin Alzheimer xəstəliyinin siçan modelində sinir 
zədələnməsini azaltdığını və heyvanların eyni vaxtda COX-2 inhibitoru ilə müalicə
edildikdə bu faydalı təsirinin davam etdiyini kəşf etdilər. "Hal -hazırda Alzheimer 
xəstəliyinin qarşısının alınması və müalicəsi və ya xəstəliyin gedişatının 
dayandırılması üçün təsirli dərmanlar yoxdur" deyir Chen. "Nəticələrimiz, sirrin 
arzuolunmaz yan təsirlərinin Alzheimer xəstəliyi kimi çətin xəstəliklərin müalicəsi 
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üçün Δ9-THC ilə birlikdə COX-2 inhibitoru verərək, faydalı təsirlərini qoruyaraq 
aradan qaldırılacağını və ya azalda biləcəyini göstərir." http: // 
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Hökumət tərəfindən maliyyələşdirilən yeni sirr/xərçəng araşdırması SHOCKS elmi 
ictimaiyyəti ...

Esrarın əsas psixoaktiv maddəsi olan THC, əslində xərçəng və iltihabi xəstəliklərin 
qarşısını almaq üçün insan genetik kodunu dəyişə bilər. Nə?!!!! Nə-NƏ !!! ????

Rick Simpson və Baş Elf, Çexiyalı aktivist Jindřich Bayer, aylardır bunu söyləyirlər 
və mən nəzakətli idim, amma bu anlayışa gizlicə lağ edirdim, çünki mənə bir dəstə
hocus-pocus kimi gəlirdi (və digər kiçik texniki səbəblərə görə) fikirləri ilə yaşadığım 
fikir ayrılıqları). . . Dərmanlar DNT -ni dəyişə bilməz, elə deyilmi? Səhv, görünür! 
MÜQƏDDƏS [YAXŞI]! ” Alan Qordon

"Ümumi məlumat: Kannabinoidlər in vivo olaraq güclü miyeloid mənşəli bastırıcı 
hüceyrələri (MDSC) əmələ gətirir. Nəticələr: THC tərəfindən yaradılan funksional 
MDSC fərqli miRNA ifadə nümunəsini göstərir. Nəticə: Xüsusi miRNA, miyeloid 
hüceyrə fərqlənməsində iştirak edən hədəf genləri tənzimləyərək MDSC inkişafında 
və funksiyasında əhəmiyyətli rol oynaya bilər. Əhəmiyyəti: Seçilən miRNA xərçəng 
və iltihabi xəstəliklərdə MDSC fəaliyyətini manipulyasiya etmək üçün vacib 
molekulyar hədəflər ola bilər.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Tamam, bu nə deməkdirsə, bu mənim təcrübə sahəmdən kənardır. Yəqin ki, 
kannabinoidlər kimi bir şeyin xərçəngi müalicə edə biləcəyini söyləyir və bunu bir 
şəkildə gen dəyişdirmə yolu ilə edirlər. Həmişə olduğu kimi daha çox araşdırmaya 
ehtiyac var.

Deməyim odur ki, bir maddənin düşüncəsi maddənin ən kiçik hissəsidir və yağ da 
düşüncələri düzəldə bilər. Genlər hələ də çox böyükdür. Araşdırma, kannabinoidlərin 
bədənimizin ən kiçik hissəcikləri, atomlar, kvarklar, tellər və s. İlə nə etdiyinə
yönəlməlidir. Problemlərin başladığı yer, ən kiçik hissəciklərdə, problemləri 
düzəltmək istəyirsinizsə düzəltməli olduğunuz şey budur. JB

Digər Xəstəliklərin Dəri Şərtlərini Şəfa Verməsi 
haqqında məlumat

"Hazırladığınız yağla müqayisədə daha zəif olan sənaye kenevir qönçələrindən 
yağ istifadə etdiyimiz hal-hazırda qadağan edilmiş çətənə kosmetikası ilə bağlı 
təcrübəmə əsasən, çətənə əsasən hamının müalicəsi olduğunu gördük, çünki 
demək olar ki, hər yerdə istifadə edilə bilər. şərt. Bunu təsdiq edə bilərsinizmi?

Tarix, çətənəni bir dərd dərmanı adlandırır, bu da hamısını müalicə etmək deməkdir 
və keçmişdə bir çox tibbi problemi müalicə etmək üçün istifadə edilmişdir. Müxtəlif 
tibbi şərtlər üçün istifadə edilən çətənə yağını görmək təcrübəmdən, mən də çətənəni 
hamının müalicəsi adlandırıram. Çətənə praktiki olaraq hər hansı bir xəstəliyin və ya 
vəziyyətin müalicəsində faydalıdır; heç bir zərər vermədən bütün bədənin sağalmasını 
təşviq edir. Mənə və bir çoxlarına görə bu, son dərmana çevrildi və daha yaxşı bir şey 
olmadığına inanıram.
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Bu gün yaşadığımız dünyada, bir çoxları günəşə çıxmaqdan belə qorxurlar, amma bu 
dərman dərinin kremləri və günəş losyonu ilə yaxşı qarışır, bəs niyə qaranlıqda 
gizlənək? Yenidən günəşə çıxıb dəri xərçəngi kimi şeylərdən narahat olmadan 
həyatdan zövq almaq xoş olmazmı? Bahis edirsən və indi bu gözəl maddə bütün 
bunları mümkün edə bilər. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Yanıqlar

"Şəxsi təcrübəmdən bilirəm ki, şiddətli yanıqlar üçün çətənə yağından daha yaxşı 
müalicə yoxdur. Yanıqlara yağ sürülsə, ağrını bir neçə dəqiqə ərzində aradan qaldırar 
və şəfa prosesini xeyli sürətləndirər. Xəstəxanalar yanma bölmələrində çətənə yağı 
istifadə etsəydilər, insanların əzabları xeyli azalda bilərdi.

Yağı ilk dəfə istehsal etməyə başladığım zaman, həkimlər tərəfindən yazılan və
düşünmə qabiliyyətimə təsir edən bir çox zərərli dərman qəbul edirdim, buna görə də
düşüncələrim çox aydın deyildi. Bu dəyişmiş vəziyyət bir qədər diqqətsizliyimə səbəb 
oldu və bu, partlayış və yanğınla nəticələndi, bu da sağ əlimi üçüncü dərəcəli 
yanıqlarla tərk etdi.

Şiddətli deyəndə, ağır demək istəyirəm, sağ əlimin dörddə üçü sözün əsl mənasında 
əriyib indi goblarda asılı vəziyyətdə idi. Sevgilim Lea aşağı düşdü və yanıqlara 
baxdıqdan sonra bir qayçı götürdü və bütün ölü ətləri kəsdi. Bunun dəhşətli 
səsləndiyini bilirəm, amma çıxardığı şey ölü idi, buna görə əslində heç bir şey hiss 
etmədim.

On bir gündə əlim tamamilə sağaldı və heç bir yara izi qalmadı. Yaralandığımı 
söyləməyin yeganə yolu, görünən bütün yeni çəhrayı dərinin olması və hətta saç 
köklərinin yenidən böyüməsi idi.

İndi tibbi sistemimizin təmin etdiyi bu yanıq bölmələrində nələrin baş verdiyinə
baxın. Şiddətli yanıqlar yaşayan uşaqlar və böyüklər, yanıq bölmələrinin əzablara son 
verməyən kimi görünən işgəncə otaqlarından bir az çox olduğunu görəcəklər. Bu 
xəstələr infeksiyalara, dəri greftləri ilə əlaqəli bir çox ağrılı əməliyyatlara məruz 
qalırlar və nəticədə ümumiyyətlə pis yara izləri qalırlar.

Çətənə bitkisinin efir yağı təbii bir anesteziya və təbii bir anti-biotikdir. Çətənə
bitkisindən yağı dərhal yanıq üzərinə qoyduqda, 5 dəqiqə ərzində ağrı yox olur və şəfa 
başlayır. Gördüklərimə görə, aldığım yanıqları və oxşar xəsarət alan digər insanları 
sağaltmaq üçün nə etdiyinə görə, bu möcüzəvi dərmanın şiddətli əziyyət çəkənlər 
üçün üzünü və ya bədəninin digər hissələrini yenidən böyüdə biləcəyinə inanıram. 
yandırmaq

Əgər yağ əlimi yenidən böyüdə bilər və heç bir yara izi buraxa bilmirsə, onda niyə
ayaq, hətta üz də olmasın? Beləliklə, yanıq şöbələri işlədənlər həqiqətən xəstələrinə
kömək etmək və əziyyətlərini yüngülləşdirmək istəsələr, bəlkə də işləyən bir şeyi 
istifadə etməyə başlamağın vaxtı gəldi. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

"Bazar günü səhər barmaqlarımda 3 -cü dərəcəli qaynar yağ yanıqları aldım. Böyük 
blisterlər və çox ağrılı. Yadımdadır ki, RSO oxumaq yanıqları sağaltmaq üçün 
heyrətləndiricidir, buna görə də sınamışam. OMG İnsanlar, yanıq yalnız 40 saatda 
tamamilə yox olur. Bunun heç bir əlaməti yoxdur. Blisterlərə daha yaxşı bir miqdar 
RSO tətbiq etdim, təzə Aloe Vera və bir bandaj. 12 saat sonra təkrarlanır. Üçüncü 
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müraciətə ehtiyac yoxdur. " Bobbi

"Qaynım, donuz ətini çox qızardırdı və barmaqlarını qaynar qaynar yağa batırdı və ilk 
barmağına qədər ağardılar. Onlara RSO qoyduq və ağrı təxminən bir dəqiqə sonra yox 
oldu, RSO ilə gündə 2 dəfə örtdü. Bir neçə gündə çox tez sağaldılar və heç bir dəri 
itkisi və ya yara izi olmadı. İndi bir az mətbəx soyuducusunda saxlamağımız 
təəccüblüdür, buna görə də kimsə yanarsa (xüsusən də uşaqlar) dərhal RSO tətbiq 
edəcəyik, ona qulluq edəcək təbii bir bitkiyə sahib olduğumuz zaman bu cür ağrını 
hiss etməyə ehtiyac yoxdur. . ” Debra

"Şiddətli günəş yanıqlarında istifadə etdim. Əla işlədi, bir həftədən az bir müddətdə
bıçaq yarasını sağaltdığını gördüm. Halitozu da müalicə edir. Altı aydır istifadə
edirəm və nöbet dərmanlarından tamamilə çıxdım. Tükənəndə kiçik bir nöbet 
keçirdim. Bu cür dərman ala bildiyim üçün şanslıyam, sinir ağrısı üçün məsləhət 
görürəm. " Cek

"İstilik üçün odun sobası istifadə edirəm, buna görə biləyimdəki yanıqlar soyuq 
aylarda məni müşayiət etdi. Keçən payızda dərindən qızardı, hələ oyanmadı. Mənə
RSO yağı verildi, buna görə də dab tətbiq etdim, yanıqları örtdüm və iki gün ərzində
sahə çəhrayı, təmiz bir yamaq oldu, heç bir blister və ya yanma görünmədi! 100%
satıram! " Janine

Yaralar

"Bu yağın istifadəsi ilə dəhşətli yara izləri qoymalı olan yanıqların sağaldığını 
gördüm. Ancaq sonradan sağlam çəhrayı dəri qaldı və tibbi sistemə görə belə şeylər 
mümkün olmamalıdır. Tarix boyu çətənə, yaraları sağalma qabiliyyətinə malik olduğu 
üçün sonradan çox az və ya heç bir yara izi buraxmadığı üçün hər zaman şöhrət 
qazanmışdır.

Bu yağı üzlərində pis dəri və yara izləri olan bir çox insana verdim. Yağla müalicə
edildikdən sonra üzlərinin yaxşılaşması heyrətləndirici idi. İllərdir yara izləri belə, 
təsirlənmiş ərazini yağla müalicə etməklə tamamilə və ya çox hissəsində çıxarıla bilər.

Bu, bir dəri xərçənginin müalicəsi ilə eyni şəkildə edilə bilər: yağı yara izinə tətbiq 
edin və sarğı ilə örtün. Skar yox olana qədər bunu təkrar etməyə davam edin və
zamanla müalicə olunan sahə ətrafdakı toxuma qarışacaq.

Çexiyada üzündə qılıncdan törədilmiş kimi görünən qorxunc bir yara olan bir adamla 
əlaqə saxladım. Bölgəni yağla müalicə etdikdən sonra çapığın harada olduğunu 
söyləməkdə çox çətinlik çəkdim. Mənim fikrimcə, qorxudan korlanmış şəxslərə
kömək etmək olar və müalicə ağrısızdır, buna görə də pis bir yara iziniz varsa, indi 
bununla necə məşğul olacağınızı bilirsiniz. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi 
Bitki

Ülserlər, siğillər, mollar

"Bədəndəki ülserlər, yağı içməklə müalicə edilə bilər. Bədəndəki sağlam olmayan 
ülserlər, siğillər və mollar sadəcə yağ çəkilərək sarğı ilə örtülərək aradan qaldırıla 
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bilər. Yağ sağlam olmayan və ya mutasiya edən hüceyrələrin ardınca gedir və əksər 
hallarda ağrısız şəkildə məhv edir. Çox vaxt siğillər və mollar sağlamlıqsız ola bilər, 
bu zaman ümumiyyətlə rəngləri qaralacaq və böyüməyə başlayacaqlar. Bununla 
məşğul olmaq üçün belə bir şeyiniz varsa, həkimlər tez -tez problemi aradan qaldıra 
bilərlər, lakin bir çox hallarda, sadəcə geri qayıdır. Bədəni belə şeylərdən ağıllı şəkildə
qurtarmaq üçün bu dərmanı sınayın.

Keçmişdə, ayaqlarında plantar siğillərindən əziyyət çəkən insanları belə müalicə etdim 
və bu tip siğillər köklər əmələ gətirir ki, bu da adətən yalnız geniş bir əməliyyatla 
aradan qaldırıla bilər. Tibbi sistemin ayaqlarınızı lentlə kəsməsinə icazə vermək 
əvəzinə, siğilin başına bir damla yağ sürün və sarğı ilə sarın. Bandajı təxminən üç gün 
yerində saxlamağa çalışın, sonra yağı və başqa bir bandajı yenidən tətbiq edin. Adətən 
bunu üç -dörd dəfə etdikdən sonra siğilin kökləri məhv olur və siğilin başı yıxılır. Yağ 
bu vəziyyəti müalicə etmək üçün istifadə edildikdə, bütün bunlar ağrısız şəkildə baş 
verir, buna görə də əkin siğillərindən əziyyət çəkirsinizsə, niyə tibb sisteminin sizin 
üçün düşündüyü işgəncələrdən keçin, özünüzü ağıllı şəkildə sağaldın. " Rick Simpson, 
Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

"Derzlərim barmaqlarımda və voilamda yaxşı görünür, bir az yağ sürtün, ağrı yox 
oldu. Keçən həftə biləyimin içərisində 3 düym qara, köpüklənmiş dəri yanıq lüləsinə
yandım. Az miqdarda yağ, sarğı, iki gün sonra heyrətamiz çəhrayı dəri. Yenə eyni 
şəkildə, iki gün sonra tətbiq olundu və sağaldı ... Mi. ~ Təşəkkürlər !!!!! ” Janine

“Üzümdəki cadugər üzərində RSO tərzi yağı istifadə etdim. 2 müraciət bir qrup 
köməkçisi ilə örtülmüşdür və demək olar ki, yox oldu! ” Leslie

"Yanıqlarda və kəsiklərdə sirr tökülmüş zeytun yağı istifadə etdim və bir neçə gün 
ərzində sağaldılar. Heç vaxt belə bir şey görməmişəm. RSO -nun daha yaxşı olacağını 
bilirəm. Hökumətimiz tamahkarlaşmadan əvvəl sirr hər şeyi müalicə etmək üçün 
istifadə olunurdu. David

"Özümü çox yaxşı bir egzoz borusunda yandırdım və üzüm toxumu ekstraktı ilə
doldurulmuş bir az sirr yağı qoydum və bir həftədən az müddətdə sağaldı və heç bir 
ağrı, qıcıqlanma və yara izi yox idi!" Daniel

"Dəri xəstəliyindən çox qorxuram, təxminən 6 ay dəhşətli dərmanlar verdim. Oh 
sürpriz! Müalicədən bir neçə həftə sonra dərim yenidən pisləşir. Bunu bilmək 
yaxşıdır. Onlara dərmanlar, əhval -ruhiyyə, quru ləkəli dəri, tərləmə, dəhşət verdim. 
Bir daha doktoru görməyəcəyəm. " Nikki

"Hörmətli Cənab, mən 60-cı illərdən bəri yaşlı bir hippiyəm və Kaliforniya ştatında 
yaşayıram. 8-9 ildir ki, Train Wreck və White Widow-un müxtəlif növlərini əla 
nəticələrlə hibridləşdirmişəm. Gördüm ki, Rick də Ağ Dul qadından istifadə edib.

Hal -hazırda bir Hospice xəstəsinə sağalma halında kömək edirəm, kim idi/kimdi? 
köhnə həkimim Dr.Ronald Sandın göstərişinə əsasən MRSA -nın son mərhələlərində
ölmək ... Mən onu dörd ay əvvəl həm sudan həm də tomurcuq çıxarışına, həm də
yalnız kərə yağı çıxarışlarına hazırladığım tinctures ilə başladım.

Birlik Kilsəsinə qatıldığım başqa bir qardaş dostum, məni üç həftə əvvəl veb saytınıza 
çevirdi. Jasona 'JOY GREASE' də başladıq və o, ilk borusundan keçdi və indi 
ikincisidir. Bir aydan bir az əvvəl topları yumurta topundan çox böyük bir qovun 
ölçüsündə idi ... Bişmiş məhsullarımı yediyimdən və indi "Sehrli Yağ" dan bəri, hər 
gün yaxşılaşır və Gonadları demək olar ki, getdi normal ölçüyə qayıt ... MRSA -nın 
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müalicəsi olmadığını deyirlər ???

Yanında və ya qarnında uzana bilmədiyi üçün Jasonun kürəyində çox pis yataq 
yaraları var. İndi mənə dedilər ki, sakitləşirlər və həkimimiz başqa bir komanda ilə
yola çıxanda hamısı niyə ölmədiyini və ya niyə yaxşılaşdığını başa düşmədilər. 
Həkimə hələ Çətənə Yağı müalicəm haqqında heç nə deməmişəm, amma tezliklə hər 
gün deyəcəyəm ... Həqiqətən, indi yaralarını topikal olaraq yağla müalicə etmək üçün 
həkimdən icazə istəyirəm, razısınızmı ??? Bir neçə ay ömrü olan bir xəstədə MRSA -
nı dayandıra bilsək, bunun nə edə biləcəyini və ya tibb ictimaiyyətinə deməli 
olduğumu düşünməli olduğumu düşünün. Sülh və hörmət, Craig "

"Ərimdə dəri grefti tələb edən yanıqdan 30 illik yara izi var idi ... Mən düşündüm ki, 
aha, bu heyrətamiz məhsulu sınamaq üçün başqa bir yer. Yaxşı, heç bir şey 
etməyəcəyinə inandığı sıfırdan az idi ... Bir neçə tətbiqdən sonra bu dəyişir, indi heç 
yerdə olmadığı bir piqment var. 30 il ərzində heç birinin böyümədiyi saçların 
böyüməsi. " Rebekka

"Evdəki yanğından üzümün və qollarımın hamısını ikinci dərəcəli yanıqlar keçirdim. 
Bir ay ərzində kakao yağı ilə qarışdırılmış RSO qoydum və yandırıldığımı ancaq deyə
bilərsiniz. Nə qədər tez işlədiyi heyrətamizdir və indiyə qədər yaşadığım ən yaxşı ağrı 
kəsicidir. " Amerika

"Başımda son vaxtlar qaşınmağa başlayan bir mol vardı. Bir neçə gün ərzində gündə
bir dəfə dab tətbiq etdim və köstək əslində kiçilməyə başladı! Möcüzə haqqında 
danışın. " Amanda

"Mən inanclıyam ... podaqranı düzəldir ... əvvəlcə xoşbəxt olduğumu düşündüyüm 
üçün yin və yangını tarazlığa gətirməlidir, amma son vaxtlar içimdən qaynaqlanan bir 
xoşbəxtlik hissi tapıram ... Təşəkkürlər Rick Simpson." İrving

"11 yaşımdan (indi 30 yaşım var) dərimdə, əsasən boyun sinə və kürəyimdə bir növ 
göbələk inkişaf etdirirəm. Bu qırmızı yuvarlaq ləkələr hər il dərimdə görünür və
dərimin vəziyyətini müalicə etmək üçün əlimdən gələni etdim. Dermatoloqların 
yazdıqları dərmanlar bu ləkələri aradan qaldırmaq üçün 5-6 gün və tamamilə aradan 
qaldırmaq üçün 5 gün çəkir.

Keçən gün bu ləkələrin bir daha göstərilməyə başladığını gördüm, AMMA bu dəfə
üstünə bir az sirr yağı çəkmək qərarına gəldim ... və həqiqətən sehrli idi !!! Yalnız 2 
dəfə tətbiq etdim və bütün ləkələr yox oldu. Gözlərimə inanmadım! Mənim üçün artıq 
həb və kremlər və xüsusi şampunlar yoxdur! İndi hindistan cevizi yağını sirr yağı ilə
doldurdum və ləkələrin yenidən görünməyəcəyinə əmin olmaq üçün başqa bir həftə
tətbiq etməyə davam edəcəyəm. Bütün kömək və məlumat üçün RS & JB -yə çox 
təşəkkür edirəm, sonsuza qədər minnətdar olacağam. " Yoanna

“2002 -ci ildə dəhşətli qəzaya düşdüm. Hər tərəfimdə yırtıqlar oldu və qolumdakı bir 
sümüyün bir hissəsini itirdim. Dəri və sümük transplantasiyasından sonra az qala 
sağalırdım və qoluma infeksiya düşürdü. Sümük infeksiyası olduğu ortaya çıxdı və
hər şeyə yenidən başlamaq lazım idi. Buna görə hər dəfə kəsiklər/yanıqlar alsam (mən 
qaynaqçıyam) həmişə yoluxacaqlar. Keçən il mədəmdə işləyən bir buxar xəttindən 
dəhşətli bir yanıq aldım. Təmiz saxlayaraq və yağdan istifadə edərək bir həftə ərzində
sadəcə bir toxunuşla sağaldı! Kiçik qaynaq yanıqlarım 4-6 həftə davam edə bilər. 
Artıq yağımla deyil. Vida Neosporin, mən YAĞ istifadə edirəm! " Kris

"Qolumda zəhərli sarmaşıqlar ... Döküntülər və yanıqlar 5 dəqiqə ərzində yox oldu ... 
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Heç bir qabarıqlıq, heç bir səfeh, heç bir ağrı yoxdu ... Bir az hindistan cevizi yağı ilə
bir RSO dənəsi istifadə etdim ... Beş dəqiqədə GEDDİ !!!" Estel

"Üzümdə zəhərli palıd var, ikinci gündən sonra alnımdan boynuma qədər, böyük 
qaşınma ləkələri, çiy və cızıqdan bir az qanaxma. Yayılmasını asanlaşdırmaq üçün bir 
az hindistan cevizi yağı ilə qarışdırdım. Qoydum və qaşınma və ağrıdan dərhal 
qurtuldum, bir saat ərzində hamarlıq və iltihab yox oldu, həqiqətən baxmadığınız 
təqdirdə növbəti səhər görünmədi. Əlbəttə ki, bir neçə qaş qaldırdı və nəhayət bəzi 
skeptiklər həmişə danışdığımı gördülər. Esrarın Şəfa Gücü! " Cindy-le

"Bir aydan az müddətdə artritik sedef… J" Giulliana

"Sedef xəstəliyim yağı yeməyə başladıqdan sonra yox oldu ... Yağı topikal olaraq 
istifadə edərək minaya kömək etmirdim- ağızdan istifadə etməyə başlayana qədər 
tamamilə yox olmadı. Hələ qayıtmayıb. İndi bir saxlama dozasındayam, buna görə də
sedefin qarşısını almaq üçün kifayət etdiyini Ümid edirəm. Demək olar ki, 4 aydır heç 
bir əlamətim yoxdur. Həkimlər bunun heç vaxt tamamilə getməyəcəyini və təkcə
həqiqətən xəstə olduğumda və immunitet sistemimlə mübarizə aparmaq üçün başqa 
şeylər olduğunda "təmizlənəcəyini" söylədilər. Yaxşı ... Mən özümü xəstə hiss 
etmirəm və bok GONE! " Lindsay

"Bir neçə gün ərzində tendonit də müalicə edildi. Hətta 7 aylıq zədə. Gündə bir dəfə
ağrılı bölgəyə bir az tencere yağı və ya RSO sürtün. İnanılmaz bok. Keçən bazar-
çərşənbə axşamı 3-cü dərəcəli yanıqda RSO istifadə etdim, 40 saatlıq müalicədən 
sonra heç bir yanıq əlaməti yoxdur. Əlbəttə ki, ikinci dəfə olanda istifadə edərdim. 
Mənə saatlarla böyük ağrılar verər və üzərində buz saxlayardım. " Bobbi

“Nə kömək edə bilməz? Araşdırmalarım sayəsində imkanlar sonsuzdur. Yanağımın 
sağ tərəfində üzümdə kist var. Yağın alınmasından beş gün sonra (udma) kist sürətlə
kiçilir. Yağ şaxtalı yarpaqlardan və şəffafda isladılmış kiçik qönçələrdən 
hazırlanmışdı. Qarışıq 2 həftə dayandı. Yağın ilk gecəsində kistimdə bir cızıltı hissi 
var idi. Beş gün sonra getdi. Yağ işləyir. Çox sübut var və bunun arxasındakı elm 
heyrətamizdir. Sinir sistemindəki bütün reseptorlarımıza cavab verən kimyəvi 
birləşmələr təbiətin işidir. Təəccüblü tərəfi, hamısının bir bitkidə olmasıdır. 
CANNABIS. İnsanların nə qədər irəli gedə biləcəyini görmək vaxtıdır. İnkişaf etmək 
vaxtıdır. Dr Dank ”Jeremy

"Yağı (hindistan cevizi yağına tökülmüş) ilk dəfə yaşlı bir qonşunun kürəyinin topikal 
müalicəsi üçün hazırladım. Hər yerində pis qaşınan yaralar vardı. Yataq böcəkləri 
istisna olunur, qaşınma, qaçaqlar, skeeters və buna bənzəyirdi, çünki o, kürəyindən 
başqa heç bir yerdə təsirlənməmişdi və yatağında heç bir canavar aktivliyi əlaməti 
yoxdur. Oğlunun nə etdiyini bilirsən ??? Materi olmayan böcəklərdən qurtulmaq üçün 
yatağı ağır bir şəkildə kimyəvi maddələrlə püskürtdü. Mən ona püskürtülməməsi 
barədə açıq təlimatlarla yeni bir döşək verdim. Ülser qanaması üçün xəstəxanaya 
getməli idi və orada olarkən kürəyinin problemini dilə gətirdi və həkimlərin ona nə
dediyini bilirsinizmi ??? Saçlarını və bədənini bitlər üçün yuyun, bitləri yoxdur. Bəs 
ona kömək etmək üçün kimə qulaq asacağımı düşünürsən? Həkimlər? YOX. Mən yağ 
hazırladım, onu geri müalicə etdi və yaxşılaşma və şəfa var "dedi. Michele

"Morning Scot, dünən axşam bacımla danışdım və hamısının sağaldığını söyləyir !!!!! 
Dərman onun zolaqlarını müalicə etdi :) Özünü çox gözəl hiss etdiyini söyləyir. Sizə
yazmamışdan əvvəl 100% əmin olmaq istədim. Köməkiniz üçün çox sağ olun. ”

"Zolaqlı qızın başına başqa bir şey gəldi və nə olduğunu ailəsinə heç vaxt demədi. 
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Budur, o, yalnız mənə göndərdi:

"Yenə salam, dünən bildim ki, bacımın bir il əvvəl qalxanabənzər vəzində artım olub, 
amma ailəmizə deməyib. Görünür, həkim ona diqqət edəcəklərini və böyüdükdə
əməliyyat edəcəklərini söylədi. Bunun biopsiyasını almaq üçün kifayət qədər böyük 
deyildi. Hər halda, keçən həftə həkimə müraciət etdi və şişin böyüməsini 
dayandırdığını öyrəndi. Dərmanın böyüməsini dayandırdığını düşünür. Bu gözəl xəbər 
deyilmi? Növbəti təyinatının neftin şişləri öldürdüyünü sübut edəcəyinə ümid edərək 
bu işi davam etdirir. Bu baş verəndə sizə daha çox məlumat verəcəyik. " Şotlandiya

"Dünən bir qadın dərman qəbul etməyə başladı. Bu, ilk gündən etibarən onun 
hesabatıdır. Sadəcə möhtəşəm! İşdə bir günümün bir raporu:

Dünən səhər dodağımda ekzema ilə oyandım və üzərinə bir az yağ sürdüm. Təxminən 
10 dəqiqə ərzində sancma dayandı. Ağrı 30 dəqiqə ərzində yox oldu. Bir neçə saat 
ərzində şişkinlik azaldı. Bu gün dodağımdakı blisterlərin yarısı yoxa çıxdı -
ümumiyyətlə sağalmaları 2 həftə çəkir. Dodağımdakı yağdan buxarları nəfəs alıram. 
Bir neçə həftədir sağ sinumda olan ağrının dayandığını və burnumun qaçdığını 
gördüm. Dünəndən bəri yalnız bir dəfə asqırdım Yorğunluğumun həmişəki kimi dərin 
olmadığını gördüm. Özümü rahat hiss etdiyimi və narahat bir kənarın getdiyini 
gördüm. Axşam saatlarında bədən ağrısının azaldığını gördüm - Normalda axşam 
saatlarında o qədər bədən ağrısı keçirirəm ki, yerimdə otura bilmirəm (ayaq biləyi 
siniri və əzələ ağrısı, diz/çiyin/dirsək/bilək/baş barmaq ağrısı əhəmiyyətli dərəcədə
azalır).

Ayrıca, hər dozada çox yüngül bir parıltı alıram. İşləməkdə və ya diqqəti cəmləməkdə
çətinlik çəkmirəm və maşın sürməkdən çəkinmirəm. Citicoline qəbul etməyi bu səhər 
unutmuş olsam da, başım çox aydındır. Təxminən yarım taxıl ekvivalentini Craisenə
qoyuram və bu yolla alıram. "

S. Salam JB! Sizdən bir şey soruşmaq istədim, maraqlandım ki, RSO anamın 
radiasiyadan yanmasına kömək edərmi? "Ənənəvi" müalicəyə davam etmək qərarına 
gəldi və indi başqa sözlər olmadan sinəsi boğuldu. Sadəcə ona baxmaq ağrıyır. 
Xatırlayıram ki, ya sən, ya da Rik bir dəfə yandı, güman edirəm ki, RSO hazırlayarkən 
və yağın yanıqlarda necə işlədiyini əks etdirən şəkillər göstərdi. Yəni, onun üçün bir 
xeyir varmı?

A. Salam Enrike, əlbəttə ki, sinəsinə və kürəyinə zeytun yağı və ya çətənə yağı sürt. 
Əlbəttə ki, yağı yeməli və həkimlərdən və bu kimi lazımsız zərərlərdən uzaq 
durmalıdır. JB

"Anam (72) təxminən 2 ildir barmaqlarının çox hissəsində ağrılı çatlamış dəri var ... 
çox ağrılıdır. Həkim deyir: "Bəli, yaşla birlikdə gəlir". Dufuss !!! Çox az miqdarda 
yağı akvaforla qarışdırdıq ... bir müalicə, bir gecədə ... getdi! Ağrılı çatlaqları sağalır 
və bir həftədən artıqdır ki, yaxşı olmağa davam edir! MÜHƏMMƏŞ! ” Dolly

"Yağı təzə açıq bir əməliyyat yarasında istifadə etdim. 2012 -ci ilin sentyabr ayında 
üzümdən 2 Bazal Hüceyrə Karsinomu şişini çıxardım. Biri böyük idi və onu yayan 
qidalandırıcı şiş idi. Yanağımdakı daxili bir şiş də biopsiya üçün qırıldı. Evə gəlib 
yaramı açanda üzümdə krater vardı.

İlk 4 gündə Shea yağı ilə yağı qarışdırıb tətbiq etdim. Sonra düz yağa keçdim və
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dayanmadım. Vəzifəmə təyin olunmaq üçün getdiyim zaman, plastik əməliyyat 
etdirəcəyimi düşünən həkim sağalmağımdan heyrətləndi. Mən ona resepti istifadə
etmədiyimi, Cannabis Oil ilə müalicə etdiyimi söylədiyim həqiqəti söyləmək qərarına 
gəldim. Rick Simpson & Phoenix Tears haqqında eşitmişdi, məni mühakimə
etməmişdi və işini davam etdirməyi söylədi.

Bir ayda ikinci əməliyyata gedirəm, bu yaranı sağaltmaq üçün hərəkət planı ...

Cannabis Oil. Bu cərraha deyimmi? Post əməliyyat görüşümdə! Eşqdə və işıqda. " 
Patti-Jo

- Patti, yağla davam etsəniz heç bir əməliyyat lazım olmayacaq. Ya da lazım gələrsə
başqa 60 qr təxirə salın, ancaq mümkünsə əməliyyatdan və həkimlərdən uzaq durun. 
Əksər hallarda müalicənin müvəffəqiyyəti üçün kədərli bir ön şərtdir. JB

"RSO mənim sedefimi demək olar ki, yox etdi. Üç ildir davam edən bir saxlama 
dozası içirəm və dərim təmizdir, ağlım aydındır və heç vaxt sağlam olmamışam. " 
Erica

"Mənə yaxın bir adamın pis bir yara izi buraxacaq pis bir yanıqda Rickin yağını 
istifadə etdiyini gördüm və bir həftə ərzində yağ yox oldu və heç bir yara izi və ya 
yandığını görmədim." Janice

"İndi qızımın üstündə yağ var. Hər iki dirsək, ön qol və bir dizində sedef var. 
Başlanğıcda şəkillər çəkdi. İndiyə qədər quru pullu sahələr yox oldu. Dəri qırmızıdır, 
lakin qaldırılmış və iltihablı olmaq əvəzinə hamardır. Xaricdəki kiçik sahələr 
tamamilə təmizləndi. Bunun işə yarayacağına əminik. Hər gün və ya nəzərəçarpacaq 
bir yaxşılaşma olduqda şəkillər çəkirik. Bütün bunlar bir həftədən az müddətdə yağı 
topikal olaraq istifadə edir. Sonda millətləri Rick və JB -yə şəfa verəcək bu dərman 
haqqında məlumatlandırdığınız üçün çox sağ olun. Hər gün yazı paylaşıram və
dinləyənlərə deyirəm. İçəri girməyə başlayır. " Ron

S. Bu qarışıqlar sızanaq üçün işləyirmi? 

A. Jennifer, yağ "hər cür dəri xəstəlikləri" üçün işləyir. Bu, sızanaqların daxil olması 
deməkdir. Ən xoş arzularla, JB

"(Yağ haqqında tapdım) 3 ay əvvəl internetdə sızanaq və rosacea müalicəsi 
axtarırdım. Bunu dərhal aydınlaşdırdı! Gündə bir dəfə üzüm və boynumda istifadə
etmək üçün hindistan cevizi yağına iso yağı əlavə edirəm. Yoldaşım deyir ki, mən 15 
yaş kiçik görünürəm! Bu məlumatı paylaşdığınız üçün çox sağ olun. Allah hamınızı 
qorusun. Yaxşı işlərinizi davam etdirin. " Toni

"Üzdəki tüklərin tökülməsi üçün də təsirli olur. 23 yaşındakı oğlumda 2 tətbiqdə
müvəffəqiyyətlə istifadə etdim. TƏK SEVGİ." Patti-Jo

"Charlie gəzir. Ağrı dərmanı yoxdur. Ayaq üstə durur. Onun addımları düz və
genişdir. Atlaya və oynaya bilər. Boynu demək olar ki, 90 faiz sağalıb. İki il ərzində
belə görünmədi. Dünən bir banan, pizza, yarım sandviç, qızardılmış düyü, qatıq və
daha çox yedi. O heç vaxt bu qədər yeməmişdi. (…)

Charlie'nin sağ dizi ən pis idi. Təxminən 50 faiz daha yaxşıdır. Sol tərəfi demək olar 
ki, tamamilə sağaldı, başqa bir gecə onu qaşındı və qabarcaya qaldırdı. Amma böyük 
bir şey yoxdur ... Ən böyük dəyişiklik boynundakı və qoltuğunun altındakı yaradır. 
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Boyun, qoltuqaltıları kimi, tamamilə sağaldı.

Hamamdan əvvəl g-borusunda kiçik bir damla yağ istifadə edirəm. Diz ağrısı ilə də
kömək etdi. Dizləri ağrıyırsa, o damlanı alır. Tylenol və ya ibuprofen əlavə etmirəm. 
Hiyləgərlik edir. Mən də öz məlhəmi hazırlayıram. Suyu süzən və qələvi suyu 
turşudan ayıran bir su maşınım var. Asidik oksigenli su dəri üçün çox yaxşı olduğu 
üçün həm də antibakterial təsir göstərir, turşulu suyu götürüb metoselülozla 
qarışdıraraq məlhəm hazırlayıram.

Vazelinin tutarlılığına bənzəyən bir konserv hazırlamaq üçün konsentrat əlavə edirəm. 
Paltarlarını bununla yağlayıram və yaralarına tətbiq edirəm. BU təkcə ağrı, qaşınma və
şəfa ilə inanılmaz bir fərq yaradır. Tezliklə sizə şəkillər göndərəcəyəm. Onları hər 
dəyişikliyə görə qəbul edirəm. Düşünürəm ki, neft daha bir ay davam edəcək, amma 
bunu ilk dəfə etdiyim üçün əmin deyiləm. Heyecanlandim. İştahı heç vaxt bu qədər 
yaxşı olmayıb. Dünən bütün il olduğundan daha çox yemək yedi ”. Trisha

"Hey Rick və dostlar, 4 ildir davam edən sol çiyin bıçağında bu yara (təxminən 2 
düym 4 düym diametrində) olan bir dostum var. çiy açılış, səthin altında toxunuşa 
həssas bir beysbol ölçüsündə yumru hiss edə bilərsiniz.

Təxminən 2 həftə sonu ilə daxili istifadə üçün 7 ay ərzində 8 dəfə yağ tətbiq etdi.

Qaşınma və yara izi yox oldu, açıq yara yara aldı və dostum yağdan istifadə etmək 
şansına sahib olduğunu xoşbəxt hiss edir. " Rebekka

"Dünən iş yerində barmağımı blenderdən kəsdim. Gecə saat 3 -də barmağımla 
oyandım ki, buz, peroksid, neosporin sınadım. Heç nə işləmədi. Hələ də titrəyirdi. 
Sonra eşitdim ki, eşitmə yağı hüceyrələrin bərpasına kömək edəcək və ağrıları 
dayandırıb yara izlərini və dəri problemlərini sağaltdı, niyə sınamasınlar. Bir damla 
götürüb barmağımın bütün ucuna yaydım. Ağrı 1 dəqiqə ərzində 80% yoxa çıxdı. 30 
dəqiqə ərzində. Barmağımı cüzi bir ağrı ilə, amma əsl ağrı ilə çalmağı bacardım. Men 
satiliram. 12 saat sonra yenidən müraciət etdim və o vaxtdan heç bir ağrım yoxdur. " 
Rebekka

"Hey Rick, bunu yazarsan adımı gizli saxlamaq istərdim (buna heç əhəmiyyət 
vermirəm). Qız yoldaşım həqiqətən kobud bir tərbiyə aldı və depressiyaya düşəndə
biləklərini kəsməyə əl atdı, bu problem illər və illər geridə qalıb, amma biləyində bəzi 
yaramaz izlər hələ də qalmaqdadır. Olduqca görünən və bir az köpüklənən var, bir çox 
insanın onunla ilk tanışlıq zamanı fərq etdiyi ilk şey, onlardan qurtulmaqdan başqa bir 
şey istəməz.

Mənim sualım budur ki, yağ yara izlərindən qurtulmağa kömək edərmi? Yoxsa heç 
olmasa onların daha az görünməsinə kömək edin? Nə etdiyinizi sevirəm və kaş babam 
xərçəng xəstələnəndə yağ haqqında bilsəydim, xilas olmağa kömək etdiyiniz bütün 
həyatların qəhrəmanı olursunuz! "

- Əziz XXX, yağı yara izlərinə tətbiq etməyə başlayın, çox güman ki, həftələr və ya 
aylar ərzində yox olacaqlar. Onu da yağa çəkərdim, keçdiyi bütün xatirələrdən TSSB -
yə kömək edəcək, yuxusunun keyfiyyətini də yaxşılaşdıracaq. Zəhmət olmasa, foto və
video çəkin, yara həqiqətən yox olacaq - ya tamamilə, ya da çətinliklə görünəcək. Ən 
xoş arzularla, Jindrich Bayer

"Hey Rand, ayaq yaraları ilə eyni problemim var. Əvvəlcə diabetdən əvvəl yaşadığım 
üçün. Ancaq bildim ki, böcək və ağcaqanad dişləməsinə qarşı həssasam. Üzərinə yağ 
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qoydum və bir gecədə bir bandaj qoydum və ısırıqlar sağaldı. " Mişel

- Yağın ağcaqanad və ya gənə dişləməsi üçün edə biləcəyi şey inanılmazdır. Bir cəhd 
edin və başa düşəcəksiniz ki, niyə yağsız halda heç kim evindən çıxmamalıdır. Yağın 
o qədər istifadəsi var ki, onsuz yaşamağa çalışmaq məsuliyyətsizlikdir. JB

"Yağı yeyin ... İki aydır yağı içirəm, sedef xəstəliyim demək olar ki, 80% təmizdir və
heç bir dərman istifadə etməyimə ehtiyac yoxdur ... Artritimi də götürdüm ..." 
Giuliana

"Bir sirr zeytun yağı qarışığı istifadə etdim və bir həftə içində sedefim təmizlənməyə
başladı. Təəssüf ki, bir az aldım və həm daxildən, həm də xaricdən daha çox 
götürməyə kifayət etmədim. GÖZƏLƏ, əsl RSO yox idi, amma zeytun yağı üzərində
hazırlanan bir sirr yağı. ” Teemu

- Ümid edək ki, tezliklə daha çox neft alacaqsan, Teemu. Semptomları idarə etmək və
yağı yemək üçün topikal olaraq istifadə etmək daha yaxşıdır, problemin əsas səbəbini 
də aradan qaldırmaq istəyirsiniz. Ən xoş arzularla, JB

"Sivrisinek ısırmalarında və diş ağrılarında da yaxşı işləyir. Qızım 15 dəqiqə ərzində
ağcaqanadlar tərəfindən ən azı 50 dəfə dişləndi, zarafat etmədi! Deep Woods böcək 
spreyi. Bir banan qabığı, deodorant, aloe vera, dermaplast və hidrokortizon sınadım. 
Heç bir şey şişkinliyi aşağı salmadı (pis şişdikləri ağcaqanad ısırığına allergiyası var) 
və ya rahatlamasını təmin etdi. Çarəsizlikdə qatranı buxarlandırıcıdan çıxarıb bir az 
hindistan cevizi yağı ilə qarışdırdım ki, daha asan yayılsın və ayaqları onunla 
"yağlansın". Təxminən yarım saat ərzində bütün şişkinlik azaldı və hələ də dişlədikləri 
yerdə narahat olmayan qırmızı nöqtələr olduğu halda, ona Benedryl verməkdən 
çəkindim.

Ağzımda bir abses meydana gəldi və reçini vapedən təsirlənmiş dişin ətrafına yığdım 
və təxminən yarım saat ərzində şişkinlik aşağı düşdü və sağalda bildim, o vaxtdan bəri 
heç bir problemim yox idi. Əmin olmaq üçün iki gün qablaşdırdım. İndi deyə bilərəm 
ki, qatranı qablaşdırmaq (ekranı dəyişdirdiyiniz konusun içərisində Vapir No2 varsa, 
demək olar ki, saf qarışıq da toplanır.) Dişimin ətrafına inanılmaz dərəcədə
yüksəlmişəm, ehtimal ki, həyatımda gördüyümdən daha yüksəkdir. .

Hətta yataq otağına girməyiniz üçün kömək istəmək üçün oturma otağından ərimə
mesaj yazdım. Alt dilli dərmanlar daha yaxşı işləyir, buna görə də ER-də infarktdan 
şübhələnirlərsə nitro dilinizin altına səpirlər. İndi hər şey qaydasındadır, mən 
həddindən artıq dozadan ölmədim, dəhşətli dərəcədə aclıqdan oyanmadım və ən 
yaxşısı ... Böyük miqdarda Tylenol və ya Advil içmək və daha çox zərər 
verməməliydim. mədə və qaraciyər.

Reçinənin ən təsirli yol olmadığını bilirəm və işləyəcəyinə də əmin deyildim, amma 
qanunsuz bir dövlətdə yaşadığım üçün çalışmalı olduğum şey idi. Düşündüm ki, zərər 
verə bilməz. Mümkün olan ən yüksək keyfiyyətli öz üzvi başlanğıc materialımı 
sərbəst şəkildə yetişdirə biləcəyim, öz yağımı hazırlaya biləcəyim və özümü və bütün 
ailəni şəfa verə biləcəyim bir dövlətdə yaşamağı gözləyə bilmirəm. Keçən il 
cəhənnəmdən keçdi, çünki heç kim onun nə olduğunu anlaya bilməz.

İndi bir protein xəstəliyi olduğunu düşünürlər, amma əslində nəyin səhv olduğunu 
bilmədikləri üçün atdıqları başqa bir şeydir. Onu yağa salmaq onun həyatını xilas edə
bilər.

Doğru bir diaqnoz qoymağı çox istərdim, buna görə də nə müalicə etdiyimi bilirəm, 
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amma əsas odur ki, körpəmin özünü daha yaxşı hiss etməsini istəyirəm və əgər bu, 
şərti cəmiyyəti sarsıtmaq deməkdirsə, edəcəyim şey budur. " Sara

"Təşəkkür edirəm, etdiklərinizə görə kifayət deyil. Zəhərli palıdımın üstündə yağla 
oturmuşam. Sənsiz heç vaxt cəhd etməzdim. 2 aydan çox davam etdi, keçən il kiminsə
fırça atəşinə başladığı üçün bədənimin təxminən 100% -ə toxundu, buna görə də hər 
yerdə alacağam və daha da pis deyirlər ki, buna immunitet qurmuruq.

Bir gün əvvəl açıldı. Belə ki, dünənki yağ qaşıntıları heç dayandırmadı. Ancaq hər gün 
yara izlərini sağaldığını görürəm, buna görə inanıram. Bu səhər, 1 -ci tətbiqdən 24 
saat sonra işlədiyini görürəm və hər hansı bir yaralı dərimi cızıqlarımdan sağaldır. 
Yağımın üstünə bir az oksid pastası ilə zəhərli palıd üçün 1# köməkçi tapmış ola 
biləcəyimə inanıram.

Növbəti mövsümə qədər gözləyə bilmərəm ki, bəlkə də neft ömür boyu bu problemi 
həll edə bilərmi? Mən sizə xəbər verəcəyəm. Əla olmazmı? Yenə də etdiyiniz hər şeyə
görə təşəkkür edirəm. ” Rebekka

- Yağ da bunu düzəldə bilər. Bütün tibbi problemlərin müalicəsi və ya nəzarətidir. Nə
qədər tez tətbiq olunarsa, düzəltmək lazım olanı bir o qədər tez düzəldər, bununla 
bağlı olan hər şey budur. JB

"İstəyirəm ki, insanlar RSO -nun həyat yoldaşımın çox uzun müddət yataqda yatarkən 
dabanında qaldığı böyük bir blisteri təmizlədiyini bilsinlər. Üzərinə yağ qoydum və
bir həftə ərzində yox oldu. Daha ciddi bir şeyə çevriləcəyindən tamamilə qorxdum. 
Bütün dabanını örtdü. Etdiyiniz hər şeyə görə Rick Simpsona təşəkkür edirəm. " 
Susan

"Bir mexanik olaraq, yağı çox pis kəsiklərdə istifadə etdim və 100% haqlısınız ... 
Dərini hər şeydən daha sürətli sağaldır." Cory

"Yalnız üç aktual tətbiq ilə HPV -ni iki həftə ərzində müalicə etdim." Miles

"Hal -hazırda qaralmış murdar bir molu müalicə etmək prosesindəyəm. Hər səhər 
molun üzərinə bol miqdarda tətbiq edirəm, sonra bandajla örtün. 3 həftədən sonra 
molun kiçildiyini vizual olaraq görə bilərəm. İŞLƏYİR. Mən də hər gün bir az 
yeyirəm ... enerji səviyyəsində nə qədər fərq var. CANNABIS İLE TIBBİ 
BLISS !!!!!!! ” Beau

"Etiraf edim ki ... mən yöndəmsizəm ... Çəngəlin dişlərini ayağıma yapışdırmaq kimi 
pis bir vərdişim var. RSO birbaşa yerində, bant yardımı ilə örtün, ağrı saniyələrdə yox 
oldu, 3 gündə sağaldı. " Heather

"Yağın daha az təsirli bir balzam versiyasının gün ərzində sedef xəstəliyini məhv 
etdiyini, dövrünün ilk günündə yumurtalıqların şişməsini 20 dəqiqə ərzində azaldır və
kiçik yanıqlara dərhal tətbiq edildikdə çapıqlanma və ağrının qarşısını alır. Həqiqətən, 
yağın nə edə biləcəyini düşündürür ... ”Beres

"10 yaşımda idmançının ayağı ilə bağlı ən pis hadisələrdən birini keçirdim, kaş yağım 
olsaydı. Amma indi məndə var. 47 il sonra hər şey qaydasındadır. Hər şeyi ən çox 
müalicə edir. " Donald

"Qaynım, donuz ətini çox qızardırdı və barmaqlarını qaynar qaynar yağa batırdı və ilk 
barmağına qədər ağardılar.

Onlara RSO qoyduq və ağrı təxminən bir dəqiqə sonra keçdi, RSO ilə gündə 2 dəfə
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örtdü. Bir neçə gündə çox tez sağaldılar və heç bir dəri itkisi və ya yara izi olmadı.

İndi bir az mətbəx soyuducusunda saxlamağımız təəccüblüdür, buna görə də kimsə
yanarsa (xüsusən uşaqlar) dərhal RSO tətbiq edəcəyik, ona qulluq edəcək təbii bir 
bitkiyə sahib olduğumuz zaman bu cür ağrını hiss etməyə ehtiyac yoxdur. . ” Debra

"Dirsəyimdə kiçik bir parça var idi, onları yağla müalicə etdim ... Bir həftə sonra 
dirsəyim hamar və heç bir qabarıq olmadı ... Məncə siğil idi, amma həkimlərə
inanmadığım üçün edə bilmədim" qəti şəkildə deməyim. " Carla

- Dərinizdə nə problem olursa olsun, sadəcə yağı sürün, bantla örtün və hər iki gündə
və ya bant çıxarıldıqda yağı yenidən tətbiq edin. Yanıqlar, siğillər, ekzema, sedef -
yağın nə olduğuna əhəmiyyət vermir və onu düzəldəcək, sadəcə vaxt və yağ verin. JB

"Dostumun üzündə kista vardı və bir neçə gün yağ götürdükdən sonra yox oldu. Və
topikal olaraq istifadə etmədən yutdu. " Jonathan

"Xərçəng xəstəsi deyiləm, amma topuğumda müalicəyə cavab verməyəcək bir 
infeksiya var idi. Hətta bunun üzərində bir yara baxımı texnologiyası üzərində
işlədim ... infeksiyanın yayılmasını dayandırdı, amma hələ də sağalmayacaq. Üzərinə
yağ sürtdüm və bir gündə qızartı daha az oldu. İkinci gün və qızartı getdi. Üçüncü gün 
və infeksiya yenidən dəriyə bənzəyir! Möhtəşəm müalicəvi yağ! ” Tammi

“Bir hovuz və spa şirkətində çalışmışam ... Bütün gün açıq dərim var. Üzümdə, 
başımda və qolumda hər zaman sürücünün pəncərəsindən çıxan dəli ləkələr vardı. 
Yağ bir neçə həftə ərzində o ləkələri təmizlədi! İndi hər hansı bir xəstəliklə mübarizə
aparmaq və immunitet sistemimi güclü saxlamaq üçün hər gün 5 qram təmiz THC 
qəbul edirəm. BTW heç vaxt qrip əleyhinə vurulmayıb! Uşaqlıqdan qrip olmadı ”. Jay

"Bilirəm ki, buradakı uşaqlar həmişə təmiz RSO istifadə edin deyirlər və mən bu işin 
həqiqətən böyük bir tərəfdarıyam. Ancaq insanlara bildirmək istəyirəm ki, şəkər 
yarpaqlarından hazırlanan bir hindistan cevizi yağı infuziyası bizim üçün neosporini 
tamamilə əvəz etdi, 2 ildir bu məhsulları almaq məcburiyyətində deyiləm. Daha yaxşı 
və daha sürətli işləyir və insanların əlləri və üzləri boyunca kəsə bilərəm və təsadüfən 
yeyirlərsə xəstələnəcəklərindən narahat olmuram. " Tina

- Tina, heç bir şey təmiz RSO-dan daha yaxşı və daha sürətli işləmir, amma nə demək 
istədiyini bilirəm. Əlbəttə ki, sirr dərmanının daha az güclü formaları da möcüzələr 
yarada bilər. Problem ondadır ki, müvəffəqiyyət ən güclü RSO ilə etibarlı deyil.

Esrar kosmetikası, qadınların yağın gözəlliyi üçün nə edə biləcəyini öyrəndikdən 
sonra, ən çox satılan kosmetik vasitələrin yerini alacaq. Çətənə toxumu yağı, hindistan 
cevizi yağı və şi yağı ən çox sevdiyim daşıyıcılardır, ancaq yaşadıqları yerlərdə
populyar olan hər şeyi istifadə edərək yağı əlavə edə bilərlər. Kremlərdə 20-30% RSO 
möcüzələr yaradır, lakin 0,01-1% -i daha az ciddi şərtlər və gündəlik baxım 
baxımından da böyük fayda verə bilər. JB

"Qız yoldaşım ağcaqanad ısırmalarına çox alerjidir və dünən gecə məbədində bir 
dənəsi vardı ... çox böyük idi, hər halda bir dəstə yardımı almağı və sirr 
yarpaqlarından hazırladığımız RSO -nu dişləməyə qoymağı təklif etdim. Bu səhər 
oyandıqda qabar tamamilə yox oldu. "

- Təşəkkürlər, Jimmy. Əminəm ki, bu məlumat bir çox insana kömək edəcək. 
Sivrisinek mövsümü burada. Yağ da itələyici kimi işləyir, bir cəhd edin. Yağla həll 
etmək çox asan olsa da problemlərin qarşısını almaq həmişə daha yaxşıdır. Yağ, 
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qaşınan, yanan və ya ağrıyan hər hansı bir şey üçün topikal olaraq istifadə edilə bilər. 
Yağı nə qədər tez tətbiq etsəniz, problemlər o qədər tez aradan qalxa bilər. Yadda 
saxla. JB

S. Yağ nə qədər davam edə bilər? Əbədi? Ən yaxşı saxlama, soyuducu, dondurucu, 
kiler nədir? Təşəkkürlər.

A. Şprisdə və qaranlıq bir soyuq yerdə saxlanılarsa, yağ illərlə davam edəcək, xüsusən 
də yağı, ziyarətçilərdən və ailədən, yəni qadınlardan qorumağı bacarsanız, çünki yağ 
kişilərdən daha çox udulmasını sevirlər. 

Ailənizdəki qadınlar, yağın cavanlaşdırıcı təsirləri və qırışlarla nə işlə məşğul 
olduğunu öyrəndikdə, yağın nə qədər davam edəcəyi barədə narahat olmayacaqsınız, 
həmişə yeyiləcək və ya topikal olaraq çox tez istifadə ediləcək. Əgər yağ ehtiyatınızı 
qorumaq istəyirsinizsə, qadınlara yağın 20-30% -i olan kosmetik vasitələrin üz dərisi 
üçün möcüzələr yaradacağını və fiziki cəhətdən mümkün qədər gənc görünməsini 
söyləməyin, əks halda onu sizdən alacaqlar. nə deyəcəyinizə və ya nə etməyə
çalışacağınızdan asılı olmayaraq, yağın nə qədər davam edəcəyi barədə narahat 
olmayacaqsınız.

Bu cinsiyyətçi bir şərh deyil, mən dəfələrlə gördüklərimi bildirirəm, sadəcə bir 
müşahidə və yağın cinsiyyətinizdən asılı olmayaraq dəriniz üçün nə edə biləcəyinə
diqqət çəkmək cəhdidir. JB

"Qadınlar dərinin qocaldığını dəyişdiyini və zədələnmiş dərini təmir etdiyini 
bilsəydilər (bu şəxsdə olduğu kimi) sirr qanuniləşdirmə dəstəyi damdan keçərdi! Bu 
heyrətamiz təbii dərmanın qarşısının alınması səbəbindən bütün iqtisadiyyat inkişaf 
etdi və getdikcə daha çox insan məlumatlandıqca və özlərini müalicə etməyə
başladıqca hamımız birlikdə çökəcəyini seyr edəcəyik. " Gil

S. Qırış müalicəsi üçün üzünüzə tətbiq edirsiniz> və ya ağızdan və ya hər ikisindən 
alırsınız? " Toni

A. Həm yaxşı nəticələr əldə etmək üçün, həm də aktual tətbiq yalnız çox şey edə bilər. 
JB

“Qırışları oxudummu? QIRIŞLARA kömək edir? : 0 "Margie

Xroniki Ağrı

"Yağı hazırlamaq üçün uyğun çeşidləriniz varsa, xroniki ağrı kəsiciləri üçün çətənə
yağından daha yaxşı bir şey yoxdur. Bir çox çətənə növündən olan yağlar, asılılıq və
zərər verməyən gözəl bir təbii ağrıkəsicidir. Tibbi sistem, kronik ağrılı xəstələrə
ağrılarını idarə etmək üçün təhlükəli, asılılıq yaradan və zərərli dərmanlar verir. Etiraf 
edim ki, bu cür dərmanlar bir qədər təsirli olur, amma əslində etdikləri heç bir müalicə
effekti vermədən ağrını maskalamaqdır. Xroniki ağrı üçün çətənə yağı qəbul edərkən 
nəinki ağrını azaldır, həm də əziyyətinizin səbəbini müalicə etməyə çalışır. Xroniki 
ağrıdan əziyyət çəkən hər kəs üçün çətənə yağı ən yaxşı müalicə üsuludur, çünki 
asılılıq yaratmır və bədəninizin qalan hissəsinə heç bir ziyanı yoxdur.

Sümük xərçəngi olan insanları, morfin və tibb sisteminin istifadə etdiyi bütün digər 
ağrı dərmanlarının ağrılarını öldürə bilmədiyi zaman əzab içində gördüm. Ancaq 
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çətənə yağı onu bir neçə saat ərzində nəzarət altına aldı və çox az çəkilmə simptomu 
ilə bu zərərli maddələrdən çox tez çıxa bildilər. Bu dərmanı bir çox xroniki ağrılı 
xəstəyə də verdim və bəzi nəticələr həqiqətən inanılmaz oldu. Ertəsi gün insanlardan 
artıq əziyyət çəkmədiklərini bildirən xəbərlər almaq mənim üçün qeyri -adi deyildi.

Dediyim kimi, çətənə yağı ağrını aradan qaldırmaq qabiliyyətinə malikdir, eyni 
zamanda səbəbini müalicə etmək üçün də işləyir. Yenə də fikir bu təhlükəli asılılıq 
dərman dərmanlarından mümkün qədər tez qurtulmaq və onları bu yağın istifadəsi ilə
əvəz etməkdir. Əslində, çətənə yağı ilə dərman vasitələri arasında heç bir müqayisə
yoxdur. Tibbi sistemimiz tərəfindən verilən ağrı dərmanlarının çoxu təhlükəli, asılılıq 
yaradır və ölümcül olur, çətənə yağı isə xəstə üçün heç bir asılılıq və təhlükə yaratmır.

Bir xəstə ağrısını idarə etmək üçün morfin və ya digər opiatlar qəbul edirsə, qısa bir 
dənəli quru düyü parçası qədər dozalarla başlamağı məsləhət görürəm. Sonra, dərman 
vasitələrinə ehtiyac qalmayana qədər bu maddələrin qəbulunu azaldaraq, qəbul 
etdiyiniz miqdarı mümkün qədər tez artırın. Həkimlərinin illərlə yazdıqları dərmanları 
qəbul edən və kömək etmək üçün az və ya heç bir şey etməyən çox sayda insan var. 
Yenidən özünüzü yaxşı hiss etməyin nə olduğunu bilmək istəyirsinizsə, yağı sınayın 
və tibb sisteminin çılğınlığını geridə qoyun. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi 
Bitki

Bel ağrısı, skolyoz

Bel ağrısı və ya skolyozdan yaxa qurtaran xəstələriniz olubmu?

"Müalicədən qaç" sənədli filmimizin prodüseri Christian Laurette uzun illər skolyoz 
xəstəliyindən əziyyət çəkirdi. Təxminən on üç il əvvəl tibb sistemi bir əməliyyat 
etməyi təklif etdi, ancaq Kristiana yenidən gəzmək üçün 50/50 şans verərdilər. Bu cür 
şanslarla, yeganə alternativinin ağrı ilə yaşamaq olduğunu hiss etdi. Demək olar ki, 
hər gün skolyozdan əziyyət çəkərək yıxılırdı və özünü heç nəyin kömək edə
bilməyəcəyinə inandırırdı. Ona bir az çətənə yağı verdim və bir neçə saat ərzində bel 
ağrısı yaşamadığını bildirdi.

Ona izah etdim ki, həyatını normal bir insanın etdiyi kimi həyata keçirməsinə imkan 
verməyəcək bir şərtlə yaşadığını, buna görə də bel əzələlərinin çox zəif olduğunu izah 
etdim. Gözlənildiyi kimi, yönləndirildiyi kimi yağ aldıqdan sonra, Christian indi 
ağrısız normal işləyir, bel əzələləri güclənir və artıq uzun müddət yağsız qala bilər. 
Christian, narahatlıqlarını azaltmaq üçün bu dərmanın istifadəsi ilə təsirli bir müalicə
və ya nəzarət tapan bel problemi olan bir çoxlarından biridir. Məncə, heç kimin daimi 
bir əzab içində yaşamasına ehtiyac yoxdur. Hər hansı bir təbiət probleminiz varsa, 
əminəm ki, bu dərmanın istifadəsi bu şərtləri olanların çoxu üçün böyük fayda 
gətirəcəkdir. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Şəkərli diabet

"Diaqnozu yenicə qoyulmuş diabet xəstələrini müalicə etmək çox asandır və tezliklə
xəstəlikdən azad olurlar. Ancaq uzun müddətdir bu xəstəliyi yaşayan və illərdir 
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xəstəliyin təsirini çəkən xəstələrdə çox vaxt daha uzun sürər. Çox zədələnmiş 
xəstələrdə belə, yüksək keyfiyyətli yağ düzgün alınsa, çox vaxt altı həftə ərzində artıq 
insulinə ehtiyac qalmaz. Təəssüf ki, bu xəstəliyin bədənimizə gətirdiyi zərərin 
sağalması xeyli uzun çəkə bilər, ancaq zaman keçdikcə bunun da çoxu düzəldilə bilər.

Yağın tez -tez pankreasın cavanlaşma qabiliyyətinə sahib olduğu görünür, buna görə
də yenidən düzgün işləyə bilər. Bunu əvvəlcə xərçəngdən müalicə etdiyim bir şəkər 
xəstəsi üzərində sübut edə bildik. Xərçəng müalicəsinin sonunda on gün yağdan 
tamamilə uzaqlaşdı. Təəccübləndim ki, qan şəkərinin səviyyəsi normal olaraq qaldı və
şəkər xəstəsinin yeməməsi lazım olan çox şey yeyirdi. Bu adam otuz ildən çoxdur ki, 
şəkər xəstəliyindən əziyyət çəkirdi və gündə iki dəfə insulin vururdu. On gün yağ 
almadıqdan və qan şəkərinin səviyyəsi normal olaraq qaldıqdan sonra mədəaltı 
vəzinin yenidən normal işləməsi lazım olduğu aydın oldu.

Həmişə xəstələrə həkim olmadığımı söyləyirəm, amma düşünürəm ki, başqa şərtlər 
üçün istifadə etdikləri kimyəvi dərmanlardan əl çəksələr, onların xeyrinə olar. Çox 
vaxt müəyyən dərmanlar yağ müalicəsinin effektivliyinə mane ola bilər və yağın 
istifadəsi ümumiyyətlə bu dərmanları əvəz edəcək.

Həm tip 1, həm də tip 2 diabetdən əziyyət çəkən xəstələrdən yağın onları uğurla 
müalicə etdiyini bildirən xəbərlər aldım. Məsələn, otuz ildir insulin vuran xəstələrlə
qarşılaşdım və yağı işə saldıqdan sonra altı həftə ərzində artıq bu iynələri almağa 
ehtiyac qalmadı. Eyni zamanda, bəzilərindən aldığım digər məlumatlar, yalnız insulin 
qəbulunu azaltmaqda müvəffəq olduqlarını ifadə etdi. Ancaq eyni zamanda, yağın 
istifadəsi ilə ümumi sağlamlıqlarını yaxşılaşdıran başqa gözəl işlər gördüklərini də
bildirdilər.

Baxışım, insulindən çıxmaq və pankreasın qan şəkərinin səviyyəsini bir daha nəzarət 
etməsi hədəfdir. Buna baxmayaraq, bu tamamilə yerinə yetirilməsə də, yağın təsirləri 
hələ də xəstənin bədəninə çox faydalı olacaq. Bu xəstəlik qan dövranı problemlərinə
və digər ağırlaşmalara səbəb olduğundan, çox vaxt zədədən qaynaqlanan bir 
infeksiyanın ənənəvi üsullar adlanan tibbi sistemlərdən istifadə edərək sağalması 
qeyri-mümkündür. Məsələn, şəkər xəstəsi ayağına bir infeksiya girərsə və düzgün 
sağalmaqdan imtina edərsə, nəticədə tibb sisteminin cavabı ayağı və ya ən azından 
yoluxmuş hissəni çıxarmaqdır.

Şəxsən bunu edən diabet xəstələrini tanıyıram və heç vaxt tez -tez onları çıxarmağa 
ehtiyac yoxdur, çünki infeksiya davam edir. Şəkərli diabet xəstəsi üçün nə qədər 
qorxunc bir perspektiv var və bu əməliyyatları daha da pisləşdirir. tamamilə lazımsız.

O vaxt çətənə bitkisinin müalicəvi qabiliyyətləri haqqında heç nə bilmirdim və edə
biləcəyim tək şey bu xəstələrin keçməli olduğu əziyyətləri izləmək idi; amma o 
vaxtdan bəri nəhayət həqiqəti öyrəndim. Yağ xaricdən istifadə edilərsə, çox qısa 
müddətdə diabetik ülserləri sağaldır, buna görə də bu maddənin qəbul edildiyi zaman 
diabet xəstəsinin əldə etdiyi faydaları təsəvvür edə bilərsiniz. İllərdir bu məlumatı 
təqdim edirəm, amma yenə də həkimlər bu dərmanın istifadəsinə məhəl qoymamaq və
xəstələrini şikəst etməyə davam etməyi seçirlər. Əziyyətlərimizi yedirən tibb 
sisteminə və bütün bu sözdə həkimlərə heç bir fayda verməməyimin səbəblərindən 
biri budur.

Yağlı müalicədən sonra illərlə məhdudlaşdırılmış diyetlərdə olan bir çox diabet 
xəstəsi özünü bir konfet mağazasında uşaq kimi aparır. Birdən şəkər xəstəsinin 
yeməməsi lazım olan qidaları yeyə bilərlər və bəzi xəstələr özlərini həddindən artıq 

121



aşmağa meyllidirlər. Zaman keçdikcə, yağ şəkərli diabet xəstələrinin orqanizminə pis 
dövriyyəsi və s. Kimi zərərləri geri qaytara bilər. Yağ həm də şəkər xəstələrinin həssas 
şəkildə mübarizə aparmalı olduqları pis infeksiyaları və əlimizdə olanları sağaldır. 
şahidi olan yüksək dərəcəli çətənə yağı hər növ diabetin müalicəsində təsirlidir. " Rick 
Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

"Yağ mədəaltı vəzini cavanlaşdırır və inanın, inanmayın, uzun illər hərəkətsizlikdən 
sonra da tez -tez insulin istehsal etməyə başlayır. Bir çox xəstə yağ üzərində bir neçə
həftə sonra insulin vurmağı dayandıra bilər. Yağ, bədəndəki diabetlə əlaqəli bütün 
digər problemləri müalicə etməyə və ya idarə etməyə kömək edir.

Yağı yeyərdim və/və ya süpozituarda istifadə edərdim. Siqaret çəkmək və ya 
buxarlanmaq da qan şəkərinin səviyyəsini azaltmağa kömək edə bilər, ancaq yağın 
qəbulu ilə müqayisədə təsiri çox məhduddur. Yağı diabetik ülserlər üçün topikal 
olaraq istifadə edərdim, sadəcə yağı sürün, sarğı ilə sarın və ülser sağalana qədər hər 
üç gündə bir təkrarlayın. Çətənə toxumu yağını ekstraktı ilə qarışdırıb qan dövranını 
təşviq edəcək və şişkinlik və digər narahatlıqların qarşısını almağa kömək edəcək 
masajlarda istifadə edərdim. Diyetimə çətənə toxumu və çətənə toxumu yağı da daxil 
edərdim. " JB

Ürək, qan təzyiqi

Çətənə yağı və ürək xəstəlikləri haqqında faydalı məlumatlarınız varmı?

"Yağla müalicəyə başlayan ürək problemi olanlar üçün, bilməlidirlər ki, tez -tez bu 
yağ xəstənin ürək döyüntüsünü istifadə edə bilməyənə qədər artıra bilər. Ürək 
döyüntüsündə artım ümumiyyətlə cüzi olur, amma düşünürəm ki, xəstə bunun baş 
verə biləcəyini bilməlidir.

Bu dərman xolesterinin səviyyəsini azaltmaq və qan dövranını yaxşılaşdırmaq üçün 
təsirlidir, belə ki, özlüyündə xəstənin ürəyinə böyük fayda gətirəcəkdir. Şübhəsiz ki, 
ürək həyati bir orqandır və təcrübəmizə görə çətənə yağı həyati orqanları cavanlaşdıra 
bilər. Heç vaxt insanlara ürək dərmanlarını qəbul etməmələrini söyləməsəm də, 
çoxları bunu heç bir zərərli təsiri olmadan etdi. Çətənə yağının ürək xəstəliklərinə
təsirinin daha çox araşdırma tələb etdiyini hiss edirəm, amma gördüklərimizə görə bu 
dərman ürək üçün çox faydalı görünür.

Yağ qan təzyiqini tənzimləyə bilərmi?

Çətənə yağı qan təzyiqini tənzimləyə bilər. Yuxuma kömək etmək və qan təzyiqimi 
tənzimləmək üçün özümdən istifadə edirəm. Çətənə yağı ilə müalicəyə başlayanda, 
artıq bu xəstəlik üçün dərman qəbul edən xəstələrə təzyiqlərini yaxından izləmələrini 
söyləyirəm. Qan təzyiqini idarə etmək üçün dərman vasitələrindən istifadə edənlərin 
çoxu, çətənə yağı ilə müalicəyə başlayanda artıq onlara ehtiyac duymur.

Çətənə yağı qan təzyiqini aşağı saldığından, dərman təzyiqi dərmanlarını istifadə
etməyə davam edən hər kəs, ehtimal ki, ikisinin birləşməsinin qan təzyiqini çox aşağı 
endirəcəyini anlayacaq. Bu vəziyyətdən qaçınmaq yaxşı bir fikirdir və bu gün mövcud 
olan portativ qan təzyiqi test cihazlarının istifadəsi ilə bunu asanlıqla etmək olar.

122



Digər daxili orqan xəstəliklərində kömək edə bilərmi?

Çətənə yağı istifadə edərkən gördüklərimə görə, bir çox daxili orqan şəraiti və
əlaqədar problemlər idarə oluna və ya müalicə edilə bilər. Daxili orqan cavanlaşanda 
və sağalanda bədənimizdəki vəzifələrini bir daha bərpa edə bilər. Şəxsən mən 
düşünürəm ki, bu yağdan istifadə edərək öz həyati orqanlarımızı cavanlaşdırmağın, 
bütün əlaqəli təhlükələri olan bir orqan transplantasiyasından keçməyimizdən və
ömrünüzün qalan hissəsini dərman qəbul etməklə keçirməyimizdən daha mənalı olar. 
rədd edilmək. Bəzi hallarda orqan nəqli yeganə cavab ola bilər, amma bu dərman 
həyati orqanların cavanlaşması üçün düzgün istifadə olunsa, düşünürəm ki, 
transplantasiyaya ehtiyac daha az olardı. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

"Ürək bir daxili orqandır və yağ həyati orqanları cavanlaşdırır. Xəstələr yağdan 
istifadə etməyə başladıqda, ümumiyyətlə ürək dərmanlarının dozasını yarıya endirirlər 
və əksəriyyəti istifadə etməyi dayandıra biləcəklərini hiss etdikləri anda dərmanları 
istifadə etməyi dayandırırlar. Yağ ürək üçün çox faydalıdır.

Yağ qan təzyiqi və aritmiyanı çox asanlıqla tənzimləyə bilər. Ümumiyyətlə qan 
təzyiqini aşağı salır, buna görə də qan təzyiqi dərmanı istifadə edənlər yağın 
alışmasına qədər diqqətli olmalıdırlar. Təzyiq dərmanları və yağın birləşməsi təzyiqi 
çox aşağı sala bilər və buna görə də qan təzyiqi ölçmə cihazından istifadə edərək qan 
təzyiqini izləmək yaxşı bir fikirdir. Əksər hallarda, yağ ürək dərəcəsini bir qədər 
artırır.

Bu sahə daha çox araşdırma tələb edir, buna görə də xəstələr yağla işə başlayanda 
sağlam düşüncələrinə riayət etməlidirlər, ancaq ürəkdən əmin olmaq üçün həkimləri 
ilə də əlaqə saxlamalıdırlar.

Ürək xəstələri evlərində və ya iş yerlərində elektrik naqillərini yoxlamalıdır.

Ürək elektromaqnit impulsları üzərində işləyir və buna görə də mümkün qədər 
elektromaqnit sahələrində qalmaqdan çəkinməlidirlər.

Yağı yeyərdim və süpozituarlarda da istifadə edərdim. Yerli tətbiqə gəldikdə, heç vaxt 
ağrımaz, amma hazırda nə qədər faydalı olduğunu deyə bilmərəm. Həmişə olduğu 
kimi, mümkün olan hər şəkildə çətənə istifadə edərdim. Diyetimə çətənə toxumu və
çətənə toxumu yağı da daxil edərdim, həm toxumların, həm də yağın bir çox ürək 
xəstəliklərinə çox faydalı təsirləri olduğu bilinir.

Həkim olsaydım və ürəklə bağlı bir əməliyyat və ya transplantasiya və s. Keçirsəydim, 
ən az 60 qr yağla orqanı cavanlaşdırmağa çalışardım. 60g xəstəni kifayət qədər 
sağlamlıq vəziyyətinə gətirməsəydi, yenə də onlara yağı verməyə davam edərdim. " JB

Astma

"Hətta siqaret çəkən qazan bir çox astma xəstəsi üçün faydalıdır, ancaq yağı içmək və
ya buxarlandırmaq bu vəziyyəti müalicə etmək üçün daha təsirli və dərman üsuludur. 
Yağı süpozituar şəklində istifadə etmək tənəffüs problemi olanlar üçün də çox 
təsirlidir və bu üsulun da faydası ola bilər. Bu dərmanın istifadəsi ilə kömək edilən 
astması olan bir çox insanı tanıyırıq və səmimi olaraq deyə bilərəm ki, bu vəziyyətin 
daha təsirli bir müalicəsindən xəbərim yoxdur. KOAH kimi xəstəliklərdən əziyyət 
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çəkənlər belə, bu dərmanın istifadəsi ilə düzgün nəfəs alma qabiliyyətlərində
inanılmaz irəliləyişlərin şahidi olmuşlar. Hər hansı bir nəfəs alma probleminiz varsa, 
yağı sınayın və əminəm ki, peşman olmayacaqsınız. " Rick Simpson, Çətənə: Ən 
Müalicəvi Bitki

"Yağın buxarlanmasının astma və ya tənəffüs problemləri üçün ən yaxşı müalicə
olduğunu gözləmək olar. Təəccüblüdür ki, çətənə yağı süpozituarlarının hava yollarını 
açmaqda son dərəcə təsirli olduğunu gördük. Adətən, bir xəstə süpozituar qəbul 
etdikdən sonra 30 dəqiqə ərzində ağciyərlərinin açıldığını və daha asan nəfəs 
aldıqlarını hiss etdiklərini bildirirlər. Əlbəttə ki, digər xəstəliklərdə olduğu kimi, üç ay 
ərzində standart 60 q dozasını qəbul edərdim və sonra tamamilə sağlam hiss edənə
qədər gündə bir qram qalardım. Sonra, əlbəttə ki, ömrümün sonuna qədər saxlama 
dozasında qalacaqdım. Yağı ağızdan, topikal olaraq boğazımdan və sinəmdən və
süpozituar şəklində istifadə edərdim. " JB

Uşaqlar və yağ

Uşaqlara yağ vermək təhlükəsizdirsə, xüsusilə analar narahat olacaq. O zaman 
təhlükəsizdirmi?

"Çətənə yağının xərçəng və digər xəstəliklərdən əziyyət çəkən bütün yaş qruplarında 
olan uşaqların müalicəsində mükəmməl təhlükəsiz olduğunu düşünürəm. Kiçik 
uşaqları onkologiya şöbələrində müalicə edən həkimlərin özləri ilə necə yaşaya 
biləcəyini həqiqətən bilmirəm. Radiasiya, kimyaterapiya və digər zərərli, zəhərli 
kimyəvi maddələrlə bu balacalara vurduqları ziyanı bilmirlərmi?

Hələ tibb təhsili almış hər kəs bu cür müalicələrin təsirini bilir və bunun müalicəsi 
deyil, bu müalicələrin istifadəsi ilə ölümlə nəticələnə biləcəyinin fərqindədir. 
Valideynlər, tibbi sistemin uşaqlarına nə etmək istədiyini tam olaraq anlamaq üçün 
vaxt ayırsaydılar, əminəm ki, əksəriyyəti onları çətənə yağı ilə müalicə etməyi üstün 
tutur, çünki istifadə üçün təhlükəsiz olan və heç bir zərər verməyəcək təbii bir 
maddədir. uşağa zərər.

Tibbi sistemlə bağlı nə etdiyimi bildiyim üçün heç bir uşağıma əl atmalarına icazə
verməzdim. Kimsə məni başqa cür etməyə məcbur etsə, vəziyyət dərhal çox çirkin 
olacaq.

Düşünürəm ki, hər bir valideynin uşaqlarını qorumaq və onları zərərdən qorumaq 
istəməsi təbiidir. Tibbi sistemin uşağın valideynləri üçün bir təhlükə olduğunu 
düşünsəydim, başqa müalicə üsullarını seçmək hüququmun olduğunu hiss edərdim. 
Son zamanlar ABŞ və Kanadada, səlahiyyətlilərin uşaqları götürərək həm uşağın 
istəklərinə, həm də valideynlərin özlərinə qarşı kimyaterapiya almağa məcbur etdikləri 
hallar var. Görünür, böyüklər olaraq onların dəli müalicələrini rədd etmək hüququmuz 
var, amma uşaqlarımız bunu etmirlər. Kimyaterapiya sadəcə zəhər olduğundan, kimsə
mənim iradəmə zidd olaraq mənim uşağıma belə bir şey tətbiq edərsə, çox güman ki, 
onların çox parlaq gələcəyi olmayacaq.

Məncə, valideynlərinin razılığı olmadan belə bir iş görən hər kəs, qəsdən adam 
öldürmə cəhdində günahkardır və əgər uşaq ölsəydi, ölümünə görə məsuliyyət 
daşıyacaqlar. Necə baxdığınıza əhəmiyyət vermirəm, zəhər zəhərdir və əgər bir həkim 
bu maddələri verərsə, eyni şeyi etsəydim, mənim kimi günahkardırlar. Həkimlərin ağ 
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palto geyinməsi, xəstələrinə zərər verməyə haqqı olduğu anlamına gəlmir; əslində bu, 
öz Hippokrat andına ziddir. Mən onların yerində olsaydım, zərər çəkdikləri xəstələrlə
əlaqəsi olan biri onlara qarşı intiqam almaq qərarına gəlməzdən əvvəl tibb işini 
düzgün şəkildə etməyə başlayardım.

Çətənə yağı xəstəliklərin qarşısının alınmasında necə istifadə edilə bilər? Bir daha 
deyirəm ki, yağı uşaqlara vermək təhlükəsiz olarmı?

Xəstəliklərin qarşısını almaq üçün çətənə yağından daha yaxşı bir şey bilmirəm və bu 
dərmanı uşaqların müalicəsində mükəmməl təhlükəsiz hesab edirəm. Uşaqlara kiçik 
dozada çətənə yağı verilsə, şəkərli diabet, MS, xərçəng və bir çox xəstəliklərin əksər 
hallarda heç vaxt meydana gəlməsinin qarşısını ala biləcəyini tez -tez bildirmişəm.

Uşaqlara kiçik dozalarda yağ verilərsə, THC və onunla əlaqəli kannabinoidlər 
sistemlərində yığılacaq və xəstəliyin qarşısını alacaq. Uşaqları yüksək tutmaqdan 
danışmıram; bu, uşaqlara və ya hər yaşdakı insanlara gələcəkdə tibbi problemlərin 
qarşısını almaq üçün zərərsiz, asılılıq yaratmayan bir dərman verməkdir.

Sevdiklərimizi müalicə etmək üçün öz dərmanımızı yetişdirməyimizin və istehsal 
etməyimizin qarşısının alınmasının məntiqi bir səbəbi yoxdur. Dərman şirkətləri daha 
çox pul qazanmaq istədiyi üçün uşaqlarımız, hətta özümüz də əziyyət çəkib 
ölməliyikmi? Əksər insanların istehsal etməkdə çətinlik çəkdikləri tibbi 
problemlərimizi yüngülləşdirmək üçün təbii bir dərman olduqda? Dərman şirkətlərini 
sağollaşın və Ana Təbiətin özümüzü və uşaqlarımızı sağlam tutması üçün nə verə
biləcəyini öyrənməyin vaxtı gəldi.

Uşaqlar üçün çətənə yağını necə təyin etmək olar?

Dozlara gəldikdə, uşaqlar böyüklərdən fərqlənmir və hamısı bu dərmana fərqli 
tolerantlıq göstərir. Uşaqlarda xəstəliklərin qarşısını almaq üçün, yatmadan təxminən 
bir saat əvvəl gündə bir dəfə yalnız kiçik dozalar tələb olunacağı üçün uşağın yüksək 
olma şansı çox uzaq olardı. Yenə də, çətənə yağı heç bir zərər vermir, buna görə də
kimsə uşaqlarına verməkdə niyə tərəddüd edir, bilmirəm. Əlavə olaraq, yağ varsa, indi 
özümüzü müalicə edə biləcəyimiz bütün gündəlik yaralanmaları təsəvvür edin. Yağın, 
kəsiklərin, cızıqların, yaraların, infeksiyaların, böcəklərin dişləməsi və s. Kimi şeylər 
bu yağın topikal istifadəsi ilə bu qədər asan və təsirli bir şəkildə müalicə edilə bilər.

Bu dərmanla yaşadıqlarımdan sonra, daxili və xarici şərtlər üçün uşağıma verəcəyim 
ilk şey olardı. Buna baxmayaraq, kimyəvi dərman qəbul etmələrinə icazə verməzdən 
əvvəl mütləq tərəddüd edərdim və iki dəfə düşünürəm. Əslində tibb sənayesi ilə bağlı 
nə etdiyimi bilsəm belə belə bir şey düşünməzdim.

Bu düşüncə tərzinə çatmaq üçün çətənə yağının müalicəvi təsirləri ilə təcrübə
lazımdır, amma şübhəsiz ki, nə edə biləcəyini gördükdən sonra siz də çevriləcəksiniz. 
Qəti şəkildə inanıram ki, əgər uşaqlar və hər yaşdan insanlar bu yağdan müntəzəm 
olaraq kiçik dozalar qəbul etsələr, hamısı daha uzun yaşaya və daha sağlam ola bilər. " 
Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

S. Buna başlaya biləcək bir yaş varmı? Oğlumun 3 yaşı var və burada pis ekzema və
soyuqdəymə ilin ən yaxşı vaxtını keçirir. " Roxanne

125



A. Roxanne, yağı uşaqlara, hətta yeni doğulmuş uşaqlara da vermək xüsusilə
təhlükəsizdir, xüsusən də çətənə toxumu yağı və ya kərə yağı ilə qarışıqda istifadə
edildikdə. Çətənə toxumu yağını yağla qarışdırmaq yaxşı bir strategiyadır (yağın 1% -i 
edəcək, amma 20-30% -i ideal olardı) və sonra hər gün bir neçə damla hamama əlavə
edin. Bütün bədənə nazik bir film buraxacaq və ümumiyyətlə ehtiyac duyulan şey 
budur (və ya heç olmasa baxım üçün). Şəkillər və videolar çəkin, inkişaf çox sürətli 
olacaq. Qaşıntı və qıcıqlanma saniyə və ya dəqiqə ərzində yox olacaq və ekzema 
sadəcə bir həftə və ya daha çox müddətdə yox olmalıdır. Ən xoş arzularla, JB

"Bu tüstü uşaqlar və ya analar üçün sağlam deyil ... axmaq analar və uşaqlarınıza nə
deyirsiniz? Yağ və ya nada! Xüsusilə uşaqlara! ” Naia

- O qədər radikal olmazdım, siqaret çəkməyin və ya buxarlanmağın faydalı təsirləri 
var, məsələn hamilə qadınlarda ürək bulanmasına qarşı. Uşağa zərər verməyəcək. JB

"Duman o qədər də böyük deyil ... xüsusən də allergiyaya meyliniz varsa ... deyərək. 
Tüstüyə dözə bilmirəm! Həm də uşaqlar nə vaxt dayanacaqlarını bilməyəcəklər ... 
şəkər, kofein, qida və s. Siz onlara bələdçi olmalısınız. Esrar siqaret çəkməyi müdafiə
etməyin gənclər üçün əla bir fikir olduğunu düşünmürəm. Sadəcə deyirəm. 
Gördüklərimdən yalnız mənim fikrim. Məktəb işlərindən və vacib məsələlərdən 
yayındıra bilər. " Naia

- Əvvəllər məktəb işlərindən və vacib məsələlərdən yayınırdım və əlimizdə heç bir 
sirr yox idi. Ətrafımda gözəl görünüşlü bir qız görmək mənim üçün lazım olan şey idi 
və bu mənim üçün deyil, başqaları üçün vacib olan məktəb işləri və məsələlər üçün 
idi.

Övladlarınızın nə qədər çay içdiyini nəzarət edirsinizsə, əlbəttə ki, davam edin və nə
qədər sirr alacaqlarını və ya udacaqlarını nəzarət edin. Uğurlar. Bu əbəs bir səydir, 
amma əminəm ki, sirrinin nə qədər təhlükəsiz olduğunu və ölümcül dozada dozanın 
praktiki olaraq mümkün olmadığını başa düşənə qədər bir çox insanı önümüzdəki bir 
neçə il ərzində məşğul edəcək.

Elə isə kimin nə qədər içdiyini kim maraqlandırır? Etmirəm. İnsanların gündə neçə
fincan çay və ya qəhvə içmələri mənə maraqlı deyil, bunu təsəvvür edin. Niyə
etməliyəm? Bu mənim işim deyil. Bu həyatı xilas edən və qoruyan dərmanın kimdən 
nə qədər yeyəcəyi heç kimin işi deyil.

İçinizdə nə qədər çox yağ varsa, sağlamlığınız üçün də bir o qədər yaxşıdır. Həqiqətən 
tətbiq olunan yeganə qayda budur. Uşaqlar və hamilə analar da daxil olmaqla hər 
yaşdan insanlara. Bu fikri bəyənmirsinizsə, başınızı aşın, onunla yaşamağı öyrənin, 
edə biləcəyiniz ən yaxşı şey budur. Heç bir sirr tənzimləməsi işləməyəcək, hər halda 
tənzimlənə bilməz. Üstəlik, bunu tənzimləmək üçün heç bir səbəb yoxdur. JB

"Nəhayət, şirin körpəmin kimya və radiasiyanın yan təsirləri ilə mübarizə aparmaq və
yeni bir şiş böyüməməsini təmin etmək üçün sirr istifadə etdiyini açıqlaya bildiyim 
üçün çox xoşbəxtəm! Bu dərman ona çox kömək etdi. Bu dərmanı almadan əvvəl, 
tez -tez qusurdu, yemək yeməzdi, çox halsız və əsəbi idi ... indi yeyir, yeməyini aşağı 
saxlayır, kökəlir və ətrafında olan hər kəs bunun nə dərəcədə mükəmməl olduğunu 
bilir. xoşbəxtdir. "

- Bədənində zəhər olmasaydı, uşağın vəziyyəti daha yaxşı olardı. Yağla birlikdə kimya 
və radiasiya istifadə etməyin əslində heç bir mənası yoxdur, xəstəyə damarlarına zəhər 
vurarkən xəstəyə antidot vermək kimidir. Yalnız ən yaxşı nəticələr üçün yağ. 
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Həkimlər bunu bilməlidirlər, lazım olmadıqda uşaqlara zəhər verməyin yaxşı bir fikir 
olmadığını başa düşmək o qədər də çətin deyil. JB

S. "29 yaşımda tək anayam. Oğlumun indi 8 yaşı var və orta dərəcədə autizmlə
yaşayır. Mini həyatımı bir az da asanlaşdırmaqdan başqa, bu dünyada heç nəyi 
dəyişməzdim. Maraqlandım ki, yağ haqqında soruşan başqa valideynləriniz olubmu? 
Və ya autizm/Asperger ilə hər hansı bir uğur hekayəsi? Bu yola getmək qərarına 
gəlsəydim, hansı dozaya baxardım? Bütün məlumatları qiymətləndirirəm! Çox sağ ol. 
Əsəbi bir anadan və kiçik bir oğlandan. "

A. "Yağ işləyə biləcək yeganə şeydir" dedi Rick bunu oxuduğum zaman. Dozaj 
təlimatları və yağın necə istehsal ediləcəyi və istifadə ediləcəyi ilə bağlı digər 
məlumatlar saytımızda və Rickin e-kitabında verilmişdir. Keçmişdə bir çox otistik 
uşağa kömək etmişəm və bu dərman onlar üçün möcüzələr yaradır.

Uşaqlar bu dərmanı almağı sevirlər, qərəzli deyillər, "səhv bir şey etdiklərini" 
bilmirlər və özləri üçün bir az vaxt ayıranda valideynlər bundan çox zövq alırlar. Ən 
yaxşı nəticələr üçün, hər zaman olduğu kimi, standart 60 qramlıq bir müalicədən 
başlayardım, heç bir həb almadım və sonra uşağı uzun və dinc ömrü boyu istədiyi 
miqdarda saxlama dozasında saxlayardım. Videodan olan uşaq, mümkünsə, eyni şeyi 
etməlidir. Ən xoş arzularla, JB

Q. Arvadımın 7 aylıq hamiləliyi səbəbiylə şiddətli bel ağrısı var, bunu son dərəcə
ağrılı bir sinir seğirməsi olaraq izah edir. Saytınıza və buraya baxmağa çalışdım. RSO 
ağrıya dramatik şəkildə kömək edəcəkmi? Bu mövzuda əvvəlki bir mövzunun 
bağlantısı varmı? Onu kodein taxsalar, körpəyə zərər verəcəyindən narahatam

A. Kiçik dozalarda yağ qəbul etməsini və yağı topikal olaraq kürəyinə tətbiq etməsini 
istərdim. Ona yağ və çətənə toxumu yağı qarışığı ilə masaj edin. Bəli, kodeinin 
körpəyə zərər verə biləcəyi ehtimalı yüksəkdir. Yağ körpəyə heç bir şəkildə zərər verə
bilməz və etməyəcək. JB

“RSO ilə müalicə olunduğunu bildiyiniz ən gənc şəxs kimdir? Uşaq müalicəsi 
protokolu varmı? İndiyə qədər nənənin fikrini dəyişməkdə və babanı sağaltmaqda 
müvəffəqiyyətsiz olsaq da. Mədə problemi olan 2 yaşım var (bəli, bir ildən artıqdır ki, 
"tibbi" müalicə alır və bütün həblər, kremlər, losyonlar və Big Pharma iksirləri 
uğursuz olur. İndi bir protein sindromuna meyl edirlər. Aydındır ki 25 kilo uşaq 175 
kiloqramlıq bir adamla eyni dozada işləyə bilməz, buna görə də pediatrik tətbiqlər 
üçün bunu heç tövsiyə etmirsinizmi? ”Sara

- Hamilə analar yağdan istifadə etməli və doğuş zamanı dozanı artırmalıdır. Doğuşdan 
sonra analar uşağın optimal şəkildə inkişaf edəcəyinə əmin olmaq üçün az miqdarda 
yağ yeməlidirlər.

Məndən soruşsanız, mənim ən kiçik xəstəm minus səkkiz aylıq idi və hələ də əla 
işləyir, uşaq bağçasında ən yaxşı inkişaf etmiş uşaqdır və digərlərindən daha tez 
danışmağa başladı. Anası onu doğmamışdan əvvəl yağı istifadə etdi və təhlükəli 
kimyəvi maddələrin bədənindən mümkün qədər tez çıxarılacağından əmin olmaq üçün 
uşağa bir hexavaccine ilə peyvənd edildikdən sonra da yağ verildi.

Esrar yağı, hər yaşdan insanlar üçün təhlükəsiz bir dərmandır. Bunu anlamaqda 
probleminiz varsa, yağın ekzema və ya uşaq bezi döküntüsü üçün nə etdiyini görün və
sonra geri qayıdın və uşağınıza heç vaxt sirr verməyəcəyinizi söyləyin. Məndən 
eşitdiyiniz şey budur ki, uşağına dərman kimi sirr verməyən bir valideyn ya pis bir 
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şəkildə yanlış məlumatlandırılır, ya da başqalarının əziyyət çəkməsini izləməkdən 
zövq alan psixopatik sadistlərdir.

Yağın diş ağrısına qarşı nə qədər təsirli olduğunu bilirsinizmi? Uşağa dişlərin 
böyüməsi ilə əlaqədar ağrılarla mübarizə üçün yağ verərdinizmi? Mən istərdim ki. 
Heç bir tərəddüd etmədən.

Uşaqlar üçün dozalar, ciddi bir şey müalicə edərkən, böyüklər üçün eynidır. Gündə üç 
dəfə kiçik bir dozadan başlayın, xəstəni buna öyrədin, dozanı hər dörd gündə və ya 
əlverişli olaraq artırın və qaldıqlarından əmin olaraq mümkün qədər tez bir zamanda 
xəstəyə dərman daxil etməyə çalışın. rahatlıq zonasında. JB

"Bir tibb bacısı dostu, 3 gecəlik uşaq bezi döküntüsündə istifadə etdi!" Alice

- Uşaqların sirr istifadə etməməli olduğunu düşünənlər üçün. Min illərdir istifadə
edilən bu ən qədim, ən təhlükəsiz təbii dərman olmasa, onlara başqa hansı dərman 
vermək istərdiniz? Yoxsa uşaqlarınızın heç bir səbəb olmadan bütün bu ekzema və
qızartılardan əziyyət çəkdiyini seyr edəcəksiniz? Bunu etmək yaxşı bir şey deyil, 
deyərdim. Xüsusilə bütün bu dəri problemlərinin belə sadə bir həlli olduqda.

Bir damla yağ verə bilsəniz, ağrısız olarkən uşaqlarınızın ağrıdan qışqırmasını 
izləmək yaxşıdırmı? Hm? JB

"Neyrocərrah Spenserin ən son MRT -yə baxdı və dedi:" Epifiz bezində olan böyük 
bir şiş və bunun böyük bir ŞİŞ olduğuna heç bir şübhə yoxdur, getdi !!!! " Daha sonra 
sözünə davam etdi: “Beyin kök şişi tamamilə kalsifikasiya olunmuşdur !! Böyümək 
ehtimalı çox azdır! ” Sonra dedi: "Onurğasında hər hansı bir şiş olduğuna inanmıram, 
bu kiçik işıq ləkələri mənim üçün şiş kimi görünmür."

Spenserin zehni vəziyyətinin bu qədər kəskin şəkildə yaxşılaşmasının səbəbini 
anladım ki, epifiz şişinin getməsi !!! Nöroloji bunun kemoterapi olduğunu söyləməyə
çalışdı, amma qeyd etdim ki, kemoterapiyanı dayandırdıqdan 30 gün sonra bu şiş hələ
də tamamilə dəyişməyib !! Onun cavabı? "Yaxşı, düşünürəm ki, şişi SİHRİ ilə yox 
olan şanslı bir uşaqdır !!!"

Sehrli? Kimya? YOX və bunu sübut edə bilərik. Esrar yağından bəhs etmədim. Fikrini 
təsdiqləmək üçün dərhal başqa bir MRT etməyimizdə çox israr etdi. MRT üçün 
randevu aldığımız anda ofisinə zəng etməyi söylədi. Beləliklə, insanlar var! Nevroloq 
təsdiqlədi, CANNABIS XƏRÇƏNG XƏBƏRİNİ ÖLÜŞDÜ! Corrie

"Admin, evə ölmək üçün göndərilən 8 yaşındakı bir uşağa hansı dozada verilməsini 
məsləhət verə bilərmi?" Rikardo

- Kiçik bir dozadan başlayın, uşağın necə reaksiya verdiyini görün və sonra uşağın 
qəbul edə biləcəyi qədər dozanı artırın. Gündə üç dəfə. Ölmək üçün evə göndərildikdə
ümumiyyətlə həblərlə doludur, buna görə də əvvəlcə onları detoksifikasiya etmək 
istəyirsiniz, çünki qarşılıqlı əlaqənin nə edəcəyini bilmirsiniz, ümumiyyətlə bu 
ölümcül kimyəvi maddələrlə olan qarşılıqlı əlaqənin nə qədər xoş olmadığını göstərir. 
Ancaq bunun səbəbi, yağın işə başlaması üçün masanı təmizləməyə çalışmasıdır.

Və ya itirəcək bir şeyiniz yoxdursa, çox miqdarda yağla da başlaya və xəstəni bu 
şəkildə idarə olunan koma vəziyyətinə sala bilərsiniz. Çox güman ki, bunu edərdim, 
amma hansı istiqamətdə müalicə seçəcəkləri valideynlərin ixtiyarındadır.

Bildiyim odur ki, aqressiv xəstəliklər aqressiv şəkildə müalicə olunmalıdır. Həm də
bilirəm ki, ümumiyyətlə, xəstəyə nə qədər çox yağ daxil olursan və bunu nə qədər tez 
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etsən, uğur və sağ qalma şansı daha yüksəkdir. Dozaj təlimatlarının bir səbəbdən qeyd 
edildiyini də bilirəm.

Uşağım olsaydı, onu yağla doldurardım, bunu dəqiq bilirəm. Uşaq orada üzəcək və
çox güman ki, heç bir həkimin yanına yaxınlaşmasına icazə verməzdim. Amma bu 
mənəm və nə edəcəyimi bilirəm. Ən xoş arzularla, JB

Şamlar

Rick Simpson Oil (RSO) olan süpozituarlar, PMS ilə əlaqəli bütün problemləri olan 
qadınlar, həm də hemoroid, Crohn, bağırsaq və bağırsaq problemi olan hər kəs üçün 
bir nemətdir. qripə nəzarət. Bədəndə çox xoş bir uzunmüddətli hiss yaradırlar. İlk 
tərəddüdlərini dəf etdikdən sonra onları götürməyi sevməyənləri hələ görmədim. ” JB

NECƏ DƏSTƏKLƏR OLMALIDIR?

Kakao yağını əridin, yağ əlavə edin, başlamaq üçün 100 qr əridilmiş kakao yağına 
təxminən 1-2 q yağ əlavə edin. Sonra xəstə hər süpozituarda təxminən 0.33 q yağ 
istifadə edənə qədər dozanı hər dörd gündə bir artırın.

Uşaqlar üçün 1 q (ümumi çəki) süpozituar, böyüklər üçün 2 q, vajinada 3 q (top).

Bir süpozituar başına 0.01-0.02g yağ yeni başlayanlar üçün yaxşı işləyəcək. Bir insana 
0.05 qramlıq bir süfrə ilə başlasanız, yəqin ki, çox da hiss etməyəcək, ancaq kiçik bir 
dozadan başlamaq daha yaxşıdır (keçmişdə heç vaxt çətənə sınamayanlar üçün və s.). 
0.005 qrama qədər THC dozaları ümumiyyətlə heç bir simptom olmadan və ya heç bir 
şəkildə tolere edilmir.

Əsl RSO çox güclüdür və bir xəstənin tam olaraq necə cavab verəcəyini heç 
bilmirsiniz (qan təzyiqi və s.), Ancaq süpozituarları insanları yağa öyrətmək üçün 
yaxşı bir yol olardı.

Süpozituarların maraqlı tərəfi, 20 dəqiqə ərzində ağciyərlərini necə açdıqlarını və
nəfəs almalarını necə asanlaşdırdıqlarıdır - KOAH və ya astma və s. Olan bir 
çoxlarının xəyalları gerçəkləşir. Xəstələr də sedef, yüksək qan təzyiqi, Crohn, PMS 
krampları və s.

Süpozituarlara başqa təbii yağlar da əlavə edə bilərsiniz, nə istədiyinizə və
məqsədinizin nə olduğuna bağlıdır. Sadəcə bəzi təbii dərman saytlarına gedin və fərqli 
efir yağlarının nə etdiyini oxuyun və lazım bildiyiniz qədər təcrübə edə bilərsiniz.

Ayrıca, süpozituarları yağı yeyə bilməyən və ya nədənsə mədəsində saxlaya bilməyən 
xəstələri müalicə etmək üçün əla vasitədir.

Mənə gəldikdə, təsirlərə görə, süpozituarlarda yağ götürmək çətənə istifadə etməyin 
ən yaxşı və ən xoş yoludur. Əvvəlcə gülməli səslənir və görünür, etiraf edirəm, amma 
cəhd edənlər razılaşırlar. Bəlkə çakraları aşağıdan yuxarıya açar, kim bilir, amma 
əlbəttə ki, əla hiss edir.

Qadınlar süpozituar qəbul etməyi çox sevirlər - eyni zamanda hər cür bakterial və
viral infeksiyalarda, "ortaq mikrobioloji məlumat mübadiləsində", prezervativlərə və
onlarda istifadə olunan sürtkü yağlarına alerjilərdə və s. Kömək edərlər. səviyyələr) 
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hormonal dengesizlikler? Ən xoş arzularla, Jindrich Bayer

"RSO olan süpozituarlardan maya infeksiyaları, HPV, kondilomalar, herpes və ya 
əziyyət çəkməyiniz lazım olmayan bir çox xəstəlik və ya infeksiyalar da daxil olmaqla 
bunlarla məhdudlaşmayan hər cür vaginal problem üçün də istifadə edilə bilər. 
Xüsusilə yağdan istifadə etməklə onlara bu qədər asanlıqla qulluq edilə biləcəyi 
zaman. " JB

"Hamiləlik dövründə çətənə yağının istifadəsinin təhlükəsiz olub -olmadığı barədə
mənə məsləhət verə bilərsinizmi? Orada tapa biləcəyim bir çox məlumat yoxdur. 
Dostumun körpəsinin ölməsinə səbəb olan qan laxtasına səbəb ola biləcək bir göbək 
kisti olduğu söylənildi. Çətənə yağının təsirini və edə biləcəyi yaxşılığı gördüm, 
hamiləlik dövründə təhlükəsiz olub -olmadığına əmin deyiləm. " Kristin

- Hörmətli Christine, əlbəttə ki, istifadə etmək təhlükəsizdir, çətənə hamiləlik 
dövründə və doğum ağrıları üçün də əsrlər boyu istifadə edilmişdir. Hər birində
0,01-0,06 qr yağ olan süpozituar hazırlamağı məsləhət görürəm (100 qr kakao yağına 
1-2 q yağla başlayın). Kist bir neçə həftə ərzində yox olacaq və ya ümumiyyətlə yox 
olur. Gündə üç dəfə və narahat olmayın, yağ körpəyə zərər verməyəcək. Ən xoş 
arzularla, JB

"JB, süpozituarla razıyam, amma hansı növ kakao yağı istifadə edirsən? 
Təmizlənməmiş təmiz ağartılmamış kakao yağı almalıyam? Hindistancevizi yağı da 
süpozituar bazası olaraq işləyəcəkmi? " Sara

- Yaxşı, hansı marka və ya kakao yağına üstünlük verəcəyiniz sizə bağlıdır. 
Hindistancevizi yağı çox axa bilər. Kakao yağı süpozituar bazası kimi daha yaxşı 
işləyir. JB

"Kimsə çətənə yağını qidalandırma borusundan kiməsə necə verəcəyinə dair fikir 
sahibi ola bilərmi? Qalın olmamaq üçün zeytun yağı ilə qarışdırdım, amma yenə də
borunun tıxanmasından qorxuram. Fikirləriniz varmı? ” Steven Havre

- Steven, seyreltilməmiş yağı necə idarə etməyin yolunu tapmaq həmişə ən yaxşısıdır, 
bu da ən yaxşı yoldur. Bir yol tapa bilmədiyiniz zaman, xəstənin yeməyi ilə qarışdırıb 
bu şəkildə yeməsini istəyə bilərsiniz. Bəli, boru qalınlaşa bilər, yəni yağ qalın bir 
tutarlılığa malikdirsə. Bəzi yağlar qalındır, bəziləri daha çox axır. Ancaq bədən 
istiliyinə qədər istiləşdirdiyiniz zaman, borunun tıxanmaması üçün kifayət qədər 
axmalıdır.

Başqa bir yol, xəstələrə kakao yağı olan süpozituarlarda verməkdir. Yenə də, mümkün 
qədər bu dərmanı qəbul etmək üçün yağ yemək üstünlük verilir. Yağı idarə etməyin 
bir çox yolu var və çox vaxt fərdi olur, buna görə xəstəyə ən uyğun olan bir yol 
tapmağa çalışın. Ən xoş arzularla, JB

“Tam olaraq! Anamı müalicə edirəm, boğaz xərçəngi var və ardıcıl olaraq qidalanma 
borusundan tətbiq edirəm, bir az isidin və hindistan cevizi yağı ilə qarışdırın! Boru 
heç vaxt tıxamamışam! " Steve

"Oğluma yemək borusundan verirəm, udmadıqda - bir stəkan yağın üzərinə çox isti su 
tökürəm, sonra dağılır, sonra bir az sərin su əlavə edirəm (çox deyil) ki, su çox isti 
deyil, sonra boruya tökün. Bəzən neft borunu bir az çəksə də, heç vaxt tıxanmamışdır. 
Hələ çox isti olduğu halda onu tökməyin sirri. " Angela
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"Bilirəm ki, dəhşətli səslənir, amma viskoz maddələr verdikdən sonra onu yuyub 
çıxarmaq və ya ümumiyyətlə tıxacları təmizləmək üçün borudan bir az koka kola 
yaxşı işləyir. Köhnə bir RN gözləmə rejimi. " Ellen

Əməliyyat və ya yağ?

"RSO -nu yeyə bilsəm, heç vaxt döşlərimi götürməzsən!" Xloe

"Döş xərçənginin" faiz riski "olduğu fikri tamamilə yalandır. Əslində hər kəsin 
bədənində xərçəng mikro şişləri var, mən də daxil olmaqla. Xərçəng, təsadüfən 
ildırım vurması kimi "aldığınız" bir xəstəlik deyil. D vitamini əlavələri, qidalanma, 
superfoods, tərəvəz şirələri və xərçəngə səbəb olan kimyəvi maddələrdən və
radiasiyadan çəkinməyi əhatə edən həyat tərzi seçimi vasitəsi ilə gündən-günə, 
yeməkdən yeməklə "idarə etməli" və ya "qarşısını almalısınız". Bir həkim xərçəngə
tutulma "şansınız" olduğunu söylədikdə, xərçəngə nəzarət edə bilməyəcəyinizi 
nəzərdə tutur və bu açıq bir yalandır. Başqa sözlə, xərçəng xəstəliyi. "

- Xərçəngə tutulma "şansınız" olanda, sadəcə yağı alın. Bu daha sağlam və təhlükəsiz 
bir seçimdir. " JB

"Xərçəngə və ya başqa ciddi bir xəstəliyə sanki yanğın kimi baxın. Yanğın nə qədər 
böyükdürsə, onu söndürmək üçün bir o qədər çox gücə ehtiyacınız var.

Beləliklə, eviniz yanarsa, yüz kova su (RSO) və ya bir stəkan su (digər növ yağlar) 
istifadə etmək istərdinizmi? Yoxsa peşəkar yanğınsöndürənlərin gəlib sizə kömək 
etməsini istərdinizmi? İstədiyim budur, amma indiki yanğınsöndürənlərə, yəni 
həkimlərə, bütün bu yanğınları söndürmək üçün sudan istifadə etməyə belə icazə
verilmir və onilliklər ərzində beyin yuyarkən və sirr istifadə etmədikdən sonra necə
istifadə edəcəklərini də bilmirlər. dərman.

Birinin şəhərdəki böyük bir yanğına mütəxəssis yanğınsöndürənlər göndərib sudan, 
yəni yanğına qarşı ən əsas və ənənəvi mübarizə üsulundan istifadə etməsinə icazə
verməməsi sizin üçün məntiqlidirmi? Mənə yox. Ancaq yenə də, bu günkü tibb 
sisteminə iqtidar sahibləri tam olaraq belə etdilər.

Çoxlu yanğınlar, su yoxdur, yəni işlərini bacardıqları kimi edə bilməyən 
yanğınsöndürənlər/həkimlər üçün çoxlu əlavə iş. Məncə, bu belə olmamalıdır. İşləri 
üçün ən yaxşı avadanlıq və ən yaxşı alətlərə sahib olmalılar, elə deyilmi? Onların 
müdiri/hökuməti olsaydım bunu edərdim. Bu şəkildə baxmağın səhv bir tərəfi varmı? 
Mən belə düşünmürəm ”. JB
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PMS, Menopoz

"Bu, xüsusilə çətənə və çətənə yağının ən yaxşısıdır, heç kimə mane olmayın. 
Çətənədən daha yaxşı kömək edə biləcək və ya kömək edəcək bir şey tapa 
bilməyəcəksiniz. Hormonal tarazlığı bərpa etməyə, təcavüzü, əhval dəyişikliyini və s. 
Aradan qaldırmağa kömək edəcək. Həm də menstruasiya əvvəli ağrı və krampları, 
narahat hissləri, narahatlığı və s.

Bir qadının bədənində PMS ilə əlaqəli hormonal dengesizlik səbəbiylə qəribə
davranmağa başladığını görsəydim, ona hər cür formada və ya formada çətənə
verərdim. Kiminsə ehtiyacsız əziyyət çəkməsinin səbəbini görmürəm. Biri əziyyət 
çəkəndə ətrafdakıların hamısı əziyyət çəkdiyini qeyd etmək olmaz, çünki menstruasiya 
əvvəli bir qadınla qarşılaşmaq məcburiyyətində qalan hər kəs bunu təsdiq edə bilər. 
Yağı yeməsini, süpozituarda istifadə etməsini istərdim və qarnında və kürəyində
aktual istifadəni laqeyd etməzdim. Ağrıları aradan qaldıracaq və bu hissələrdə dərisini 
yaxşılaşdıracağı üçün bəyənəcək. Onunla bir az yağ da çəkərdim ki, "tək olmadığını" 
və kiminsə maraqlandığını bilsin.

Çətənə ilə, menstruasiya hər kəs üçün sinir bozucu və xoşagəlməz bir təcrübə olmaq 
məcburiyyətində deyil. "JB

Q. Lanet olsun, JB ... anti-estrogen çəkilişlərinə qədər əla işləyirdi. Onu ölümcül xəstə
edirlər.

A. Sürpriz, sürpriz, Valeri. "Həkimlərdən uzaq durun" hazırda oyun qaydasıdır. Bunu 
zövq üçün demirik, bu bir reallıqdır. Tibbi mütəxəssislər müdaxilə etməyincə və bəzi 
lazımsız alternativ və eksperimental kimyəvi dərmanlarla vidalayana qədər xəstələr 
ümumiyyətlə yağ üzərində yaxşı işləyirlər. Həkimlər bu dərmandan düzgün istifadə
etməyi öyrənənə qədər onlardan uzaq durmaq ən təhlükəsizdir (əlbəttə ki, şərait imkan 
verirsə). Atışlara ehtiyacı yoxdur, əvvəlki tibbi müalicələrin zərərini aradan qaldırmaq 
və vəziyyətini nəzarət altına almaq üçün bacardığı qədər çox yağ almalıdır. Yağ 
kömək etməsə, başqa bir şeyin olacağı ehtimalı çox aşağıdır. JB

Bədən çəkisinin tənzimlənməsi

"Çətənə yağı əla bir detoksifikasiyaedicidir və müalicəsi zamanı artıq çəkidən əziyyət 
çəkən insanların çox arıqlaması qeyri -adi deyil. Sanki yağ nə çəkməli olduğunuzu 
bilir və zaman keçdikcə bədəninizi bu səviyyəyə gətirəcək. Öz vəziyyətimdə, yağ 
təxminən 30 kilo çəkdi, amma bir çox insanın daha çox itirdiyini gördüm.

Çətənə yağı yeyərkən, pəhrizdə olmaq kimi deyil. İstədiyiniz qədər və istədiyiniz 
qədər yeyə bilərsiniz. Yağ təbii olaraq kilolu bir insanın iştahını cilovlayır və
arıqlamağın daha yaxşı və daha təhlükəsiz bir yolunu bilmirəm. Bundan əlavə, kilo 
almağa ehtiyacı olan bir insanın iştahını stimullaşdıra bilər.

Sadəcə dediyim kimi, yağ, kilolu və ya kilolu olmağınızdan asılı olmayaraq bədəninizi 
sağlam bir çəkiyə qaytarmaq istəyir. Bir növ diyetə getmək istəyirsinizsə, bu sizin 
seçiminizdir, amma mən həmişə dovşan yeməyi yeməməyi üstün tuturam.

Əlavə olaraq, mənim yaşımda hər cür məşqlər etməkdən zövq almıram, buna görə də
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arıqlamaq istəsəm, bu seçim olmazdı. Bir neçə kilo arıqlamaq istəsəm, pəhriz və ya 
məşq etmədən bunu necə edəcəyimi bilirəm və indi bunun özünüz necə edilə
biləcəyini də bilirsiniz. Bu möhtəşəm yağ əldə olunandan sonra, qısa müddətdə artıq 
çəkisi və ya çəkisi az olanlar uzun müddət belə qalmayacaq. Artıq çəki erkən ölümə
səbəb ola bilər, buna görə də bir neçə kilo əlavə daşıyırsınızsa, indi problemlə necə
məşğul olacağınızı bilirsiniz.

İdman etmədən artıq çəkidən azad ola biləcəyini ciddi şəkildə nəzərdə tutursunuz?

Bəli, çətənə yağı məşq etmədən arıqlaya bilər və bunun sübutudur. Köynəyimi 
çıxarsam, çox çalışmış və bədənim boyumdakı bir kişi üçün lazım olan çəkidə olan 
birinə bənzəyirəm.

Gəncliyimdə çox üzgüçülüklə məşğul idim, amma artıq çəki atdığımdan bəri bütün 
mədə əzələlərimi yenidən görə bilərsiniz. Sevgi tutacaqlarım belə yoxdur, hər tərəfdə
bir əzələ zolağı var və heç bir məşq etmirəm. Eyni şeyi yaşamaq istəyirsinizsə, 
etməniz lazım olan tək şey mənim nümunəmə riayət etməkdir və tezliklə bədəniniz 
lazım olduğu kimi görünməyə başlayacaq. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi 
Bitki

"Oğlum Crohn üçün Simpson yağından istifadə edir, amma arıqlamağa kömək edə
biləcəyini eşidirəm. Əgər belədirsə necə? " Kristal

- Bəli, yeyə bilər, yağ yeyə bilərsiniz və artıq çəkiniz varsa kilo alacaqsınız. Səbəbini 
soruşmayın, bunun necə mümkün olduğunu soruşmayın, cavabı bilmirəm. Sadəcə
olur. 50 kilo arıqladım və inanıram ki, Riki təkzib etmək üçün əlimdən gələni etdim. 
Ancaq uğursuz oldum və yağ da əzələlərimi düzəltdi. İnanmaq qəribə və çətin idi. 
Ancaq bir damla tər və məşq etmədən bütün bu arıqlamağıma fikir vermirəm. Əslində
bu olduqca zövq verici idi və yağdan istifadənin yeganə diqqətəlayiq yan təsiri olaraq 
gələn yaxşı yuxu məni narahat etmirdi. JB

Narahatlıq, Paranoya

"Düşünürəm ki, bu dərmanı istifadə etməklə əlaqədar narahatlıq və paranoyanı, sistem 
istifadə etmək üçün insanları həbs etməyi dayandırsaydı, xeyli azalda bilərdi. Yağla 
müalicəyə başlayanda xəstələrə deyirəm: "Əgər yağ sizi yuxuya aparırsa, onunla 
mübarizə etməyin."

Bəzi insanlar bu dərmanların rahatlaşdırıcı təsirini aradan qaldırmağa çalışarkən əsəbi 
olaraq istirahət etməli və bu təsirlərlə mübarizə aparmayanda narahat ola bilərlər. Bir 
çox çətənə növünün narahatlığa səbəb olma potensialı çox aşağıdır, lakin bunu edən 
bəzi suşlar var. Xəstələr bu kimi hallarda istifadə etməyə çalışdıqları yağdan 
narahatlıq keçirirlərsə, tez -tez dərmanı daha az problem yaradacaq bir gərginlikdən 
hazırlamağı məsləhət görürəm.

Bu dərmanın istifadəsi yalnız qanuni olsaydı, əminəm ki, istifadəsi ilə əlaqədar 
narahatlıqların çoxunu götürərdi. Ayrıca, bəzi suşlar digərlərindən daha çox narahatlıq 
yarada bilər, buna görə də bu cür hisslər yaşayırsınızsa, suşların dəyişdirilməsi 
problemi aradan qaldıra bilər. Bir çox insan tünd şokolad və cayenne bibəri kimi 
maddələrdən istifadə edərək narahatlıqlarını azaltmağa və ürək dərəcələrini azaltmağa 
kömək edir. Bu dərmanı istifadə edərkən xatırlamağınız lazım olan ən vacib şey, yer 
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üzündə ən təhlükəsiz dərman olduğunu unutmamaqdır.

Bu maddənin istifadəsi heç bir zərər vermir və əgər xəstə narahatlıq keçirərsə, xəstələr 
tez -tez səbəb olurlar, çünki heç bir səbəb olmadan işlənirlər. Və ya tez -tez xəstənin 
ehtiyac duymadan içməyə çalışdığı dərmanlar, narahatlıq əlamətləri verə biləcək bir 
problem ortaya çıxara bilər. Ancaq əksər hallarda bu zərərli kimyəvi dərmanlardan 
qurtulmaqla asanlıqla düzəldilir. Əlavə olaraq, bədənimizin sitikolin adlı istehsal 
etdiyi təbii bir maddə də var ki, bu da narahatlığı müalicə etmək üçün təsirlidir. 
Sitikolinin 70 ölkədə mövcud olduğunu söylədilər, buna görə İnternetə girsəniz, 
ehtiyac duyduğunuz şeyi tapmaqda çox çətinlik çəkməməlisiniz.

Çətənə yağının təsirlərinə alışmaq bir az vaxt aparır və yeni başlayanlar bir narahatlıq 
yaşaya bilərlər. Ancaq qısa müddətdə əksəriyyəti istifadəsi ilə rahatlaşacaq və
narahatlıq aradan qalxacaq. Yeri gəlmişkən, xəstələr yağın təsirinə öyrəşdikdə, 
əvvəlcə onları çox qorxudduğu üçün gülürlər.

Dərmanlarını istehsal etmək üçün sativa suşundan istifadə etməyə çalışan xəstələrlə
hələ də tez -tez əlaqə saxlayıram və tez -tez güclü bir sativanın təsiri narahatlığa səbəb 
ola bilər. Bu cür suşların çox enerji verdiyindən istifadə edilməməsini dəfələrlə
bildirsəm də bu davam edir.

Bir xəstənin enerji almasını istəmirsiniz, yatarkən rahatlamasına və sağalmasına 
kömək etmək üçün güclü bir sakitləşdirici göstərici istifadə etməlisiniz. İnsanların 
vaxtını və pulunu səhv suşlardan neft çıxarmağa çalışdığını görməkdən nifrət edirəm, 
amma göstərişlərimizə əməl edilmədikdə belə olur. Bir az səy göstərsəm, heç bir 
narahatlıq yaratmayacaq yaxşı dərman növləri inkişaf etdirə biləcəyimizə əminəm. 
Ancaq tələb olunan sadə araşdırma aparmaq azadlığımız olmayana qədər bu, düzgün 
şəkildə həyata keçirilə bilməz. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

Depressiya

"Həm sativa, həm də indica suşlarının depressiyanın müalicəsində təsirli olduğunu 
gördüm. Buna baxmayaraq, enerjili təsirləri səbəbindən insanları müalicə etmək üçün 
nadir hallarda sativa suşlarından istifadə edirəm. Mənə gələn xəstələrin çoxunun ciddi 
bir xəstəliyi var və şəfa prosesində onlara enerji verilməsini istəmirəm.

Yaxşı bir indica yağının təmin etdiyi yuxu və istirahəti tibbi vəziyyətlərin böyük 
əksəriyyəti üçün ən faydalı hesab edirəm. Yaxşı bir indica çeşidindən olan yağ 
depressiyanın müalicəsində çox təsirlidir və çox vaxt bu problemi çox qısa müddətdə
aradan qaldıra bilər. Mənə gələnlərin çoxu əziyyət çəkdikləri digər şərtlər üzündən 
depressiyaya düşmüşdülər. Vəziyyət müalicə edildikdə və ya nəzarət altına alındıqda, 
yaşadıqları depressiya vəziyyəti yox olur. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi 
Bitki

Çox skleroz (MS)

Multipl sklerozun müalicəsi ilə bağlı təcrübələriniz nələrdir? Bir çox insan 
çətənənin kömək edə biləcəyini artıq bilir, amma necə istifadə edəcəyini bilmir.
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"Bu yaxınlarda, MS-dən əziyyət çəkən bir xanımdan, bir il əvvəl vəziyyətinə görə iki 
ons yüksək keyfiyyətli çətənə yağı yeyən bir xəbər aldıq. Yağ müalicəsinin təsiri çox 
müvəffəqiyyətli idi və son bir il ərzində heç bir yağ qəbul etməsə də, sağlamlığı yaxşı 
olaraq qalır. Təcrübəmə görə, çoxlu sklerozu tez -tez müalicə etmək olar, lakin illərdir 
bu xəstəlikdən əziyyət çəkən insanlar üçün xəstəliyin gətirdiyi ziyanı aradan 
qaldırmaq üçün vaxt lazımdır. MS -dən əziyyət çəkənlərin çoxu rahatlama üçün 
çətənə çəkir, lakin bu şəkildə çətənə istifadə etmək onları müalicə etməyəcək və
xəstəlik irəliləməyə davam edəcək.

MS -ni müalicə etməyi və bu xəstəliklə əlaqəli zərərləri təsirli bir şəkildə müalicə
etməyi bildiyim yeganə yol, yağı müalicə olunana və ya nəzarət altına alınana qədər 
müntəzəm olaraq qəbul etməkdir. MS varsa, özünüzə bir yaxşılıq edin və bu dərmanı 
sınayın. Həyatın əzab çəkməklə deyil, yaşamaqla bağlı olduğu düşünülür, buna görə
təsirli bir şəkildə müalicə edilərkən niyə bir xəstə bu vəziyyətin həyatını məhv 
etməsinə icazə verməlidir? Artıq düzgün gəzə bilməyən bu xəstəliyi olan xəstələri 
tanıyıram, ancaq yağı qəbul etdikdən bir neçə həftə sonra yenidən normal gəzə
bildilər. MS, həkimlərin müalicə oluna bilməyəcəyini söylədiyi bir çox şərtlərdən 
yalnız biridir, bunun əvəzinə bizə yalnız simptomları idarə edə biləcəklərini 
söyləyirlər, halbuki xəstəliyin özü də öz təsirini göstərməyə davam edir. Həkiminizin 
səhv olduğunu sübut etmək istəyirsinizsə, yağı sınayın və bir dəyişiklik üçün 
yaşamağa başlayın və bunu etdiyiniz zaman, Əminəm ki, ağ paltarlı oğlanın bütün 
cavablara həmişə malik olmadığını anlayacaqsınız. " Rick Simpson, Çətənə: Ən 
Müalicəvi Bitki

Asılılıqlar

"Bu yaxınlarda ölümcül xəstələnmiş morfindən asılı bir xərçəng xəstəsinin" SOĞUK 
TÜRKİYƏ "morfindən çıxdığını müşahidə etdim. Morfindən ayrıldıqdan sonra aclıq 
çəkdi; artıq qəbizlik yox idi; çox sakit yatdı və ağrısı daha yaxşı idarə olundu.

Həm də bir daha əlaqəli olur. AMAZING. Bu 180 dərəcə dəyişikliyi özüm 
görməsəydim, heç vaxt inanmazdım. Daha əvvəl heç vaxt marixuana tərəfdarı 
olmamışam, amma bu şəxsi müşahidələr məni inandırıcı etdi. " Janice

"İndi gördüyüm bir şey var ki, artıq 3 aydır ki, RSO alıram, demək olar ki, alkoqol 
istəyimdən qurtuldu. Əvvəllər hər gecə bir içki içirdim, amma indi çox nadir hallarda 
içmək istəyirəm və içdiyim zaman o qədər də içmirəm, eyni zamanda şalvarımın çox 
gevşədiyini gördüm. 10 kq arıqladım. Daha az etdiyim tək şey spirt içməkdir.

Mən yenə də eyni şeyi yeyirəm və hələ də qarışıq qoz -fındıq, peçenye və s. -dən 
gecələr yemək yeyirəm və hətta yağdan daha çox yeyə bilərəm. Bəli, yağ sizi ac qoya 
bilər.

Yəni ya alkoqol olmaması, ya da yağ 3 ayda 10 kilo arıqlamama səbəb oldu. 
Həqiqətən artıq çəkim yox idi, 5 '10 ”və təxminən 198lbs. Daha gənc olanda həmişə
186 kilo və uyğun idim. İndi son yoxladığım 187 kiloqrama düşürəm. Hər halda, yağ 
və ya spirtin olmaması arıqlamama səbəb oldu. Yalnız xoşbəxt bir yan təsir. " Scott

"Opiatlar məni qəbiz edir, ürəkbulandırır, təsirli bir rahatlama üçün doğru dozanı 
almaq çətindir. Məni "təngə gətirirlər", maşın sürmək və sürmək təhlükəli edir. Esrar 
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yoxdur. Kifayət qədər dedi." Fred

"15 ildir ki, yağla müalicə olunan opiat asılılığı. Rick olmasaydı, sınamazdım. Ona 
görə həyatımı borclu olduğumu söyləmək məcburiyyətindəyəm, ona görə də indi ən 
böyük dəstəkçilərindən biriyəm. Həmişə siqaret çəkmişəm, amma bu, həb içməkdən 
çəkdiyim ağrılara heç vaxt kömək etməmişdi. Artıq dəfələrlə ölmək istədim, çünki 
artıq həyatımın məsuliyyətini daşımırdım. RSO -ya görə deyə bilərəm. Mən morfin, 
oksi, perk, vic və ya suboksində deyiləm ... məni hər şeydən uzaqlaşdırdı !!!!! Və 40 
yaşımda yenidən 20 yaşım var. Hər səhər hiss etdiyim artritim indi GEDİB. Yağı 10 
dəfə daxilə qəbul etdim və həyatım yenidən başladı. Nə qədər minnətdar olduğumu 
ifadə edəcək sözlər yoxdur. Həblər içirsinizsə, yatmaq üçün bir həftəniz olmadığı 
təqdirdə, gecə yağınızı alaraq başlasanız, o yola gedərdim. Hər hansı bir sualınız 
olarsa mənə yazın. " Rebekka

"Esrar məni 158 ildən çox əvvəl 30 ildən çox asılılıqdan sonra Benzo'dan 
uzaqlaşdırdı, onsuz da olduğu kimi davam etdirsəydim, indi ölmüş olardım ..." Phil

"Ağrı kəsici dərmanlardan əl çəkmişəm və indi işləyə bilərəm - daha çox insanın 
təbiətin gücünə güvənməsini arzulayıram!" Sue

Yuxu, yuxusuzluq

"Yuxusuzluğa gəldikdə, bir insana ehtiyac duyduğu yuxu vermək üçün yaxşı bir 
göstərici yağından düzgün istehsal olunan yağdan daha yaxşı bir şey yoxdur. Başımın 
zədələnməsinin təsirləri, başımın içində çıldırmış bir tuning olaraq ən yaxşı təsvir 
edilə bilən şeyləri mənə buraxdı. Bu yüksək səs mənim yatmağımı qeyri-mümkün etdi 
və lazım olan istirahətimi ala bilmədim. Tibbi sistem mənə bu vəziyyət üçün çoxlu 
dərmanlar verdi, amma heç bir nəticə vermədi. Çox vaxt bu dərmanların 
istifadəsindən əziyyət çəkdiyim vəziyyətdən daha çox əziyyət çəkdiyim dəhşətli yan 
təsirlərlə üzləşirdim.

Sadəcə çətənə içməyimin tibb sisteminin mənə verdiyi hər hansı bir həbdən daha çox 
istirahət etməyimə imkan verdiyini gördüm. Sonra çətənə yağı içməyə başladığımda 
daha da rahatladım və səkkiz -on iki saat fasiləsiz yuxu almaq mənim üçün qeyri -adi 
deyildi.

Yağı götürməzdən əvvəl illərlə yatağa getdiyimdən və gecələr çox az istirahət 
etdiyimdən daha yorğun durardım. Birdən yağ götürdükdən sonra səhər yuxudan 
oyanmağa başladım və yaxşı istirahət etdim.

Bir çoxumuz yaşlandıqca yuxu problemləri yaşamağa başlayırıq və bu ümumi 
sağlamlığımıza və rifahımıza çox zərərli təsir edə bilər. Həkimlər sizə yuxu dərmanı 
verə bilərlər, amma həqiqətən nədən hazırlandığını bilsəydiniz, bunları bədəninizdə
istəyəcəyinizə şübhə edirəm.

Gecələr yaxşı yuxu almaq sadəcə xoş bir şey deyil, aktiv və sağlam qalmaq 
istəyirsinizsə, ehtiyac duyduğunuz istirahəti bədəninizə vermək üçün çətənə yağından 
daha yaxşı bir şey yoxdur. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

"Aaryn: Düşünürəm ki, çox böyük bir parça yedim ... amma pis bir şey deyil! Bəlkə də
yuxuya getmək vaxtıdır.
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- Yuxu necədi, Aarin? JB

Aaryn: Əla! Mən hələ də dincəlirəm! Artıq depressiya və narahatlığımla kömək 
etdiyini görürəm. Yağ məni güldürür, lol.

Yağın necə hazırlanacağını göstərdiyim başqa bir xəstəm vardı və o da narahatdır. O 
da gülürdü. Bu əla idi.

Son 2 gündə gündə 4 dəfə böyük miqdarda düyü yeyirəm və dərmanı daha az nəfəs 
almalı oldum və ağrım az idi. "

- Ciddi xəstəliyin müalicəsi belə olmalıdır, elə deyilmi? Xəstə yatır, təzə oyanır, özü 
və bütün vəziyyətin axmaqlığı haqqında çox gülür, stress, narahatlıq və ya kimyəvi 
dərmanların yan təsirləri ilə qarşılaşmır. Şəxsən mən bunu çox istərdim. " JB

"Mən bir neçə şərt üçün çətənə yağı içmişəm və heç vaxt bu qədər yaxşı yatmamışam 
və ya özümü yaxşı hiss etməmişəm ... Rick Simpson və JB -yə bu bitkinin təsəvvür 
edilə bilən hər şey üçün möcüzələr verdiyini bildirdiyiniz üçün təşəkkür edirəm! 
Sadəcə insanlar bunu edin və özünüz baxın !! Əsl mömin olmanın yeganə yolu budur, 
mənə inanın !! ” Val

- Təşəkkürlər, Val. Doğrudur, heç bir şey yağın edə biləcəyi şəxsi təcrübədən üstün 
deyil. Bir dəfə sınadıqda, məsələn, yanıq və ya ağcaqanad ısırığında və qaşınma və
ağrı saniyələr ərzində yox olacaq, hər kəs nə istədiyini deyə bilər və nə istədiyini 
söyləyə biləcəyini ancaq yağ hələ də qalacaq ən yaxşı dərman var. Və bir şey olsaydı, 
evdə bir kova almaq istərsən.

Dediyimiz bir sözə inanmaq lazım deyil, sadəcə yağ hazırlayın, yanıq, dəri xərçəngi, 
diabetik ülser olan birini tapın, sonra topikal olaraq tətbiq edin və nə baş verdiyini 
izləyin. O zaman unutmayın ki, yağı içdiyiniz zaman eyni şey bədəninizdə də baş 
verəcək və bu, həqiqətən bilməniz lazım olan hər şeydir. JB

"Bəzi insanlar sadəcə cahil və qorxur ... Rick Simpson səbəbiylə mən özüm ağrı 
dərmanlarımı xeyli aşağı sala bilmişəm, demək istəyirəm ki, səhər 60mq OxyContin 3 
qəbul etdim və yatmazdan əvvəl 3 dəfə qəbul etdim. 8 ildən çoxdur ... Sormuş!

İndi yağı işə salandan bəri yalnız səhər 1 -i və axşam 1 -i alıram! Bir möcüzə haqqında 
danış, ən azından bunu görürəm! Həkimlər dedilər ki, heç vaxt aşağı düşə
bilməyəcəyəm və ya qəbul etməyi dayandıra bilməyəcəyəm. Oğlan, "Rick Simpson" 
etdi və həkimlərimin səhv etdiyini sübut etdim.

Mən bunu edirəm və o lənətə gəlmiş zəhərli həbləri içdiyimdən daha yaxşı hiss 
edirəm! OxyContin çox yüksək dozada olsam da, gecə -gündüz ağrıyırdım, yatmırdım 
və yemirdim ...

Bu gün ağrısızam, normal yatıram və daha çox yeyirəm! Və ümid edirəm ki, bir aydır 
neftdə olduğum müddətdə tamamilə yox olacağımdan ümid etdiyim bu həbləri atmaq 
üçün axtarışlarımı dayandırmıram! Mənə uğurlar diləyin! "Nancy

Əslində şizofreniyəm var və vəziyyətimlə əlaqədar narahatlıq və yuxusuzluq kimi yan 
təsirlər üçün tibbi sirr istifadə edirəm. Dərman işləyir, daha tez -tez dərman qəbul 
etməyə başladığımdan bəri, əvvəllər yata bilmədiyim yuxuya gedə bilmişəm.

Çox simptomlarım yuxusuz qaldığım zaman görünür. Esrar içərkən heç vaxt səslər 
yaşamamışam, əslində məni onlardan qoruduğunu hiss edirəm ... "Jose

- Razıyam, Jose, yuxusuzluq bir çox psixi vəziyyətin səbəbidir. Məntiqlə, kifayət 
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qədər yuxu görmədikdə, yağı yedikdən sonra on saat təravətləndirən yuxudan sonra 
özünü yaxşı hiss etmir. JB

"Nə qədər sakitləşdirici olsa, bir o qədər yaxşıdır. Gecələr yatmazdan əvvəl istifadə
edirəm və işləyir. İndi düz 8 saat yatıram. İstirahət mənim üçün ən yaxşı şeydi. 80% 
və yuxarı gücə alışmağınız bir müddət çəkir, ancaq ora çatacaqsınız. Yönlendirildiyi 
kimi 0.01 ml ilə başlayın və oradan yuxarıya doğru hərəkət edin. Başlamaq üçün 
0.025 sınadım ... növbəti dəfə yalnız 0.01 ml götürdüm. 0.025 ml məni 10 saat 
divanda qoydu. Ehtiyatlı olun, amma götürməyi unutmayın. Dediyim kimi Gecə vaxtı 
mənim üçün ən uyğun vaxtdır. Gündüz işləyə bilər, gecələr isə REST. " John

"Yağı nişanlıma verirəm (Jason) və o çox alınmır və bu onu çox yorur. Günün çox 
hissəsini yatır. Nə dəyişikliklər etdiyini görmək üçün onu bir və ya iki gün 
çəkəcəyəm ... sonra bəlkə ona 1/2 dənə kiçik bir dənə (ən azından oxuduğumuz idi) 
verə bilərəm onun üçün tez bir zamanda topladıq. " Jason

- Jason, yuxulu hiss yaxşıdır və xəstənin mümkün qədər yatmasını istəyirsən. 
Sakitləşdirici təsir bir neçə həftədən sonra yox olacaq, əksinə, arzuolunan bir şey 
deyil. Ən xoş arzularla, JB

Sual: Ağ xalatlıların iki həftəlik ömrü olduğunu və onun üçün başqa heç nə edə
bilməyəcəklərini söyləyən bir adama bu gün bir şeylər hazırlamaq. Ümid edirəm 
tezliklə hamı üçün yaxşı xəbər alacağam. Siqareti dayandırmasına, pəhrizini 
dəyişdirməsinə və immun sisteminə mübarizə şansı verməsinə kömək etməyə çalışır. 
Bildiyiniz və bizə əsl müalicə verən Rick və JB -yə təşəkkür edirəm.

Cavab: Deyv, siqaret çəksin, yağı yeyərsə heç bir fərqi yoxdur. Həm də çox yatacaq, 
buna görə də çox siqaret çəkəcək.

İndi pəhrizi dəyişməyə gəlincə, o, əsaslı şəkildə dəyişməlidir, amma kəskin şəkildə
yox, hiss etdiyini yeməsinə icazə verin. Mütləq bir kolbasa deyil, ağlabatan bir şey, 
Bədəninin pH'ını artırın, hər gün iki alma toxumunu yeyin. Ən başlıcası, mümkün 
qədər tez içərisində yağ əldə etməkdir. Hələ bir şans var. Ən yaxşı nəticələr üçün yağı, 
süpozituarları, buxarlandırıcı və topikal istifadəni birləşdirin. Bunu bacarmasa da, 
sonuna qədər maksimum həyat keyfiyyəti yaşayacaq və bu da çox vacibdir. Əminəm 
ki, iki həftədən çox olacaq, amma görəcəyik. Həkimlər, yağ işə düşəndə
proqnozlarında həmişə doğru deyillər. Ən xoş arzularla, JB

"Çox sakit və həmişəkindən daha uzun yatıram. Bir dəfə ayağa qalxanda özümü çox 
dincəlmiş hiss edirəm, siqaret çəkdiyim kimi tənbəl deyiləm. " Terri

"Yaxşı yatıram və xəyal qururam, amma yuxudan oyanıram. Gəlmək üçün saatlar 
lazımdır və sonra uzun müddət davam edir. Hər gecə istifadə edirəm. Artrit ağrımı 
aradan qaldırır və məni yuxuya buraxır. " Ketrin

"Xərçəng və yuxu apnem var. Nəinki heyrətamiz bir yuxu alıram, isti flaşlardan 
oyanmıram. Bu bir nemətdir. ” Stephanie

"Xoşbəxt ölmək kimi hiss edirəm!" Mal

"Onsuz ağlım New York tıxacına bənzəyir. Bununla birlikdə hələ də normal 
səviyyədə işləyərkən onu Zen bağı vəziyyətinə salır. " Andris

"20 ildir ki, yuxu pozğunluğum var, RSO yağı ilk dəfə yuxuya getməyimə kömək etdi 
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və oyananda ağrısız oldum! Vay! " Bonnie

"Siyatik sinirimi sıxan bel ağrısından sol ayağımdan ayaq barmaqlarına qədər şiddətli 
ağrıya səbəb olan yırtıq diskim var. Yatağımdan qalxmaq və gəzmək üçün hər dörd 
saatda 3 ibuprofen qəbul edirdim. Ağrı və iltihab üçün yağı təxminən iki həftə əvvəl 
almağa başladım. İndi ibuprofen tələb etmirəm, əvvəlkindən daha yaxşı yatıram, iş 
yoldaşlarım daha yaxşı əhval -ruhiyyəmi və ümumi xoşbəxtliyimi şərh ediblər. 
ÖZÜMÜ YAXŞI HİSS EDİRƏM!" Jennifer

Xərçəngə görə artıq 4 həftədir 14 yaşlı Pitimə yağ verirəm. Mən ona həddən artıq çox 
verdiyim zaman bəzən bir az "qıvrılır" və sərxoş olur, amma narahatlıq tükənəndə
bala kimi yatır.

Baytar dərmanlarını almaqdan imtina etdi, bunun əvəzinə bir az yağ aldıq. Hələ ilk 
günlərdir, amma onun gedişatını qeyd edirəm. Yağa alışması və yenidən iştahı inkişaf 
etməsi təxminən bir həftə çəkdi. Qısqanıram, çünki bu mərhələdə hər kəsin gözəl 
hekayələrini sevə bilərik! "

"Sosial fobiya (daha çox sosial narahatlıq pozuqluğu olaraq adlandırılır), depressiya 
və yuxusuzluq var. Yağı heç vaxt götürmədim, çünki yaşadığım yerdə tapa bilmirəm, 
özüm də becərib çıxara bilmərəm ... amma təxminən on dəfə siqaret çəkmişəm, hiss 
etdiyim ilk dəfə sonra indi yorğun hiss etdiyim zaman yatıram, "bütün həyatım 
depressiyasızdır", heç vaxt özümü o qədər xoşbəxt hiss etməmişəm (depressiyasız) və
bütün canlılığımla hətta ən güclü dərmanları içməklə (məni digər sağlamlıq 
problemlərinə gətirib çıxarır) ) Bunun üçün də sosial narahatlığım (fobiya) çox azaldı 
və bunu hiss etmək üçün "yüksək" olmağa ehtiyac duymadım, əgər 1 və ya hətta 2 gün 
əvvəl siqaret çəksəm, çıxıb başqa insanlarla danışmalıyam. , ictimai yerdə qalın (bu 
pozğunluğun qeyri -mümkünlüyü), İNDİ ETMƏLİYİM, "normal bir insan" olaraq 
özünü yenidən diri hiss edirdim, heç bir dərman bunu etmirdi. Problem ondadır ki, 
qanunlar, bitkinin üstünlüyü, üstəgəl sosial önyargı və bitki haqqında məlumatsızlıq 
səbəbiylə artıq içə bilmirəm, "yüksək" olmaq istəmirəm, sadəcə bu həyatı 
məhdudlaşdıran məsələlər olmadan yenidən yaşamaq istəyirəm. mənim kimi bir növ 
fobiya və digər xəstəliklərlə yaşayan insanlar və düşünürəm ki, yağ həll ola bilər. " 
Pablo

"Rick və ya JB-dən soruşa bilərsiniz, 20-30% sativa olan bir məhsulun istifadə
edilməsinin narahatlıqla əlaqəli problemlər üçün ən yaxşı birləşmələrdən biri 
olduğunu gördük." Brewster

- Məhz bu səbəblərə görə 20%THC və ya daha çox göstərici dominant sativa xaçları 
ilə işləməyi sevirik. Ən yaxşı yağların təsiri son dərəcə güclü və sakitləşdiricidir, 
amma eyforik və hətta daha yaxşı afrodizyakdır. Bir xəstəyə bu cür təsiri olan bir 
dərman verdiyiniz zaman, içməkdən zövq alacaqlarına əmin ola bilərsiniz. Kim 
istəməz ki? Yaxşı yatırsınız, yaxşı dincəlirsiniz, eyforik və kimisə xoşbəxt etmək 
arzusuyla doludur. Kim bunu istəməz ki? JB

"RSO haqqında hər gün öyrənməyimi və insanlar/ heyvanlar üçün etdiklərini yüksək 
qiymətləndirirəm. Bu yağ dediklərini edərsə, onu ən yüksək dağdan səsləndirmək 
lazımdır - sakitləşdirmək olmaz. Şəxsi təcrübəm yox idi, amma şübhəsiz ki, mənim və
ya maraqlandığım birinin ehtiyacımız olduğunu görsəydim.

Bu vaxt bacardığım qədər yazı oxudum. "Təşəkkürlər Rick Simpson - Tamamilə
daşqalaq oldum, çox yaxşı idi, dostum" deyən bir yazını hələ oxumamışam.
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- Dəstəyiniz üçün təşəkkür edirəm, Debbie Nolan, əminəm ki, çox yaxında bunu 
deyəcək bir yazı yazacaqsınız. Doğru RSO dozasını qəbul etdikdə bədəndəki hissləri 
yalnız "çox sərin" adlandırmaq olar. Və ya son dərəcə sərin. Və ya bəlkə də inanılmaz 
dərəcədə sərin. Yaşaya biləcəyiniz ən xoş duyğulardan biridir, çox təbii, sakitləşdirici 
və sakitləşdiricidir.

Dediyimiz kimi, ən yaxşı yağlar qəbul edildikdə çox sakitləşdirici, eyni zamanda 
eyforik təsir göstərir. Yaxşı yatırsan və sonra uşaq kimi gülümsəyərək oyanırsan. 
Yaxşı yatanda və gülümsəyərək oyandığınızda, yaxşı yatmadığınızdan və
gülümsəyərək oyanmadığınızdan daha yaxşı hiss etdiyiniz və istirahət etdiyiniz 
ehtimal olunur. Özünüzü yaxşı hiss edib istirahət etdiyiniz zaman, bədəniniz məntiqi 
olaraq yaxşılaşacaq və daha yaxşı performans göstərəcək. Həmişə olduğu kimi, sirr 
dərmanı ilə heç bir raket elmi yoxdur. JB

"Endokannabinoid sistemi bir çox bioloji proseslərə (iştah və yuxu kimi) təsir etsə də, 
mütəxəssislər onun ümumi funksiyasının homeostazı tənzimləmək olduğunu 
düşünürlər.

Homeostaz bütün canlıların biologiyasında əsas elementdir və ən yaxşı şəkildə
yaşamaq üçün lazım olan sabit daxili şəraiti qorumaq qabiliyyəti olaraq təsvir edilir. 
Xəstəlik sadəcə homeostazın əldə edilməməsinin bəzi aspektlərinin nəticəsidir və
endokannabinoid sistemini tibbi tətbiqlər üçün unikal bir hədəf halına gətirir. "

--Başqa sözlə, hamısı balansla bağlıdır. Yeni heç nə. JB

Qlaukoma, görmə qabiliyyətinin bərpası

"Qlaukoma və onun təsirləri əksər hallarda olduqca asanlıqla nəzarətə götürülə bilər, 
çünki bir çox çətənə çeşidi göz təzyiqini kəskin şəkildə azaldır. Çətənə yağı istifadə
edən qlaukomadan əziyyət çəkən bir adamın görmə qabiliyyətində əhəmiyyətli bir 
yaxşılaşma olması qeyri -adi deyil. Bir çox xəstələr hətta gözlüklərini dəyişdirməli 
olurlar, çünki köhnə resept linzaları artıq çox güclüdür.

Ən azı 1800 -cü illərdən bəri təsirli olduğu bilinməsinə baxmayaraq, göz həkimlərinin 
sirrdən belə bəhs etməməsinin mənası varmı?
Yenə də düzgün suşlardan hazırlanan çətənə yağı qlaukoma üçün çox təsirli bir 
müalicədir və göz təzyiqini azaltmaq üçün daha yaxşı və daha təhlükəsiz bir şey 
bilmirəm. Çətənənin göz təzyiqinə təsiri çoxdan məlumdur, lakin tibb sistemi hətta 
çətənənin qlaukoma üçün istifadəsini müzakirə etməməyə çalışır. Təəssüf ki, bu gün 
bir çox həkimin müalicədən daha çox pulla maraqlandığı görünür. Bir göz həkiminin 
orada necə oturub xəstənin yavaş -yavaş kor olmasını seyr edə biləcəyini və xəstəyə
çətənə üçün nə edə biləcəyini izah edə bilməyəcəyimi izah edə bilmirəm. Çox tez -tez, 
nəticədə xəstələr həkimlərinin tövsiyələrinə kor -koranə güvəndikləri üçün görmə
qabiliyyətlərini tamamilə itirirlər. Bir xəstənin düzgün görmə qabiliyyətini itirməsi bir 
çox göz həkimi üçün çox da əhəmiyyətli görünmür. Yenə də, Düşünürəm ki, etdikləri 
şeyləri rüsvayçılıq hesab edirəm və tamahdan başqa heç bir səbəb olmadan görmə
qabiliyyətini itirənlərə çox üzülürəm. " Rick Simpson, Çətənə: Ən Müalicəvi Bitki

"Bir neçə gecə əvvəl" çətənə yağı "və bir dəstə kərə yağı hazırladım. Bir beyin şişi 
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xəstəsinə yağ verdim, yağı almadan əvvəl demək olar ki, kor idi, bir ay sonra yağı 
götürdükdən sonra görmə qabiliyyəti tam bərpa olundu. Kərə yağından eyni nəticələr 
əldə edə bilməzsiniz. Kərə yağından müalicəvi nəticələr əldə edirsiniz, lakin yağ daha 
çox konsentrasiyalı bir dərman formasıdır və demək olar ki, hər şey üçün işləyir, 
şeylər sadəcə heyrətamizdir. "Dion

“Ağızdan alınan anamın görmə qabiliyyətini bərpa edir. Qanuni olaraq sol gözündə
kordur. Bir zədə onu lenssiz qoydu və bir neçə əməliyyat qlaukomaya səbəb oldu. 
RSO-da bir il yarımdır ki, gündəlik istifadə edir. Göz makiyajı etməyincə görmə
qabiliyyətinin nə qədər geri döndüyünü heç vaxt hiss etməmişdi. 40 ildir ki, bu gözdə
kordur, buna görə də gözlərini bağlı vəziyyətdə göz makiyajı etməyi öyrətdi. Yaxşı 
gözünə tətbiq edə biləcəyi yeganə yol, gözünü tamamilə kor edərək tərk etmək idi. 
Yaxşı, sonuncu dəfə gözünü yumanda, əslində kor gözündən görməyə və diqqətini 
çəkməyə başladı. Yalnız hallarda makiyaj edir, buna görə də görmə qabiliyyətinin nə
qədər uzun müddət geri döndüyünü dəqiq bilmir, ancaq bir ildən çox yağda qaldıqdan 
sonra şəkilləri, rəngləri, və hətta pis gözündən bəzi şeyləri oxudun! Bir çanta Lays 
Chips tutmuşdum və masanın o tərəfindən Lays oxuyurdu. Yeni bir lens olsaydı, 
görmə qabiliyyətinin tamamilə bərpa olunacağını düşünür. Yeni bir lens əldə etmək 
üçün onu orqan donorları siyahısına salmaq lazımdır- sığortasının indiyə qədər belə
bir şeyi əhatə edəcəyinə əmin deyiləm- Bu yağ ona bir möcüzə verdi- bir vaxtlar 
yalnız qaranlığın olduğu bir görmə möcüzəsi ! Buna görə deyərdim ki, damcılara 
ehtiyac yoxdur- yalnız sabit bir təchizat! İndi, müalicənizi əkməyə başlayın! Bəli, 
onun qlaukomaya heç bir dəlil yoxdur! " Lindsay Yeni bir lens əldə etmək üçün onu 
orqan donorları siyahısına salmaq lazımdır- sığortasının indiyə qədər belə bir şeyi 
əhatə edəcəyinə əmin deyiləm- Bu yağ ona bir möcüzə verdi- bir vaxtlar yalnız 
qaranlığın olduğu bir görmə möcüzəsi ! Buna görə deyərdim ki, damcılara ehtiyac 
yoxdur- yalnız sabit bir təchizat! İndi, müalicənizi əkməyə başlayın! Bəli, onun 
qlaukomaya heç bir dəlil yoxdur! " Lindsay Yeni bir lens əldə etmək üçün onu orqan 
donorları siyahısına salmaq lazımdır- sığortasının indiyə qədər belə bir şeyi əhatə
edəcəyinə əmin deyiləm- Bu yağ ona bir möcüzə verdi- bir vaxtlar yalnız qaranlığın 
olduğu bir görmə möcüzəsi ! Buna görə deyərdim ki, damcılara ehtiyac yoxdur- yalnız 
sabit bir təchizat! İndi, müalicənizi əkməyə başlayın! Bəli, onun qlaukomaya heç bir 
dəlil yoxdur! " Lindsay

Nadir və ya Ümumi Olmayan Xəstəliklər və
Xəstəliklər

S. Salam Rick/JB, heç nadir bir xəstəlik olan porfiriya haqqında eşitmisinizmi? Əgər 
belədirsə, kiməsə RSO ilə müalicə etdiniz və nəticələr necə oldu?

A. Yox, yox. Ancaq bu barədə oxuduqlarıma görə, yağın müalicəsinə kömək 
etməməsinin və ya nəzarət altına almasının bir səbəbini görmürəm. Bu nadir və
əlbəttə ki, çox xoşagəlməz bir vəziyyətin simptomlarına kömək edəcəkdir.

Saytımızdakı protokolu izləyərdim, yağı yeyib süpozituarlarda istifadə edərdim 
(beləliklə qan dövranına girər). Dəri xəstəlikləri/təzahürləri üçün yağı tincture və ya 
salvedə topikal olaraq istifadə edərdim (bütün qaşınma və digər narahatlıqları aradan 
qaldıracaq).
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İki -üç ay ərzində ən az 60 qr yeyərdim, heç bir kimyəvi maddə istifadə etməzdim, 
sadəcə Rick Simpsonun göstərişlərinə əməl edərdim. 60 qram müalicə etməsə və ya 
nəzarət altına almasaydı, başqa 120 qr yeyərdim. Və bu qənaətbəxş nəticələr 
verməsəydi, içməli olsaydım, gündə bir iki üç qram və ya daha çox yağ vurmağa 
başlayardım və mümkün qədər tez yeyərdim. . Niyə? Çünki yağ sizə kömək 
etmədikdə, kömək edəcək başqa bir şey tapa biləcəyiniz ehtimalı azdır. Həm də
aqressiv xəstəliklər aqressiv şəkildə müalicə edilməlidir. Ən xoş arzularla, JB

"Yaxşı xəbər JB & RICK !!! Test nəticələrim üçün bu gün həkimlərə getdim! 22 ildir 
az işləyən və dərmanlanan tiroidim artıq aktivdir! Mən yalnız bir aydır RSO -nu tam 
zamanlı yeyirəm, eyni zamanda bir tincture boğazıma sürtürəm və RSO -nu da 
buxarlayıram! Mən buna görə çox xoşbəxtəm!

Orada olan və mənə bütün bunları dəstəkləyən və hər şeyi yaxşı bilən həqiqətən sərin 
bir həkimdir, RSO YAĞINDAN İSTİFADƏ EDİRƏM! Həkim olduğu üçün hələ də
tiroid bezində ultra səs çıxarmaq və hər hansı düyünü yoxlamaq istəyir! Ultra səs 
haqqında nə düşünürsünüz?

Qalan günlərim üçün hər zaman bu yağı qürurla alacağam, bu doğru hissdir, bütün 
məqam budur! Reçeteli dərmanlar YOXDUR! Mənim də bu gözəl yağla müalicə
etdiyim bir çox sağlamlıq problemim var! Beyin sapının 1 -ci tip Chiari 
Malformasiyası da ağır karpal tunelim və daha çox şey var!

Bu gün 45 yaşım var, hiss etdiyim kimi döyüldüyümü və incimədiyimi hiss etmirəm! 
7 ay əvvəl də beyin əməliyyatı keçirdiyimi qeyd etdimmi və dərmanlardan qaraciyər 
çatışmazlığı səbəbiylə əməliyyatdan bu yana heç bir narkotik istifadə etmədim! Mən 
həqiqətən bu yağın ALLAHDAN olduğuna sübutam! Dərman olaraq içməli 
olduğumuz budur!

JB və Rickə ürəkdən etdiyiniz hər şey üçün təşəkkür edirəm! Artıq tiroid dərmanları 
yoxdur, YAY !!!!!!!! ” Margene

- Təbrik edirəm, Margene. Ultrasəsə gəlincə, düşünürəm ki, cavabı bilirsən. Nə qədər 
az tararsa, bir o qədər yaxşıdır.

Mən şəxsən 22 ildir ki, mənə neft haqqında heç nə deməyəcək kimsənin yanına 
getməzdim, amma bu insanların hələ də sənə söyləyəcək bir şeyləri olduğunu 
düşünürsənsə, onlarla danışmaqdan çekin, yəni nə demək istədikləri ilə maraqlanırsan. 
tibb haqqında. Ancaq icazə verdiyim şey budur ki, yalnız danışsınlar, bu şəkildə
danışdıqları kimi seçdikləri həbləri udmaq üçün "ehtiyac" a çevrilsinlər.

Ən xoş arzular və 22 il sizə səhv məsləhətlər verənlərdən uzaq durun. Onların 
"müalicələrindən" sağ çıxdığınız üçün xoşbəxt olun, digərləri o qədər də şanslı 
deyildi. JB

"Quduzluğu müalicə etmək üçün sirr yağı istifadə edilə bilərmi?" Aami

- Aami, bəli, amma yəqin ki, xəstəni bir müddət komaya salmaq lazım olacaq, çox 
yüksək dozada yağla, xüsusən də qabaqcıl hallarda. JB

"Baxıcımın bədənində Lupus və civə zəhərlənməsi diaqnozu qoyulan bir xəstə var. 
Təxminən bir il sonra ev yağından istifadə edərək civə zəhərlənməsi tamamilə yox 
oldu və Lupus lənətə gəldi. Saç kökləri, müvəffəqiyyətini yeniləmək üçün bədənində
tam olaraq nə qədər və nə qədər zəhər olduğunu görmək üçün hər 2 həftədən bir alınır. 
Təbii yolla müalicə oluna biləcək şeylər heyrətləndiricidir. Bir az başa gəlir, amma 
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yenə də sağlam və həyatına dəyər! ” Jesse

"Birincil miyeloid fibroz diaqnozu qoydum, ağrıları artırmaq, iştahsızlıq və qan sayını 
azaltmaq, dalağın ölçüsünü artırmaq, yuxusuzluq səbəbiylə kömək edən amma 
doymayan dərmanlar aldım. Bu dərmanı bir il içdikdən və heç bir əsaslı dəyişiklik 
hiss etmədikdən sonra RSO sınamaq qərarına gəldim, yalnız 1 ay yağda, ağrım yoxdu, 
iştahım geri döndü, qan sayı artdı, qaya kimi yatdım. " Aguae

"Tibbi anomaliyamı müalicə etmək üçün istifadə edirəm ... bölgəmdəki bir çox 
xəstəxanalar bunun mümkün olmaması lazım olduğunu söyləyirlər ... amma RSO 
heyrətamizdir ... Vücudumda VP şantını rədd edirəm, birləşdirici toxuma xəstəliyim 
və bir neçə digər nadir problemlər ... 36 gündə 4 beyin əməliyyatı və narkotik 
doldurmaqdan imtina etdim ... yalnız tibbi marixuana, RSO və nəfəs alma ... 
Həyatımda heç vaxt bu qədər tez sağalmamışam ... laboratoriyalarımın göstərdiyi kimi 
Vücudum o qədər bərbad vəziyyətdədir ki, ağrım o qədər də pis deyil ... "Katie

"Aşağıdakılar 1977 -ci ildə ağır bir avtomobil qəzası keçirən bir bəydən gəlir. Üz 
iflicindən əziyyət çəkirdi, gözyaşardıcı kanallar işləmir, göz yağları istifadə etmək 
məcburiyyətində qalır, bir gözündə qismən görmə itkisi olur. Əlavə olaraq başından 
zədə aldı, nəticədə yaddaş problemləri, danışma problemləri yarandı. Bir çubuqla 
gəzdi və bütün bu illər ağrıyla keçirdi. Bu onun göndərdiyi bir mesajdır. == "Yağ 
məni hüceyrə səviyyəsində təmir edir. Sağımdakı bütün yara izləri yox oldu! İndi sağ 
gözümün hərəkəti var. Hətta gülümsəyə bilərəm, indi üzümdəki iflic uzaqlaşır. Bütün 
bunlar son 6 ay ərzində baş verib. Bir dəfə şişdən gələn ağrı səbəbiylə dozamı bir 
qrama və gündə 11/2 qrama qədər artırdım. Bir neçə ay əvvəl televizora baxdım və
başa düşdüm ki, burnumun sağ tərəfini görürəm. İlk dəfə 1977 -ci ildən bəri görürəm. 
Məşq etməyə başladım. İndi tam hərəkətim var. " Cannabis Oil ... yalnız xərçəng 
Peeps üçün deyil. " Corrie

Heyvanlar - Testimonials

"Köpeğimin şişini qulağımdakı RSO ilə müalicə etdim ... BÖYÜK idi və indi 
YOXDUR !!!!" Andrea

"Köpəyimdə ostersarkoma (sümük xərçəngi) var. Bir həftə əvvəl ayağımı kəsmişdim 
və bir həftə sonra kemoterapiyə başlamalı idi. Xərçəngi ilə ümumiyyətlə ağciyərlərə
yayılır, itlərin 95% -i bir il ərzində ağciyər xərçəngindən ölür. Köpəyiniz olsaydı, yağı 
indi başlayardınız və yenə də kemoterapi edərdiniz, yoxsa heç kimya və düz yağ? 
İnsanlar üçün bir pirinç taxılından, 70 kilo itdən başlamalısınız, gündə üç dəfə üçdə
biri ilə başlayacaqsınız? Bunu oxuduğunuz üçün təşəkkür edirəm və cavabınızı 
səbirsizliklə gözləyirəm. " Eda

"Eda, yağ qiymətli itimiz Sofi xilas etdi. O ölürdü. Ən qısa zamanda itinizə yağ 
verin ... Kimya onu öldürəcək. Sizinlə birlikdə dualar ... ”Brewster

"Dostlarımın itləri haqqında paylaşmaq məcburiyyətində qaldığım çox gözəl xəbərlər 
aldım! Bir neçə ay əvvəl, onun pitbull Maximusun arxa ayaqlarından birində idarədən 
çıxan bir şiş var idi. Baytar dostuma dedi ki, ayağını amputasiya etmək üçün 3 -dən 
çox pul ödəməlidir, yoxsa yayılacaq və bir il ərzində öləcək. Bu təxminən 4 ay əvvəl 
idi. O vaxt, planlaşdırdığı əməliyyatla bağlı vəziyyətini görəndə ona mesaj göndərdim 
və əvəzində ona sirr yağı verməyi təklif etdim. Amputasiya kimi kəskin və geri 
dönməz bir şey etməzdən əvvəl təbii müalicəni sınayacağını düşündü. Xoşbəxtlikdən 
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onun (və Maximus) Kaliforniyada yaşadığı üçün artıq Cannabis kartı var idi. 
Beləliklə, Cannabis dispanserinə getdi və bir az götürdü. Yeməkləri ilə gündə iki dəfə
bir noxud boyunda 1 damcı yağ yedizdirdi. Dərhal daha az ağrının olduğunu və özünü 
daha rahat hiss etdiyini dedi. Üstəlik, yemək vərdişləri normallaşdı. Bir neçə həftədən 
sonra hətta topal çəkmədən qaça bildi, ona görə də əməliyyatı ləğv etdi və təbii 
müalicəyə yapışdı. Bu gün baytarlıq müayinəsindən evə qayıtdı və şişinin 
TAMAMEN GEDİŞ olduğunu öyrəndi. Şişdən heç bir əsər -əlamət qalmamışdır. 
Baytar onu necə müalicə etdiyini söyləyəndə həqiqətən şoka düşdü.

Məlumat: Bu, sirr yağı ilə xilas olduğum bildiyim 3 -cü itdir. Mən də xilas olmuş bir 
çox insanı tanıyıram. Hələ də sirrin xərçəngi müalicə etmədiyini düşünürsənsə, deməli 
diqqət etməmisən. Əsrlərdir ki, həqiqəti bilirəm və heç vaxt nə heyvan, nə də insan, 
sirr yağının xilas edə bilmədiyini tapmamışam. " Lara

“Bəzi uşaq lenfoma T hüceyrəli CLCT-1 xərçəngi GEDİR! Yalnız hər üç həftədə
CBC-lərin kalsium səviyyələrini ölçmək üçün FNA-ya və xərçəng t-hüceyrələri üçün 
qırmızı-ağ qan sayımını izləmək üçün FNA-ya gedəcəyik. Artıq təyin olunmuş 
dərmanlara ehtiyacı yoxdur, ancaq onu ömrü boyu hər gün xərçəngi müalicə edən 
Rick Simpson Oil -da saxlayacağıq. Biz Minnətdar Ailəyik. ” Bəzi uşaqların 
möcüzəyə ehtiyacı var

"İnanılmaz hekayə! Ailəmdə çoxlu xərçəng xəstəliyi olduğu üçün sağlamlığımı 
qorumaq üçün RSO hazırlayıram. Köpəklərimə verməyə başladım, həm də kiçik 
şişləri var və mənim Shetland çoban itimdə lupusun bir forması olan Discoid Lupus 
var. İnanılmazdır! Bir neçə həftə ərzində köpək şişlərindən biri 70% kiçildi, lupuslu 
digər it isə heyrətləndiricidir! İllərdir ilk dəfə qırmızı, şişmiş və ağrılı burnu sağalır! 
Reseptləri, steroidləri, pəhrizi sınadım və heç bir şey kömək etmədi. RSO köpəyimin 
lupusunu müalicə edir, bilirəm ki, insanlara da kömək edə bilər! "Ashley

"Pişiyim çoxlu maye, antibiotik və dərman qəbul edə bilmədiyi zaman xroniki 
iltihablı İBT -ni müalicə etmək və şirinləşdirmək üçün gündə 2-3 dəfə ölçülü 1/4 -1/3 
taxıl düyü aldı, onu da çiy bir pəhrizə qoydu. təkrarlanmadı. Əlbəttə ki, xərçəng üçün 
daha yüksək bir doz istifadə edərdiniz. Ümumiyyətlə, onlara çox təsir etməyən dozanı 
tapmağa çalışıram - bu onlara heç vaxt zərər verməyəcək, ancaq sahibi yuxululuq, 
sidik qaçırma, bəlkə də bir qədər sərxoşluq hiss edəcək. Əlbəttə ki, xərçənglə
maraqlanmırsınız - onları tədricən daha yüksək dozalara qədər mümkün qədər tez 
işləyin.

Bu "baxım" üçündür - məsələn, qlaukomadan gözü çıxarılan (və AWESOME edən) 
köpəyimin digər gözünün qlaukomaya yoluxma riski var, ona görə gündə ən azı iki 
dəfə bir az yağ vurub yaxşı bir dərman tapdım. inkontinansa səbəb olmayan doza, 
amma yenə də yağını alır. Ağrı üçün göz enucundan daha çox şey almasını istədim. 
Doğrudan da, yağın ona əməliyyatdan sonrakı ənənəvi ağrı dərmanlarından daha çox 
kömək etdiyini hiss edirəm - 1 -ci gün və ya 2 -də 1-2 doza baytar rx'd ağrı dərmanı 
qəbul etdi, sonra əməliyyatdan bir gün sonra yalnız RSO -ya getdim. yenidən top 
oynamaq istədi və xoşbəxt bir qız idi. Chloe əslində RSO -nu barmağımdan 
yalayacaq - nifrət edən pişiyimdən fərqli olaraq. LOL (…)

RSO -nun heyvanlarda narahatlıq yaratdığını görmürəm - işığa həssaslıq daha yüksək 
dozalarda müşahidə edilə bilər.

Hətta mənim döngəmdə RSO istifadə etdim - çox qoca idi və bir gün oyandı ki, birdən 
çox zəifdi, bəlkə də insult keçirdi. Gün ərzində yuxusuz qalmamaq üçün ona kiçik 
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dozalarda RSO verdim - o axşam yuxudan oyanırmış kimi - başını yelləyərək itlərim 
sirr yeyərkən etdikləri kimi davranırdı, bədəninin nə edəcəyini düşünərək yuxuda 
buraxdım. heç olmasa ağrılı və ya əziyyətli deyil - yuxudan oyanacağını 
düşündüyümün yarısı var idi - təəssüf ki, dünyasını dəyişdi, amma son günə qədər 
həyat keyfiyyəti əla idi, buna görə də RSO -nun ona ən yaxşı gününü verdiyini hiss 
edirəm. mümkün. Ağrısız olduğunu və çox sakit yatdığını bilirəm və səhər və
günortadan sonra heç bir şey qəbul etmədiyi üçün RSO -nun çox olmadığını bilirəm 
və o axşam yatarkən çox gec yoxladım - oyana bilərdi, ancaq yatmaq istəyirdi. "

Whitney - Sona qədər ən yaxşı həyat keyfiyyəti, neftin iştirak etdiyi zaman da böyük 
əhəmiyyət kəsb edən budur. Təşəkkürlər, JB

"Dünən Chloe, mənim 8 yaşında spayed qadın Heeler tülkü terrierinə bir gözündə
qlaukoma diaqnozu qoyuldu. 1 gözündə təzyiq çox yüksək idi və daimi olaraq kor ola 
bilərdi. IV mayelər və mannitol ilə təcili müalicə etdik və bir neçə dərman qəbul etdi. 
Təzyiq bir qədər aşağı düşdü, amma çox deyil və o, hazırda yarı kor həyat tərzindən 
zövq almır. Onu RSO ilə müalicə etmək istəyirəm, çünki mənim bf və mənim öz 
ağrım üçün inanılmaz idi və həqiqətən neftə inanıram və insanların burada 
danışdıqları hekayələr inanılmazdır. Chloe -nin digər gözdə qlaukoma xəstəliyinə
tutulmasını istəmirəm və təsirlənmiş gözdə əlimdən gələn hər şeyi sağaltmaq 
istəyirəm. Bir çox ev heyvanlarına yağın kömək etdiyini anlayıram və Chloe görmə
qabiliyyətini və ya təsirlənmiş gözdəki görmə qabiliyyətini bərpa edə bilsəydi, çox 
xoşbəxt olardım ... Hər hansı bir kömək və ya məsləhət üçün təşəkkürlər!

- Whitney, sadəcə onu yağla doldur. Bəzi yağlar qlaukoma üçün digərlərindən daha 
yaxşıdır. Nə qədər təsirli ola biləcəyini öyrənməyin ən asan yolu, səhərlər bir doza 
qəbul etmək və gözlərinizə baxmaqdır. Təmizdirlərsə, başqa bir suş və ya suşların 
birləşməsini axtarın, əgər təmizləmək üçün çox şeyiniz varsa, çox güman ki, göz içi 
təzyiqini aşağı salmaq üçün yaxşı bir gərginlikdir. Ən xoş arzularla, JB

"Təşəkkürlər JB! Dünən inanılmaz bir irəliləyiş etdiyimizi düşündüm, göz aydın idi 
(bütün gün onlardan ağzını çıxartdım) və şagird tam genişlənməmişdi və digər gözün 
şagirdinə uyğun gəlməsə də işığa cavab verdiyini düşünürdüm, amma bu səhər yenə
buludlu görünür. Bəlkə də dünənki kimi parlaq işıqda daha yaxşı görünəcək ... Ona nə
qədər və nə qədər tez -tez doza atmağı məsləhət görürsən? İndiyə qədər çox kiçik bir 
noxud ölçüsü dozası etdim, o yalnız 30 yaşındadır və bu ona təsir edir, bu itlər həmişə
gövdə və yarpaq və ya qaraciyər yeməyi, tüstünü almağı və s. yağla da və bu, kökləri 
yeyənə bənzər bir az təsir edir kimi görünür, bu məni narahat etmir, amma mən elə
bilirəm ki, bu "işləmək" deməkdir. Whitney

- Whitney, ona gündə iki-üç dəfə yaxşı bir şey verərdim. Ona nə qədər çox girsən və
nə qədər sürətli olsan, bir o qədər yaxşıdır. Hətta bir -iki gün yatmaq məcburiyyətində
qaldı. Bir az çətənə səbəb olan koma zərər verə bilməz. JB

"Mənə yaxşı səslənir! Mən bunu bu gün edəcəyəm. Dünən də olduqca zolaqlı idi. JB 
belə sürətli bir cavab üçün təşəkkür edirik! ” Whitney

"Köpəyim dünən bir bitkinin bir hissəsini yedi, çünki o, toyuq yeməyinin artıq 
qalıqlarını yeyib mədəsinə kömək edəcəyini bildi və bir dəstə yedikdən sonra çox 
gəzdi, sonra yuxarı qalxdı və sonra rahat istirahət etdi. İçindəki nə olduğunu təxmin 
edin - qazan yarpaqları. Ağıllı it. ” Donna

"Salam JB, atlarıma RSO verirəm. Əslində, keçən həftə xəstələnmiş geldingimlə
qorxudum, ona ISO yağımızın təxminən 1/3 hissəsini verdim və o qədər STONED !! 
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Sakitləşdirildi. Beləliklə ... atlar üzərində işləyir və bir qramın 1/3 hissəsi atda 
sakitləşdirici olarsa, müalicəvi xüsusiyyətlərini təsəvvür edin. Bunun təsirlərini aradan 
qaldırmaq üçün təxminən 24 saat çəkdi. Baxım üçün onun ağızdan qəbulunu 
təxminən bir dənə düyü qədər azaltdım. ” Heather

"70 -ci illərdə FDA -nın ilk sirr xərçəng hüceyrələrini öldürdüyünü bildirdi ... bildiyim 
tək şey, pişiyimin mədə xərçənginin yox olduğu görünür, indi yaxşı yeyir, çəki atır və
yeni bir pişik kimi yuvarlanır ..." Toni

"Mən 19 yaşlı pişiyimə 2011 -ci ilin dekabr ayından dekarboksilləşdirilmiş sirr 
verdim. Çox letargik, axan axıntı, pişik qocalığının əlamətləri ... baytarlıqda işləyən 
bir tanışım ona 1/4 aspirin verməyimi təklif etdi. 4 t metamucil ... bunu bir neçə gün 
etdi, sonra sirr sınamağa qərar verdi ... Hər iki gündə bir az nəm yeməyinə səpirəm ... 
o hələ də bizimlədir !!! " Lori

"JB, hər 2 ayda bir yeni partiya hazırladığı üçün gündə 1cc götürdüyü üçün ona bir 
neçə partiya hazırladıq. 2 fərqli növ istifadə etdik. Hazırda pişiyimin xərçəngini 
müalicə edən eyni dəstədən istifadə edir. " Çarli

"Sənə təşəkkür etməliyəm. 14 illik sevimli pişiyimə 1 iyun tarixində skuamöz 
hüceyrəli karsinoma diaqnozu qoyuldu. Tək Həftədə RSO ilə onu müalicə etdim! 
Baytar bunun bir möcüzə olduğunu söyləyir. 8 İyunda onu yanına qaytardım və eyni 
pişiyin olub olmadığını soruşdu, çünki ağzındakı şiş demək olar ki, yox olmuşdu və
onu yerə qoymağım üçün geri döndüyümü gözləyirdi. İndi demək olar ki, tam sağalıb. 
Onu çox sevirəm və PULSUZ olaraq dərmanı necə düzgün hazırlayacağınızı 
paylaşdığınız üçün sizə təşəkkür etməli oldum! ”

"Pişiyimə keçən iyun ayında" sürətlə böyüyən, təcavüzkar, müalicə olunmayan, 
işləməyən "bir xərçəng diaqnozu qoyuldu. Ona maksimum 1-3 ay vaxt verildi və
baytarım yavaş-yavaş 'indi buraxmağımı' təklif etdi. Ağladım, düşündüm və qərara 
gəldim ki, onun ölümünü izləyə bilməyəcəm. İnternetə girdim, xərçəngə qarşı bir çox 
müalicənin olduğunu kəşf etdim. Ona bir sıra əlavələr verməyə başladı. Vəziyyəti 
yaxşı idi, amma xərçəng hələ də böyüyürdü və nəfəs almasına təsir edirdi. Şiş nəhayət 
burnunun digər tərəfində böyüməyə başladı və dekabr ayında aşağı enməyə başladı. 
Düşündüm, tamam, artıq vaxtdır.

Sonra sirr və onun xərçəngi necə öldürə biləcəyini kəşf etdim. Uzun sözün qısası, Ted 
indi RSO -nu dekabr ayından alır. Bir pişik olduğu üçün düzgün bir kiçik doza almaq 
əvvəlcə bir az vəziyyət idi. Və insandan çox kiçikdir. Çox yaxşı yatır, yatanda nəfəsi 
yaxşılaşır, iştahı əvvəlki kimi olmasa da geri qayıdır. Bütün bunlar davam edən bir 
səfərdir və bunun necə bitəcəyini bilmirəm.

Ancaq çox yavaş olmasına baxmayaraq şiş düzləşir. Düşünürəm ki, bu qədər pis bir 
xərçəng olmasaydı, yəqin ki, aylar əvvəl sağalardı. Baytarlığım onun halından 
məmnun və təsirləndi. Buna görə gündən -günə alıram və xoşbəxtəm ki, o günlərin 
çoxu yaxşı günlər kimi görünür. Maksimum son istifadə tarixi keçən sentyabr idi, 
buna görə də hər şey qaydasındadır. " Anne-Marie Leidl

"Vay !!!! Mənim də bir sirr pişiyim var. Yüksək dərəcəli sirr yağı, qəssab olmaq üçün 
baytarlara 4800 dollar ödəmək məcburiyyətində qaldı ... Demək istəyirəm ki, bir şiş 
çıxarmaq üçün pişiyimin qulağına əməliyyat edin. Cannabis Kitties və Cannines üçün 
salam! " LinZy

"RSO-ish maddəsi 40 lb itin həyatını xilas etdi-qonşunun donma əleyhinə sərxoş olan 
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itimi xilas etmək üçün RSO-ya bənzər bir etil çıxarılmış yağ. Baytar telefonla dedi ki, 
çox gec bitdi və evtanaziya üçün 40 dəqiqəlik yolda sağ qalmayacaq və mənə onu 
rahat etməyi məsləhət gördülər.

Sadiq yoldaşım ağzında köpüklənirdi, tez -tez nöbet keçirirdi, həddindən artıq 
qızdırırdı və boğazı o qədər şişmişdi ki, nəfəs ala bilmirdi, şüurdan girib çıxırdı. -
qətiliklə ölür, sual yoxdur.

Onun bu dünyadan keçməsini asanlaşdırmağa çalışaraq 1/2 qram yağı bir çay qaşığı 
kərə yağına qızdırdım və sözün həqiqi mənasında barmağımla boğazına doldurdum və
boğazını açdım. On dəqiqə ərzində artıq ağzını qırxmırdı, qızdırması pozulmuşdu, 
normal nəfəs alırdı, bütün qıcolmalar və nöbetlər dayanırdı.

Həvəslə su içdi, sonra 12 saat yatdı və zahirən mükəmməl vəziyyətdə oyandı, 
oyandıqdan bir neçə dəqiqə sonra qaçdı və oynadı. Baytar həkimimə dedim və
hadisəni bir nümunə araşdırmada dərc etməsini istədim və sirr itlərin zəhərli olduğunu 
iddia edərək imtina etdi! ” Alan

"Biz onu nöbet keçirən 14 yaşındakı chihuahuada istifadə edirik. Bir neçə ay əvvəl 
onun uzun sürməyəcəyini düşündük, düşündüm ki, niyə bir az yağ sınamayaq? Bir 
gün ərzində tamamilə yeni bir it kimidi! O, daha yaxşı yeyirdi və özünü ləzzətli hiss 
edirdi və oynamaq istəyirdi! Bu şeylər həqiqətən çox şey üçün işləyir! ” Mindy

"Çox böyük bir insan tərəfindən tapdalanan bir bala aldıq. O, oyuncaq chihuahuadır, 
bütün alt yarısını əhatə edən dörd -dörd düymlük bir vərəqə sahib idi. O, həqiqətən də
pisləşdi və soyumağa başladı, buna görə də göz yaşlarını sınamağın ona çox zərər 
verməyəcəyinə qərar verdim.

Mən ona ilk dəfə dərman verəndə başını çətinliklə tərpətdi. Gündə üç dəfə göz yaşı 
axıtdıqdan sonra xoşbəxt, sağlam və yippy balaca bir baş olduğunu sizə söyləməkdən 
çox məmnunam. Bizi həqiqətə açdığınız üçün Rick və JB -yə təşəkkür edirəm. Həyat 
yoldaşım və mən göz yaşlarının onu xilas etdiyinə inanıram.

Unutmayaq ki, gündə 3 dəfə bir qram RSO ilə bir kiloqramdan az olan bir oyuncaq 
chihuahua qəbul etdim. Ağırlığı bir kilodan az olan və 300 kilodan artıq olan bir 
oğlanın ayağına basması səbəbindən ölüm qapısında olan bir bala gündə 3 qramdır. 
Esrar həqiqətən zəhərli olsaydı, kaimana hələ də yanımızda olmayacaqdı, qışqırır və
alaq tüstüsü üçün tullanırdı. "

"Arxa ayaqları və itburnu artriti ilə kömək etməsi üçün 13 yaşında olan uşağımıza 
verdik ... təəccübləndiririk ki, təkcə yaylı bir itimiz yox, 4 balamız da var. Heç bir 
şəkildə hələ də bir litrə sahib ola bilməməli idi və hamısı sağlam və əla işləyir! RSO -
nu sevirəm! ” Julie

"Köpəyimin dəri problemi (kürkünü qoparmasına səbəb olan səfeh) və təkrarlanan 
qulaq infeksiyası vardı. RSO yox idi, amma ona dostumun hazırladığı tincture verdim. 
Kürkü böyüdü və qulaq infeksiyası təmizləndi. Tincture bu qədər yaxşı işləsəydi, RSO 
ilə onu tamamilə müalicə edə biləcəyimi düşünürəm. Buna görə deyərdim ki, bəli, 
RSO bir insan xərçəngi üzərində olduğu kimi bir it xərçəngi üzərində də işləyəcək. 
Rick və sənə də xeyir -dua ver, JB. " Bette

- Təşəkkürlər, Bette. Düşüncəniz məntiqlidir və düzgündür. Heyvanlar daha sürətli 
maddələr mübadiləsinə malikdirlər və buna görə də yağ onları insanlardan daha sürətli 
müalicə edir. Heyvanları yağla müalicə etmək çox xoşdur, onu almağı sevirlər. JB
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"Mən itlərimdə istifadə edirəm. İstədiyimizdən bir qədər azdır. 12 yaşında bir uşağım 
qaçdı və kalçasını çıxarmaq məcburiyyətində qaldım. Əvəz edilməyib ... silinib! 4 
həftə ərzində ...

Əməliyyatdan heç bir yara, gəzinti, hələ də bir topal var, ancaq ətrafa yaxşı gəlir və
ağrı dərmanları əvəzinə yağı istifadə etdim ... Əla işlədi! (…) 9 yaşımda ürək qurdu, 
dəhşətli alerjisi, çox aşağı enerjisi olan və saçını quyruğunda tökən Rotty var. Ona bu 
gündən başlayaraq ... Yalnız 3 şiş olan 10 yaşlı bir chihuahuanı xilas etdim və bilirəm 
ki, bu onu düzəldəcək !!! "Dolly Durbin

"RSO OIL Dog Biskvitləri və ayağındakı xərçəngli yaralardakı topikal məlhəmlə 1 
dollarlıq əskinasın 1/2 hissəsinə bərabər idi. Ayağa qalxanda ağlamağa başladı və
titrəməsi pis idi. RSO -nun işləyəcəyini bilirdim ... Ertəsi gün heç bir ağlamadan və
titrəmədən ayağa qalxdı və bir neçə gün sonra kiçik dostu Nugget, siçovul terrier ilə
həyətdə qaçdı. Bu 6 ay əvvəl idi. İndi 12 yaşında deyil, 6 yaşında bir it kimidir. Bu, 
son 2 ildə şahidi olduğum çoxlu hekayələrdən biridir.

Hekayəm daha uzundur ... RSO həyatımı xilas etdi. Artıq Opiatlar yoxdur. Və çox 
vaxt ağrılar çox az olur. Təşəkkürlər Rick Simpson ... Salam olsun sənə. ” Ron 
Youngblood

S. Əziz dostlar, inşallah bu sizi yaxşı tapar. Vücudunun sağ tərəfində böyüyən şişlər 
üçün 8 yaşlı 40 lb it RSO -nu verirəm. Bu gün müalicəsinin ilk günüdür və o, nokauta 
uğrayaraq yatır. Mən ona bir ədəd taxıl miqdarı verdim. Bu çoxmu? Nə qədər və nə
qədər tövsiyə edərdiniz

Sənə yağ verim? Mən özüm yağın üstündəyəm. Zaman keçdikcə "yüksəklərə" daha 
çox alışıram. Gələn ay əməliyyat olunmalıyam və ağrım və sağalmağım üçün RSO 
istifadə etməyi planlaşdırıram. İşləyə bilsəm, ömrüm boyu bu işin üzərində olacam. 
Xoşbəxtlik ~ Çox sağ olun

A. Ketrin, əgər mümkünsə, əməliyyatı təxirə salardım, əgər yemək yeməyincə, gündə
bir qramda 180 qr yağ (və ya daha çox) üç dozada. İndi aldığından razı olmadığını 
düşünürsənsə, itin yarısını ona ver. Yuxu şəfa prosesinin bir hissəsidir, narahat olmaq 
üçün heç bir şey yoxdur və bu, yağın sakitləşdirici olduğuna işarədir, istədiyin budur. 
Nə qədər güclü və sakitləşdirici olsa, bir o qədər yaxşıdır. Ən xoş arzularla, JB

"Sümüyüm xərçəngi diaqnozu qoyulan köpəyimin xəbərini sizə göndərirəm. İyunun 1-
dən yeddi ay keçdi, son rentgen şüaları ağciyərlərə yayılmadığını göstərir. Ayağındakı 
şiş yerinin yaxınlığında sağlam bir fasilə tapdılar, bunun üçün nə edəcəyini bilmirlər. 
Normalda ara verən bu itləri yerə qoymalısınız. Zometa adlı dərmanın aylıq 
infuziyalarının sağlam qaldığı qənaətinə gəldilər, buna görə də onu məhkəmədə
davam etdirəcəklər, halbuki Zometa aylıq infuziyaları alacaqlar. Ancaq Xərçəng 
Yayılmır və 7 ay əvvəl olan şişi ala bilmirlər. Sadəcə bilmək istədiyini düşündüm. Bu 
təcavüzkar xərçəng, diaqnoz qoyulduqdan sonra 4-6 ay ərzində itin həyatını alır. 
Budur, 7 aydır, xərçəng yayılmır. Sağlam bir qırıq, amma hələ də heç bir şeyin 
olmadığı kimi gəzmək. " Linda

"9 həftədən sonra köpəyimdəki dəri xərçəngləri tamamilə yox oldu !! Həyat testi üçün 
indi saxlama dozası. İndi hiss etdiyim şey onun üçün nəinki daha rahat, həm də daha 
uzun bir həyat olacaq. Bərəkət RS & JB !! > ;-) ”Goblin
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"Köpəyimin 3 həftə yaşaması lazım idi. Kütləvi hüceyrə şişləri, safkan pitbul 
bədənində ... 3 həftədən sonra şişlər ISO/RSO üzərində kiçilir. And içirəm. Bir neçə
dəfə özünü sərxoş vəziyyətdə işlətdi, amma bunun daha yaxşı olduğunu bilirdim. O 
hələ də üzərindədir. Onlar yox olsalar da, yenə də onun dərmanı edəcəyəm. Səni 
sevirəm, JB və Rick. " Bocaj

"Artıq 14 həftədir ki, 14 yaşlı Pitimə xərçəng xəstəliyi üçün yağ verirəm. Mən ona 
həddən artıq çox verdiyim zaman bəzən bir az "qıvrılır" və sərxoş olur, amma 
narahatlıq tükənəndə bala kimi yatır. Baytar dərmanlarını almaqdan imtina etdi, bunun 
əvəzinə bir az yağ aldıq. Hələ ilk günlərdir, amma onun gedişatını qeyd edirəm. Yağa 
alışması və yenidən iştahı inkişaf etməsi təxminən bir həftə çəkdi. Qısqanıram, çünki 
bu mərhələdə yalnız onun üçün yağ ala bilərik. Hər kəsin gözəl hekayələrini sevin! ”
Janine

"Bir itin RSO təsirini ilk əldən gördüm ... İlk günlərdə Ruby (12 yaşında bir it) xəstə
idi və bir az titrəyirdi, əgər bu mövzuya şübhə ilə yanaşırsınızsa, narahat edici 
simptomlar 1 ay müalicə alırsınız və köpək həyatla doludur, pilləkənlərlə yuxarı 
qalxaraq çarpayıya atlayır və enerji dolu stullar yenə çox əyləncəlidir. Gözlər əvvəllər 
sulu idi və boz bir örtüyə sahib idi, indi tamamilə normala döndü. Ruby, ayağının 
içərisində illərdir var idi və indi yağ yedikdən sonra demək olar ki, düşdü !!!

Rick Simpson xxx sayəsində bu yağa xeyir -dua verir, həqiqətən işləyir, niyə belə
olmadığını söyləmək üçün YOX referent yoxdur ..? " Brett

"Bu gün bir çox ciddi xəstəlik üçün dərman müalicəsi üçün bir sirr konsentratı olan 
RSO (Rick Simpson Oil) köpəyimin müalicəsi üçün 3. gündür. 13 yaşındadır və
təxminən 7 ay əvvəl, həddindən artıq şişkinliyinə, böyük seliklərinə səbəb olan bir şey 
aldı və bəzi günlərdə letargik idi. İnternetdə baxdım, "it yuvası öskürəyi və ya köpək 
soyuqluğu" dedi, buna görə burada bir neçə antibiotik içdim və kursa başladım. Heç 
bir kömək etmədiyindən onu baytarlığa apardıq.

Təbii ki, qan işi, rentgen və mucus taraması etmək istəyirdilər. Təxminən 500 
baytarlıq hesabından imtina etdim, ona görə də bir ay ərzində ona toxunmayan geniş 
bir antibiotiklə başladıq. Onu geri götürdü və daha güclü iki antibiotik aldı, bir ay dini 
olaraq onlara getdi. Ona da toxunmadım!

Sonra baytar bir funqisid dərmanı sınadı ... HƏLƏ HASTALIĞINA DOKUNMADI !! 
13 yaşındakı bir itə xərcləməyin nəyə əsaslandığını müəyyən etmək çətindir ... Buna 
görə də bədəninin bərpasına icazə vermək üçün təxminən bir ay əvvəl bütün 
dərmanları dayandırdım və RSO -ya 3 gün əvvəl başladım, cəmi 6 müalicə və o 
tamamilə yeni bir it!

Sümük yox, öskürək yoxdur, o, qoxulara sahibdir və ümumiyyətlə nəzərə çarpan bir 
yaxşılaşma gördük. Həqiqətən inanılmaz. Şəxsi təcrübəmdən təsdiqləyə bilərəm ki, 
bu, inanılmaz bir irreal dərman. Ürəkdən təşəkkür edirəm! ” Sağ qalmaq

"Mənim itim 13 yaşında Belçikalı çobandır. Bir neçə il əvvəl onun tərəfində kiçik bir 
yumru göründü. Bir neçə ay əvvəl birdən həyəcan verici bir sürətlə böyüməyə başladı. 
Təəssüf ki, xərçəng diaqnozu qoyuldu ... və təkcə bir dənə deyil. İmtahandan sonra 
onun çoxu var idi. Başqa problemləri də vardı ... Əsasən artrit və kalça disfaziyası. 
Əməliyyat bir seçim deyildi, çünki anesteziyadan sağ çıxa biləcəyi şübhə altındaydı. 
Onun əziyyət çəkdiyini izləməyə dözə bilmədim ... çətinliklə yeriyirdi və yeməyi 
dayandırmışdı. Kömək etmək üçün son cəhd olaraq ona sirr yağı verməyə çalışmağa 
qərar verdim. Yoldaşım Pat və mən ona bir çerez üzərində kiçik bir miqdar (düyü 
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dənəsi böyüklüyündə) verdik. Bu, həqiqətən də ona təsir etdi ... ayaq üstə durdu və
saatlarla yatdı.

Önümüzdəki bir neçə gün ərzində dozanı düzəltdik və iştahının dərhal yaxşılaşdığını 
gördük. O, daha asan hərəkət etməyə başladı və münasibəti daha parlaq idi. Günlər 
keçdikcə yavaş -yavaş dozasını artırdıq. 3 həftə keçdi və onu eyni it kimi tanımıram. 
O xoşbəxtdir! Quyruğunu tərpətmək, oynaq, yemək yemək və ən yaxşısı, yağın 
üzərinə başlamazdan əvvəl yarı ölçüdür !!!! Müalicəsinə davam edəcəyəm (öz 
neftimizi təmin edə biləcəyimiz şanslıyıq) və sizi məlumatlandıracağam. Bu şişlərin 
tamamilə yox olmasını gözləyirəm !!!!!!!! ” Josie

“Bir qonşum var ki, bir ay ərzində köpəyindəki şişləri dərmanı ona verərək uğurla 
çıxardı. Davam edin və bəli çox kiçik dozalar, Rickin maddələr mübadiləsinin çox 
yüksək olduğunu söylədiyi üçün bizdən daha sürətli yaxşılaşırlar. Covey

"Ferretimizi insulinoma pankreas xərçəngindən müalicə etdim. Davam edin, 'kürklü 
ailənizin' sizə ehtiyacı var. İşdə Çiçək müalicəsi əsnasında, bir az gözü kəsilmiş və
rahat bir yuxuya hazırdır ..! " Hempy

"Bəli, iyun ayında baytar onu yerə qoyacağını söyləyəndə pişiyimi xərçəngdən 
müalicə etdim. Sadəcə ona Yağ verildi və 10 gün ərzində ölümcül şiş yox oldu! 
Baytar bunun möcüzə olduğunu söylədi! ” Çarli

"ALLAH JB və Rick Simpsona ən çox ehtiyac duyduğunuz insanlara sadiqliyinizə
görə xeyir -dua versin. Ehtiyac duyduğum insanlara kömək etmək üçün bacardığım 
zaman özümü hazırlayacağam. Qızım köpəyindəki şiş üçün bəzək əşyalarından bir az 
düzəltdi. Dörd günlük istifadədə, sanki yıxılmaq üzrə olduğunu söylədi. Hələ son 
nəticəni gözləyirəm. ALLAH kimyaçıdan əvvəl! " Greg

Həyat keyfiyyəti

Çətənə yağı ömrünü uzada bilərmi?

"Hamımız müntəzəm olaraq kiçik dozalarda çətənə yağı qəbul etsək, daha uzun 
yaşayacağımıza və daha sağlam olacağımıza əminəm. Uzun ömrü bəşəriyyət üçün çox 
faydalı olardı, çünki bu, gözəl istedad sahibi olanlara daha çox şeyə nail olmağa 
imkan verir. Günümüz dünyasında çox tez -tez bir insan nə etdiyini yaxşı bilir və
karyerasına son qoyan tibbi problemlərlə üzləşir.

Hamımıza qabiliyyətlərimizi və üfüqlərimizi genişləndirmək üçün həyat adlanan bu 
təcrübə verildi ki, növlərimiz daha yüksək səviyyəyə doğru inkişaf etsin. Bundan 
əlavə, bədənimizi xəstəliklərdən qorumaq və qorumaq üçün bizə bu gözəl bitki 
verildi. İnsan nəslinin bu bitkinin müalicəvi potensialına artıq göz yuma biləcəyini 
başa düşməyim mümkün deyil. Çətənənin müalicəvi gücləri ilə bağlı həqiqət mövcud 
olduğu üçün, dərhal bu dərmanların pulsuz istifadəsini tələb etməsəydik, həm 
özümüzə, həm də sevdiklərimizə qarşı olan vəzifələrimizdən bir qədər peşman 
olardıq.

Siz və ya bu yer üzündə olan hər kəs, bacardığımız maksimum potensiala çatmaq 
üçün əla sağlamlıq vəziyyətində daha uzun yaşamaq istəsəniz, heç kimin öz iradəsini 
bizə tətbiq etmək və ya sınamaq hüququna malik olduğunu necə hiss edə biləcəyini 
anlamıram. hər kəsi bu bitkinin dərman istifadəsindən çəkinməyə məcbur etmək. 
Həyat yaşamaqla əlaqəli olduğu üçün və indi bütün lazımsız əziyyətlərdən yaxa 
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qurtarmaq üçün bir yol tapdığınız üçün hamınıza çox uzun və sağlam bir həyat 
arzulayıram.

Çox adamın sizə dediklərini eşitmiş olmalısınız: “Bu işləməyəcək, heç bir şey 
kömək etməyəcək. Həkim dedi ki, ömrüm boyu bundan əziyyət çəkəcəyəm ... "

Çoxlu sayda xəstələr, həkimləri müalicə etməkdə müvəffəqiyyətli olmadıqları və
vəziyyətlərinin ümidsiz olduğunu düşündükləri üçün mənə müraciət etdilər. Çox vaxt 
insanlar əslində nəyin səhv olduğunu diaqnoz belə edə bilmirlər, çünki əslində
həkimlər onlara cavab verə bilmirdilər. Yağ verdiyim bu xəstələrin çoxu, çətənə
müalicəsini sınamayana qədər vəziyyətlərinə kömək edə biləcəyinə inanmırdı. Bu 
dərmanın şərtləri üçün nə etdiyinə heyran qalan minlərlə insanla təmasda oldum. 
Çətənə yağı vəziyyətinizi müalicə edə bilmirsə, ehtimal ki, bu yağın ən yaxşı nəzarət 
vasitəsi olduğunu görəcəksiniz.

Həkimlər bizə bir çox xəstəliklərin və şərtlərin sağalmaz olduğunu söyləməyi sevirlər, 
amma bu dərman həkimlərin fikirlərinə az əhəmiyyət verir və tez -tez tibbi möcüzə
sayılanları işləyir. Bir tibbi probleminiz varsa, yağı sınayın və özünüz üçün istehsal 
edə biləcəyi möcüzələri görmək şansınız çoxdur.

İnsanlara çətənə əsaslı dərman verməməyin mənası varmı?

Çətənənin dərman istifadəsini xalqa qadağan etməyin heç bir mənası yoxdur və
əslində heç kimin belə bir iş görməyə haqqı yoxdur. Çətənənin ilk dəfə qadağan 
edilməsinin yeganə səbəbi, bir çox böyük pul problemi üçün real təhlükə yaratması 
idi. Yer üzündə ən çox dərman bitkisinin dərman istifadəsini bu planetdə yaşayanlarla 
məhdudlaşdırmaq yalnız insanlığa qarşı cinayət kimi qiymətləndirilə bilər. Göründüyü 
kimi, hazırda hökumətlər dərman şirkətlərinə sahib olan zəngin dostlarına imkan 
verirlər, amma nəticədə bu dərman haqqında həqiqəti geri ala bilməyəcəklər.

Çətənə əsas tibbə qayıtdıqda, pulsuz dərman istifadəsinə qarşı çıxan bütün 
korrupsiyanı məhv edəcək. Bu bitki tez bir zamanda mövcud olan ən böyük şəfalı 
bitki olaraq tanınır və ondan hazırlanan dərmanlar əbədi olaraq tibb üzünü dəyişəcək. 
Tezliklə ictimaiyyət hal -hazırda dərman dediyimiz kimyəvi maddələri və zəhərləri 
rədd edəcək və bu təbii maddənin istifadəsini tələb edəcəklər, buna görə də özlərini 
ağıllı şəkildə müalicə edə bilərlər.

Sizcə hüquq -mühafizə orqanlarındakı insanlar gec -tez bu dərmanın özləri üçün 
lazım ola biləcəyini anlamırlarmı?

Hüquq -mühafizə orqanlarında çalışan bir çox insan, çətənə dərmanının işlədiyini bilir 
və hamısı onun dərman istifadəsinə müdaxilə etmək hüququnun olmadığını dərk 
etməlidir. Əslində, bu dərmanı özüm cəmiyyətimizin polisinə xidmət edən çox sayda 
insana verdim. RCMP zabitləri, hətta ölümcül xərçəngdən ölən xəstələri müalicə üçün 
yanıma göndərdilər, buna görə bir çox məmur bu təbii maddənin işlədiyini bilir. Polis 
xəstəliklərə gəldikdə bizdən fərqlənmir, onlar da xərçəngdən və digər ciddi 
xəstəliklərdən qorxurlar.

Hökumətimizin çətənə dərmanına qarşı apardığı siyasətin onları və ailələrini də
öldürdüyünü düşünməklə polisin başını almaq çox çətin görünür. Əksər polis 
məmurları, yalnız işlərini gördüklərini söyləyərək, çətənə dərmanı istifadə edənlərə
qarşı etdikləri basqınlarla əlaqədar etdikləri səhv hərəkətləri aradan qaldırmağa 
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çalışırlar. Ancaq bu, Hitlerin ölüm düşərgələrində işləyənlərin eyni xətti idi və nə o 
zaman davranışlarını, nə də bu gün polis qüvvələrinin davranışlarını əsaslandırmadı.

Polisin etdiklərinin gerçəkliyinə oyanmağın vaxtı gəldi. Polis məmurları, xalqın bu 
dərmanı istehsal etmək üçün yer üzündə ən çox dərman bitkisi yetişdirməsinin səhv 
olduğunu düşünürlərmi? Yoxsa ölməkdə olan və müalicəyə ehtiyacı olan bir sevgilisi 
olsaydı, özləri bu yağı axtarmazdılar? Gözləyəcəyəm, bəlkə də polisin əsl 
cinayətkarlara silahlarını göstərməyə başlamasının vaxtıdır.

Çətənə dərmanının ictimaiyyətə istifadəsini inkar etmək bir cinayətdir və polis, 
çətənənin dərman ehtiyacları üçün istifadəsinə qarşı qoyulmuş qanunların icrasını 
dayandırmalıdır. Çətənə sadəcə təbii zərərsiz bir şəfalı bitkidir. Bəs polis və ya 
başqası ciddi bir sağlamlıq problemi olan birini bu maddənin pulsuz istifadəsinə icazə
verməmək hüququndan məhrum etmək hüququna malik olduğunu necə düşünə
bilər? ”Rick Simpson, Kenevir: Ən Müalicəvi Bitki

Niyə RSO adlanır?

"Rick bunu RSO adlandırmağa başlamadı, digərləri etdi. İnsanları Rickin metod və
materiallar haqqında məlumatlandırmasına səbəb olduğu üçün yaxşı bir müddətdir. 
Rick, üsulları ilə hazırlanmayan və Phoenix Tears və ya RSO -nun başlanğıc material 
keyfiyyətlərini tövsiyə etməyən insanları haqlı olaraq narahat edir. Xəstələrin 
müalicəsi ilə bağlı geniş təcrübəsində nəyin işlədiyini bilir və çox xəstə insanların 
bildiklərinin eyni adla "o qədər də yaxşı ola biləcək" bir şey almasına əmin olmaq 
istəyir ... "Matthew

"Rick və onun videosu olmadan xərçəng xəstəliyini müalicə etdiyini bilməzdim ... 
təxminən 27 ildir istifadəçi və yetişdirici olsam da, bu xüsusiyyətlərə sahib olduğunu 
bilmirdim ... indi Rick Simpson sayəsində edirəm. .. və cəsarəti və açıqlığı olmadan 
hamımız qaranlıqda yaşayacaqdıq ... bu səbəbdən RSO -nun neft üçün yaxşı bir ad 
olduğunu düşünürəm ... amma RSO RS təlimatlarına uyğun hazırlanmalıdır ... yox 
bəzi qoxuların ən yaxşısının fikri ... əgər qırılmırsa - düzəltmə. " Peter

"Jack Herer bunu Rick Simpson Oil və ya RSO adlandırmağa başladı. Rick bunu belə
adlandırmaq istəmirdi və onu əslində yaxşı bir fikir olduğuna inandırmaq bir az vaxt 
aldı. Hiylə budur ki, orada bir çox çətənə/sirr yağı var və orada bir yağ və ya ekstrakt 
istehsal etməyin bir çox yolu var və bir çox xəstə aldadılaraq keyfiyyətsiz yağlar və ya 
ekstraktlar alır.

RSO, müəyyən bir üsulla, xüsusi materiallardan və müəyyən bir şəkildə istehsal 
olunur, buna görə də bunun nə olduğunu - RSO adlandırmaq lazımdır. RSO BHO 
(butan bal yağı) deyil, RSO dekarboksilatlıdır və çox güclü və sakitləşdiricidir. Ən 
yaxşı RSO 95-98% THC, 1-2% CBD və son dərəcə güclü və sakitləşdiricidir. Digər 
əksər hasilat növləri, dekarboksilatlaşdırılmış və güclü olan və çoxlu əlavə iş tələb 
edən bir yağ çıxarmaz. Adətən böyük miqdarda sirr emal edirik və Rickin üsulu çox 
miqdarda sirr işləmək üçün çox təsirli və asanlaşdırılmışdır. Dünyanın bir çox yerində
tapılması asan olan avadanlıqlardan istifadə edərək bir kilo sirr emal edə və iki 
saatdan az bir müddətdə neft istehsal edə bilərsiniz. Məsələ, xəstənin gözləməməsi 
üçün dərmanı mümkün qədər tez hazırlamaqdır. ”JB

"Mən bunun nə adlandırıldığına əhəmiyyət vermirəm !!! Zəhmət olmasa istədiyinizə
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zəng edin, ancaq minlərlə insanın həyatını xilas edən və bütün həyatını sözün 
yayılmasına həsr etmiş Rick kimi bir adamı zibilliyə atmayın. Sadəcə doğru deyil !! " 
Donna

"Mən hər zaman" çətənə yağı "adlandırıram, çünki budur, lüğətdədir, sirr üçün başqa 
bir sözdür. Bu köhnə bir moda terminidir, amma doğru bir termin heç də az deyil. 
Onun nə danışdığını hamımız bilirik. " Dion

"Sehr, trichomanın küresel başındadır. THC zavodda başqa heç bir yerdə yoxdur. 
Bitki, reproduktiv hissələrini qorumaq üçün THC istehsal edir. Bu hissələrə, qönçələrə
nə qədər yaxınlaşsanız, bir o qədər trichomes. Buna görə qönçələr ən çox dərmana 
malikdir. Bu elmdir, fərziyyə deyil. Bir daha təşəkkür edirəm Rick, bacardığım ən 
yaxşı yağı etmək üçün mənə ilham verdi. Gözəl şəffaf kəhrəba yağı. ” Toni

“Qarğıdalı qədər? Hamımız JB ilə razılaşmırıq. Ucuz olardı, amma indi gəlin. " Rick

- Rick, minlərlə hektar sahədə çətənə əkilsəydi, bunun üçün nə qədər ödəmək istərdin? 
Bir kilo 20 dollar? Yoxsa daha az?

Həqiqətən qramdan çox ton sirr düşünməyə başlamalısınız. Yağa olan tələbat o qədər 
böyük olacaq ki, bütün bitkiləri yalnız "tibbi istixanalarda" yetişdirmək mümkün 
olmayacaq. Ən güclü və sakitləşdirici suşlar, dünyada milyonlarla hektar sahədə
yetişdirilməli olacaq.

Məsələn, xanımlar dərinin və qırışların nəyə qadir olduğunu dərk etdikdən sonra 
bütün kosmetik məhsullarında ən yaxşı yağın 20-30% -ni tələb edəcək və birdən 
milyonlarla ton məhsula tələbat yaranacaq. yalnız kosmetika üçün ən yaxşı yağdır. 
Sonra xəstəxanalar üçün bir neçə yüz milyon ton yağ əlavə edin.

Bir kilo yağ çıxarmaq üçün 5-8 kilo quru tumurcuq lazımdır. Bir kilo yağ 5 kilo 
kosmetika məhsulu istehsal edəcək - yəni 50 qr salv/krem/losyon/dodaq boyası/üz 
kremi/şampun olan 100 banka. Və yüz banka çətənə məlhəmi/krem/losyon/dodaq 
boyası/üz kremi/şampun heç bir şey deyil, bunu bir gündə asanlıqla verə bilərsiniz, 
həmişə istifadə edə biləcək birini tapa bilərsiniz.

Yenə qramla deyil, tonlarla düşünməyə başlayın. Bilirəm ki, indiki qiymətlər daha 
yüksəkdir. Onlardan məmnun deyiləm və bir tarladan quru açıq qönçənin qiymətini 
kilosundan təxminən 10-20 dollara qədər almaq üçün əlimdən gələni edəcəyəm. 
Çünki bu qiymət dünyada milyonlarla fermerə iş və yaxşı iş verərdi. Və bu, 
hamımızın həyatında çox müsbət bir dəyişiklik gətirəcəkdi. JB

"Rick Simpson Oil ətrafında baş verənlərin çoxunu ümumiləşdirim. Təlimatlar 
insanlara A, B, C və D -ni söyləyir. İnsanlar oxuyur və soruşurlar - əgər A etməsəm, 
B, C və D hələ də işləyəcəkmi? Mən B etməsəm, A, C və D hələ də işləyəcəkmi? C 
etməsəm, A, B və D işləyəcəkmi? D etməsəm nə olar, A, B və C hələ də işləyəcək? 
Bəs əgər A, B, C və D -ni başqa cür etsəm, yenə də əsl şeyi istehsal edəcəkmi?

Ümumi cavab budur: yox, olmayacaq. RSO istehsal etmək istəyirsinizsə, sözün 
təlimatlarına əməl edin. Başqa bir şey istehsal etmək istəyirsinizsə, digər təlimatları 
izləyin. Ancaq fərqli bir yağ növü istehsal etdiyinizdə və müalicənin uğursuz olması 
və bir xəstənin lazımsız ölümü ilə nəticələnməsində bizi məsuliyyət daşımayın.

A, B, C və D etsəniz, yağ ən yaxşı şəkildə işləyəcək. Buna görə təlimatlar var. Bunu 
etməsəniz, işləməyəcək və ya işləməyəcək. Bu qədər sadədir, elə deyilmi?

Dərmana ehtiyacınız olsaydı şəxsən nə almaq istərdiniz? Yaxşı işlədiyini sübut edən 

153



bir şey və ya başqa bir şey, yalnız kim neft hazırladısa, fərziyyəsini və ya "metodunu" 
sübut edə və ya təkzib edə bilsin? Sənin həyatın təhlükədədir. Buna görə də diqqətli 
olun, özünüz düşünün və sizdən əvvəl bu yolu keçmişlərdən öyrənin.

Sizə ən xoş arzularla. Jindrich Bayer "
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Ümid edirik ki, bu kitab sizə kömək etdi. 
İndi başqalarına kömək etməkdə bizə
kömək etmək sizin növbənizdir.

Bu kitabı yaratmaq və məlumatları paylaşmaq bir sevgi 
zəhmətidir. Təəssüf ki, sevgi pulu ödəmir.

Bu kitabı 300+ dilə tərcümə etmək və bu mövzuda daha 
10 fərqli kitab yazmaq üçün çalışırıq.

Tərcümə, araşdırma və s. Xərclərinizdə sizin kimi insanların 
dəstəyinə arxalanırıq.

Zəhmət olmasa veb saytına geri dönərək kömək edin 
http://www.hempcures.work və aşağıdakı PayPal vasitəsilə
HƏDİYYƏ et düyməsini basaraq dəyərli hesab etdiyiniz hər 
şeyi özünüzə və yaxınlarınıza bağışlayın.

Alternativ olaraq, birbaşa bağış göndərmək üçün PayPal -
dan istifadə edə bilərsiniz DONATE@HEMPCURES.WORK
və ya BitCoin vasitəsilə bağışlaya bilərsiniz: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm
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Dəstəyinizi yüksək qiymətləndiririk və sizə və yaxınlarınıza 
çətənə ilə dolu sağlam və xoşbəxt bir həyat arzulayırıq.
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